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GENEZING VOOR KANKER: HET RICK SIMPSON-PROTOCOL

Het Rick Simpson-protocol

“Begin mensen met minuscule doses, ter grootte van een halve korrel droge kortkorrelige rijst. Hoewel de olie
onschadelijk is, is minder beter dan meer voor degenen die met de behandeling beginnen. In het begin neem je
elke acht uur een klein druppeltje van deze geweldige stof, verhoog dan je dosering regelmatig om de vier
dagen en al snel zal je tolerantie toenemen. Als de persoon zegt dat hij of zij de effecten niet of slechts een klein
beetje voelde, zou ik dit als een goede dosering voor een beginner beschouwen. Je wilt gewoon een klein beetje
van het medicijn in hun systeem krijgen, zodat ze eraan kunnen wennen.

Je weet nooit precies hoe de persoon zal reageren, dus ga langzaam te werk en verhoog de dosering om de vier
dagen, totdat de patiënt in totaal één gram per 24 uur kan innemen. De beste manier om dit te bereiken is om ze
elke acht uur doses te laten nemen die gelijk zijn aan ongeveer een derde van een gram, als ze eenmaal gewend
zijn aan het gebruik ervan. Toch wil ik degenen die moeilijkheden ervaren eraan herinneren dat hun dosering
langzamer kan worden verhoogd, maar voor de beste resultaten moet deze zo snel mogelijk worden ingenomen.

Dit zijn de doseringsinstructies die Rick aanbeveelt, als de patiënt zijn tolerantie snel genoeg kan opbouwen.
Als dit protocol wordt gevolgd, kunnen veel patiënten zich in drie weken zo opwerken tot het punt dat ze elke 8
uur een derde gram kunnen innemen. Maar gemiddeld duurt het bij de meeste patiënten meestal vier tot vijf
weken voordat ze deze hoeveelheid per dosis kunnen innemen, waarna ze één gram per dag kunnen blijven
innemen totdat ze genezen zijn of hun toestand onder controle is.

Rick geeft dit medicijn graag af in plastic spuiten, die geen naalden hebben, in plaats daarvan is er slechts een
kleine opening waar de olie doorheen kan worden geperst. Hij zegt dat het op deze manier verstrekken van de
olie het voor de patiënt gemakkelijker maakt om hun doses te meten en het voorkomt dat vreemde stoffen de
medicatie besmetten.

De gemakkelijkste manier voor de meesten om te begrijpen hoeveel ze zouden moeten innemen, is door het te
vergelijken met iets als kortkorrelige droge rijst. Een beginnersdosis zou ongeveer de helft van de grootte van
een van deze rijstkorrels moeten zijn of ongeveer een achtste inch lang, deze hoeveelheid zou gelijk zijn aan
ongeveer een kwart druppel. In sommige gevallen kunnen degenen met een zeer lage tolerantie zelfs ontdekken
dat dit in het begin misschien te veel is om comfortabel te hanteren, dus als het nodig is, kunnen ze met nog
minder beginnen.

Doses van deze omvang moeten drie keer per dag worden ingenomen, 's morgens vroeg, halverwege de middag
en ongeveer een uur voordat de patiënt naar bed gaat. Het enige wat een beginner hoeft te doen is het equivalent
van een halve korrel droge rijst uit de plastic spuit te persen en dat is hun dosis. Ook al hebben we het over een
zeer  kleine hoeveelheid en het zal  de patiënt  geen kwaad doen, vanwege zijn potentie  moet deze stof met
respect worden gebruikt.

Na vier dagen bij deze dosering wordt het dan verdubbeld tot doses die gelijk zijn aan de grootte van een
rijstkorrel, of doses die ongeveer 2,5 cm lang zijn als ze uit de spuit worden geperst. Dan, vier dagen later,
wordt de dosering weer verdubbeld en dit gaat elke vier dagen door totdat de patiënt het equivalent van zestien
rijstkorrels per dosis kan binnenkrijgen. Deze hoeveelheid komt overeen met ongeveer acht tot negen druppels
olie per dosis, wat ongeveer een derde van een gram is.

Eén  ml  is  net  iets  meer  dan één  gram per  gewicht,  dus  als  patiënten  dat  willen,  kunnen ze  deze  meting
gebruiken om hun dosering te bepalen. Op dat moment gaan patiënten gewoonlijk door met deze dosering totdat
ze het gewenste effect met hun medische toestand hebben bereikt. Er zullen patiënten zijn die hun dosering niet
zo snel kunnen verhogen, maar Rick dringt er bij hen op aan om het zo snel mogelijk in te nemen, zodat de olie
hun lijden kan verlichten. Daarnaast zullen er mensen zijn die dit medicijn sneller kunnen innemen en Rick
heeft  daar geen probleem mee, zolang de patiënt het prettig vindt om het sneller  in te nemen, betekent dit
simpelweg dat ze sneller zullen genezen.

In werkelijkheid vindt Rick dat de patiënten in hun eigen comfortzone moeten blijven als  het gaat om het
gebruik van dit medicijn. Maar hij is nog steeds van mening dat iedereen met een ernstige aandoening geen

5



GENEZING VOOR KANKER: HET RICK SIMPSON-PROTOCOL

spelletjes  met  deze  stof  zou moeten  spelen,  omdat  als  het  niet  op de  juiste  manier  wordt  ingenomen,  het
misschien niet in staat zal zijn de aandoening te overwinnen waarvoor het bedoeld was.

Omdat dit medicijn zo veilig is om te gebruiken, meten we de doses meestal niet precies, maar voor degenen die
houden  van  nauwkeurige  metingen  en  een  eigen  weegschaal  met  voldoende  nauwkeurigheid,  begin  met
ongeveer 0,01 g (10 mg) of minder drie keer per dag voor de eerste vier dagen. Verdubbel het dan, indien
mogelijk, tot 0,02 g (20 mg) gedurende vier dagen, vervolgens tot 0,04 g (40 mg) gedurende vier dagen, 0,08 g
(80 mg) gedurende vier dagen, 0,16 g (160 mg) gedurende vier dagen , en dan 0,32 gram (320 mg). Dit zou het
ideale doseringsschema zijn voor degenen die deze stof snel kunnen innemen. Het is ook goed om te weten dat
doses van 1-5 mg meestal zonder symptomen worden verdragen.

Als je hoogwaardige soorten Indica-toppen kunt krijgen om mee te werken, zal de olie die wordt geproduceerd
extreem kalmerend zijn.  Dit  is  het  effect  dat  de olie  zal  hebben als  je  de echte  "Rick  Simpson Oil"  hebt
geproduceerd  en  er  is  weinig  om je  zorgen  over  te  maken.  Patiënten  vallen  gewoon in  slaap  en  worden
uiteindelijk wakker. Sommigen voelen zich in het begin misschien een beetje stoned, maar ze zullen ongedeerd
zijn  en meestal  verdwijnt  dat  slaperige  gevoel  binnen een uur  nadat  ze zijn  opgestaan.  Als  de olie  wordt
geproduceerd  uit  sativa-variëteiten  van  hennep,  verwacht  dan  problemen  en  een  langdurige,  stimulerende
sativa-high. Je wilt niet dat mensen met ernstige aandoeningen zoals kanker olie proberen te nemen met deze
effecten en dat de patiënt niet de medicinale voordelen krijgt die een goede indica kan bieden. Niet iedereen
houdt van high zijn en het is medicinaal ook niet de bedoeling om overdreven stoned te worden van deze stof.

Het punt is om het medicijn drie keer per dag in de patiënt te krijgen. De patiënt kan het eenvoudig op zijn
vinger leggen en het vervolgens op zijn tanden afschrapen. Neem dan een slok koud water of thee en ze zouden
het vrij gemakkelijk moeten doorslikken. Sommige soorten produceren een extract dat geen aangename smaak
heeft, maar dit is gemakkelijk te behandelen. Doe de dosis van de patiënt op een klein stukje brood en vouw het
dubbel, stop het dan in hun mond en geef ze een slok water. Hetzelfde kan ook met het gebruik van bananen of
andere fruitsoorten. Het idee is om de olie zo snel mogelijk in de patiënt te krijgen, maar Rick ziet nog steeds
graag dat ze in hun comfortzone blijven.

Iedereen is anders en onze tolerantie voor dit medicijn zal van persoon tot persoon verschillen, dus zorg ervoor
dat  de  patiënt  tevreden  is  met  de  hoeveelheid  die  hij  binnenkrijgt.  Bij  veel  ernstige  aandoeningen  is  het
belangrijk dat de patiënten dit medicijn snel innemen, zodat ze een betere overlevingskans hebben. Zoals ik al
zei,  hoewel  de  olie  onschadelijk  is,  vinden  patiënten  de  ervaring  vaak  niet  prettig  als  er  te  veel  wordt
ingenomen. Werk hun dosering dus langzaam op; op die manier zullen ze comfortabel worden met het gebruik
ervan.

Toch, zoals we graag zeggen, moeten agressieve ziekten agressief worden behandeld, dus als ik iets had dat
levensbedreigend was, zou ik zoveel mogelijk extract innemen in de kortst mogelijke tijdsperiode. Ik denk dat
het loont om voorbereid te zijn, zodat degenen die dat kunnen, zo snel mogelijk moeten wennen aan de effecten
van de olie, want dan weten ze wat ze kunnen verwachten als ze ooit grotere doses moeten nemen.

De standaardbehandeling om uw lichaam weer in goede gezondheid te brengen, is 60 gram hoogwaardige olie,
ingenomen in een periode van drie maanden. Voor degenen die chemo en bestraling hebben gehad, is het een
goed idee om zo snel mogelijk 120 tot 180 gram olie in te nemen. Meestal kan 60 g een ernstige vorm van
kanker genezen, maar voor degenen die door het medische systeem zijn beschadigd, is vaak meer nodig om te
voorkomen dat de kanker terugkeert en om de schade die deze behandelingen hebben achtergelaten ongedaan te
maken.

Zodra de patiënt weer gezond is, kunt u de dosering terugbrengen naar een of twee gram per maand of zoveel
als de patiënt wil innemen; vanuit ons perspectief, hoe meer hoe beter. Sla de onderhoudsdoses niet over, deze
zijn belangrijk voor het behoud van een goede gezondheid. Een gram per maand of een druppel per dag na het
werk in de avond klinkt niet als veel, maar volgens Rick zou het genoeg moeten zijn om je lichaam gezond te
houden.
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Daarnaast houdt hij ervan dat patiënten andere natuurlijke dingen zoals appelzaden en tarwegras gebruiken in
combinatie met de oliebehandeling. Vanuit mijn ervaring zou ik patiënten ook hennepzaden laten eten, omdat
de olie die ze bevatten zo voedzaam en goed voor het lichaam is.

Rick is ook van mening dat patiënten moeten proberen de pH van hun lichaam zo snel mogelijk te verhogen
door watermeloen of citroensap enz. in te nemen. Hij zegt dat dit van het grootste belang is en dat dit de patiënt
een veel betere overlevingskans geeft.

Patiënten  moeten  ook  meer  rauwe groenten  en  fruit  gaan  eten  en  minder  vlees  eten,  vooral  de  bewerkte
variëteiten, die meer gifstoffen bevatten. Rick is een groot voorstander van het gebruik van sapmachines en hij
is van mening dat grote doses vitamine C ook van groot nut kunnen zijn.

Dit  is  het  Rick  Simpson-protocol  en  het  is  de  reden  dat  zijn  naam voor  eeuwig  bekend  zal  zijn.  Het  is
waarschijnlijk  de belangrijkste  ontdekking aller  tijden  en  het  heilzame effect  van  wat  deze  man ons  heeft
gegeven kan niet worden overschat. Wat heb je aan moderne geneeskunde en technologie als het niet werkt?
Als je resultaten wilt zien, probeer dan Rick's genezingsmethode.

We zijn bekritiseerd omdat we deze olie een wondermiddel noemen, maar hoe zou je anders een stof kunnen
noemen  die  met  succes  kan  worden  gebruikt  om  zoveel  medische  problemen  te  behandelen?  Sommigen
schijnen te denken dat de woorden alles genezen betekent dat deze olie voor eeuwig leven zal zorgen, maar dat
was niet de bedoeling van Rick. Zeker, dit medicijn kan uw leven verlengen en u kunt veel langer leven met het
gebruik ervan, daar bestaat geen twijfel over. Toch betekent dit niet dat het eeuwig leven zal verschaffen.

Deze olie is voor de meesten nog steeds niet legaal verkrijgbaar en dus zal het erg lang duren om te bepalen
hoeveel  extra  jaren  het  kan  leveren.  Tot  nu  toe  beschouwen  we  dit  medicijn  niet  als  een  elixer  van
onsterfelijkheid en we zijn er vast van overtuigd dat het je niet kogelvrij maakt. Maar zoals Rick zegt, als we
ooit de sleutel tot onsterfelijkheid vinden, is hij er zeker van dat hennep een belangrijk ingrediënt zal zijn.

Denk alsjeblieft niet dat wanneer je het gebruikt, je geen virus kunt oplopen. U kunt nog steeds griep krijgen,
maar de effecten ervan kunnen sterk worden verminderd en u zult veel sneller herstellen. In het geval van een
pandemie of iets dergelijks, als je de heerlijke olie binnenkrijgt of al binnenkrijgt die deze plant kan bieden, zou
je  overlevingskans  zeker  enorm  worden  vergroot."  Jindrich  Bayer,  Phoenix  Tears:  Het  verhaal  van  Rick
Simpson

Doseringsinformatie

Is er een protocol voor de behandeling?

“Er is een protocol en het moet worden gevolgd om ervoor te zorgen dat de behandeling effectief is. Kleine
hoeveelheden olie kunnen worden gebruikt om huidkanker en andere aandoeningen plaatselijk te behandelen of
het kan worden verdampt en ingeademd om longaandoeningen te helpen behandelen. De olie kan ook door het
lichaam worden opgenomen als deze in de vorm van een zetpil wordt gebruikt of kan natuurlijk direct via de
mond worden ingenomen. Om interne kankers te behandelen, moet de patiënt de olie zo snel mogelijk innemen.
Over het algemeen wilt  u dit  medicijn  altijd  op de meest  verstandige manier  in het gebied krijgen dat het
probleem veroorzaakt.  Als u bijvoorbeeld darmkanker zou behandelen,  zou de meest effectieve manier van
behandeling waarschijnlijk zijn om de olie in zetpilvorm te nemen.

De gemiddelde patiënt kan in ongeveer 90 dagen een volledige kankerbehandeling van 60 gram binnenkrijgen.
Mensen die schade hebben opgelopen door bestraling en chemotherapie, of patiënten die al jaren lijden aan MS
en andere ernstige aandoeningen, zullen in sommige gevallen merken dat hun medische problemen geruime tijd
nodig hebben om te genezen.
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Degenen die ernstige schade hebben opgelopen door het medische systeem en net met de behandeling beginnen,
moeten zich realiseren dat deze natuurlijke olie geen onmiddellijke genezing oplevert. Vaak hebben dergelijke
patiënten veel meer olie nodig en moet deze over een langere periode worden ingenomen. Dergelijke patiënten
zouden moeten proberen om gedurende zes maanden 120 tot 180 gram in te nemen om de schade die alle
chemo en bestraling hebben achtergelaten ongedaan te maken en om de schade te herstellen die is veroorzaakt
door andere langdurige ziekten en wat werd gebruikt om ze te behandelen. Zodra de patiënt is genezen en alle
schade ongedaan is gemaakt of de aandoening onder controle is gebracht, raad ik aan om een onderhoudsdosis
van 1 tot 2 gram olie per maand te blijven nemen om een goede gezondheid te behouden. Voor een volwassene
zou dit ongeveer een druppel per dag zijn, en als ze eenmaal gewend zijn aan het gebruik, voelen ze de effecten
niet eens, dus ik kan me echt niet voorstellen dat dit een te hoge prijs is voor een goede gezondheid.” Rick
Simpson, hennep: de meest medicinale plant

Waarom zijn onderhoudsdoses zo belangrijk?

“Iedereen zou onderhoudsdoses moeten nemen om hun lichaam ontgift en in goede gezondheid te houden. Het
enige dat nodig is, is 1 tot 2 gram olie per maand, neem 's avonds ongeveer een uur voor het slapengaan een
druppel. Dit zorgt voor een goede nachtrust en biedt zelfs enige bescherming tegen de straling die uit Japan en
elders komt.

De olie werkt samen met uw lichaam om u gezond te houden en bescherming te bieden tegen een breed scala
aan gezondheidsproblemen.  Ik zou zelfs  niet  toestaan  dat  een kind van mij  deze afschuwelijke  vaccins  en
injecties neemt die mensen zoals Bill Gates ons door de strot proberen te duwen. Als ik mijn kinderen wil
beschermen tegen zaken als griep, zal ik vertrouwen op goed geproduceerde hennepolie, omdat ik weet dat het
effectief is en geen schade aanricht.

Ik stel voor dat patiënten beginnen met drie doses per dag ter grootte van een halve korrel droge kortkorrelige
rijst. Een dosis als deze zou gelijk zijn aan ongeveer een halve druppel, dus zoals je kunt zien, moeten beginners
in de meeste gevallen beginnen met zeer kleine doses.

De enige  keer  dat  ik  patiënten  zou aanraden om met  grotere  doses  te  beginnen,  zou zijn  om ze  snel  van
verslavende en gevaarlijke pijnstillers af te krijgen of als ze op sterven na dood waren. Wanneer mensen die
dergelijke medicijnen gebruiken met de oliebehandeling beginnen, halveren ze hun pijnstillers meestal. Het doel
is om voldoende olie in te nemen om de pijn te verlichten en de patiënt te helpen zichzelf te bevrijden van het
gebruik van deze gevaarlijke verslavende farmaceutische medicijnen. Het nemen van de olie maakt het veel
gemakkelijker voor de patiënt om deze taak te volbrengen en ze zullen minder ontwenningsproblemen hebben
omdat de olie wonderbaarlijk werkt om verslavingen te doorbreken.

Voor degenen die zich in deze situatie bevinden, denk ik dat hun eerste dosis ongeveer het dubbele zou moeten
zijn van wat de gemiddelde beginner zou innemen. Daarna moeten ze hun dosering zo snel mogelijk verhogen
totdat  ze het punt bereiken waarop ze geen andere medicijnen nodig hebben om de pijn  onder controle  te
houden. Als je mensen bijvoorbeeld van morfine afhaalt, kun je tegen problemen aanlopen. Soms, wanneer u
olie en morfine mengt, kunnen de effecten van de morfine nog meer uitgesproken worden en kan de patiënt
gaan hallucineren.

Dit is slechts een nadeel op korte termijn, aangezien de inname van morfine door de patiënt wordt verminderd,
de  hallucinaties  zullen  afnemen totdat  ze  niet  meer  plaatsvinden.  In  de  meeste  gevallen  levert  het  weinig
problemen op om patiënten van deze middelen af te krijgen, dus verwacht niet al te veel problemen. Naarmate
ze hun dosering blijven verhogen, zal  de patiënt  een hogere tolerantie ontwikkelen en al  snel zullen ze de
effecten van de olie niet eens meer voelen. Zodra dit gebeurt, kunnen ze de benodigde hoeveelheid olie heel
snel innemen totdat ze genezen zijn.

Na vier dagen een beginnersdosering te hebben ingenomen, zijn de meeste mensen in staat om de hoeveelheid
die ze binnenkrijgen te verhogen. Ik stel voor om dit ongeveer om de vier dagen te doen, omdat dit de patiënt de
tijd geeft om zijn tolerantie voor deze stof op te bouwen. Het kost de gemiddelde persoon vier tot vijf weken om
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het punt te bereiken waarop ze een gram per dag kunnen binnenkrijgen. Dit betekent dat de patiënt elke acht uur
8 tot 9 druppels hoogwaardige olie zou innemen. Zodra ze deze dosering hebben bereikt, kan de patiënt in dit
tempo doorgaan totdat de aandoening verdwijnt of onder controle is.

Veel patiënten ontwikkelen zeer snel een tolerantie voor dit medicijn en kunnen de olie veel sneller innemen.
Als u een van deze mensen bent, neem dan gerust deze stof zo snel in als u wilt, omdat het eindresultaat zal zijn
dat u veel sneller geneest. Ik waarschuw patiënten altijd om in hun eigen comfortzone te blijven met het gebruik
van  dit  medicijn,  maar  als  de  olie  sneller  kan  worden  ingenomen,  geeft  het  de  patiënt  een  betere
overlevingskans.

Door deze methode kan het lichaam langzaam zijn tolerantie opbouwen en na vier tot vijf weken hebben de
meeste mensen geen probleem om een gram per dag of in sommige gevallen zelfs meer in te nemen. Voor de
gemiddelde persoon die de dosering om de vier dagen verhoogt, treden meestal weinig problemen op. Sterker
nog, ik heb rapporten van mensen die de olie namen, die zeiden dat ze tijdens de behandeling zelfs nooit high
werden. We hebben allemaal verschillende toleranties voor elk medicijn, dus ik denk dat het het beste is om de
patiënt te laten bepalen welke hoeveelheid van deze stof hij/zij prettig vindt in te nemen.

Je maat en lichaamsgewicht hebben weinig te maken met je tolerantie voor hennepolie. Ik heb beginners gezien
die erg grote mannen waren die een druppel van deze olie namen en binnen een uur konden ze niet eens van het
chesterfield af. Terwijl hun vrouwen, die veel kleiner waren, dezelfde dosis konden nemen en helemaal niets
voelden. Dus, zoals je kunt zien, is grootte geen belangrijke factor als het gaat om het bepalen hoeveel de
patiënt kan nemen, het gaat meer om de patiënt zelf.

Houd er bij het starten van de behandeling met dit medicijn rekening mee dat het uw bloeddruk verlaagt. Als u
momenteel bloeddrukmedicatie gebruikt, controleer dan vaak uw bloeddruk, want het is zeer waarschijnlijk dat
u binnen zeer korte tijd niets anders meer nodig hebt dan de olie om uw bloeddruk onder controle te houden.
Als de patiënt diabetes heeft, moeten ze bovendien hun bloedsuikerspiegel controleren. In de meeste gevallen
zal hun behoefte aan insuline afnemen en sommige hebben de stof helemaal niet meer nodig.

Wanneer mensen de olie nemen, zie ik ze graag binnen hun comfortzone blijven, maar de waarheid is dat hoe
sneller ze het kunnen nemen, hoe groter de kans om te overleven.

Ik had een man met een extreem lage tolerantie die zeven maanden nodig had om de 60g-behandeling in te
nemen. Het genas wel zijn terminale lymfoom, maar ik had veel liever gehad dat hij de hele behandeling sneller
had kunnen ondergaan.

Gelukkig kom ik zelden patiënten tegen die er zo lang over doen om de behandeling in te nemen, maar het
gebeurt wel. Ik heb zelfs patiënten gezien die de hele behandeling in een maand hadden gehad en in staat waren
om hun terminale kankers te genezen. Daarom hangt  de snelheid waarmee de olie kan worden ingenomen
grotendeels af van de patiënten zelf en van hoe snel ze hun tolerantie kunnen opbouwen.

Aan het einde van hun behandeling gaan de meeste mensen door met het innemen van de olie, maar tegen een
veel lager tarief.  Zoals ik eerder al zei,  zou ongeveer één tot twee gram per maand, wat overeenkomt met
ongeveer een druppel olie voor het slapengaan elke nacht, een goede onderhoudsdosering zijn.

Ik zie niet graag dat mensen een overdosis olie nemen, maar een overdosis kan geen kwaad, dus raak niet in
paniek als dit zou gebeuren. De belangrijkste bijwerking van dit medicijn is slaap en rust, wat een belangrijke
rol speelt in het genezingsproces. Gewoonlijk zegt de olie binnen een uur na het innemen van een dosis dat u
moet gaan liggen en ontspannen. Vecht niet tegen het slaperige gevoel, maak het jezelf gewoon comfortabel en
laat  de  olie  je  de  rust  geven  die  je  nodig  hebt.  In  de  meeste  gevallen,  binnen  een  maand,  verdwijnt  de
vermoeidheid overdag die gepaard gaat met deze behandeling, maar de patiënt blijft 's nachts heel goed slapen.

Ik vertel patiënten die sterven aan kanker dat de olie een van de volgende twee dingen zal doen: het zal ofwel
hun  kanker  genezen  en  ze  zullen  blijven  leven,  of,  in  gevallen  waarin  het  te  laat  is  om een  genezing  te
bewerkstelligen, zal de olie minder worden. hun weg naar buiten en ze kunnen in ieder geval zonder veel lijden
sterven en hun waardigheid behouden.
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Hennepolie heeft een zeer hoog slagingspercentage bij de behandeling van kanker en de meeste hebben de
neiging om te overleven.  Helaas zijn veel mensen die bij  mij  komen zwaar beschadigd door het medische
systeem met  hun chemo en bestraling  etc.  De schade die  dergelijke  behandelingen  aanrichten  hebben een
blijvend effect en mensen die deze zogenaamde behandelingen hebben ondergaan zijn het moeilijkst te genezen.
Maar wanhoop niet, want zelfs als je zwaar beschadigd bent, heeft deze olie nog steeds een slagingspercentage
van 70 tot 80%.

Als het op de juiste manier wordt geproduceerd en gebruikt, is hennepmedicijn de beste natuurlijke genezer op
deze  planeet,  zonder  uitzondering.  Het  maakt  niet  uit  waar  een  persoon aan lijdt,  ze  moeten  de olie  eens
proberen en zien wat het kan doen om hen te helpen. Als je echt moe bent van het lijden, gun jezelf dan een
pauze en probeer iets dat echt werkt. Als je eenmaal hebt ervaren wat dit medicijn kan doen, zul je begrijpen
waarom de geschiedenis en ik beide hennepmedicijnen een wondermiddel noemen.” Rick Simpson, hennep: de
meest medicinale plant

Andere natuurlijke dingen die u kunt doen die kunnen helpen

“Als patiënten bij mij komen voor olie om hun kanker te behandelen, is het eerste wat ik ze vertel hun dieet te
veranderen. Probeer zoveel mogelijk uit de buurt van dierlijke eiwitten te blijven, aangezien dit type eiwit de
groei van kanker bevordert. Koop een sapmachine en begin met het eten van zoveel mogelijk rauwe groenten en
fruit,  want plantaardig eiwit  bestrijdt  de groei van kanker. Stop met het gebruik van suiker en vervang het
gebruik ervan door natuurlijke zoetstoffen zoals rauwe honing.

Breng de pH van de patiënt zo snel mogelijk omhoog door vervolgens dingen als watermeloen en citroensap
enz. in te nemen. Kanker houdt van een zure omgeving en als je de pH van het lichaam verhoogt, wordt het
moeilijk voor kankercellen om te overleven.

Decennia geleden hadden onderzoekers geweldige resultaten bij de behandeling van kanker met megadoses
vitamine  C,  die  rechtstreeks  in  de bloedbaan van de patiënt  werd geïnjecteerd  op vrijwel  dezelfde  manier
waarop artsen chemo injecteren, maar zonder de verwoestende bijwerkingen die de dood van de patiënt kunnen
veroorzaken. Daarom denk ik dat grote doses vitamines van groot nut kunnen zijn voor patiënten die lijden aan
ernstige aandoeningen zoals kanker.

Laat de patiënt ook elke dag de zaden van twee appels eten, hierdoor krijgt hij een goede dagelijkse dosis B17,
ook wel laetrile genoemd. Jaren geleden was er veel propaganda dat deze behandeling niet veilig was, maar
deze beschuldigingen bleken niet waar te zijn. In werkelijkheid heeft B17 op zichzelf een behoorlijk goede staat
van  dienst  bij  de  behandeling  van  kanker.  Er  zijn  ook  andere  natuurlijke  dingen,  zoals  tarwegras  en
blauwgroene algen, die u mogelijk ook nuttig vindt. Een paar jaar geleden genas een dokter in Italië  zelfs
sommige soorten kanker met het gebruik van zuiveringszout, dus we moeten onze geest open houden voor alle
mogelijkheden.

Veel mensen die de olie hebben gebruikt om hun kanker te behandelen, veranderden niets, maar de olie deed
nog steeds zijn magie en ze werden genezen. Maar als je een ernstige aandoening zoals kanker hebt, denk ik dat
het een goed idee is om andere natuurlijke dingen te nemen die de olie kunnen helpen de kanker uit te roeien en
je een betere kans om te overleven te geven.

Het allerbelangrijkste is dat mensen zich moeten realiseren dat wat het medische systeem biedt voor het grootste
deel meer kwaad dan goed doet. Dat is de reden waarom ik mensen die contact met mij opnemen vertel dat als
ze willen overleven, ze het beste zo ver mogelijk uit de buurt van het medische systeem kunnen blijven.

Dat is de trieste toestand waarin het medische systeem zich momenteel bevindt en het zal niet veranderen totdat
de mensen die in dit systeem werken eindelijk beseffen dat chemicaliën en gif niet genezen. Wat mij betreft,
wat de meeste artsen tegenwoordig beoefenen, kan nauwelijks als geneeskunde worden beschouwd. Het zou
veel nauwkeuriger zijn om het bij zijn echte naam, waanzin, te noemen.
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Vanuit  mijn  oogpunt  zou  iedereen  met  kanker  er  alles  aan  moeten  doen  om  zijn  overlevingskans  te
optimaliseren. Dus neem in ieder geval hennepolie om je kanker te behandelen, maar ik denk dat het het beste is
om ook andere natuurlijke heilzame behandelingen toe te voegen.” Rick Simpson, hennep: de meest medicinale
plant

Aanvullende tips voor longkankerpatiënten

V. Deze zat al een tijdje in de olie en moest nog steeds pijnstillers gebruiken, dus we waren op zoek naar meer
manieren om de patiënt te helpen. 

A.1)  Maak  nog  een  batch  olie  en  probeer  deze  te  mengen  met  degene  die  je  hebt,  zoek  naar  de  meest
kalmerende olie die mogelijk is, je wilt de patiënt geen energie geven.

2) Probeer de olie van meer dan één soort  tegelijk  te produceren,  indien mogelijk  heeft  het op die manier
meestal  een  beter  tapijteffect.  Zoek  opnieuw  naar  de  meest  brute  en  kalmerende  kracht  van  het
uitgangsmateriaal en de olie.

3) Het zou beter zijn als ze zou stoppen met het gebruik van de olie in capsules. Je wilt er wat van in haar mond
voor extra sublinguale absorptie (het heeft op die manier een beter pijnstillend effect)

4) Maak zetpillen van 0,3-0,5 g met cacaoboter en laat haar deze minstens twee keer per dag gebruiken, ze kan
het zowel anaal als andersom gebruiken. 

5) Laat haar de olie meerdere keren per dag verdampen - hoesten is gewenst, ze moet alles ophoesten wat niet in
haar longen hoort, inclusief die tumoren (ze zullen gewoon kleiner worden en dan uit elkaar vallen en ze zal ze
uithoesten).

6) Maak een olietinctuur met alcohol (20-30-50%, afhankelijk van hoeveel olie je hebt; 1-2 ml van de olie in 4
ml 96-99% alcohol) en breng deze aan op de plek waar ze is geopereerd met een pipet of een druppelaar - een of
twee druppels zijn meestal voldoende, en u kunt op deze manier veel olie besparen. Je kunt natuurlijk ook direct
wat olie op de plek aanbrengen en afdekken met een verband en dit  om de drie dagen herhalen of als het
verband eraf valt.

7) Maak een zalf  met sheaboter of los wat olie op in warme hennepzaadolie of hoogwaardige extra vierge
olijfolie  en wrijf  deze  meerdere  keren  per  dag op de  plek.  Dit  zou de pijn  in  haar  ribben moeten  helpen
elimineren en je kunt het ook gebruiken voor doorligwonden en alles op haar huid.

8) Voeg hennepzaad, hennepharten en hennepzaadolie toe aan haar dieet - minimaal een handvol zaden/harten,
of 1-3 eetlepels hennepzaadolie. 

9) Verhoog de pH van haar lichaam met watermeloen en citroensap enz., laat haar elke dag zaden van twee
appels eten (B17). 

10) Probeer de pijnstillers en pleisters zo snel mogelijk te vervangen door de olie. Als u de olie plaatselijk gaat
aanbrengen, zou dit veel moeten helpen. De zetpillen doen ook wonderen voor longaandoeningen. Hoe meer
olie ze binnenkrijgt en hoe sneller ze het doet, hoe beter. Ze moet op een gram of meer per dag blijven totdat ze
de ziekte overwint en dan op een onderhoudsdosis van 1-2 g per maand blijven. Lees en volg ook alle andere
instructies op onze site. Beste wensen, JB en RS

Routes van toediening
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Welke toedieningswegen van de olie raadt u aan en wat zijn hun respectieve voordelen?

"Ik raad patiënten altijd aan om de olie via de mond in te nemen voor interne aandoeningen, of om hun lichaam
gewoon weer gezond te maken. Na enkele decennia te zijn blootgesteld aan gifstoffen in ons dagelijks leven,
moeten zelfs degenen die zichzelf als gezond beschouwen, overwegen een volledige behandeling van 60 g in te
nemen om hun lichaam te ontgiften voordat deze stoffen gezondheidsproblemen kunnen veroorzaken.

Om veel ziekten zoals aambeien of darmkanker enz. te behandelen, kan het het beste zijn om de olie in de vorm
van een zetpil te gebruiken. De meeste mensen beseffen het niet, maar de olie op deze manier in je lichaam
opnemen is een van de meest effectieve manieren om de taak te volbrengen.

Ik denk dat het gunstig is voor de patiënt dat de olie zo dicht mogelijk bij een tumor of wat dan ook wordt
toegediend. Daarom, als je darmproblemen hebt, zouden zetpillen waarschijnlijk het beste werken, maar als je
zoiets als keelkanker hebt, zou ik de olie via de mond innemen.

Artsen en onderzoekers injecteren al jaren tumoren bij proefdieren met THC en ze hebben goede resultaten
geboekt. Maar helaas zullen ze niet hetzelfde doen met een stervende kankerpatiënt, dus dit benadrukt nogmaals
het falen van ons medische systeem om te doen wat goed is voor de patiënt. Als artsen dit verbazingwekkende
medicijn zouden herkennen voor wat het is en goed zouden beginnen te werken met deze stof, zouden velen die
nu sterven, gered kunnen worden.

Vaak komen patiënten bij mij met longkanker en andere longaandoeningen. Voor zulke mensen raad ik het
gebruik van een verdamper aan naast het innemen van de olie. Het verdampen van dit medicijn samen met het
innemen  ervan  kan  een  zeer  gunstig  effect  hebben  voor  mensen  die  lijden  aan  longkanker  of  andere
longaandoeningen. Het enige wat een patiënt hoeft te doen is zijn normale dosis in te nemen en vervolgens een
verdamper op te warmen en de verdampte cannabinoïden in hun longen te inhaleren. Dit kan om de acht uur
worden gedaan wanneer ze hun normale dosering innemen en de patiënt hoeft de verdampte cannabinoïden
slechts een paar keer bij elke instelling te inhaleren. Door deze methode te gebruiken wordt de longkanker van
twee kanten aangevallen en kan dit de effectiviteit van de behandeling sterk vergroten.

In de meeste gevallen verdwijnen de tumoren gewoon, maar ik heb gehoord dat sommige patiënten dode stukjes
van de tumoren hebben opgehoest waaraan ze leden. Ik weet zeker dat dit geen ervaring is die je leuk zou
vinden, maar het is de natuurlijke manier  waarop onze longen zich ontdoen van dingen die er niet  zouden
moeten zijn.

Daarnaast ken ik patiënten die tumoren hebben gepasseerd tijdens de stoelgang, maar ook dit is natuurlijk alleen
maar  natuurlijk.  In sommige gevallen moeten deze dode ingekapselde tumoren misschien operatief  worden
verwijderd, als ze te groot zijn om op natuurlijke wijze te passeren, dus in een situatie als deze zou een arts
nodig zijn.

Afgaande op degenen aan wie ik de olie heb verstrekt aan die aan verschillende vormen van kanker leden, ken
ik geen enkele vorm van kanker waarvoor deze olie niet effectief zou zijn om te behandelen. Voor mij zijn alle
vormen van kanker te genezen, ongeacht waar het zich in je lichaam manifesteert. Hoe minder schade de patiënt
heeft  opgelopen  van het  medische  systeem,  hoe  groter  de  kans  op  herstel,  dus  naar  mijn  mening  moeten
degenen die hun kanker willen genezen deze bewezen natuurlijke methode gebruiken.” Rick Simpson, hennep:
de meest medicinale plant

Actueel gebruik

“Voor uitwendig gebruik kan de olie worden gemengd met huidcrèmes, zonnebrandlotions enz. Voor ernstige
huidaandoeningen raad ik echter aan om alleen de olie in zijn puurste vorm te gebruiken. Het mengen van de
olie met iets zal de potentie van dit medicijn verminderen. Toch kunnen veel van deze verzwakte vormen van
hennepmedicijn behoorlijk effectief zijn om huidproblemen te behandelen.
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Vaak raad  ik  voor  mensen met  zeer  slechte  huidaandoeningen die  zich  over  grote  delen  van hun lichaam
verspreiden een cannabistinctuur  aan.  Een tinctuur  is  gewoon olie  gemengd met  alcohol  of  een  dergelijke
drager.  Wanneer  men een pipet  gebruikt  om een  tinctuur  op een huidaandoening aan te  brengen,  zorgt  de
alcohol ervoor dat één druppel zich over een vrij groot gebied verspreidt. De alcohol verdampt in slechts enkele
seconden, waardoor het gebied bedekt is met een dun laagje olie.

Tincturen zijn een kosteneffectieve manier om de olie over grote gebieden toe te dienen en de patiënten kunnen
zelf de sterkte van een dergelijke tinctuur aanpassen aan hun behoeften. Als je wilt dat de tinctuur sterker is,
voeg dan gewoon meer olie toe; als ze het willen verzwakken, voeg dan gewoon meer alcohol toe.

Denk je dat henneptincturen net zo krachtig kunnen zijn als je hennepolie?

Qua volume zou het onmogelijk zijn voor een henneptinctuur om zo krachtig te zijn als pure olie. Een patiënt
zou hun doses gemengd met alcohol kunnen innemen, maar wat voor nut heeft het voor de patiënt om dit
medicijn met alcohol in te nemen? De olie is het medicijn en het mengen met alcohol of andere soortgelijke
dragers heeft naar mijn mening geen enkel nut voor inwendig gebruik.

Momenteel is er een farmaceutisch bedrijf dat een te dure op cannabis gebaseerde tinctuur verkoopt, Sativex
genaamd, die onder de tong wordt gespoten voor pijnverlichting enz. Ik heb olie gegeven aan patiënten die deze
stof gebruikten en nadat ze de effecten van de olie hadden ervaren, hadden ze geen verder moeten Sativex
kopen,  omdat  ze  de  olie  die  ik  heb verstrekt  effectiever  vonden.  Voor  plaatselijke  aandoeningen  kan een
tinctuur worden gebruikt om de olie verder te laten gaan, maar voor een ernstige huidaandoening of infectie zou
ik liever hebben dat pure olie wordt gebruikt bij de behandeling.

Wat zijn de belangrijkste toepassingen voor plaatselijke toepassing en bent u getuige geweest van allergische 
reacties op de olie?

Ik heb ontdekt dat tincturen effectief zijn bij het behandelen van veel huidaandoeningen en het gebruik van de
olie op deze manier kan veel minder verspillend zijn. Voor mensen die zich zorgen maken over hun teint, kan
het  eenvoudigweg  mengen  van  de  olie  met  hun  favoriete  gezichtscrème  en  zichzelf  een  goede
gezichtsbehandeling geven dramatische resultaten hebben.

Herpes, huidkanker, wratten, moedervlekken en andere huidaandoeningen kunnen worden behandeld met pure
olie zonder allergische reacties voor zover ik weet. In werkelijkheid werd de enige reactie die ik heb gezien
wanneer de olie plaatselijk werd gebruikt, veroorzaakt door het verband dat werd gebruikt om het te bedekken.
Wanneer u een verband voor langere tijd gebruikt, kan het gebied dat bedekt is met het plakkerige deel van het
verband geïrriteerd raken. Men moet gewoon een dag of twee stoppen met het gebruik van het verband en de
aandoening zal verdwijnen.

Een ander ding dat ik moet vermelden is dat de olie ervoor zorgt dat het verband niet blijft plakken aan de wond
of infectie die wordt genezen. Dit klinkt misschien niet zo belangrijk, maar als je ooit de pijn hebt gehad van het
verwijderen van een verband dat aan een wond is blijven plakken, zul je begrijpen wat ik bedoel.

Toen ik in Canada was, mengde ik vaak oliën van verschillende variëteiten, omdat ze zoveel kunnen verschillen
in hun medische deugden. Door dit te doen, ontdekte ik dat deze gemengde oliën een beter algemeen genezend
effect hadden op veel aandoeningen, dus als je van plan bent om op grotere schaal olie te produceren, zou je
kunnen overwegen hetzelfde te doen. Rick Simpson, hennep: de meest medicinale plant

Kun je verschillende soorten toediening van de olie combineren?

“Alle  verschillende  manieren  om  de  olie  toe  te  dienen  kunnen  worden  gecombineerd  zonder  schadelijke
bijwerkingen en in sommige situaties kan dit inderdaad van groot voordeel zijn. Als ik bijvoorbeeld longkanker
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had, zou ik de inname van de olie kunnen combineren met het gebruik van zetpillen en ik zou de olie ook
verdampen zodat deze rechtstreeks in mijn longen kon worden ingeademd. Zowel orale inname als zetpillen
werken goed om longkanker te behandelen en het verdampen van de olie kan ook gunstig zijn voor degenen die
aan deze aandoening lijden.

Wetenschappelijke literatuur zegt dat het lichaam THC niet kan verwerken tenzij het is opgelost in dierlijk 
vet. Zou het niet efficiënter zijn om de olie op die manier te gebruiken?

Ik maak me echt weinig zorgen over wat de wetenschappelijke literatuur zegt en ik denk niet dat dierlijk vet
goed is voor patiënten die lijden aan aandoeningen zoals kanker. Vanuit mijn ervaring hoeft de olie met niets te
worden gemengd om effectief te zijn. Aangezien ik het vaak zonder voedsel heb ingenomen en nog steeds de
effecten ervan voel, denk ik dat de kans groot is dat wat ons is verteld verkeerd is. Als het lichaam THC niet
kan verwerken zonder te worden gemengd met dierlijk vet, waarom zou ik dan nog de effecten van de olie
kunnen voelen? Bovendien is er bij het roken van cannabis geen dierlijk vet in de joint aanwezig, dus hoe
worden mensen high?

Door processen te gebruiken die de THC oplossen in dierlijk vet, boter, reuzel enz., voel ik dat de potentie van
het medicijn wordt verminderd. Het is de olie die geneest, niet boter of dierlijk vet, daarom denk ik dat dit
medicijn in de puurste vorm moet worden gebruikt om maximale effectiviteit te bereiken. Als ik een persoon
zou nemen die twee huidkankers had en ik zou de ene met pure olie behandelen en de andere met een olie-
dierlijk vetmengsel, ik twijfel er niet aan dat de kanker die met de pure olie wordt behandeld veel sneller en
effectiever zou genezen. Rick Simpson, hennep: de meest medicinale plant

Cannabis roken

Kun je de medische waarde van roken en hennep eten vergelijken?

“Als iemand een joint rookt, gaat meer dan 90% van de medicinale aspecten van het plantaardig materiaal
gewoon in rook op. Het is ironisch voor mij  om te zien dat patiënten die  chemotherapie hebben gekregen
hennep roken om hun misselijkheid te verminderen, want ze roken precies de stof die, als ze op de juiste manier
worden ingenomen, hen zou kunnen genezen.

Voor mij is er weinig of geen vergelijking tussen het roken van cannabis en het innemen van de essentiële olie
van  deze  plant  om een  medische  aandoening  te  behandelen.  Als  je  gewoon een  beetje  verlichting  van  je
aandoening  zoekt,  kan  het  roken  van  cannabis  van  enig  nut  zijn.  Maar  als  u  de  aandoening  goed  wilt
behandelen, is het innemen van de olie de beste manier om dit te bereiken. Het lijdt geen twijfel dat zelfs het
roken van cannabis enige medicinale voordelen heeft, maar verwacht niet dat een ernstige aandoening op deze
manier wordt genezen.

Waar is gerookte marihuana goed voor vanuit medisch oogpunt?

Vanuit medisch oogpunt heeft het roken van cannabishennep een beperkte medische waarde in vergelijking met
het innemen van de olie. Het roken van wiet kan vaak een effect hebben op de bloedsuikerspiegel voor mensen
met diabetes en het kan ook helpen de oogdruk te verlagen voor mensen die lijden aan glaucoom. We kennen
allemaal het vermogen van hennep om misselijkheid te verminderen en het roken van deze stof zal vaak helpen
de pijn te bestrijden die gepaard gaat met veel medische aandoeningen.

Zelfs het simpelweg roken van een goede Indica-soort zorgt ervoor dat iemand zich ontspant, wat op zichzelf
heel  gunstig  kan  zijn.  Het  roken  van  wiet  kan  de  symptomen  van  veel  aandoeningen  zoals  MS  helpen
verminderen  en is  vaak zeer  gunstig  voor mensen met  krampachtige aandoeningen.  Er is  geen gebrek aan
bewijs dat duidelijk aantoont dat zelfs het roken van hennep veel kan doen om het welzijn van talloze mensen
wereldwijd  te  helpen.  Maar,  vanuit  mijn  oogpunt,  waarom zou je  de  symptomen gewoon verminderen  als
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genezing of een veel betere controle van het probleem mogelijk is als het medicijn op de juiste manier wordt
ingenomen in de vorm van een olie?

Er is  weinig vergelijking tussen het  roken van hennep en het innemen van hennepolie.  Roken is  de minst
effectieve methode om hennep als medicijn  te gebruiken. De helende kracht van hennep wordt vele malen
vergroot wanneer de geconcentreerde etherische olie van de hennepplant wordt geproduceerd. Als je de echte
medicinale magie in deze plant wilt zien, begin dan met het innemen van hoogwaardige hennepolie. Wanneer
men de rauwe, onverbrande THC en de bijbehorende cannabinoïden begint in te nemen, zijn vaak medische
wonderen het resultaat.” Rick Simpson, hennep: de meest medicinale plant

Waar moet onderzoek op focussen?

“In de nabije toekomst is het belangrijkste om de best mogelijke medicinale soorten te kweken, zodat we hun
echte medische deugden kunnen bepalen. Aangezien dit medicijn onschadelijk is, kunnen we elk onderzoek
doen dat nodig is terwijl we de mensen genezen.

Sommige hennepsoorten zijn veel effectiever dan andere voor verschillende medische situaties. In korte tijd
zouden we in staat moeten zijn om de beste stammen te bepalen om een bepaalde aandoening te behandelen en
dit zal  het mogelijk maken om deze aandoeningen effectiever te behandelen.  Daarnaast moeten we zo snel
mogelijk een vorm van kwaliteitscontrole invoeren en normen ontwikkelen waaraan leveranciers zich moeten
houden. Op dit moment hebben patiënten geen idee van de kwaliteit of effectiviteit van oliën die ze van anderen
kopen. Echt, er moet nog veel onderzoek worden gedaan naar de geneeskrachtige eigenschappen van deze plant,
maar als we het op de juiste manier aanpakken, denk ik dat we in korte tijd veel kunnen leren.” Rick Simpson,
hennep: de meest medicinale plant

“Mijn 28-jarige vriendin is vandaag geopereerd aan borstkanker, ze zeggen dat de kanker is verwijderd, maar ze
willen toch chemo bij haar doen. We hebben eerder gepraat en ik zei haar om chemo te weigeren en gewoon
RSO te nemen. Heb ik hierin gelijk? Van wat ik over Phoenix Tears heb gelezen, zou ik denken dat dit correct
is, maar zou graag uw hulp willen om dit te beantwoorden. Bedankt." Justin

- Goed gedaan, Justin. Geen chemo of scans. De operatie was niet nodig. Laat haar de komende zes maanden
120-180g van de olie eten en volg de instructies op onze site. JB

“Stel je voor dat je mensen probeert te leren hoe ze hun broek moeten dragen... Het lijkt gemakkelijk. Wat als
mensen je elke dag zouden sms'en om je te vragen hoe ze hun broek aan moesten doen? (verergerend) Het is net
varkensdag! Als ik mijn broek aantrek en het is goed gedaan, dan is dit de manier waarop ik iemand anders ga
laten zien. Ik zou kunnen lachen om de mensen die willen proberen hun broek achterstevoren aan te trekken en
te zeggen: “Hé, ze passen prima, zeker, maar het verandert niets aan het feit dat ze achterstevoren aan zijn! (Het
werkte voor Khris Kross).”

JB vertelt ons gewoon wat werkt en zal ons niet op een andere manier vertellen omdat er geen behoefte is aan
andere manieren. Volg de aanwijzingen of loop rond met je broek achterstevoren, maar word niet boos op JB
als je je realiseert dat hij je net de juiste manier liet zien om het te doen! We proberen geen tekst in een boek te
veranderen, we gaan gewoon andere boeken onderzoeken!” Tsjaad

-- Dank je, Tsjaad, dit was een geweldige uitleg en ja, je hebt gelijk. Deze hele kwestie van RSO-geneeskunde
is zo aanstootgevend eenvoudig dat het het eigenlijk ingewikkelder maakt. Het is te simpel voor mensen om het
te geloven, namelijk wanneer ze het medicijn niet zelf kunnen proberen en er alleen over moeten lezen.

En het hele  ding is  dat er  mensenlevens op het spel  staan.  Ik spreek ze persoonlijk,  ik zie de pijn in hun
gezichten, vraag me niet wat het met me doet na al die jaren. Veel ruimte voor improvisatie is hier voor mij niet,
geen tijd voor lange bebopsolo's of freejazz. Dit is een stevige oldtimer blues van twaalf maten en is twaalf
maten lang. Rick gaf ons aanwijzingen die we moesten volgen, maar iedereen wil het wiel opnieuw uitvinden
vanwege egoproblemen of wat het ook is.
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Het enige wat ik hierover zeg is: "Beheers eerst een rijstkoker en een ventilator. Eerst RSO, dan alle andere
(minder krachtige) vormen van cannabismedicijn. Omdat potentie belangrijk is. Hoe krachtiger en kalmerend de
olie,  hoe  beter  voor  de  patiënt.  Je  hoeft  niet  te  testen  op  interne  omstandigheden,  probeer  het  eerst  op
huidaandoeningen en kijk of het sneller geneest met de echt, zeer krachtige en kalmerende RSO met 95-98%
THC of met iets anders, dat zou het voor je moeten beantwoorden. Weet dan dat hetzelfde wat er op uw huid
gebeurt, in uw lichaam gebeurt als u dit geneesmiddel inneemt.

Als je dat eenmaal doet, verlies je in feite je interesse in minder krachtige vormen van cannabismedicijn. Niet
omdat ze in sommige gevallen niet kunnen helpen, maar omdat waarom tweede of derde klas vliegen als je voor
hetzelfde geld eerste klas kunt vliegen en tegelijkertijd je leven sneller en betrouwbaarder kunt redden?

RSO is premium geneeskunde, en zoals ik het bekijk is de rest geen premium medicijn. En ik wil premium
medicijnen, waarom zou ik verdunde medicijnen willen in plaats van het echte werk? Hoe bruter kalmerend en
krachtiger de olie, hoe beter het werkt als medicijn - en dit zal nooit veranderen.“ JB

“De beste RSO is 95-98% THC en extreem krachtig en kalmerend. Al het andere (rauwe cannabis, sappen,
eetwaren, hoge CBD-oliën, niet-gedecarboxyleerde BHO, tincturen, zalven, brouwsels, maceraten, noem maar
op) is een minder krachtige vorm van cannabismedicijn. Alle vormen van cannabismedicijn zijn natuurlijk tot
op zekere hoogte heilzaam, maar verwed je leven niet op minder krachtige vormen van cannabismedicijn.” JB

Het Rick Simpson-proces voor het produceren van hennepolie

"Ik werk meestal met een pond of meer toppen van zeer krachtige indica- of indica-dominante sativa-kruisingen
van  hoge  kwaliteit.  Een  ons  goede  wiet  produceert  gewoonlijk  3  tot  4  gram  hoogwaardige  olie  en  de
hoeveelheid geproduceerde olie varieert van soort tot soort. Je weet nooit echt hoeveel olie je krijgt totdat je het
materiaal  waarmee  je  werkt  hebt  verwerkt.  Gemiddeld  levert  een  pond  goede  toppen  ongeveer  60  gram
hoogwaardige olie op en soms krijg je van sommige soorten zelfs aanzienlijk meer.

Velen  lijken  te  geloven dat  de  olie  barnsteen  moet  zijn  en  dat  je  er  doorheen moet  kunnen kijken.  Vaak
vertoonden de oliën die ik produceerde deze eigenschappen, maar niet altijd. De kleur en textuur van de olie die
u  produceert,  hangt  sterk  af  van  de  soort,  de  methode  en  het  oplosmiddel  dat  u  gebruikt  om de  olie  te
produceren. Maak je geen zorgen als de olie die je produceert donkerder van kleur is, dit betekent niet dat zo'n
olie geen krachtig medicijn is. Sommige van de sterkste oliën die ik ooit heb geproduceerd, waren inderdaad
donker van kleur, maar ze hadden nog steeds de gewenste medicinale effecten.

Ik denk dat deze instructies  het  maken van deze olie  voor iedereen vrij  gemakkelijk  moeten  maken, maar
voordat je begint, zorg ervoor dat je alles hebt wat je nodig hebt om het goed te doen. Het enige wat je nodig
hebt is het uitgangsmateriaal, oplosmiddel, een stuk hout, twee plastic emmers, een paar kleine containers met
trechters  en  koffiefilters,  een  elektrische  rijstkoker,  een  ventilator,  een  roestvrijstalen  maatbeker,  een
koffiewarmer en spuiten.

Het  proces  dat  ik  ga  beschrijven  omvat  het  tweemaal  wassen  van  het  uitgangsmateriaal  met  een  goed
oplosmiddel  zoals  zuivere  lichte  alifatische  nafta  of  99% isopropylalcohol  om de  beschikbare  hars  uit  het
plantmateriaal  te verwijderen.  Lichte nafta heeft  bewezen een zeer goed oplosmiddel te zijn  om de olie  te
produceren, het is ook vrij goedkoop om te kopen in vergelijking met de kosten van andere oplosmiddelen. Het
komt in verschillende vormen en onder verschillende namen voor, maar het oplosmiddel dat ik gebruikte heet in
Canada lichte nafta en in Europa wordt het vaak benzin(e) genoemd. Het wordt onder vele namen verkocht,
maar als u naar een brandstofleverancier gaat, zou u niet al te veel moeite moeten hebben om er een te vinden
als  u  vraagt  om  een  met  waterstof  behandeld  licht  alifatisch  oplosmiddel
nafta/petroleumether/benzine/koolwaterstofoplosmiddel met een kookpunt ergens tussen 40 en 100°C (140 -
212°F), CAS-nummer 64742-49-0.

16



GENEZING VOOR KANKER: HET RICK SIMPSON-PROTOCOL

Lichte nafta heeft veel industriële toepassingen en wordt vaak gebruikt om motoronderdelen of dunne verf enz.
te ontvetten, dus ik weet zeker dat u weinig moeite zult hebben om te vinden wat u nodig heeft. Om u een idee
te geven van de vele toepassingen ervan: het is dezelfde stof die wordt gebruikt om Coleman-lampen en -
kachels van brandstof te voorzien. Maar helaas worden roestremmers aan Coleman-brandstof toegevoegd, dus
ik raad af om deze brandstof te gebruiken om olie te produceren. Er is ook medische nafta (hexaan) beschikbaar
in veel landen in de wereld, maar het is een beetje duurder en meestal moeilijker te krijgen en ik heb geen
significant verschil gevonden tussen pure lichte nafta en de medische versie ervan .

Butaan kan olie produceren, maar ik raad het gebruik ervan als oplosmiddel om dit medicijn te produceren niet
aan, omdat het erg vluchtig is en het gebruik van dure apparatuur zou vereisen om het gevaar te neutraliseren.
Bovendien decarboxyleert het gebruik van butaan om de olie te produceren het eindproduct niet, dus oliën die
op deze manier worden geproduceerd, zouden minder effectief zijn voor medicinaal gebruik, tenzij de extra tijd
wordt genomen om ze op de juiste manier te decarboxyleren.

De enige oplosmiddelen waarmee ik tot nu toe directe ervaring heb, zijn ether, lichte alifatische nafta en 99%
isopropylalcohol. Ether is mijn persoonlijke favoriet en het is een zeer effectief oplosmiddel, maar het is duur
en moeilijk te verkrijgen. Ik denk dat het gebruik van ether beter geschikt is voor gesloten distilleertoestellen,
omdat het erg vluchtig is en de dampen het gevaarlijk maken om mee te werken.

Zowel ether als lichte nafta zijn van nature selectievere oplosmiddelen, wat betekent dat alcohol niet zo effectief
is als oplosmiddel, maar toch goed werkt. Alcohol lost meer chlorofyl op uit het uitgangsmateriaal en hierdoor
zullen oliën die met alcohol worden geproduceerd, meestal opvallend donkerder van kleur zijn.

Om een oplosmiddel effectief te laten zijn, moet het 100% puur zijn en 100% pure alcohol is duur en kan vrij
moeilijk te vinden zijn. Lichte nafta daarentegen is vrij goedkoop te verkrijgen en is meestal niet al te moeilijk
te vinden. Naast het gebruik van ether, is pure lichte alifatische nafta mijn favoriete oplosmiddel.

Al deze oplosmiddelen, inclusief alcohol, zijn giftig van aard, maar als u deze instructies opvolgt, is er geen
probleem  met  oplosmiddelresten  in  de  afgewerkte  olie.  Nadat  het  eindproduct  is  afgekoeld  tot
kamertemperatuur, is het een dikke vetachtige substantie in plaats van een olie en is het ongeveer zo anti-giftig
als  je  kunt  krijgen.  Zelfs  als  er  een  klein  spoor  van oplosmiddelresidu  achterblijft,  zou  de  olie  zelf  erop
inwerken om elk schadelijk giftig effect te neutraliseren. In wezen spoel je alleen de medicinale harsen van het
materiaal  van  de  toppen.  Nadat  het  oplosmiddel-oliemengsel  is  gefilterd  en  het  oplosmiddel  is  afgekookt,
blijven de harsen in hun meest medicinale vorm over.

Voor de beste resultaten moet het uitgangsmateriaal zo droog mogelijk zijn. Zorg ervoor dat de plek waar u
werkt goed geventileerd is en dat er geen vonken, open vlammen of gloeiend hete elementen in de buurt zijn.

Plaats het uitgangsmateriaal in een bak met een goede diepte om te voorkomen dat het olie-oplosmiddelmengsel
tijdens het wasproces eruit spat. Bevochtig vervolgens de knop met het gebruikte oplosmiddel en het materiaal
van de knop wordt vervolgens verpletterd met een stuk hout, zoals een stuk van 2×2.

Nadat  het  is  geplet,  voegt  u  meer  oplosmiddel  toe  totdat  het  materiaal  volledig  is  ondergedompeld  in  het
oplosmiddel. Bewerk het knopmateriaal ongeveer drie minuten met het stuk hout waarmee je het hebt geplet.
Giet  vervolgens  het  oplosmiddel-oliemengsel  langzaam  af  in  een  andere  schone  container,  laat  het
uitgangsmateriaal in de originele container, zodat deze voor de tweede keer kan worden gewassen.

Voeg  opnieuw  vers  oplosmiddel  toe  aan  het  uitgangsmateriaal  totdat  het  opnieuw  in  het  oplosmiddel  is
ondergedompeld en werk het dan nog drie minuten met het stuk hout dat u hebt gebruikt. Giet vervolgens het
oplosmiddel-oliemengsel in dezelfde container die het oplosmiddel-oliemengsel bevat vanaf de eerste wasbeurt.

Proberen om een derde wasbeurt op het plantaardig materiaal te doen, produceert heel weinig olie en het zou
weinig of geen nut hebben als medicijn. De eerste wasbeurt lost 70 tot 80% van de beschikbare hars van het
uitgangsmateriaal op; de tweede wasbeurt verwijdert vervolgens alle hars die van voordeel is, die achterblijft.

Oliën die bij de eerste wasbeurt worden geproduceerd, zijn medicinaal het krachtigst, maar als hoogwaardig
uitgangsmateriaal wordt gebruikt, heeft olie uit de tweede wasbeurt ook voordelen. Als je om wat voor reden
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dan ook moet werken met materiaal dat niet zo krachtig is als het zou moeten zijn, kun je de olie van de eerste
wasbeurt het beste alleen voor inwendig gebruik gebruiken en dan beginnen te groeien of op zoek gaan naar
uitgangsmateriaal dat van betere kwaliteit. Onthoud dat kwaliteit belangrijker is dan kwantiteit en hoe beter het
uitgangsmateriaal, hoe beter het medicijn.

Gebruik bijvoorbeeld containers voor schoon water met een kleine opening aan de bovenkant en plaats trechters
in de openingen en plaats vervolgens grote koffiefilters in de trechters. Giet het oplosmiddeloliemengsel van de
eerste en tweede wasbeurt in de koffiefilters en laat het oplosmiddeloliemengsel door de filters weglopen om
ongewenst plantaardig materiaal te verwijderen. Hoe meer trechters en containers je gebruikt, hoe sneller het
wordt gefilterd. Nadat het oplosmiddel-oliemengsel is gefilterd, is het nu klaar om het oplosmiddel af te laten
koken.

Als je er nog geen hebt, kun je een goedkope grotere rijstkoker kopen met een open bovenkant die zowel hoge
als lage warmte-instellingen heeft om het oplosmiddel van de olie te koken. Zorg ervoor dat de rijstkoker in een
goed geventileerde  ruimte  staat  en plaats  een ventilator  in  de buurt  om de dampen weg te  blazen als  het
oplosmiddel  verdampt.  Dit  voorkomt  dat  de  dampen  condenseren  en  een  gevaar  vormen.  Rijstkokers  zijn
ontworpen om de rijst tijdens het koken niet te verbranden. De ingebouwde temperatuursensoren schakelen het
fornuis automatisch terug naar de lage kookstand als de temperatuur in het fornuis te hoog begint te worden.

Als de temperatuur bij het produceren van olie iets boven de 148 °C komt, beginnen de cannabinoïden uit de
olie te verdampen en dit wil je natuurlijk niet. Als een rijstkoker goed werkt, komt deze automatisch van de
hoge kookstand op ongeveer 110 ° C (230 ° F), wat hoger is dan de temperatuur waarbij decarboxylering zou
plaatsvinden en nog steeds ver onder het punt dat THC en andere cannabinoïden zullen verdampen. Dit is de
reden waarom ik het gebruik van een rijstkoker ten zeerste aanbeveel aan diegenen die nog nooit eerder olie
hebben  geproduceerd,  omdat  het  elk  gevaar  van  schade  aan  de  olie  in  kwestie  uitsluit.  Bovendien  is  de
resulterende olie  gedecarboxyleerd,  wat ook belangrijk  is,  zodat het  zijn  volledige  medicinale  effecten  kan
bereiken.

Ik  stel  voor  dat  mensen  niet  proberen  om crock-potten  en  soortgelijke  apparaten  te  gebruiken  om olie  te
produceren. Toen ik voor het eerst probeerde de olie te produceren, gebruikte ik een crock-pot en omdat ik niet
wist hoeveel warmte deze apparaten kunnen genereren, raakte de olie oververhit en was hij kapot. Dus ik denk
dat het alleen maar verstandig is dat een beginner begint met een rijstkoker en onze instructies zorgvuldig
opvolgt. Dit zou hen veel leed kunnen besparen.

Een distilleerapparaat kan ook worden gebruikt om dit medicijn te produceren en het gebruikte oplosmiddel
terug  te  winnen.  Deze  methode  is  echt  logischer  dan  het  gebruik  van  een  rijstkoker,  maar  stills  die  zijn
ontworpen om oplosmiddelen veilig te verdampen, zijn duur en de meeste mensen weten niet hoe ze een van
deze  apparaten  goed moeten  bedienen.  Als  er  een  beschikbaar  is,  gebruik  ik  liever  zelf  een  still,  maar  in
sommige landen is het bezit van een still tegen de wet. Als iemand serieus is en grote hoeveelheden olie wil
produceren, kijk dan eens naar distilleren en leer jezelf in het juiste gebruik van deze apparatuur.

Zorg er altijd voor dat er geen vonken, open vuur of gloeiend hete elementen in de buurt zijn terwijl u de
rijstkoker vult of het oplosmiddel afkookt, want de dampen die worden geproduceerd door oplosmiddelen zijn
zeer ontvlambaar en giftig. Ik heb hetzelfde proces duizenden keren gebruikt en heb nog nooit een ongeluk
gehad, maar volg voor uw eigen veiligheid de instructies en zorg ervoor dat de ruimte goed geventileerd is. Ik
waarschuw je ook om de dampen die oplosmiddelen produceren niet in te ademen, omdat ze onaangename
effecten kunnen hebben op iedereen in de buurt.

Zorg ervoor dat de ventilator draait en voldoende luchtstroom produceert om de dampen weg te blazen, vul dan
de rijstkoker tot deze voor ongeveer driekwart vol is. Hierdoor kan het oplosmiddel-oliemengsel verdampen
zonder te morsen. Zet de rijstkoker op de hoogste stand en begin het oplosmiddel af te koken. Probeer dit nooit
te doen zonder het gebruik van een ventilator, aangezien de dampen kunnen condenseren en als ze in contact
komen met het verwarmingselement, kan dit brand veroorzaken.

Terwijl het niveau in de rijstkoker daalt, blijft u voorzichtig het resterende oliemengsel toevoegen, totdat u niets
meer over heeft. Wanneer het niveau in de rijstkoker voor de laatste keer daalt en is teruggebracht tot ongeveer
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vijf  centimeter  van  het  resterende  oliemengsel,  voeg  dan  ongeveer  10  tot  12  druppels  water  toe  aan  het
resterende oliemengsel. Door deze kleine hoeveelheid water kan het resterende oplosmiddel de olie die in het
fornuis achterblijft gemakkelijker verdampen.

Als er nog maar heel weinig in het fornuis zit, doe ik meestal een paar handschoenen aan, pak het fornuis op en
begin met de inhoud rond te draaien. Dit wordt gedaan terwijl de luchtstroom van de ventilator de dampen nog
steeds wegneemt en het kan het afwerkingsproces iets versnellen. In korte tijd start het fornuis automatisch de
hoge kookstand en gaat vervolgens naar laag vuur. Terwijl het laatste oplosmiddel wordt afgekookt, hoor je een
knetterend geluid van de olie die in de pan achterblijft en zie je nogal wat borrelen in de olie die achterblijft. Je
zult ook merken dat er een kleine hoeveelheid rook of stoom uit de olie in de rijstkoker komt, maar maak je
geen zorgen, want dit is meestal alleen stoom die wordt geproduceerd door de paar druppels water die je hebt
toegevoegd.  Nadat de rijstkoker automatisch is  overgeschakeld naar de lage kookstand, Ik laat  het meestal
afkoelen totdat het weer op hoge temperatuur kan worden geschakeld. Nadat het fornuis voor de tweede keer
automatisch naar de lage kookstand is overgeschakeld, haal ik de binnenpan uit het fornuis en giet de inhoud in
een roestvrijstalen maatbeker.

Er zal een kleine hoeveelheid olie in de pan achterblijven die je er bijna niet uit kunt krijgen, tenzij je iets als
droog brood gebruikt om de olie op te nemen, terwijl het nog warm is. Vervolgens kunnen kleine hoeveelheden
van dit brood als medicijn worden gegeten, maar onthoud dat het soms een uur of langer kan duren voordat u de
effecten ervan voelt.  Wees dus voorzichtig met hoeveel brood zoals dit je consumeert,  want zelfs een heel
kleine hoeveelheid kan je een flink aantal uren laten slapen, net zoals de ruwe olie zichzelf zal doen. Een andere
goede manier om de olie in de pot op te ruimen, is door de pot uit te wassen met een kleine hoeveelheid alcohol
om een hennepolietinctuur te produceren.

Een tinctuur als deze kan zeer effectief zijn bij de behandeling van huidaandoeningen en een klein beetje kan al
een heel eind gaan, wat u geld kan besparen. Omdat ik toch vaak olie van meerdere soorten meng, laat ik de
resterende olie meestal gewoon in de pot tot de volgende keer. Door oliën van verschillende soorten te mengen,
krijg je de medicinale voordelen van al deze verschillende soorten olie en ik heb ontdekt dat dergelijke oliën
effectief zijn bij de behandeling van alles. Als je veel verschillende soorten goede hennep tot je beschikking
hebt, denk ik dat het mengen van de oliën een goed idee is, maar als je dat niet hebt, denk ik dat de olie van
slechts één soort waarschijnlijk aan je behoeften zal voldoen.

Neem de olie die je in de roestvrijstalen maatbeker hebt gegoten en zet deze op een zacht verwarmingsapparaat
zoals een koffieverwarmer om het water dat in de olie achterblijft te verdampen. Vaak duurt het maar een korte
tijd om het resterende water te verdampen, maar sommige soorten produceren ook meer natuurlijke terpenen
dan andere. Deze terpenen kunnen ervoor zorgen dat de olie die je nu op de koffiewarmer hebt, geruime tijd
gaat bubbelen en het kan even duren voordat dergelijke oliën deze activiteit stoppen. Wanneer de olie op de
koffiewarmer niet meer borrelt en er weinig of geen activiteit zichtbaar is, haal dan de olie van de koffiewarmer
en laat  deze een beetje  afkoelen.  Een andere manier  om de olie  af  te  werken zonder het  gebruik van een
koffiewarmer, is door de olie ongeveer een uur in een oven van 130°C te plaatsen. Dit zal de afgewerkte olie
decarboxyleren en oplosmiddelresten zouden geen probleem moeten zijn.

Gebruik  vervolgens  plastic  applicators  of  spuiten  zonder  naalden  die  verkrijgbaar  zijn  in  uw  plaatselijke
drogisterij, gebruik de zuiger om de warme olie langzaam in de spuiten te trekken en laat deze afkoelen. In
korte tijd zal de hars een dikke vetachtige substantie worden.

Soms is de hars zo dik dat het moeilijk kan zijn om het uit de spuiten te krijgen als het afgekoeld is. Als zoiets
gebeurt, plaats de spuit dan gewoon in een kop heet water en u kunt uw dosering er gemakkelijker uitknijpen.
Soms zal een patiënt te veel olie naar buiten duwen, maar als dit gebeurt, trekt u gewoon de zuiger van de spuit
terug en kan de overtollige olie meestal zonder al te veel moeite terug in de spuit worden gezogen.

Gemiddeld heeft een droog pond materiaal ongeveer 8-9 liter oplosmiddel nodig om de twee wasbeurten te
doen die nodig zijn. Als u van plan bent de olie uit min of meer uitgangsmateriaal te produceren, reken dan
gewoon uit hoeveel oplosmiddel u ongeveer nodig heeft. Van begin tot eind duurt het meestal drie tot vier uur
om het hele proces te voltooien, en dan ligt het medicijn daar klaar om te worden gebruikt.
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Ook moet worden vermeld dat deze olie een extreem lange houdbaarheid heeft. Maar voor langdurige opslag
zou ik het in een donkere fles met een strak deksel of een roestvrijstalen container doen. Als het op een koele,
donkere plaats wordt bewaard, kan het zijn medicinale potentie jarenlang behouden.

In  het  begin  lijkt  het  voor  sommigen  misschien  ontmoedigend  om  te  proberen  hun  eigen  medicijn  te
produceren, maar in werkelijkheid is dit proces uiterst eenvoudig. Het enige dat u hoeft te doen, is de instructies
zorgvuldig op te volgen en nadat u dit medicijn een paar keer heeft aangemaakt, zult u merken dat het niet veel
moeilijker is om te maken dan een kopje koffie. Als je eenmaal je eigen medicatie hebt gemaakt, haal je alle
mysterie uit de geneeskunde en ben je in de meeste gevallen niet meer afhankelijk van artsen, want nu ben je je
eigen arts geworden.” Rick Simpson, hennep: de meest medicinale plant
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V. Waarom leidt het malen van droog materiaal tot THC-verlies? Is hier een verklaring voor?

A. Heb je ooit echt krachtige toppen vermalen? Als je dat deed, zou je moeten weten waarom. Dat witte poeder
dat overal op tafel ligt nadat je het hebt gemalen, is THC (of trichomen) en het is wat in de olie had moeten
blijven. Bovendien, als het gemalen is, is het dan te fijn en zal je veel verwijderen van wat je eigenlijk niet in je
olie wilde strippen.

Verwerk kurkdroge hele toppen nadat je ze hebt bevochtigd met nafta of het oplosmiddel van je keuze, maar
raak  het  niet  veel  aan  voordat  je  het  verwerkt,  want  elke  keer  dat  je  het  aanraakt,  verlies  je  wat.  Oliën
geproduceerd  uit  gemalen  materiaal  zijn  aanzienlijk  minder  krachtig  dan olie  geproduceerd  uit  toppen die
werden verpletterd nadat ze waren bevochtigd.

De eerste snelle wasbeurt is het krachtigst en verwijdert ongeveer 70% van de beschikbare THC, de tweede
strip ongeveer 20% en de derde ongeveer 5%. Als je het maalt, krijg je alle drie de wasbeurten (eigenlijk vier)
in je olie en dat wil je niet. Kwaliteit boven kwantiteit. JB

“Hoi JB. Wat is de kortste tijd dat je de toppen kunt laten drogen als je het dringend nodig hebt? Bedankt."
Priscilla

-- Tot het kurkdroog is. Maar ik zou alleen sneldrogend zeggen 5-7g wiet, dat geeft je ongeveer een gram olie,
genoeg om mee te beginnen, en dan kun je het afmaken als het goed is gedroogd, in een week of zo. Hoe
minder u met het uitgangsmateriaal omgaat voordat u het verwerkt, hoe minder hars u verspilt. Het is dus het
beste om het uitgangsmateriaal niet te decarboxyleren (zoals GW dat zonder reden doet, je kunt de olie met
minder problemen decarboxyleren door hem te verhitten, wat je toch moet doen om de oplosmiddelresten te
verwijderen).  Het  beste  is  om de  toppen in  een emmer  te  doen voor  verwerking in  de droogruimte,  waar
mogelijk zonder extra handelingen. Hoe minder je de knop aanraakt, hoe beter. JB

1.) Ik vermaalde de kurkdroge toppen alleen met mijn handen, geen grinder gebruikt. Het uitgangsmateriaal zag
eruit als hele kleine toppen van ca. 5 tot 10 mm diameter, dus meestal geen poeder. Aangezien ik nu mijn eigen
»koken«-ervaring heb, ben ik het op alle punten volledig met je eens, behalve in punt C. Ik heb oliën gezien die
gemaakt zijn met alcohol die meestal veel donkerder zijn omdat het water in de alcohol de chlorofylen oplost.
Ik maakte mijn olie met pure petroleumether van laboratoriumkwaliteit. Deze olie is veel helderder van kleur
(goudbruin) en heeft een uitstekende, heerlijke kruidige smaak in vergelijking met de alcohol-olie die ik heb
mogen proberen. Mijn punt hier is dat ik geloof dat nafta niet zoveel terpenen en chlorofylen verwijdert als
alcohol. Het kookt ook veel meer gecontroleerd en beheersbaar als alcohol. Dus mijn vraag hier is,

-- Maal het materiaal niet eerst. Elke hantering van het droge toppenmateriaal zal ervoor zorgen dat je THC en
andere cannabinoïden verliest (het fijne stof op de tafel is wat in de emmer had moeten blijven). Ja, malen en
nafta zou "beter" zijn dan malen en alcohol - die combinatie is een bijna gegarandeerde mislukking, op deze
manier kun je gewoon geen goede olie maken.

Doe de knop in een emmer, bevochtig hem met nafta, plet hem met een stok gedurende twee tot drie minuten,
giet het olie-oplosmiddelmengsel in een emmer. Als je met materiaal van goede kwaliteit werkt, maak dan een
tweede wasbeurt en giet de tweede mix in de emmer met de eerste wasbeurt. Als je dat goede materiaal niet
gebruikt, gebruik dan de eerste wasbeurt alleen voor interne doeleinden (en blijf zoeken naar goed materiaal).

Ether produceert geweldige oliën (we houden meer van amberkleurige oliën dan donkere oliën, maar onthoud
dat sommige soorten donkerdere oliën produceren dan andere). We houden ook van amberkleurige oliën om
praktische redenen - wie wil er zwarte tanden hebben met chlorofylvlekken erop? Maar we raden het op dit
moment niet veel aan omdat het vrij gevaarlijk is om met ether te werken, het is moeilijk te krijgen in de meeste
delen van de wereld en we maken ons grote zorgen over de veiligheid van degenen die de olie produceren. Het
kan heel gemakkelijk boomen bij relatief lage temperaturen. Dus voor de meeste mensen zal lichte alifatische
nafta prima werken. We gebruiken meestal nafta, maar ether zou het oplosmiddel van onze keuze zijn.

De huidige lijst met oplosmiddelen die we persoonlijk zouden gebruiken is: 1. ether, 2. pure lichte nafta, 3. 99%
isopropylalcohol, 4. food-grade alcohol - bij voorkeur 99%, maar dat is meestal moeilijk te krijgen en erg duur.
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Wanneer je met 96% alcohol werkt, is de overige 4% meestal water. 4% van de 10 liter is 4 dcl, bijna een halve
liter water die je moet afkoken - en het kost tijd die je redelijker zou kunnen besteden.

2.) Ik heb ook de laatste 60°C warme olie 1,5 uur onder vacuüm gezet om alle oplosmiddelresten volledig te
verwijderen. Zoals ik je schreef heb ik 35 gram later gegeten de olie gedecarboxyleerd... De smaak van de olie
was voor de decarboxylering veel pittiger, ik zou niet slechter willen zeggen, maar je hebt gelijk wat betreft het
boeren.

-- Zoals ik de vorige keer al zei, het boeren was van overgebleven water. En het water was er vanwege de
"wetenschappelijke"  lage  temperatuur  die  je  gebruikte.  Je  moet  de  olie  sowieso  decarboxyleren,  dus  een
rijstkoker die uitschakelt bij 110°C werkt prima. Of het beste om te gebruiken is natuurlijk een still - maar
nogmaals, veel mensen bezitten ze niet en weten niet hoe ze moeten werken, en het risico op een explosie is
altijd aanwezig. Wanneer een still ontploft, zal deze meestal het hele huis slopen. Wanneer de inhoud van een
rijstkoker explodeert, zal deze slechts een twee of drie meter hoge vlam maken die vrij eenvoudig is om mee om
te gaan.

Wat betreft vacuüm - natuurlijk, waarom niet. Als je de apparatuur hebt en weet hoe je het op de juiste manier
moet gebruiken, is het geen slecht idee om de olie erin af te werken, als je 100% zeker wilt zijn dat er geen
oplosmiddelresten in zitten of als je de mond wilt houden van degenen die tegen petrochemische oplosmiddelen
zijn. Sommige mensen gebruiken het met groot succes en ik ben er niet tegen. Maar zoals u weet, bezit de
meerderheid van de mensen deze apparatuur niet en veel van onze patiënten kunnen of konden zich niet eens
een rijstkoker en een ventilator veroorloven, dus we raden afzuigen niet als noodzaak aan.

Kijk eens hoe makkelijk en simpel Rick's methode is en hoeveel vragen we nog moeten beantwoorden. Stel je
nu voor wat er zal gebeuren als we informatie toevoegen over andere methoden om de olie te produceren. Het
zal alleen maar verwarring veroorzaken en ik zal dagen en weken moeten besteden aan het beantwoorden van
vragen van "verwarde" mensen, wat ik sowieso niet lang meer zal doen.

3.) Leg uit waarom u voorstelt om de olie rechtstreeks uit de tube in te nemen, rechtstreeks in de mond, zonder
capsules? Een absorptieprobleem? Ik eet de meeste olie op sigarettenpapier, maar sommige capsules gebruik ik
zelden als ik meer uren van huis moet. Trouwens, ik hou er niet van om het helemaal over mijn tanden te
hebben, omdat het echt moeilijk is om eraf te komen...

-- Om verschillende redenen. De belangrijkste is dat deze methode van inname het meest effectief en gunstig is
gebleken voor patiënten. Het verbetert de mondhygiëne omdat het ook de mond desinfecteert en dan helpt bij
eventuele  aandoeningen in het spijsverteringskanaal  of in je keel enz.  Eigenlijk,  als  ik een zere keel krijg,
probeer ik de olie achter in mijn mond te smeren en dan te houden het in mijn mond zolang ik het kan uitstaan.
In de meeste gevallen wordt een griep of keelpijn (of de symptomen ervan) 's nachts behandeld.

Zoals je zegt, er blijft wat olie op je tanden en onder je tong, dus deze manier van innemen combineert eigenlijk
sublinguale  verwerking  van  de  olie  (ala  Sativex  en  andere  onder-de-tong  sprays  en  tincturen  die  mensen
gebruiken) en verwerking in de maag en ingewanden. Het belangrijkste is om de olie in je maag te krijgen. Dus
als  je  olie  hebt  met  een niet  zo goede smaak,  dan kun je  er  een  stukje brood of  banaan etc.  in  doen (of
sigarettenpapier, als je de chemicaliën erin wilt eten), het dubbelvouwen en doorslikken als een pil en spoel het
door met water of thee of wat je maar wilt. Poets je tanden na pakweg tien minuten met olie, het helpt ook bij
mondhygiëne.  Veel  oliën  hebben  een  heerlijke  smaak  (vooral  wanneer  het  uitgangsmateriaal  niet  wordt
vermalen en wanneer er geen alcohol wordt gebruikt om de olie te produceren.

Capsules - a) je moet ze kopen bij Big Pharma, waarmee je ze ondersteunt met je geld, b) sommige mensen zijn
er allergisch voor, c) sommige lossen op in je darmen en niet in de maag, d) dealers zetten vaak minder olie in
een capsule dan zou moeten, e) ze werken niet zo goed voor zoveel omstandigheden, f) het is moeilijk om de
olie eruit te krijgen als je een joint wilt maken of de olie wilt verdampen voor longaandoeningen of wanneer u
de olie topisch wilt gebruiken. Ik zeg niet dat je geen capsules kunt gebruiken, ik zeg alleen dat het beter is om
de olie rechtstreeks uit de tube te leren gebruiken. Nadat je meer hebt geoefend, leer je hoe je de olie zonder
enig ongemak kunt gebruiken. Persoonlijk  eet  ik  de olie  graag rechtstreeks  uit  de rijstkoker,  ik  dompel  er
gewoon mijn vinger in en neem zoveel als ik denk dat ik kan nemen. Let wel, dit is erg "olieverslindend" en u
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zult meestal meer nemen dan uit een spuit.  Als de olie goed is, zal een "overdosis" je alleen maar in slaap
brengen, big deal. Maar natuurlijk kan ik het vanwege mijn ervaring en tolerantie, ik zou dit niet aanraden en
niet  aanbevelen  aan  beginners  of  mensen  die  niet  zoveel  ervaring  hebben.  Jij  ook  het  allerbeste,  Stefan.
Jindrich”

“Als je je zorgen maakt over de kosten, is het veel goedkoper dan de eigen bijdrage van de meeste medicijnen
tegen kanker en sommige als de medicijnen die je thuis neemt voor de kanker niet door de verzekering worden
gedekt. Als iemand in mijn familie deze olie nodig had voor kanker, zou ik een manier vinden. Veel geluk!!!!"
Lisa

-- “Ik ben het ermee eens, Lisa, de olie is een veel goedkopere behandeling als men rekening houdt met alle
andere kosten en uitgaven. Bovendien is het onvergelijkbaar veiliger dan alles wat het medische systeem zou
leveren, om nog maar te zwijgen van het feit dat het veel efficiënter en betrouwbaarder werkt en het is beslist
leuker om te nemen dan gif of straling.“ JB

V. Ik weet dat je aanraadt om de RSO zelf te maken, maar een apotheek heeft wat lokale en ik vroeg me af wat
een eerlijke prijs zou moeten zijn. 

A. Je hebt 4-7g toppen van hoge kwaliteit nodig om een gram olie te produceren, dus dat zou de "juiste prijs"
moeten zijn. Laten we het niet hebben over de belachelijke prijzen van hennep, voor mij is de juiste prijs voor
een dosis van 60 g 50-100 USD (of minder, als het legaal op grote schaal buiten zou worden gekweekt). Ik zeg
niet dat ik op dit moment weet waar ik het voor die prijs kan krijgen, hoogwaardige olie kost wat eersteklas
materiaal kost waar je woont. JB

Andere vormen van extractie

Heb je nog andere manieren gevonden om de olie te maken?

“Er zijn veel manieren om de olie te produceren en ik beweer niet dat mijn methode noodzakelijkerwijs de beste
is, maar voor zover ik weet is het de enige die in duizenden gevallen succesvol is gebleken.

De methode die we de wereld hebben laten zien, zou inderdaad op zijn best als ruw worden beschouwd, maar
op deze manier kan een zeer zuivere vorm van dit medicijn worden geproduceerd. Mijn bedoeling was om een 
methode te presenteren om de olie te produceren met apparatuur die direct beschikbaar is, zodat bijna iedereen
op een eenvoudige manier zijn eigen medicijn kan produceren als dat nodig is.

Totdat ik in 2005 werd overvallen, had ik distillatieprocessen gebruikt om het medicijn te produceren en de
oplosmiddelen  terug  te  winnen.  Deze  methode  is  veel  minder  gevaarlijk  en  'aardvriendelijker',  omdat  het
oplosmiddel niet verloren gaat. Maar de politie nam mijn apparatuur in beslag, wat me dwong rijstkokers te
gaan gebruiken om de taak te volbrengen.

Welke andere vormen van extractie kunnen dan worden gebruikt?

Nogmaals,  er  zijn een aantal  extractiemethoden en ik beweer geen expert  te zijn in dergelijke dingen. Het
probleem met wetenschappelijke methoden zoals edelgasextracties enz. is dat de meeste mensen niet over de
apparatuur  en kennis beschikken om dergelijke extracties  uit  te voeren.  Daarom hebben we het publiek de
eenvoudigste manier laten zien om dit medicijn zelf te produceren.

Er zijn ook extractiemethoden met koud water die kunnen worden gebruikt om de harsen te extraheren. Ik heb
dit type extractie slechts een paar keer geprobeerd en de resultaten waren niet zo goed als verwacht. Toch ken ik
mensen die zeggen dat ze op deze manier olie van hoge kwaliteit hebben geproduceerd. Het is duidelijk dat
koud water geen vlam kan vatten of exploderen, dus extractiemethoden met koud water kunnen zeker een optie
zijn,  maar  men moet ervoor zorgen dat de olie  wordt gedecarboxyleerd voordat deze aan de patiënt  wordt
gegeven.
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Wat is decarboxylering?

Decarboxylering vindt plaats wanneer de moleculen in de olie met behulp van warmte naar de delta 9-positie
zijn gedraaid, zodat ze medicinaal actiever worden. De temperatuur waarbij dit gebeurt, is discutabel, aangezien
veel rapporten die ik over dit onderwerp heb bekeken, het daar niet mee eens zijn. Door te doen wat ik heb
gesuggereerd,  wordt  de  olie  verwarmd  tot  temperaturen  ver  boven  die  waarbij  decarboxylering  zou
plaatsvinden. De carboxylgroep wordt verwijderd, waardoor de moleculen in de CB1- en CB2-receptoren van
ons endocannabinoïdesysteem passen en ze de hersenbarrière kunnen passeren.

Is er een manier om de olie krachtiger te maken?

Er zijn verschillende manieren om de potentie van de olie te vergroten, maar nogmaals, veel van deze methoden
vereisen gespecialiseerde apparatuur en kennis die de gemiddelde persoon niet heeft. In het verleden heb ik
dergelijke oliën geproduceerd en ik beschouw ze als krachtiger en medicinaal, maar met de geldende wetten en
de apparatuur die nodig is, was het voor mij onmogelijk om enige hoeveelheid te produceren.

Kan ik iets doen als de olie die ik heb geproduceerd of gekocht niet krachtig genoeg is?

Als er goed uitgangsmateriaal wordt gebruikt om de olie te produceren,  zou dit  probleem zich niet moeten
voordoen, maar ik weet zeker dat er mensen zullen zijn die dat wel zullen doen. Bij het behandelen van een
ernstige ziekte is alleen het beste voldoende, dus als de olie die je hebt niet voldoet aan de taak die je moet
doen, zou ik wat meer toppenmateriaal nemen en het op de juiste manier produceren. Nu iemands leven op het
spel staat, is dit geen tijd om te spelen met olie van lage kwaliteit. Als jij degene bent die lijdt, zou je dan niet de
best  mogelijke  medicatie  willen?  Dus  probeer  alsjeblieft  hetzelfde  te  bieden aan  anderen.”  Rick  Simpson,
hennep: de meest medicinale plant

De hoogst mogelijke kwaliteit oliën produceren

“In het belang om de gewone man in staat te stellen de hoogste kwaliteit  en de meest medicinale oliën te
produceren, heb ik een eenvoudige methode ontdekt die zowat iedereen in staat zal stellen oliën te produceren
met nog effectievere medicinale waarden dan ik het publiek in het verleden heb laten zien . Het enige wat je
eigenlijk hoeft te doen is nog een paar stappen toevoegen aan het proces dat we je al hebben laten zien, maar
nadat je op deze manier olie hebt geproduceerd, denk ik dat je het ermee eens zult zijn dat het een enorm
verschil maakt.

Als  je  medicinale  toppen  van  hoge  kwaliteit  hebt  om  mee  te  werken,  zou  je  oliën  met  een  zeer  hoog
cannabinoïdegehalte  moeten  kunnen  maken,  simpelweg  door  een  goed  oplosmiddel  en  een  rijstkoker  te
gebruiken. Oliën die ik op deze manier produceerde, vertoonden meestal THC-niveaus van 95% of meer, samen
met verschillende niveaus van andere cannabinoïden en plantenwassen. De genezende kracht van oliën zoals
deze heeft de cannabishennepplant eindelijk de medische erkenning gegeven die ze verdient, maar toch heb ik
ontdekt dat de genezende kracht van deze stof zonder veel moeite naar een heel nieuw niveau kan worden
getild.

Het  enige  wat  je  hoeft  te  doen  is  de  olie  te  nemen  en  deze  in  een  verwarmingseenheid  te  doen  die  de
cannabinoïden  kan  opvangen  terwijl  ze  verdampen  en  dit  zal  oliën  van  hogere  kwaliteit  en  zuiverheid
produceren.  Hoewel  een  gewone verdamper  deze  taak  kan volbrengen,  zijn  ze  in  werkelijkheid  niet  goed
ontworpen om deze rol te vervullen, omdat het zo lang zou duren om elke hoeveelheid medicatie te produceren
en de meeste verkrijgbare verdampers hebben de neiging te lekken.

Om olie  op grotere schaal  te  produceren  zou men een veel  grotere verdampingseenheid  nodig hebben die
luchtdicht is en het zou ook het gebruik van een veel grotere opvangkoepel noodzakelijk maken die op een hoek
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is geplaatst, zodat zodra de cannabinoïden begonnen te verzamelen, ze zouden beginnen te verzamelen renden
naar het laagste punt van de koepel, waar ze konden worden opgevangen uit een klein afvoergat in de vorm van
een sterk gezuiverde olie. Iedereen die mechanisch geneigd is, zou niet al te veel moeite moeten hebben om een 
eenheid samen te stellen om deze taak uit te voeren, maar het zal wat tijd en moeite kosten om het apparaat in
elkaar te zetten.

De hoeveelheid olie die kan worden verzameld nadat deze is verdampt, hangt af van het gewichtspercentage
cannabinoïde dat de oorspronkelijke startolie had. Als de olie die je gebruikt 99% cannabinoïden bevat, dan zou
je ongeveer die hoeveelheid terug moeten krijgen nadat het is verdampt.

Ik moet ook vermelden dat dit een geweldige manier is om de kwaliteit te verbeteren van oliën van lagere
kwaliteit die veel onzuiverheden bevatten, zodat ze kunnen worden gebruikt als een krachtiger en effectiever
medicijn. Zelfs een startolie met een veel lager cannabinoïdegehalte kan een behoorlijk medicijn opleveren, als
de cannabinoïden worden verdampt en de onzuiverheden in de kom achterblijven. Je krijgt er misschien niet
zoveel uit als je erin stopt, maar je krijgt in ieder geval een olie die veel geneeskrachtiger is dan waarmee je
begon. Als het op genezing aankomt, betekent de zuiverheid en effectiviteit van een medicijn alles voor de
patiënt, dus als je de meest medicinale oliën wilt produceren die mogelijk zijn, denk ik dat je serieus moet
nadenken over wat ik zeg.

Tot nu toe kan ik niet verklaren waarom oliën die op deze manier zijn geproduceerd zoveel medicinaal actiever
zijn  dan zelfs  de  beste  oliën  die  met  andere  methoden  zijn  geproduceerd.  Aangezien  de  oliën  die  ik  heb
verdampt gedecarboxyleerd waren voordat ze zelfs maar in de verdamper gingen, zou dat moeten betekenen dat
ze al zo medicinaal mogelijk actief waren, dus je zou verwachten dat je weinig verschil in potentie zou zien
nadat de olie uit de verdamper is verzameld. Wanneer de cannabinoïden van deze hoogwaardige oliën worden
verdampt, blijft er alleen nog maar ongewenste plantenwas en andere verontreinigingen over in de kom van de
verdamper. Door deze ongewenste stoffen in de kom achter te laten, zal de olie die je verzamelt veel zuiverder
zijn, maar aangezien deze oliën weinig onzuiverheden hadden voordat ze zelfs in de verdamper werden gedaan,
verklaart dit weinig waarom de olie nu zoveel krachtiger is .

Cannabinoïden verdampen uit de olie tussen 300 en 400 graden Fahrenheit en deze temperaturen zijn veel hoger
dan die waarvan ons is verteld dat ze nodig zijn om decarboxylering te bewerkstelligen. Ofwel is er iets dat we
nog niet begrijpen over decarboxylering dat deze verbazingwekkende toename in potentie veroorzaakt, of al
deze extra warmte die nodig is om de cannabinoïden te verdampen, kan iets met de olie doen waarvan we ons in
het verleden nooit bewust zijn geweest .

Ik  heb  de  afgelopen  weken over  dit  nieuwe proces  gesproken als  ik  interviews  doe  en  nu  zijn  er  enkele
individuen die op deze manier zijn begonnen met het maken van oliën en van wat mij is verteld, waren ze
geschokt  door  het  verschil  in  potentie.  Mijn  ervaring  is  dat  zelfs  de  hoogste  kwaliteit  oliën  die  worden
geproduceerd met behulp van distilleerapparatuur of een rijstkoker, niet kunnen worden vergeleken met oliën
die worden verzameld nadat de cannabinoïden zijn verdampt. Ze zien er misschien een beetje hetzelfde uit,
maar ik denk dat de verdampte oliën vele malen sterker zijn en dit zou ze zelfs nog meer geschikt moeten
maken om mensen met ernstige aandoeningen te behandelen.

Sommige  mensen  doen  gewoon  plantaardig  materiaal  in  een  verdamper  en  verzamelen  vervolgens  de
cannabinoïden in olievorm uit de koepel van de verdamper, nadat het plantmateriaal is verwarmd. Door het
ruwe  plantaardige  materiaal  te  gebruiken,  kan  men  een  behoorlijke  olie  produceren,  maar  testen  hebben
aangetoond dat deze oliën niet gelijk zijn aan de kracht van oliën die in een rijstkoker worden geproduceerd en
dat is de reden waarom ik mensen instrueer om de olie met mijn methoden te produceren. Als je olie van hoge
kwaliteit in een verdamper doet, zal de resulterende olie die wordt geproduceerd nadat de cannabinoïden zijn
verdampt, veel sterker zijn dan zelfs de beste oliën die kunnen worden verdampt uit hoogwaardig topmateriaal.
Dus als je geweldige resultaten wilt zien, kunnen ze worden bereikt door simpelweg de best mogelijke olie te
verdampen en dit zal je een medicijn geven dat volgens mij niet te vergelijken is.

Of regeringen het nu leuk vinden of niet, in de nabije toekomst zullen velen van ons onze eigen medicijnen
produceren en aangezien deze oliën zo effectief zijn voor zo'n groot aantal medische problemen, verwacht ik dat
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dit  eenvoudige  volksgeneesmiddel  overal  wordt  vervaardigd,  door  degenen  die  niet  het  geld  hebben  om
spelletjes te spelen met farmaceutische bedrijven. Ik ben er zeker van dat de farmaceutische bedrijven in de
toekomst zullen proberen te zeggen dat zij de enigen zijn die gekwalificeerd zijn om dit medicijn te produceren,
maar we weten allemaal dat alles wat deze criminelen willen leveren tegen een zeer hoge prijs zou komen; en
aangezien zowat iedereen deze stof kan produceren, zie ik geen noodzaak voor farmaceutische bedrijven om
zelfs maar een rol te spelen.

Nadat we het eenvoudige onderzoek hebben gedaan dat nodig is, zullen we in staat zijn om de verschillende
natuurlijke cannabinoïden te mengen en oliën te produceren die specifiek zijn  ontworpen om verschillende
ziekten  te  behandelen,  maar  hoewel  deze  nieuwe  oliën  verbazingwekkende  helende  eigenschappen  zullen
hebben, zullen oliën die we zelf kunnen produceren altijd hebben hun plaats in onze medicijnkasten. Ik heb
nooit  geprobeerd  een  van  de  methoden  die  ik  heb  ontdekt  te  patenteren,  omdat  ik  vind  dat  deze  kennis
beschikbaar moet zijn voor iedereen die ervoor kiest om het te gebruiken en niemand het recht heeft iets achter
te houden dat iemands leven kan redden en, in feite Sterker nog, ik denk dat het een veel betere wereld zou zijn
als we helemaal niet zoiets als patenten hadden.

Hoewel degenen die  het  gebruik van dit  medicijn  willen verbieden,  zoals  farmaceutische  bedrijven,  in  het
verleden hebben bewezen dat ze meer dan blij zijn om ons te vergiftigen en te doden met het afval dat ze
hebben verstrekt,  ben ik er zeker  van dat  ze zullen proberen ons te vertellen dat ze zijn  de enigen die dit
medicijn  op  de  juiste  manier  kunnen  produceren.  Met  behulp  van  de  nieuwe methode  die  ik  zojuist  heb
beschreven, kan iedereen medicijnen maken die net zo puur zijn als alles wat een farmaceutisch bedrijf zou
kunnen leveren. Bovendien denk ik dat medicijnen die we zelf kunnen produceren veel effectiever zullen zijn
dan wat een farmaceutisch bedrijf zou bieden, omdat we in tegenstelling tot hen niet in dit geld zitten en ons
doel simpelweg is om onszelf te genezen.

Er  is  nu geen zinnige  reden waarom we onze  eigen medicijnen  niet  kunnen produceren  en wanneer  onze
gekochte en betaalde regeringen ons proberen te beletten dit te doen, zal het slechts een voorbeeld zijn van
waarom we ons moeten ontdoen van hun corruptie en eens en voor iedereen,  bevrijd de mensheid uit hun
klauwen. Het zou inmiddels meer dan duidelijk moeten zijn dat farmaceutische bedrijven en onze regeringen
weinig of niets geven om onze gezondheid en welzijn, dus laten we gezond verstand en Moeder Natuur een
kans geven om te zien wat ze kunnen doen om onze algehele gezondheid te verbeteren, en eens als we dat doen,
weet ik zeker dat we niet langer zullen accepteren wat er in het verleden is gebeurd.” Rick Simpson, hennep: de
meest medicinale plant

Hennep of marihuana?

“Door de geschiedenis heen is cannabis altijd bekend geweest als hennep door degenen die het duizenden jaren
lang als gewas hebben verbouwd. Met manipulatie door grote geldbedrijven en regeringen die ze controleren,
werden hennepsoorten met een hoog harsgehalte omgedoopt tot marihuana en verguisd voor het grote publiek.
In het tijdperk waarin dit gebeurde, had het grote publiek voor het grootste deel geen idee wat marihuana was.
Het enige dat hen werd verteld, was dat marihuana een gevaarlijke verslavende en dodelijke drug is. We werden
allemaal  ertoe  gebracht  te  geloven  dat  het  roken van  een  joint  zo  ongeveer  het  meest  zelfdestructieve  en
schadelijke was dat we onszelf konden aandoen. Natuurlijk was dit allemaal gewoon een pak leugens, maar in
die tijd had het publiek niet de middelen om erachter te komen wat anders was.

Als het publiek had geweten dat toen hun regeringen probeerden deze fabriek te verbieden dat veel van de
Founding Fathers en voormalige presidenten van de VS tijdens hun carrière vrij veel hennep rookten, hadden ze
deze nieuwe beperkingen die hen zo gemakkelijk werden opgelegd misschien niet ingeslikt . Er is een groot
aantal  gedocumenteerde  verslagen  die  heel  levendig  de  rookpraktijken  van  veel  bekende  staatslieden
beschrijven en zelfs hoe presidenten als Abraham Lincoln genoten van de tijd dat hij hennep rookte in zijn pijp
zittend op zijn veranda.
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Afgaand  op  sommige  documenten  die  politieke  leiders  uit  die  tijd  tot  stand  hebben  gebracht,  zoals  de
Onafhankelijkheidsverklaring  en de  Grondwet,  denk ik dat  het  veilig  is  om te  zeggen dat  ze in  feite  heel
duidelijke denkers waren. Het lijkt erop dat de gevreesde effecten van de marihuana die ze rookten, waarvan het
publiek nu werd verteld, zo schadelijk is, geen enkele invloed hadden op dergelijke personen of hun vermogen
om rationeel te denken. Maar decennia later, toen de wetten die het gebruik van hennep aan banden legden in de
vroege jaren 1900, wisten maar heel weinig mensen van zulke dingen.

Het medicinale gebruik van hennep door de geschiedenis heen is legendarisch. Het werd gebruikt om praktisch
alle soorten ziekten en verwondingen te behandelen.  Pas de laatste  decennia is het medicinale  gebruik van
hennep aan het publiek ontzegd. Om de hennepplant te herkennen voor wat het werkelijk is, hoeven we alleen
feiten van fictie te scheiden.

Het  systeem  verguisde  hennep  voor  het  publiek  door  het  te  hernoemen  naar  marihuana.  Onze  ouders  en
grootouders kregen via de nieuws- en filmmedia te horen dat de marihuana- en/of hennepplant een dodelijke,
gevaarlijke en verslavende drug was. Niets was minder waar, maar in die tijd was het voor het publiek bijna
onmogelijk om zelf achter de feiten te komen.

Degenen die deze belachelijke propaganda produceerden, zijn al lang dood, dus waarom blijven de leugens en
bedrog  over  hennep  hangen?  Het  antwoord  is  simpel:  geld.  We  lijden  en  sterven  omdat  farmaceutische
bedrijven en andere grote geldbelangen hun winstmarges willen verbeteren. Om dit te kunnen blijven doen,
moeten  ze  ervoor  zorgen  dat  hennep  illegaal  en  buiten  het  bereik  van  het  publiek  wordt  gehouden,  voor
medicinaal gebruik en andere doeleinden.

Als we kijken naar de geschiedenis achter dit alles, zullen we ontdekken dat het John D. Rockefeller en zijn
rijke vrienden waren, samen met corruptie waarbij regeringen uit dat vervlogen tijdperk betrokken waren, die
ons het medische systeem gaven dat we vandaag hebben. In medische scholen die door de rijken en machtigen
werden gefinancierd, leerden artsen allopathische geneeskunde, dat wil zeggen medicijnen tegen chemicaliën en
vergiften. In de loop van de tijd hebben hun leugens en bedrog niet alleen artsen, maar ook het grote publiek
ervan overtuigd dat chemicaliën en vergiften gunstig zijn voor medische aandoeningen. Met andere woorden,
deze zogenaamde medische scholen hebben zowel artsen als het grote publiek gehersenspoeld om te geloven
dat zwart wit is.” Rick Simpson, hennep: de meest medicinale plant

Welke soort of soorten moet ik gebruiken om de olie te maken?

“Dit is een nogal moeilijke vraag om te beantwoorden, aangezien we in werkelijkheid allemaal overgeleverd
zijn aan de genade van de zaadhandelaren, want zij zijn degenen die het laatste woord hebben over wat we
telen.

Het probleem is dat als je een soort als White Widow bij vijf verschillende zaadleveranciers zou bestellen, je bij
het kweken ervan waarschijnlijk vijf totaal verschillende soorten planten zou kweken. Het type White Widow
dat ik in Canada kweekte, had een zeer sterk kalmerend effect zoals een goede Indica-variëteit en het was een
van de beste pijnstillers die ik ooit ben tegengekomen. Maar als ik dezelfde zaden zou proberen te bestellen bij
het  bedrijf  waar ik  ze oorspronkelijk  kocht,  zouden ze me vandaag waarschijnlijk  zaden sturen met  totaal
verschillende medicinale waarden.

De White Widow die ik in Europa heb gezien, geeft veel meer energie dan wat ik in Canada kweekte, dus het
lijkt erop dat de hier beschikbare zaden meer sativa-dominant moeten zijn. Helaas had het voor het grootste deel
niet de geneeskrachtige eigenschappen waarnaar ik op zoek was om het zware slaperige effect te produceren
zoals de White Widow die ik in Canada kweekte.

Sommige soorten zijn beter voor pijnverlichting, terwijl andere effectiever zijn om de bloedsuikerspiegels voor
diabetici onder controle te houden of om de oogdruk te verlagen voor mensen die aan glaucoom lijden. We
hebben een goede, constante aanvoer van zaden nodig met bekende medicinale waarden, zodat een gewoon
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persoon weet wat ze kweken. Het enige wat we nodig hebben is de vrijheid om de meest medicinale soorten op
aarde te kweken, en met behulp van een eenvoudig eliminatieproces kunnen we bepalen welke soorten de beste
olie produceren om verschillende medische aandoeningen te behandelen.

Nadat dit is gebeurd, kan een stabiele voorraad van deze zaden beschikbaar worden gesteld aan het publiek en
kunnen ze soorten kweken die passen bij hun medische behoeften. Maar tot die dag aanbreekt, kan ik niet echt
een bepaalde  soort  of zaadverkoper  aanbevelen  en zeggen dat  "dit  degene voor  jou is" en "gegarandeerde
effecten" heeft.

Sommige zaadbedrijven hebben wel informatie beschikbaar over de medicinale waarde van de soorten die ze
verkopen. Het is dus een goed idee om deze informatie te bekijken voordat u uw aankoop doet.

Op welke stammen moeten patiënten dan letten?

Op dit  moment kan ik het publiek alleen maar zeggen dat ze sterke en zeer kalmerende indica- of indica-
dominante  sativa-kruisingen moeten  bestellen  die  20% of  meer  THC bevatten  om hun olie  te  produceren.
Bovendien vragen mensen me altijd waar ze zaden kunnen krijgen en dit kan een echt probleem zijn voor
degenen die in sommige landen wonen waar ze niet mogen worden verkocht. Als je op internet gaat, zul je veel
zaadbedrijven vinden die cannabiszaden leveren en sommige wereldwijd verzenden. (Tip: Google de woorden
marihuanazaden wereldwijd en je ziet een selectie van online winkels die mogelijk aan je behoeften voldoen).

Waar moet men op letten bij het kiezen of kopen van planten voor het produceren van de olie?

Voor mensen die geen ervaring hebben met hennep, ze moeten voorzichtig zijn, aangezien veel telers en dealers
gewoon zullen proberen je te verkopen wat ze hebben. Voor degenen die nog nooit hennep hebben gerookt,
raad ik aan om iemand met ervaring mee te nemen wanneer ze hun aankoop doen.

Je kunt niet altijd op uiterlijk en geur afgaan om de potentie van hennep te bepalen. Ik heb toppen gezien die
glinsterden van de hars en heerlijk ruiken, maar ze misten de kracht om goede medicijnen te produceren. Het is
dus het beste om erachter te komen hoe krachtig het materiaal is voordat u een grote hoeveelheid koopt.

Als iemand een pond meebrengt om het medicijn te maken, test ik eerst de effecten ervan op mezelf. Ik snij een
klein beetje wiet en rol er een joint mee. Als de hennep goed is, voel ik de effecten ervan tegen de tijd dat ik de
helft van de joint heb gerookt. Waar ik naar op zoek ben, is een zwaar slaperig gevoel waardoor je wilt gaan
liggen. Als ik een goede indica of een indica-dominante sativa-kruising rook, zullen dergelijke variëteiten deze
effecten meestal vertonen.

Ik heb ontdekt dat praktisch alle hennepsoorten die dit zware, slaperige gevoel produceren, erg medicinaal zijn.
Dit zijn de variëteiten die ik met zo'n groot succes heb gebruikt bij het produceren van oliën om kanker en
andere ernstige interne problemen te behandelen." Rick Simpson, hennep: de meest medicinale plant

Hoe bepaal je welk uitgangsmateriaal je moet kopen?

“De gemakkelijkste manier om te bepalen welke eigenschappen toppenmateriaal bevat, is door er gewoon wat
van te roken en te kijken welk effect het op je heeft. Als mensen hennep naar me toe brengen om dit medicijn te
maken, rol ik een joint. Tegen de tijd dat ik ongeveer de helft ervan heb gerookt, weet ik of het het kalmerende
effect heeft waar ik naar op zoek ben en zo kies ik het materiaal dat ik gebruik.

Als je hennep gaat kopen om medicijnen te produceren en het niet zelf rookt, neem dan iemand mee die een
ervaren roker is en laat hem of haar wat van het materiaal proberen dat je overweegt te kopen. Vertel hen dat u
op zoek bent naar een kalmerend effect en dat u niet iets wilt kopen dat opbeurend of stimulerend is.

Het is ook geen slecht idee om een zakloep mee te nemen, zodat je de hars kunt onderzoeken op de knop die je
wilt kopen. Een goede top ziet eruit alsof hij bedekt is met rijp, meestal is hij zelfs met het blote oog te zien. Als
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je eenmaal gewend bent aan het produceren van de olie, kun je vaak een redelijk goed idee krijgen hoeveel olie
een soort per pond kan produceren, gewoon door met een vergrootglas naar het materiaal van de toppen te
kijken. De hars die je waarneemt is het medicijn en over het algemeen geldt dat hoe meer er op het materiaal
van de toppen aanwezig is, hoe meer olie het zal produceren.

Waarom raadt u mensen aan de olie te maken van een pond of meer van het uitgangsmateriaal? Zouden ze 
het kunnen maken van bijvoorbeeld een ons gedroogde hennep?'

Ja,  natuurlijk  kan  de  olie  ook  in  kleinere  hoeveelheden  worden  geproduceerd.  Een  ons  goede  droge
henneptoppen zou 3 tot 4 gram hoogwaardige olie moeten produceren en er is slechts ongeveer 16 vloeibare ons
oplosmiddel nodig om de twee wasbeurten te doen.

Maar er zijn redenen die ik aanraad dat patiënten de olie indien mogelijk van een pond maken en ze houden in
dat de patiënt op zijn gemak wordt gesteld bij het gebruik ervan. Ik ben van mening dat zelfs degenen die
relatief  gezond  zijn  een  volledige  behandeling  van  60  gram zouden  moeten  innemen  om hun  lichaam  te
ontgiften  en  terug  te  brengen  naar  een  goede  gezondheid.  Om zoveel  olie  te  produceren,  heb  je  meestal
ongeveer een pond wiet nodig en ik denk dat het voor de patiënt wat gemakkelijker is als ze niet proberen om
oliën van veel verschillende variëteiten te produceren.

Elke soort  produceert  oliën met  verschillende effecten,  dus als  de patiënt  van de ene soort  naar de andere
overschakelt, weten ze nooit wat ze kunnen verwachten. Voor degenen die zich op hun gemak voelen bij het
gebruik van dit medicijn, levert het wisselen van oliën weinig of geen problemen op. Maar voor patiënten die de
effecten voor de eerste keer ervaren, denk ik dat het het beste is als ze maar één type olie innemen.

Hoe sterk en potent zijn de planten die je gebruikt om de olie te maken?

Ik maak het medicijn altijd van het sterkste en meest kalmerende materiaal dat voor mij beschikbaar is en vaak
hebben  de  soorten  waarmee  ik  werk  ook  een  euforisch  effect.  Oliën  geproduceerd  uit  soorten  met  deze
eigenschappen hebben zeer aangename effecten en patiënten hebben de neiging om ze met plezier te gebruiken.

Lokaal klagen veel wietrokers dat ik alle goede hennep opkoop voor medicijnen en niets overlaat voor degenen
die willen roken. Ik besteed hier niet veel aandacht aan, omdat ik het redden van levens veel belangrijker vind
dan de recreatieve behoeften van degenen die niet ziek zijn.

Ik ben altijd op zoek naar soorten met een hoog harsgehalte en de juiste medicinale waarden. Veel van het
materiaal dat ik gebruik om het medicijn te produceren, is afkomstig van variëteiten die in het THC-bereik van
20% zouden  moeten  zitten.  Als  deze  soorten  daadwerkelijk  zoveel  THC zouden  bevatten,  zou  één  pond
natuurlijk 90 tot 100 gram olie produceren. Er zijn er die medicinale hennep van deze kwaliteit kweken, maar
neem van mij aan, hennep als deze kan erg duur en moeilijk te vinden zijn.

Het meeste knopmateriaal dat voor mij beschikbaar was, zou ongeveer 60 gram hoogwaardige olie per droog
pond produceren; dus de kwaliteit had ongetwijfeld beter gekund. In werkelijkheid had ik daarin weinig keus.
Als ik het leven van patiënten wilde redden, moest ik gebruiken wat beschikbaar was. Wat mensen echt moeten
weten,  is dat elke soort zal  variëren in de hoeveelheid olie die ze produceert  en dat deze oliën ook zullen
variëren in medicinale waarde.

Bovendien  hebben  de  methoden  die  worden  gebruikt  om  de  hennep  te  kweken  veel  te  maken  met  de
hoeveelheid THC die in het droge topmateriaal aanwezig is. De soort die wordt gekweekt kan in staat zijn
toppen  te  produceren  die  20%  THC  of  zelfs  meer  kunnen  bevatten,  maar  veel  kwekers  hebben  niet  de
vaardigheden of apparatuur die nodig zijn om dit te bereiken. Ik heb met soorten gewerkt die 90 gram olie
produceerden uit een droge pond toppen en soms zelfs een beetje meer. Helaas is hennep van deze kwaliteit vrij
zeldzaam, dus als je 60 gram goede olie uit een droog pond henneptoppen kunt halen, wees dan blij. Zoek altijd
naar de meest krachtige hennep die mogelijk is bij het kopen van het uitgangsmateriaal; iemands leven kan
ervan afhangen.” Rick Simpson, hennep: de meest medicinale plant
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Cannabis Sativa versus Cannabis Indica

Wat is het belangrijkste verschil tussen cannabis sativa en cannabis indica in behandeling?

“Ik zie niet graag iemand sativa-olie innemen om kanker en andere ernstige aandoeningen te behandelen. Er is
zeker een mogelijkheid dat olie gemaakt van een goede sativa kanker kan genezen, maar het stimulerende effect
van  deze  olie  is  niet  bevorderlijk  voor  genezing.  Ik  zou  zeker  niet  aarzelen  om huidkanker  uitwendig  te
behandelen met een dergelijke olie, maar het innemen van oliën van sativa-variëteiten kan het slaappatroon van
de patiënt  ernstig  beïnvloeden.  Ik beschouw dergelijke  oliën  ook als  zeer  effectief  bij  de behandeling  van
mensen die aan een depressie lijden. In sommige gevallen kunnen degenen die aan een depressie lijden er baat
bij hebben als ze een kleine dosis van deze olie zouden nemen als ze uit bed komen. Dit zou hen energie geven
en hun opbeurender maken, maar als er te veel van wordt ingenomen, kunnen sommige sterke sativa-oliën veel
te energiek zijn en de meeste mensen houden niet van dit effect.

Hoewel oliën geproduceerd uit sativa's in sommige situaties gunstig kunnen zijn, probeer ik het gebruik ervan
meestal te vermijden. Vaak zijn deze oliën veel te stimulerend en ik wil niet dat iemand met terminale kanker of
andere ernstige aandoeningen de schuur probeert te schilderen. Sommige patiënten kunnen niet goed omgaan
met de effecten van stimulerende oliën, waardoor ze vaak erg onrustig worden. Uit mijn ervaring zal de patiënt
veel beter reageren als de olie wordt geproduceerd uit kalmerende stammen met eigenschappen zoals die ik heb
genoemd.

De extra slaap die de patiënt zal ervaren is zeer verfrissend en logischerwijs geneest een goed uitgeruste patiënt
beter  dan iemand  die  slaapproblemen  heeft.  Voor intern  gebruik  om de meeste  medische  aandoeningen te
behandelen, raad ik sterk aan om indica-soorten of indica-dominante sativa-kruisingen te gebruiken. Indica's
ontspannen een persoon en geven hem meer rust, slaap en gemoedsrust.

Ik  heb  ook  ontdekt  dat  oliën  die  zijn  geproduceerd  uit  indica-dominante  soorten,  effectief  zijn  bij  de
behandeling van depressie en andere gezondheidsgerelateerde problemen. Vanuit mijn perspectief zijn oliën die
worden geproduceerd uit goede indica-soorten medicinaal meer wenselijk dan de meeste oliën die uit sativa
worden geproduceerd.

Ik heb oliën van vele soorten en combinaties van soorten geprobeerd. Ik herinner me een olie die me bijna 
een nirvana bezorgde. Hoe zou u de ideale olie omschrijven die patiënten de meest plezierige ervaring zou 
opleveren?

Het is niet nodig om het nirvana te bereiken als je deze olie gebruikt om je lichaam effectief te genezen, maar
zelfs als je te veel zou nemen en deze toestand zou bereiken, zou je geen schade oplopen. In feite zou een grote
overdosis  hoogwaardige  olie  hun  overlevingskans  vergroten  voor  degenen  die  de  dood  nabij  zijn  door
bijvoorbeeld kanker.

De  patiënt  zou  dit  thuis  kunnen  doen,  maar  als  de  olie  zou  zijn  toegestaan,  denk  ik  dat  dit  in  een
ziekenhuisomgeving  veel  beter  zou  kunnen.  Tenzij  de  patiënt  dicht  bij  de  dood  is,  zeg  ik  dat  ze  onze
doseringsinstructies moeten volgen, maar voor degenen die hun leven in gevaar hebben, raad ik aan dat ze dit
medicijn zo snel mogelijk innemen.

Velen die in het verleden hennep hebben gerookt, zijn niet bang voor deze stof en ik heb een paar mensen met
terminale kanker binnen een maand van hun toestand zien genezen. In werkelijkheid is het aan de patiënt zelf
hoe snel dit  geneesmiddel  wordt ingenomen. Zodra het algemeen bekend wordt hoe veilig  het is om in te
nemen, verwacht ik dat meer mensen zullen proberen het op een snellere manier in te nemen.

Indica, Sativa of Ruderalis?

Gelukkig lijkt het erop dat goede cannabis-indica-soorten voor het grootste deel een effectieve behandeling zijn
voor  alle  soorten  kanker.  Er  zijn  nu  duizenden  verschillende  soorten  hennep  ontstaan  doordat  kwekers
verschillende  soorten  hebben  gekruist.  De  drie  belangrijkste  soorten  van  deze  plant  zijn  cannabis  indica,
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cannabis sativa en cannabis ruderalis. Pure indica's produceren een zeer kalmerend medicijn dat effectief is bij
de behandeling van de meeste medische aandoeningen.

Goede indica-soorten die zijn gekruist met sativa of ruderalis kunnen ook dit zwaar verdovende medicinale
effect hebben. Het hangt echter sterk af van het percentage indica dat in deze nieuwe kruisingen aanwezig is,
hoe  effectief  ze  zullen  zijn  als  medicijn.  Over  het  algemeen  geldt  dat  hoe  hoger  het  indica-gehalte,  hoe
kalmerender en effectiever deze kruisingen als medicijn zullen zijn.

Pure sativa daarentegen produceert een energetisch effect, dat in de meeste gevallen niet bevorderlijk is voor het
bevorderen  van genezing  en  het  slaappatroon  kan verstoren  van degenen  die  het  als  medicijn  proberen  te
gebruiken. Medicijnen geproduceerd uit pure sativa of sativa-dominante indica- of ruderalis-kruisingen kunnen
nuttig zijn bij de behandeling van iemand die lijdt aan depressie of huidaandoeningen die plaatselijk kunnen
worden behandeld.

Voor innamedoeleinden moeten oliën die zijn  geproduceerd uit  sativa-  en sativa-dominante kruisingen met
voorzichtigheid worden gebruikt.  Dergelijke oliën kunnen ongelooflijk stimulerend zijn wanneer ze worden
ingenomen en dit effect bevordert naar mijn mening het genezingsproces niet.

De afgelopen jaren heeft cannabis ruderalis veel aandacht gekregen in de hennepwereld. Zoals ik het begrijp,
wordt ruderalis gekruist met indica's en sativa's om deze soorten winterhard en schimmelbestendig te maken.
Bovendien bevatten ruderalis-variëteiten veel CBD en sommigen denken dat dit van groot belang kan zijn, maar
het moet nog worden bewezen. Ik kan geen mening geven over hoe effectief medicijnen die uit deze variëteit
worden geproduceerd medicinaal zouden zijn. Aangezien ik geen ervaring heb met het werken met ruderalis-
variëteiten, voel ik me op dit moment niet gekwalificeerd om mijn mening te geven.

Toch zou ik voor  de  beste  resultaten  pure indica-  of  indica-dominante  sativa-kruisingen gebruiken om dit
medicijn te produceren, omdat het al bewezen is dat ze effectief zijn.

Vanuit  mijn  ervaring  kunnen  praktisch  alle  indica-dominante  soorten  een  medicijn  produceren  dat  een
effectieve behandeling is voor veel medische aandoeningen. Zelfs mensen die aan een depressie lijden, kunnen
profiteren van de effecten van oliën die zijn geproduceerd met goede indica's. Het is dus het beste om uit de
buurt van sativa's te blijven om medicijnen te produceren voor de meeste interne doeleinden. Maar als je een
huidaandoening  of  huidkanker  plaatselijk  wilt  behandelen,  denk  ik  dat  je  zult  merken  dat  oliën  die  zijn
geproduceerd uit sativa-variëteiten behoorlijk effectief kunnen zijn bij de behandeling van dergelijke dingen.
Het  lijdt  geen  twijfel  dat  sommige  soorten  een  veel  krachtiger  medicijn  produceren  dan  andere  voor
verschillende medische aandoeningen. Daar moet het onderzoek in de toekomst plaatsvinden.” Rick Simpson,
hennep: de meest medicinale plant
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Buiten versus binnen

Zijn er verschillen tussen oliën van kamer- en buitenplanten?

“Ik heb met goede resultaten de olie geproduceerd uit hennep die zowel binnen als buiten werd gekweekt. Ik
werk  het  liefst  met  hennep  die  buiten  is  gekweekt,  omdat  hennep  van  hoge  kwaliteit  die  in  een  goed
groeiseizoen buiten wordt gekweekt, gemiddeld krachtiger kan zijn en vaak meer hars produceert. Ik wijt dit
voornamelijk aan de zon, want ik geloof niet dat de meeste binnenverlichtingssystemen kunnen concurreren met
deze lichtbron. Er zijn ook andere spanningen en factoren in de natuur die de potentie van de gekweekte soort
kunnen beïnvloeden, die planten die binnenshuis worden gekweekt niet tegenkomen.

Hennep die binnen wordt gekweekt, kan natuurlijk erg krachtig zijn en goede medicijnen produceren, maar er
zijn veel nadelen verbonden aan binnenkweek. Planten die binnen worden gekweekt, zijn meestal veel kleiner
van gestalte dan planten die buiten worden gekweekt. Ook ontstaan  er bij binnenopstellingen problemen met
betrekking tot  geur, luchtverplaatsing,  plagen en hitte.  Binnenkweeksystemen produceren meestal  een grote
hoeveelheid  overtollige  warmte  en  vaak  worden  plagen  en  plantengroei  gecontroleerd  met  behulp  van
chemicaliën.

Ik kan niet zeggen dat ik problemen heb ondervonden bij het produceren van medicijnen uit kamergewassen;
dus als u geen alternatief heeft,  is dit een goede manier om zelf te voorzien. Voor degenen die niet in een
landelijke omgeving wonen, stel ik voor dat ze een klein binnenkweeksysteem bouwen of kopen waarmee ze in
de medicinale behoeften van hun hele gezin kunnen voorzien. Momenteel zijn er veel verschillende soorten
binnenkweekkamers  beschikbaar  of  als  je  wilt,  kun  je  er  altijd  zelf  een  bouwen.  Toch  is  er  vanuit  mijn
perspectief maar één manier om hennep goed te kweken en dat is in de vrije natuur. Open grond met goede
drainage  en een goede pH is  wat  nodig is.  Dit  samen met  veel  zonneschijn,  paardenmest  en overvloedige
hoeveelheden water kan een verbazingwekkende oogst opleveren.

Ik  heb geen verschillen  opgemerkt  in  de  hennepolie  die  wordt  geproduceerd  uit  binnen-  of  buitenplanten,
behalve dat kamerplanten iets minder krachtig lijken te zijn. Maar er kunnen verschillende redenen zijn waarom
dit gebeurde en mogelijk, onder de juiste omstandigheden, kunnen kamerplanten net zo sterk zijn als planten die
buiten worden gekweekt.

De krachtigste oliën die ik ooit in Canada heb geproduceerd, kwamen van buitenplanten. Kamerplanten kunnen
iets minder krachtige oliën produceren, maar ze zijn nog steeds zeer effectief als medicijn. Dus op dit moment
zou ik werken met de krachtigste verdovende toppen die je kunt krijgen, of het nu van binnen of van buiten
komt." Rick Simpson, hennep: de meest medicinale plant

Met welk type kunstlicht krijg je de beste resultaten?

“De beste resultaten heb ik binnen behaald met een combinatie van hogedruklampen. We gebruikten 1000 Watt
hogedruknatrium en 1000 Watt metaalhalogenide in dezelfde kweekkamer om de grootste toppen te produceren
die  ik  ooit  binnen  heb  gekweekt.  Hoewel  ik  nog  nooit  600  Watt  hogedruknatriums  heb  gebruikt  in  een
binnenkweeksysteem, zijn dergelijke lampen voor zover ik weet het meest efficiënt omdat ze de meeste lumen
per watt uitstralen. Het grootste probleem met hogedrukverlichtingssystemen is de warmte die ze produceren en
de stroom die ze verbruiken, dus ik heb gekeken naar andere vormen van verlichting om deze problemen op te
lossen.

Standaard 4 voet koelwitte tl-bollen zullen hennep heel mooi laten groeien in de vegetatieve staat; maar voor
ontluikend zou ik veel meer lichtintensiteit aanbevelen. Tegenwoordig zijn er veel vormen van LED-armaturen
met hoge intensiteit en compacte fluorescerende armaturen beschikbaar waarvan telers hebben gehoord dat ze
goede resultaten opleveren. Dit type verlichting produceert zeer weinig warmte, heeft een laag stroomverbruik
en deze armaturen hebben een lange levensduur.
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In de afgelopen jaren zijn de kosten van deze verschillende vormen van verlichting drastisch gedaald, dus deze
armaturen bevinden zich nu in een prijsklasse die veel kwekers zich kunnen veroorloven. Voor iedereen die
nieuw is in de kunst van het binnen kweken, geloof ik dat deze vorm van verlichting in combinatie met het
gebruik van fluorescerende armaturen  een goede manier  is  om te  beginnen en veel  van de problemen die
gepaard gaan met hogedrukverlichtingssystemen kan oplossen.

Hoewel LED- en TL-armaturen een mooi binnengewas kunnen telen, is plasmaverlichting de lichtbron waar ik
het meest enthousiast over ben. Van wat ik heb begrepen, is het zeer energiezuinig met een lage warmteafgifte
en de hoeveelheid licht die slechts één lamp van 1000 Watt kan afgeven, is bijna niet te bevatten. Alleen al het
gebruik van zo'n lamp kan de noodzaak van het gebruik van veel 1000 Watt hogedruknatriums wegnemen.
Voor  grotere  telers  kan  dit  helpen  hun  hitteproblemen  op  te  lossen  en  hun  energie-  en  bedradingskosten
drastisch te verlagen. Op dit moment is dergelijke verlichting vrij duur, maar net als bij LED-armaturen zal de
prijs snel dalen.

Ik  denk  dat  een  plasma  armatuur  in  hetzelfde  lichtspectrum  als  onze  zon  in  je  kweekruimte  een  goede
investering  zou  zijn  voor  de  meeste  serieuze  kwekers.  In  korte  tijd  verwacht  ik  dat  compacte
fluorescentielampen, LED- en plasma-armaturen het gezicht van binnenkweek voor altijd zullen veranderen en
de  zaken  veel  minder  ingewikkeld  zullen  maken  voor  iedereen  die  betrokken  is  bij  het  kweken  van  de
cannabishennepplant.” Rick Simpson, hennep: de meest medicinale plant

Wat moeten patiënten weten om hennep te kweken?

“Voor iedereen die nieuw is in het kweken van hennep, is een goed boek of een goede video over dit onderwerp
een noodzaak. Ga gewoon naar een van de cannabispublicaties online of koop een van deze publicaties bij een
plaatselijke winkel waar je woont. Meestal zullen deze tijdschriften u vertellen waar goede boeken over dit
onderwerp beschikbaar zijn. Mijn persoonlijke favoriet is "The Indoor Outdoor Medicinal Grower's Bible" van
Jorge  Cervantes.  Daarnaast  hebben  Ed  Rosenthal  en  vele  anderen  uitstekende  boeken  over  dit  onderwerp
beschikbaar.

Voor degenen die meer willen weten over hennep en de vele toepassingen ervan, raad ik je ten zeerste aan om
het boek van Jack Herer, "The Emperor Wears No Clothes" te lezen of de video van Jack "Emperor of Hemp" te
bekijken.

Na de ontdekkingsreis die deze plant me heeft genomen, ongeacht uw medische probleem, denk ik dat als dit
medicijn u niet zal helpen, het hoogst onwaarschijnlijk is dat u iets kunt vinden dat dat wel zal doen. Ik heb een
goede reden om dit natuurwonder de plant met duizend verschillende medicinale profielen te noemen. Als je
eenmaal  de  medische  effecten  ervaart  die  oliën  van  verschillende  soorten  kunnen  hebben,  zul  je  precies
begrijpen wat ik bedoel.” Rick Simpson, hennep: de meest medicinale plant

V. Is Afghan Kush geschikt om olie te maken? Ik heb wat olie gemaakt van straatspullen en gebruik het de
afgelopen twee weken omdat ik slaapproblemen had, nu slaap ik als een baby en word ik 's ochtends goed
uitgerust wakker. Het probleem is dat het moeilijk is om goede dingen te krijgen in Londen, daarom heb ik AK
besteld, ik heb nu alleen je mening nodig. Erg bedankt.

A. Ik kan de naam van de soort niet echt noemen. Als het krachtig is en je slaperig maakt, kan het een goed
medicijn opleveren. Zoals je weet, raden we de krachtigste en meest kalmerende soorten aan (bij voorkeur met
20% THC en meer) en de beste oliën worden geproduceerd uit een combinatie van verschillende zeer krachtige
en kalmerende soorten, dus ik zou proberen om meerdere kalmerende soorten te bestellen als dat al mogelijk is
mogelijk, dat zou ideaal zijn. Maar zelfs oliën van één soort kunnen wonderen doen, ik wil alleen maar zeggen
dat de beste oliën meestal worden geproduceerd uit een combinatie van verschillende soorten. Beste wensen, JB
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“Hallo,  ik werd doorverwezen door mijn vriend Bobby...  Ik ben een verzorger/kweker  in RI en ik heb net
ontdekt dat mijn vader kanker heeft, dus het is natuurlijk een prioriteit geworden om wat Rick Simpson-olie te
maken. Ik heb een korte vraag over het materiaal dat is gebruikt om de olie te maken...

Moet het altijd indica dominant zijn? Ik heb toegang tot veel A+ materiaal, maar het meeste is sativa-dominant
omdat ik geen indy head ben... East Coast Sour Diesel, Chemdog d, Chemdog 4, Chemdog Sister, Blueberry
Sativa Clone, Girl Scout Cookies, OG Kush enz. ... Allemaal meer neigend naar het sativa-spectrum ... Ik zou
indien nodig meer indica-dominant materiaal kunnen bemachtigen ... Bedankt voor alles wat je doet ... " Sam

-- Sam, je wilt dat de olie wordt geproduceerd uit het meest kalmerende materiaal, sativa's zullen de patiënt te
veel energie geven en ze hebben niet de juiste genezende effecten waarnaar we op zoek zijn. Kies dus de meest
kalmerende toppen, maak een paar gram olie aan zodat hij met de behandeling kan beginnen, en blijf zoeken
naar het juiste uitgangsmateriaal. Beste wensen, JB

34



GENEZING VOOR KANKER: HET RICK SIMPSON-PROTOCOL

Zijn er stammen die niet effectief zijn tegen kanker?

"Gelukkig voor ons, als de olie op de juiste manier wordt geproduceerd uit kalmerende variëteiten, lijkt het heel
goed te werken bij de behandeling van alle soorten kanker. Zoals ik al zei, produceer ik deze olie meestal met
sterke  indica-variëteiten,  maar  indica-dominante  sativa-kruisingen  kunnen  vaak  ook  uitstekende  resultaten
opleveren.” Rick Simpson, hennep: de meest medicinale plant

“Na het verlies van mijn vrouw aan kanker op 35-jarige leeftijd, en met mijn broer die de afgelopen vijf jaar
wachtte  op  een  levertransplantatie  vanwege kanker,  ben  ik  op  zoek geweest  naar  RSO in  apotheken.  Het
varieert in prijs van 100 $/g tot 30 g in de staat Washington. Een van de zogenaamde RSO-plaatsen had de olie
op een goddeloze 7% THC met hogere CBD's, is dit het zelfs waard? Dat was de 30 g olie. De honderd dollar
gram  olie  was  boven  de  90,  ik  denk  92%.  Wat  is  de  perfecte  balans  tussen  alle  drie  de  psychoactieve
chemicaliën?” Heide

-- Heath, beste RSO is ongeveer 95-98% THC, meestal rond 1% CBD en extreem krachtig en kalmerend, met
de nadruk op de woorden krachtig en kalmerend (banksluitend, het moet je erg slaperig en ontspannen maken
wanneer  het  wordt  ingenomen)  Als  dit  niet  het  geval  is,  probeer  dan  een  andere  batch  en  bewaar  de
stimulerende olie voor uitwendig gebruik).

Wat betreft die "high CBD"-oliën met 7% THC, nu weet je tenminste waarom we tegen dergelijke oliën zijn -
de meeste CBD-oliën met een hoog CBD-gehalte die momenteel worden geleverd, zijn synoniemen voor wat
we afval noemen, omdat we het verschil kennen tussen hoogwaardige olie en eigenlijk al het andere.

Het is echt het beste om waar mogelijk gewoon je eigen olie te maken. Haal de wiet uit de dispensaria, koop de
beste die ze hebben, en maak dan de olie, er is echt niets aan. Zelf zou ik de olie van niemand kopen, ik zou die
altijd zelf maken. U wilt uw eigen kwaliteitscontrole zijn, u wilt van niemand afhankelijk zijn. Als je een kopje
koffie of een mojito kunt maken, kun je de olie ook maken. JB

Opslag

Hoe lang is de olie houdbaar?

“Mijn ervaring is dat er geen 'houdbaarheidsdatum' is met betrekking tot de opslag van hennepmedicijnen. Er
zijn drie dingen die de potentie van hennepolie kunnen beïnvloeden: lucht, licht en warmte. Ik vertel mensen dat
ze dit medicijn op een koele, donkere plaats moeten bewaren, maar het hoeft niet te worden gekoeld. Dit lost
alle problemen op die verband houden met licht en warmte. Wat betreft lucht die problemen veroorzaakt, de
olie is een dik vet, dus er kan geen lucht in komen, daarom kan de olie tientallen jaren worden bewaard en toch
zijn kracht behouden.

Om praktische redenen lever ik de olie meestal in injectiespuiten om het voor patiënten gemakkelijker te maken
hun dosis af te meten en om besmetting te voorkomen. Om olie voor een lange tijd op te slaan, raad ik een
roestvrijstalen container of een donkergekleurde fles met een strak deksel aan. Als de olie op de juiste manier
wordt bewaard, kan de bezorgdheid over de productiedatum heel lang over het hoofd worden gezien." Rick
Simpson, hennep: de meest medicinale plant

Zou het beter of veiliger zijn om de olie te produceren met alcohol van
voedingskwaliteit?

“Vaak vertellen mensen me dat ze de olie het liefst zouden produceren met graanalcohol. Om de een of andere
reden lijken ze te denken dat graanalcohol veiliger is om te gebruiken, maar in werkelijkheid is het nog steeds
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vergif, net als elk ander oplosmiddel. Een van de grootste problemen met graanalcohol is dat het erg moeilijk is
om alcohol zoals deze te vinden die 99 of 100% puur is. In de meeste gevallen is het moeilijk om alcohol van
meer dan 95% te vinden en meestal zal de andere 5% water zijn. Omdat dit water aanwezig is, maakt het de
alcohol minder effectief  als oplosmiddel en aan het einde van het proces zal er nogal wat water in de olie
achterblijven dat moet worden verdampt.

Vanuit mijn ervaring beschouw ik het gebruik van graanalcohol niet als veiliger dan isopropylalcohol of lichte
nafta om de olie te produceren. Hoe je het ook bekijkt, alcohol is vergif en wanneer je alcohol consumeert,
produceert  het  een  gifhigh  die  je  motoriek  aantast  en  dit  staat  bekend  als  dronken  zijn.  Ik  zeg  niet  dat
hoogwaardige olie niet kan worden geproduceerd met graanalcohol. Ik zeg eerder dat u zich ervan bewust moet
zijn dat deze stof niet beter of veiliger is dan andere oplosmiddelen die ik heb gebruikt en in sommige opzichten
niet zo goed werkt.

Vaak word ik benaderd door mensen die de olie willen extraheren met bijvoorbeeld boter of olijfolie enz. Heel
vaak vragen ze of ik denk dat een extractie die op deze manier wordt uitgevoerd een medicijn zou opleveren
met een vergelijkbare potentie als het medicijn dat ik maak met behulp van mijn methode. Het antwoord is nee.
Ik beschouw extracties die op deze manier worden gedaan gewoon als vormen van verzwakt hennepmedicijn.
Qua volume is het onmogelijk dat een medicijn dat op deze manier wordt geproduceerd dezelfde potentie heeft
als  het  medicijn  dat  ik produceer.  Als  u een ernstige  vorm van kanker  zou hebben,  zou u die  dan willen
behandelen met een of ander verwaterd hennepmedicijn, of zou u eerder het echte middel in uw behandeling
gebruiken?

Kan hennepolie samen met alcohol worden gebruikt?

Ik heb veel mensen die erg luidruchtig werden door alcohol zien kalmeren nadat ze een joint hadden gerookt.
Het lijdt geen twijfel dat alcohol een van de meest destructieve dingen op deze planeet is, maar mensen zullen
mensen zijn en velen houden van hun drank. Uit onze ervaring blijkt dat hennepolie geen gevaar vormt voor een
drinker en inderdaad vaak de inname van deze schadelijke stof kan verminderen. Vaak melden zware drinkers
die de hennepoliebehandeling hebben ondergaan voor hun medische problemen, dat hun dorst naar alcohol sterk
is  afgenomen,  en  sommigen  zijn  zelfs  helemaal  gestopt  met  drinken.”  Rick  Simpson,  hennep:  de  meest
medicinale plant

Oplosmiddelen en oplosmiddelresten in de olie

“In  de  loop  der  jaren  ben  ik  benaderd  door  een  groot  aantal  mensen  die  zich  zorgen  maakten  over  de
mogelijkheid dat oplosmiddelresten in de afgewerkte olie zouden kunnen achterblijven. Uit mijn ervaring weet
ik dat er geen gevaar is bij het consumeren van olie als de instructies die we beschikbaar hebben gesteld om de
olie op de juiste manier te produceren, worden opgevolgd. Ik heb deze olie zelf ongeveer tien jaar ingenomen
zonder nadelige gevolgen. Daarnaast heb ik deze olie aan duizenden mensen ter beschikking gesteld en heb ik
zeer  weinig  klachten  gekregen.  Als  iemand  een  probleem heeft  met  de  smaak van de  olie,  wordt  dit  niet
veroorzaakt door resten van oplosmiddelen. In plaats daarvan is de oorzaak de natuurlijke terpenen, die de olie
bevat. Sommige oliën hebben heel weinig smaak, terwijl andere een onaangename smaak kunnen hebben, maar
voor zover ik weet, hoort medicijnen toch niet goed te smaken, dus ik maak me daar weinig zorgen over.

In laboratoriumtests uitgevoerd op de oliën die ik produceerde, werden geen oplosmiddelresten gevonden. Het
lijkt mij absurd dat iemand zich zorgen zou maken over resten van oplosmiddelen in de olie als je bedenkt wat
het  medische  systeem  het  publiek  heeft  gevoed.  Lever  giftige  chemicaliën,  vergiften,  chemo,  bestraling,
vaccins, enz. Het lijkt mij dat iedereen die zich zorgen maakt over vergiftigd te worden veel meer bezorgd moet
zijn over wat het medische systeem levert, in plaats van residu van een oplosmiddel dat volledig is afgekookt.

Als iemand problemen heeft met het innemen van de olie, komt dat meestal doordat er een stimulerende sativa
is  gebruikt  om  de  stof  te  produceren.  Daarnaast  kunnen  er  andere  problemen  ontstaan  als  de  patiënt
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geneesmiddelen probeert te gebruiken naast de oliebehandeling, of als hij of zij het niet op de juiste manier
gebruikt. In een ideale situatie zouden andere familieleden de olie mee kunnen nemen met de patiënt. Dit zou
hen helpen de effecten van de olie te begrijpen en ze zouden zich dan niet zo veel zorgen maken over het effect
dat het op de patiënt heeft. Omdat ze niet weten wat ze kunnen verwachten van het gebruik van de olie, hebben
familieleden vaak de neiging om overdreven te reageren als de patiënt te veel binnenkrijgt. Maar de effecten
zullen in korte tijd afnemen en de patiënt blijft ongedeerd. Daarom denk ik dat andere familieleden de olie ook
in kleine doses moeten proberen,

Hoogwaardige hennepolie kan het gebruik van de meeste geneesmiddelen vervangen, maar wanneer een patiënt
geneesmiddelen  samen  met  de  olie  probeert  in  te  nemen,  kunnen  er  door  de  interacties  soms  problemen
ontstaan.  Veel  van  de  stoffen  die  artsen  verstrekken  zijn  giftig  van  aard  en  de  olie  houdt  niet  van  de
aanwezigheid van dergelijke dingen in het lichaam van de patiënt. Gewoonlijk verdwijnen de problemen die ze
hadden, kort nadat de patiënt stopt met het gebruik van farmaceutische medicijnen, gewoon.” Rick Simpson,
hennep: de meest medicinale plant

"Nafta is de handelsnaam voor aardolie, dus probeer dat maar eens te zoeken, petether heeft veel industriële
toepassingen, ontvetter om verdunners te verven." Al

"ONTHOUD dat THC en CBD niet-polair zijn... en chlorofyl en H2O polair zijn... Dus de beste olie wordt
gemaakt met een niet-polair oplosmiddel... het is schoon... zonder chlorofyl." Michael

“Een bevriende scheikundige van mij heeft het hele verhaal voor mij vereenvoudigd en mij uitgelegd waarom
nafta  misschien  beter  is  (hoewel  hij  niet  significant  denkt):  nafta  is  een  niet-polair  oplosmiddel,  dus  het
extraheert  niet-polaire  moleculen  gemakkelijker  en  efficiënter  (THC  en  CBD  zijn  in  feite  niet-polaire
moleculen) en laat polaire moleculen weg.

Isopropylalcohol (en wat dat betreft ether) is een zwak polair oplosmiddel, dus het is erg goed voor dit doel,
maar misschien een beetje  minder dan nafta - aangezien JB zegt dat ze beide hebben getest,  en die waren
krachtiger. EDIT: Oh, ja, ik was het bijna vergeten: hij zei ook dat er geen angst is dat nafta (of iso) in het
eindproduct achterblijft als je het recept van Rick Simpson volgt (mijn vriend zei echter geen plastic emmer te
gebruiken, maar een van glas of roestvrij staal) en als je het niet zeker weet, doe dan gewoon wat JB altijd zegt -
voeg  wat  water  toe  en  zet  het  in  de  oven  zodat  het  volledig  verdampt.  Hij  zou  echter  isopropylalcohol
gebruiken, omdat je zeker weet dat het is wat het hoort te zijn..." Sandra

-- Sandra, de methode die Rick de wereld liet zien is de meest eenvoudige, ongecompliceerde en betaalbare
methode. Het is bijna onfeilbaar als je de instructies voor een T volgt. Glas is goed, maar het breekt en dat wil je
niet, nooit. Roestvrij is natuurlijk oké. 99,9% ISO werkt goed, maar we zouden zelf nog steeds lichte alifatische
nafta gebruiken, waar mogelijk. JB

“Ik raad ook aan om alles zo koud mogelijk te krijgen voor de extractie. De meesten zetten de alcohol, cannabis,
containers,  alles wat met de extractie te maken heeft 24-48 uur in de vriezer.  Zo krijg je een veel schoner
product.  Je  opbrengst  zal  lager  zijn,  maar  je  hebt  niet  zoveel  nodig.  Sorry  voor  eventuele  typefouten  of
ontbrekende woorden, MS zuigt en ik heb geen medicijnen, lol. Gezegend.” Chuck

-- Chuck, invriezen is allemaal goed en wel, maar het is niet nodig om dat te doen als je met hoogwaardige
oplosmiddelen en uitgangsmateriaal werkt. Bovendien houden we er niet van om onze handen koud te krijgen,
kamertemperatuur werkt prima voor ons en we zullen geen problemen hebben met artritis na een paar maanden
of jaren van bevriezing van de toppen. Bovendien wordt de olie vaak gemaakt op locaties waar honderden
kilometers in de buurt geen diepvriezers zijn. Dus ja, je kunt het invriezen als je wilt, maar we zouden het zelf
niet doen.

Zelf  houd ik  niet  van  diepvriesgroenten,  ik  eet  ze  waar  mogelijk  niet,  dus  ik  zie  niet  in  waarom ik  een
uitzondering zou moeten maken en de groente die ik het lekkerst vind, zou invriezen. Maar ja, het kan helpen
als je alcohol moet gebruiken om de olie te extraheren, dus ik ben er niet helemaal tegen.

Het is alleen dat we zelf geen alcohol als oplosmiddel gebruiken (of beter: het is geen oplosmiddel van onze
eerste  keuze),  ik  zie  geen  enkele  reden  waarom ik  de  staat  extra  belasting  zou  moeten  betalen  voor  een
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oplosmiddel dat zal hoe dan ook verdampen (tenzij je een destilleerketel gebruikt, wat we zouden doen als dat
mogelijk is). Ik kan een liter lichte nafta kopen voor ongeveer 3 - 4 dollar,  een liter alcohol van 99% zou
ongeveer vijf keer meer kosten en het zou minder olie produceren en die olie zal waarschijnlijk niet zo goed zijn
als lichte nafta of 99,9 % iso werd gebruikt. Bovendien krijg je minder olie.

Dus wat is precies het voordeel van het gebruik van alcohol als oplosmiddel? Ik zie geen enkele rationele reden
waarom alcohol de voorkeur verdient boven pure, laagkokende lichte alifatische nafta, namelijk als je bedenkt
dat er geen oplosmiddelresidu in de olie zit waar je je zorgen over zou moeten maken als de olie op de juiste
manier  wordt  geproduceerd.  Als  het  niet  op  de  juiste  manier  wordt  geproduceerd,  is  er  of  kunnen  er
oplosmiddelresten in de olie zitten. Maar geef ons niet de schuld van oliën die niet goed zijn geproduceerd, we
kunnen echt niet verantwoordelijk worden gehouden voor het gebrek aan kwaliteit van oliën die door anderen
worden geleverd. Zo simpel is het. ” JB

“Een heel eenvoudige uitleg voor een nooit  eindigende vraag...  Ik heb persoonlijk  nafta...  iso-alcohol...  en
butaan gebruikt om olie te maken... en verreweg de beste... schoonste... sterkste... en beste olie proeven was van
de nafta... Ik begrijp niet wat mensen niet lekker vinden... Er is helemaal geen brandstof meer als het goed
wordt gedaan... en de nafta lijkt ook meer van de planten te strippen... Het doet het veel sneller... Dus schonere
olie... (goud)..." Peter

“Lichte nafta is de fractie die kookt tussen 30 °C (86 °F) en 90 °C (194 °F) en bestaat uit moleculen met 5 – 6
koolstofatomen. Zware nafta kookt tussen 90 °C (194 °F) en 200 °C (392 °F) en bestaat uit moleculen met 6 –
12 koolstofatomen.

Nafta wordt voornamelijk gebruikt als grondstof voor de productie van benzine met een hoog octaangetal (via
het katalytische reformingsproces). Het wordt ook gebruikt in de bitumenmijnindustrie als verdunningsmiddel,
de petrochemische industrie voor de productie van olefinen in stoomkrakers en de chemische industrie voor
toepassingen met oplosmiddelen (reiniging). Veelgebruikte producten die ermee worden gemaakt, zijn onder
meer aanstekervloeistof, brandstof voor kampeerfornuizen en sommige reinigingsoplosmiddelen.

“Nafta heeft de chemische formule CnH2n+2. Lichte nafta heeft 5 en/of 6 koolstofatomen, wat neerkomt op
C5H12 en C6H14, ook bekend als pentaan en hexaan. Dus wat je zoekt, is een nafta die puur een mengsel is van
pentaan en hexaan.” Wouter

“Ik wilde alleen iets posten over oplosmiddelen. Ik ging naar een vriend van mij die verschillende PhD's en
Masters in scheikunde heeft, en vroeg hem wat ik kon doen om de nafta volledig uit de olie te verwijderen. Hij
zei: "Neem 5 ml isopropylalcohol en roer het erdoor nadat het voor de laatste keer is gestopt met borrelen. Het
zal verdampen en de nafta meenemen. Giftig oplosmiddel wordt dan niet-toxisch oplosmiddel. Dit is niet mijn
echte naam, het is jammer dat ik mijn echte account niet kan gebruiken uit angst om ontslagen of aangenomen
te worden als verpleegster.” Bobbie

"Om Naphtha in het VK te vinden, zoekt u naar "panel wipe" of "fast panel wipe". Het is een product dat wordt
gebruikt bij carrosseriereparaties, om het metaal te reinigen en geen residu achter te laten. De moeilijkheid is
het vinden van een gedetailleerde lijst  van de exacte ingrediënten,  aangezien deze kunnen variëren.  99,9%
Isopropanol moet gemakkelijk te vinden zijn.” Em

“Rick Simpson, we hebben je proces gevolgd met behulp van VM&P Naphtha en alles verliep volgens plan,
met uitzondering van de eerste paar injectiespuiten die iets meer vloeistof uitkwamen dan we hadden verwacht.
Ik voegde een paar druppels water toe en probeerde het opnieuw en het lijkt goed te zijn. Mijn enige zorg/vraag
is de smaak. Het smaakt nog steeds naar oplosmiddel. Is dat goed of moet ik nog iets doen? De ontvanger
hiervan slaapt ongeveer 12 uur elke keer dat hij de olie inneemt. Klopt dat totdat hij een tolerantie ontwikkelt?
Alle hulp wordt zeer op prijs gesteld.” Pamela

-- VM&P lijkt geen goed oplosmiddel te zijn (hoewel sommige MSDS zeggen dat het dezelfde stof zou moeten
zijn als wat we zouden willen gebruiken). Het lijkt zware nafta te zijn en het lijkt niet helemaal weg te koken en
het lijkt extra zorg nodig te hebben.
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Ik zou wat water toevoegen en het een paar uur, misschien 's nachts, in een elektrische oven van 130 ° Celsius
(266 ° F) zetten, of totdat het oplosmiddel volledig is verdwenen, sommigen zeggen dat het tot vier dagen duurt
om de oplosmiddelresten te verwijderen . Er mag geen nasmaak van oplosmiddel zijn als de olie op de juiste
manier is geproduceerd en de olie mag niet vloeibaar zijn, het moet meer als een vet zijn. Zorg ervoor dat de
olie echt goed wordt gefilterd,  omdat oplosmiddelresten de neiging hebben om aan plantaardig materiaal te
kleven.

Doe gewoon een vingertest met het oplosmiddel dat u wilt gebruiken. Dompel je vinger erin en kijk of het
binnen 30 seconden of sneller volledig verdampt. Hoe sneller het verdampt en er geen film achterblijft, hoe
beter.

Als u geen zuivere lichte alifatische nafta kunt krijgen (in Europa ook benzine genoemd, vraag dan naar CAS-
nummer 64742-49-0. Het wordt onder veel verschillende namen verkocht. Het is niet het type dat als brandstof
in auto's wordt gebruikt, maar het type dat wordt gebruikt als een oplosmiddel of verfverdunner of ontvetter),
zou ik voor 99% of zelfs beter 99,9% isopropylalcohol gaan -- dat schijnt bijna overal ter wereld mogelijk te
zijn.

Op dit moment geven we de voorkeur aan lichte alifatische (laagkokende, gehydrogeneerde) nafta, maar het
produceert betere en krachtigere oliën dan de meeste andere oplosmiddelen die momenteel worden gebruikt.
Hoe minder plantaardig materiaal en chlorofyl in de olie, hoe beter het werkt als medicijn, hoe beter het smaakt
en hoe krachtiger  het is.  De hele truc zit  hem in hoe krachtig en kalmerend de olie  is.  Hoe krachtiger  en
kalmerend, hoe beter. JB

“De juiste nafta wordt NIET verkocht in de VS, niet bij Tractor Supply of Home Depot of Lowes of zelfs
Sherwin Williams. Het wordt echter nog steeds verkocht in Canada.  Ik heb een vriend die het tot 100 ° F
destilleert en het oplosmiddel dat eruit komt, bewaart om te gebruiken voor het maken van olie. Steve

“Als je in de VS woont, krijg je niet de juiste nafta, alle nafta die in de VS wordt gemaakt, kan niet worden
vertrouwd vanwege de losse regelgeving met betrekking tot ingrediënten in dit soort oplosmiddelen. Pure nafta
krijg je nooit in de VS, zelfs de VM&P kan van fles tot fles totaal inconsistent zijn en wordt zelfs niet als puur
geadverteerd. In Canada maken ze pure nafta en het is het beste oplosmiddel om te gebruiken in vergelijking
met ISO of graanalcohol, maak geen grote fout en verspil geen medicijnen of erger nog, maak jezelf of iemand
anders nog zieker door het verkeerde oplosmiddel te gebruiken. Wees gewaarschuwd dat de nafta in de VS zelfs
een olie zal maken die er helemaal uitziet zoals het hoort, maar waar je erg ziek van wordt.” achtervolging

--  Het  feit  dat  pure alifatische  nafta  niet  overal  in  de VS verkocht  lijkt  te  worden,  betekent  niet  dat  pure
alifatische nafta met CAS-nummer 64742-49-0 en een kookpunt rond 60-80°C niet bestaat of dat het bestaat
produceren bij correct gebruik geen betere olie dan de meeste andere oplosmiddelen. Als u geen pure lichte
nafta kunt krijgen, zou 99% of zelfs beter 99,9% isopropylalcohol onze tweede keuze zijn.

Maar ik zou nog steeds niet opgeven - lichte nafta (benzeen) of soortgelijke oplosmiddelen worden gebruikt om
oliën uit planten te extraheren, dus ik zou contact opnemen met producenten van plantaardige olie en kijken wat
ze gebruiken. Waar ik in Europa woon, kan ik het oplosmiddel in vrijwel elke bouwmarkt of verfwinkel kopen,
het  is  een  van  de  meest  voorkomende  technische  vloeistoffen  die  ik  me  herinner  uit  mijn  kindertijd,  we
gebruikten het om fietskettingen te ontvetten enz., en vrijwel iedereen had een fles ervan thuis. Dus dit hele
eindeloze debat over oplosmiddelen lijkt me een beetje belachelijk. Wanneer u de juiste lichte nafta gebruikt, is
er geen oplosmiddelresidu waar u zich zorgen over hoeft te maken, misschien een paar ppm, net zoals in de
meeste goedkope plantaardige oliën die vaak worden geproduceerd met bijna precies hetzelfde oplosmiddel als
wat wij aanbevelen. JB

"Lichte alifatische nafta werkte geweldig, smaakte geweldig, geen spoor van oplosmiddel meer in mijn olie. Als
je de instructies van Rick naar de letter opvolgt, zou er geen enkel probleem moeten zijn." Rick

"Er zijn 2 hoofdcategorieën nafta: licht en zwaar. Lichte nafta bevat GEEN benzeen, wat Raina bedoelde (niet
hexaan). Hoewel ik zelfs lichte nafta niet zou aanraden, tenzij het cannabisextract kan worden getest nadat het is
geproduceerd op naftaresidu, kan het worden gebruikt als dat alles is wat je kunt krijgen voor een oplosmiddel.
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De sleutel is om ervoor te zorgen dat je het extract kookt tot een dikke, vettige staat - op dat moment zou de
meeste  nafta  verdwenen  moeten  zijn.  Het  gebruik  van  distillatieapparatuur  is  de  manier  om de  zuiverste,
oplosmiddelvrije olie te maken, maar boven de capaciteit van de meeste gemiddelde mensen. Hoop dat dat
helpt.” markering

'Raina, ik ga niet met je in discussie. Van Wikipedia: "Petroleumether, ondanks zijn synoniem voor benzine,
moet niet worden verward met benzeen of benzyn, noch moet het worden verward met benzine, hoewel veel
talen dat noemen met een naam die is afgeleid van benzine, bijv. "Benzin" (Duits) of " benzina” (Italiaans).
Petroleumether is een mengsel van alkanen, bijv. pentaan, hexaan en heptaan, terwijl benzeen een cyclische,
aromatische  koolwaterstof  is,  C6H6.  Evenzo  moet  petroleumether  niet  worden verward  met  de  klasse van
organische  verbindingen  die  ethers  worden  genoemd  en  die  de  functionele  groep  RO-R'  bevatten.  Mijn
achtergrond is microbiologie -- waarin ik organische chemie heb gestudeerd, wat biochemie / wat anorganische
chemie... Ik weet zeker niet alles, maar ik weet wel een beetje. Lichte nafta bevat GEEN benzeen - periode. Ik
negeer je opmerking, "Het zou in ieders belang zijn als je geen beweringen zou doen buiten wetenschappelijke
gegevens om." markering

'Wat zou je je vader willen geven? Het beste van het beste of iets dat er hetzelfde uitziet maar gewoon niet de
juiste effecten heeft? Als je het medicijn maakt volgens de instructies van Rick, is de kans op falen tijdens de
behandeling erg klein. Wanneer je de olie maakt volgens instructies van “experts en wetenschappers”, maak je
een ander product. En op basis van onze ervaring kan het zijn werk niet zo goed doen als wat wij aanbevelen.

Dus wil je dat ik mijn mond houd en ze laagwaardig afval laat leveren? Of wil je liever van mij/ons leren en
weten hoe je het goed moet doen, zodat je dezelfde resultaten krijgt waar onze patiënten over spreken?” JB

“Ik gebruik de 99% isopropylalcohol, die was voor mij het gemakkelijkst beschikbaar. Ik gebruik het neusje van
de zalm, 100% biologisch geteeld en zonder pesticiden, goed verzorgd en kurkdroog. Ik mix het met meerdere
indica soorten. Ik behandelde een patiënt met Hodgkin-lymfoom, hij was in stadium 4 en binnen 6 maanden na
het innemen van de olie zoals voorgeschreven, is hij nu kankervrij!! Bedankt Rick Simpson voor de offers die je
hebt  gebracht  om  deze  informatie  voor  iedereen  beschikbaar  te  maken!  Onlangs  benaderde  een  andere
kankerpatiënt in stadium 4 mij voor hulp, hij heeft een tumor op een van zijn nieren die niet te opereren is.
Bidden om twee bevestigde genezingen op rij te krijgen. God zegene jullie Rick Simpson en JB, blijf het woord
verspreiden en mensen informeren over deze wonderbaarlijke helende hennepolie.” GroeiGodin

-- Het is altijd een goed idee om verschillende soorten te mengen. Kijk er eens naar, je weet niet precies waar
een bepaalde soort goed voor is, dus als je verschillende soorten mengt, krijg je een veel beter tapijteffect.
Bovendien zullen dergelijke oliën je veel hoger brengen - degenen die "recreatief" wiet roken, zullen weten
waar ik het over heb. Stelt u zich eens voor dat u met uw vrienden gaat zitten en dat elk van hen de beste toppen
presenteert die ze hebben. In een paar uur kun je niet veel doen. En dat is het effect dat je nodig hebt voor de
beste  resultaten,  dus  nogmaals,  het  mengen  van  de  soorten  is  de  beste  keuze.  Beste  wensen  en  bedankt,
GrowGoddess, ik ben altijd blij om te horen over mensen die gewoon de aanwijzingen volgen en de resultaten
krijgen waar we het over hebben. JB

"Hallo JB, ik heb een probleem met de elektrische rijstkoker, alles wat ik heb zien dalen tot 100 ° C, ik heb alle
merken op de markt bekeken en ze hebben allemaal een thermostaat die uitschakelt  wanneer de inhoud de
temperatuur. Wat raden jullie aan?" Cristina

-- Cristina, wat is precies het probleem? Je kunt de olie altijd in een elektrische oven van 130°C doen en daar
ongeveer een uur laten staan en op die manier decarboxyleren. JB

“Als de temperatuur 100°C bereikt, wordt de elektrische rijstkoker uitgeschakeld! Het oplosmiddel komt niet op
110°C.” Cristina

--  Het  oplosmiddel  kan  die  temperatuur  niet  echt  bereiken,  omdat  het  zou  verdampen,  denk ik.  Blijf  het
oplosmiddel afkoken totdat het fornuis voor de eerste keer uitschakelt (voeg een paar druppels water toe aan de
laatste batch). Laat hem daarna afkoelen en zet hem weer aan. Dat is alles wat we doen. JB

“Zet weer aan en laat koken tot het weer terug is? Dan gaat het uit en is de olie al op?” Cristina
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-- Zet de rijstkoker aan, kook uit tot hij voor de eerste keer stopt, wacht dan vijf minuten tot hij afgekoeld is, zet
hem weer aan en wacht tot hij voor de tweede keer uitschakelt. Giet vervolgens de olie in een roestvrijstalen
beker en zet deze een uur in een oven van 130°C en je olie is klaar. JB

-- Bedankt JB, je hebt mijn leven gered. Cristina

“Je ademt de Nafta in terwijl je de olie maakt. Je ademt VERGIFT als je het op die manier maakt. Als je het
kunt  ruiken,  ben  je  al  dood.  Ik  heb  honderden  keren  in  mijn  leven  Coleman-kampbrandstof,  zippo-
aanstekerbrandstof en nafta geroken, gebruikt voor gedeeltelijke schoonmaak en industriële toepassingen... Nog
niet dood. Lol.

Serieus... Als je een puur oplosmiddel gebruikt (geen toevoegingen), en het oplosmiddel goed kookt met wat
water waaraan aan het eind een hoger kookpunt is toegevoegd, of het nu iso, alcohol of nafta is, dan krijg je het
allemaal uit.  Je krijgt  veel meer nafta binnen als je in een jaar tijd je eigen benzine in je auto pompt, dan
wanneer je een leven lang goed gemaakte olie gebruikt.” Matthew

“Hallo Rick (of degenen die deze mail lezen), allereerst wil ik je vertellen dat je geweldig werk doet om deze
heks te promoten, het lijkt een geweldig medicijn voor zoveel! Ik woon in Noorwegen en ik heb de diagnose
ziekte van Crohn. Ik heb ook een heel goede vriend die kanker heeft en de dokters zijn gestopt met behandelen
omdat ze niets meer kunnen doen. Ik wil de olie onder beide omstandigheden proberen.

Ik heb een vraag over het maken van olie. Hier in Noorwegen is het erg moeilijk om pure nafta te vinden
(althans na mijn ervaring) dus ik ben op zoek naar goede alternatieven.  Enkele jaren geleden kocht ik een
"honingbijextractor"  (een  cilinder  die  je  vult  met  kurkdroge  kruiden  en  butaangas  gebruikt  om de  olie  te
extraheren). Is dit net zo lekker als de olie uitkoken met nafta?

En hoe gebruikt het geest? Welke bevat meer dan 90% alcohol? Ik heb een paar vrienden die hun eigen geest
maken  en  het  is  voor  mij  geen  erg  dure  optie  om aan  te  komen.  Is  dit  beter  dan  butaan?  Ik  rookte  de
"honingextractie" toen ik het de vorige keer maakte, en vroeg me af of het een goed medicijn is voor deze 2
aandoeningen die ik noem als ik het eet. Als butaan of alcohol geen goede optie is, kun je een aantal andere
opties  aanbevelen  waarvan je  weet  dat  ze gemakkelijk  te  vinden zijn  in  Noorwegen of  Zweden? Hartelijk
bedankt! Ik kijk er echt naar uit om de olie op mijn ziekte te proberen. Vriendelijke groeten, Hendrik”

“Beste Henry, ik heb geen ervaring met extracties van honingbijen, maar ik denk niet dat deze methode zo
effectief zou zijn als de methoden die ik gebruik. Door de olie te produceren zoals ik dat doe, wordt de olie
verwarmd tot een temperatuur die het eindproduct decarboxyleert om de olie zo krachtig mogelijk te maken. Dit
verhittingsproces roteert de moleculen naar de delta 9 positie waardoor de olie sterker wordt. Als u problemen
ondervindt  bij  het  vinden  van  het  juiste  oplosmiddel,  kunt  u  aceton  proberen.  Ik  heb  zelf  nooit  aceton
geprobeerd om de olie te produceren, maar ik zie geen reden dat aceton niet zo goed zou werken als alcohol of
nafta om het medicijn te produceren. U zou lichte alifatische nafta moeten kunnen krijgen bij winkels die verf
leveren, aangezien ze nafta meestal verkopen als verfverdunner.

Goed gemaakte olie zou je problemen moeten oplossen en zou je vriend met kanker ook een kans moeten geven
om te overleven. Alcohol die 90% is, zal  een minder effectief  oplosmiddel zijn,  aangezien de andere 10%
meestal water is en tijdens het afwerkingsproces zul je veel overtollig water hebben om te verdampen. Beste
wensen, Rick Simpson”

“De  juiste  decarboxylering  is  een  zeer  belangrijk  onderdeel  bij  het  perfect  maken  van  olie,  omdat  de
onbewerkte plant niet veel pure delta9-THC levert en CBD in plaats daarvan de zuren THCA en CBDA heeft.
Om de carboxylgroep te verwijderen, is verwarming de procedure. Doe dit heel voorzichtig om je waardevolle
moleculen  niet  weg te  branden.  Ik  vond in  een  Journal  of  Chromatography  een  goede  opmerking  die  de
benodigde temperatuur en tijd zou moeten zijn om de olie te verwarmen, omdat, afhankelijk van de rijstkoker,
de temps misschien niet genoeg zijn. Het is dus een goed idee om uw olie minimaal 27 minuten op min. 122
graden Celsius. Controleer altijd de temperatuur van uw verwarmingsplaat met een digitaal meetapparaat om te
voorkomen dat  uw olie  oververhit  raakt.  In  onderstaande  tabel  zie  je  de  kookpunten  van de belangrijkste
cannabinoïden die je nooit zou moeten bereiken, anders kook je ze weg. Ik merk bovendien op dat het klopt wat
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Rick de hele tijd zei in zijn video's: de olie niet oververhitten, maar warmte is nodig om de helende olie te
maken. Een temperatuur van minimaal 106,2 graden Celsius is nodig voor het juiste decarboxyleringsproces
gedurende de aangegeven tijd in het diagram ongeveer een uur. Als je olie alleen de zure vorm van THCA en
CBDA heeft, is het niet zo effectief omdat de zuren niet erg goed passen bij de CB1- en CB2-receptoren. Zorg
er dus voor dat je het op de juiste manier doet, want wat Rick zei is waar, alleen de best gemaakte olie kan het
werk doen als het leven ervan afhangt. (…) Als je olie alleen de zure vorm van THCA en CBDA heeft, is het
niet zo effectief omdat de zuren niet erg goed passen bij de CB1- en CB2-receptoren. Zorg er dus voor dat je het
op de juiste manier doet, want wat Rick zei is waar, alleen de best gemaakte olie kan het werk doen als het
leven ervan afhangt. (…) Als je olie alleen de zure vorm van THCA en CBDA heeft, is het niet zo effectief
omdat de zuren niet erg goed passen bij de CB1- en CB2-receptoren. Zorg er dus voor dat je het op de juiste
manier doet, want wat Rick zei is waar, alleen de best gemaakte olie kan het werk doen als het leven ervan
afhangt. (…)

Ja, kijk en interpreteer dit wetenschappelijke diagram om te begrijpen dat het decarboxyleringsproces de hele
tijd  aan  de  gang  is  als  je  de  cannabinoïden-oplosmiddel-vloeistofmix  in  de  rijstkoker  verwarmt.  Dus  de
grafieken laten zien dat het veel is om de temperatuur lang genoeg op 130 graden Celsius te brengen om de
maximale decarboxylering te krijgen. Allemaal een kwestie van temperatuur en tijd om de beste niveaus te
bereiken.

Als je een digitale temperatuurmeter gebruikt en deze gedurende het hele proces op de bodem in de rijstkoker
legt om het oplosmiddel van te verdampen, zie je dat pas in de late fase van het proces als de waterdruppels er
uiteindelijk in de fornuis komt de temperatuur rond de 100-110°C. Maar de tijd in dit bereik is meestal niet lang
genoeg  voor  het  hele  decarboxyleringsproces.  Hierna  verwarm je  de  olie  in  een  kleine  stalen  pot  op  een
verwarmingsplaat voor langere tijd. Zo lang geen activiteit (geen gasbellen meer) je verwarmt en wacht. Houd
de  temperatuur  onder  controle  en  ga  het  beste  ongeveer  een  half  uur  niet  hoger  dan  130 graden Celsius.
Onthoud  dat  THC  een  kookpunt  heeft  van  157  graden  C.  Dus  ga  alsjeblieft  niet  het  risico  lopen  door
oververhitting, anders zullen je gewenste cannabinoïden verdampen en wegwaaien...

In de kern is het niet belangrijk om de maximale hoeveelheid decarboxylering te krijgen, zodat je later genoeg
olie in je lichaam krijgt. Interessant is de waarde van ÉÉN gram per dag of meer die je moet nemen. Hoeveel
olie je nodig hebt, hangt natuurlijk af van hoeveel delta9THC er echt in de olie zit - bedoel hoe effectief de
decarboxylering  was.  Als  je  de  aanbeveling  van Rick  opvolgt  en ervoor  zorgt  dat  de  olie  lang genoeg is
verwarmd tot 130 °C, komt alles goed. Het is onafhankelijk welk oplosmiddel je gebruikt.” Stephan

“Hallo JB, ik vond deze Naphtha in mijn omgeving... (link) Er staat niet Light Naphtha... zou dit nog werken?
Nogmaals bedankt voor al je hulp en super info!”

-- Het moet lichte alifatische nafta zijn -- controleer het MSDS om te zien of het pure lichte nafta is zonder
toevoegingen), shellite in Australië, (technisch of industrieel) benzine in Europa (benzine, niet benzeen, en niet
het type dat wordt gebruikt als brandstof in auto's). Het wordt verkocht onder veel verschillende namen. Het
wordt  gebruikt  als  verfverdunner,  oplosmiddel,  ontvetter,  het  was  vroeger  een  veelgebruikt  huishoudelijk
oplosmiddel of textielontvetter,  het kan ook worden gebruikt als aanstekervloeistof enz. Kookpunt rond 60-
80°C, hoe lager hoe beter .

Smeer wat op een schone petrischaal of dompel je vinger erin en als het binnen dertig seconden verdampt en
geen olieachtige resten achterlaat, zou het goed moeten zijn om te gebruiken. Er zijn veel leveranciers, ik kan je
niet vertellen welke het beste is of wat we op dit moment zouden aanraden, dus we geven alleen algemene
instructies.

CAS-nummer 64742-49-0, puur, aardoliedestillaat, indien mogelijk zonder toevoegingen en het kookpunt moet
zo laag mogelijk zijn. De meeste raffinaderijen produceren het, vraag ze gewoon wat ze zouden aanbevelen
voor kruidenextracten.

De tweede optie is 99% of 99,99% isopropylalcohol of de zeer dure 99% food-grade alcohol. Isopropylalcohol
en alcohol van voedingskwaliteit  zijn niet  zo effectief  als oplosmiddelen als nafta,  en ze verwijderen meer
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plantaardig materiaal en chlorofyl in de olie, waardoor het minder krachtig en smaakvol wordt. Daarom raden
we aan om nafta altijd te gebruiken indien mogelijk/beschikbaar. Beste wensen, JB”

V. Rick, in Mexico is "nafta" slechts een van de vele productnamen van het nafta-type. Wilt u, om een fatale
fout te voorkomen, de wetenschappelijke naam hebben voor de "nafta" die u gebruikt, alstublieft?

A. Zoek naar pure lichte nafta zonder extra ingrediënten. Het is in principe hetzelfde als Coleman-brandstof die
u op de onderstaande foto kunt zien, maar zoek naar nafta zonder roestwerende toevoegingen die aan Coleman-
brandstof worden toegevoegd.

Als u erachter komt dat lichte  alifatische nafta in uw land verboden is (wat bijvoorbeeld het geval was in
Honduras), zoek dan naar 99% of beter 99,9% isopropylalcohol, deze moet gemakkelijk te vinden zijn. 99%
alcohol is het derde oplosmiddel dat we zouden gebruiken, maar we zouden er alles aan doen om het niet te
gebruiken  omdat  het  teveel  chlorofyl  en  ander  ongewenst  plantaardig  materiaal  verwijdert.  Sommigen
bevriezen  het  oplosmiddel  en  het  uitgangsmateriaal  graag  wanneer  ze  isopropylalcohol  of  alcohol  als
oplosmiddel gebruiken. Persoonlijk gebruiken we deze oplosmiddelen niet, tenzij het moet en we houden er niet
van om bevroren handen uit de handen te krijgen, dus we promoten het invriezen niet echt, maar sommigen
zeggen dat het de kwaliteit van de olie helpt verbeteren. Wanneer je niet-polaire pure lichte nafta met een laag
kookpunt gebruikt, hoef je niets in te vriezen en krijg je toch een goed product als je de instructies opvolgt. JB

“Hé JB, wat als  er een allergie is voor het gebruik van de Naptha? We hebben een familielid  dat ernstige
allergische reacties heeft op ALLE kleine dingen, vooral oplosmiddelen. We willen olie voor haar maken, maar
moeten een organisch oplosmiddel gebruiken. We dachten erover om een organische "maneschijn" te maken die
meerdere keren werd gedistilleerd om zuiverheid te krijgen, maar wat vind je hiervan? Wat is uw aanbeveling
voor de ernstig allergisch voor zoveel? Ze kan helemaal geen medicijnen nemen omdat ze allergisch is voor de
bindmiddelen, ze lijdt ZO veel vanwege haar allergieën voor alles. Bij voorbaat dank!" Sara

-- Nou, je kunt 99% alcohol gebruiken, we hebben nooit gezegd dat je dat niet kunt. Alleen is onze ervaring dat
oliën die zijn geproduceerd met niet-polaire oplosmiddelen iets krachtiger zijn en meestal minder plantaardig
materiaal bevatten. Sommigen bevriezen de alcohol en knop voordat ze worden verwerkt om olie te krijgen die
meer amber is. Dus ik denk dat dat de manier is om voor jou te gaan, Sara.

Hoge THC of hoge CBD olie?

“Ik ben een beetje in de war. Mijn vriend heeft stadium 4 nierkanker en kanker in zijn longen. Is het het beste
om de hoge CBD-olie of THC-olie te geven? De CBD-olie heeft slechts een spoor van THC? Ik heb een tube
van tien gram voor hem gekocht en deze bevat 18% CBD en minder dan 1% THC. Ga ik hier op de verkeerde
manier mee om?” Richard

Mikees: Ja, dat is het niet, je moet de echte RSO hebben.

-- 95-98% THC is toch geen 18% CBD? Zeg tegen degene die het je heeft gegeven dat hij ermee moet stoppen.
De hoge CBD-marketinghype zal veel nietsvermoedende patiënten doden, zoals het lijkt, dat is triest. Waarom
kunnen ze niet gewoon de instructies volgen die echt werken? Het gebruik van CBD-oliën met een hoog CBD-
gehalte is zeer beperkt, ze werken niet zo goed, zelfs niet op huidaandoeningen, ik begrijp echt niet waarom
iedereen zo enthousiast is over die CBD-onzin. Ja, het is ook een krachtig medicijn, maar het gebruik ervan is
eigenlijk alleen beperkt in vergelijking met de echte RSO.

95-98% THC, 1-2% CBD, extreem krachtig en kalmerend en euforisch; dat is je beste olie en dat is wat het
beste werkt. Probeer dit eerst. Als je dat doet, zul je die hoge CBD-olie niet aanraken of in de buurt komen en je
zult het verschil weten en niemand zal je afzetten. RSO eerst. JB

“Ik geniet echt van deze pagina en de informatie die ik ervan kan leren. Het is echter zo teleurstellend om te
horen dat andere cannabinoïden naast THC als secundair worden bestempeld. Dit meisje en haar ouders zien de
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CBD niet als secundair. Het heeft haar het leven gegeven. Was niet de THC die het deed, was de CBD. Hou
alsjeblieft op met dat hele gedoe. Je ontmoedigt mensen om CBD-rijke soorten te proberen als ze er echt door
geholpen  kunnen  worden.  De  hoge  THC  is  niet  het  antwoord  op  alles  en  daarom  zit  er  meer  dan  één
cannabinoïde in de plant.” Tina

“JB antwoordde over longkanker, niet over het syndroom van Dravet, niemand schijt ergens over. Voor kanker
geven  de  patiëntenrapporten  en  wetenschappelijke  studies  aan  dat  THC  kanker  doodt.  Er  zijn  enkele
onderzoeken die zeggen dat CBD gunstig is voor sommige soorten kanker, maar weinig in vergelijking met de
onderzoeken die met THC zijn gedaan. Nu epileptische aanvallen en een aantal andere aandoeningen met een
hoog CBD-gehalte is wat u zoekt.” Kellin

-- Kellin en Tina, de oliën die we gebruiken werken ook bij aanvallen. En patiënten zouden onvergelijkbaar
betere resultaten krijgen als ze het echte werk zouden gebruiken en zouden proberen de oorzaak te genezen en
niet alleen de symptomen.

Ik leg CBD niet neer, het is op zichzelf een heel krachtig medicijn en ik denk dat het bijvoorbeeld geweldig is in
kauwgom voor kinderen enz. Maar als je de echte kracht wilt, heb je de meest brutaal krachtige RSO en veel
THC nodig. Dat is mijn perspectief en het zal niet veranderen.

Probeer het gewoon op huidaandoeningen en kijk of een brandwond of een wond sneller geneest met de echte
RSO of met een laagwaardige hoge CBD-versie ervan. Ik heb het met mijn eigen ogen gezien, ik hoef niet zelf
te experimenteren met CBD-rijke oliën. Ik wil het beste voor mezelf en voor mijn patiënten.

De meeste  hoge CBD-oliën zijn  van secundaire  kwaliteit  in vergelijking met  de beste  en meest  narcotisch
krachtige en kalmerende RSO met 95-98% THC.

Je grootste probleem is dat je de enkele cannabinoïde-theorie hebt overgenomen die Big Pharma pusht, zodat ze
zouden  kunnen  profiteren  van  cannabismedicijnen.  Je  wilt  niet  echt  medicijnen  op  basis  van  enkele
cannabinoïden, je wilt de meest brute krachtige en kalmerende olie voor de beste resultaten.

En je kunt de planten zelf kweken en je kunt de olie ook zelf maken, je hoeft het echt niet te kopen bij grote
farmaceutische  bedrijven  die  zullen  proberen  een  enorm  prijskaartje  te  hangen  aan  gedecarboxyleerde
cannabishars zonder andere reden dan hun hebzucht .

U heeft misschien en zal op een dag kilo's van de olie nodig hebben - voor uzelf of uw gezin - hoeveel wilt u per
gram betalen? Een dollar is te veel als de planten buiten en op grote schaal gekweekt zouden worden. Dus geen
speciale belastingen, niets dergelijks. 100% legalisatie is de enige manier om te gaan en het moet nu gebeuren,
er is geen reden om honderden miljoenen patiënten wereldwijd te laten lijden.

Voel je vrij om erover te discussiëren; maar dat is zo ongeveer alles wat je eraan kunt doen. Beste wensen, JB

"Blijf alsjeblieft uitleggen zoals je hebt gedaan, ik maak aantekeningen en leer zoveel als ik kan van je over wat
goed is voor wat enzovoort, ik wil klaar en voorbereid zijn met de juiste kennis voor mij en de mijne... Als je
niet had verteld dat je de hoge THC nodig hebt, zou ik gedacht hebben dat alles oké was, ik ben dankbaar voor
ALLE INFO.” Vicky

“Rick heeft altijd volgehouden dat het een hoog THC-gehalte is dat absoluut noodzakelijk is om je de beste
kans te geven, daar had hij duidelijk de beste resultaten mee. Er zijn veel dingen waar CBD beter voor kan zijn,
het wordt meestal gebruikt bij kinderen voor het syndroom van Dravet, ADHD en een ernstige obsessieve-
compulsieve stoornis, omdat veel mensen nog steeds bang zijn om kinderen high te krijgen. Van THC word je
high. Ik heb een aantal mensen gevonden die olie met een hoog THC-gehalte gebruiken om de meerderheid van
de mensen te behandelen, maar als de patiënt niet reageert zoals gehoopt, schakelden ze over op een hoog CBD-
gehalte en dit heeft beter gewerkt.

Ik denk dat iedereen anders is en dat elke kanker anders is. Maar totdat al het vereiste onderzoek is gedaan, is
het waarschijnlijk het beste om vast te houden aan de methode van Rick. Hoge THC, dominante indica volgens
het protocol. Er wordt gezegd dat als ze klein beginnen en de doses elke 4 dagen verdubbelen, de patiënt snel
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een tolerantie kan opbouwen en de ernstige slaperigheid na een tijdje op de olie zal verdwijnen. Rick's olie is
95-8% THC, maar de psychoactieve effecten zullen je niet schaden.

En als ik probeer te beslissen wiens methode ik moet volgen, geloof ik niet dat iemand meer ervaring heeft met
dit medicijn dan Rick. Ik heb de Nederlandse methode gezien en denk eens na als er iemand sterft, waarom zou
je de remedie verdunnen?” Nick

“Sinds ik heb gehoord dat CBD-oliën met een hoog CBD-gehalte aanvallen helpen, heb ik altijd gedacht dat als
die ouders hun kind een hybride zouden geven maar indica-olie domineren, het kind zou genezen. Ik weet dat
de CBD-oliën aanvallen beheersen en ik ben zo blij dat IETS kinderen zoals Charlotte kan helpen, maar stel je
de genezing voor die zou kunnen gebeuren als THC en het andere spectrum van cannabinoïden in de plant
zouden worden gegeven. Dus je kind slaapt veel vanwege de THC, hun lichaam zal zich aanpassen aan de
dosis. Ik denk gewoon dat de volledige plant het nuttigst is, niet één enkele cannabinoïde.” Sara

“De media blijven focussen op het scheiden van de cannabinoïden, maar het is bewezen dat zowel THC als
CBD kanker doden en tumoren doen krimpen. Rick Simpson-olie gemaakt van Cannabis Indica is het medicijn
dat Landon en Brave Mykayla en vele anderen geneest en iedereen kan het maken. Laat u niet door de media
wijsmaken  dat  u  op  deze  kuur  moet  wachten,  of  de  CBD  moet  scheiden!  THC  werkt  ook  met  ons
endocannabinoïdesysteem. Leer meer over de remedie die iedereen kan maken.” Hanan

Is het veilig om de olie te gebruiken?

“De veiligheid van dit medicijn is ongeëvenaard en van wat ik heb gezien, is het niet gevaarlijker dan het
drinken van een kopje vers water. Zelfs als een persoon een ernstige overdosis neemt, is er geen schade aan hen
als  de  effecten  van  de  olie  eenmaal  uitgewerkt  zijn.  De  meest  voorkomende  bijwerking  die  we  hebben
opgemerkt  bij  mensen  die  hennepolie  innemen  vanwege  hun  medische  aandoeningen,  is  veel  rust  en  een
glimlach op hun gezicht.

Net als elk ander krachtig medicijn, kan het ongewenste bijwerkingen veroorzaken als sommige mensen te veel
innemen. Hoewel de effecten die deze olie kan produceren geen gevaar vormen, zijn er mensen die er niet van
genieten om high te worden van een overdosis. Hoewel dit medicijn veilig is en de meeste geen problemen
hebben  met  het  gebruik  ervan,  moet  men  er  ook  rekening  mee  houden  dat  er  mensen  zullen  zijn  die
moeilijkheden zullen ervaren.

Dat is de reden dat ik iedereen instrueer om te beginnen met zeer kleine doses en vervolgens de hoeveelheid die
ze elke vier dagen binnenkrijgen te verhogen. Door dit te doen, geeft het de persoon die deze stof gebruikt de
kans om hun tolerantie op te bouwen en veel patiënten hebben gemeld dat ze niet eens high werden tijdens de
behandeling.  Als hennepolie op de juiste manier wordt geproduceerd uit zeer krachtige kalmerende soorten
cannabis indica, of vaak wanneer het is vervaardigd uit sommige soorten indica-dominante sativa-kruisingen,
zal men merken dat de effecten van dergelijke oliën slaperigheid en slaap zullen bevorderen, wat duidelijk een
belangrijk onderdeel van het genezingsproces.

Patiënten moeten zich bewust zijn van het feit dat deze olie ook hun bloeddruk, oogdruk en bloedsuikerspiegel
kan verlagen. Als individuen medicijnen gebruiken om deze problemen te behandelen, zouden ze in de meeste
gevallen hun behoefte aan het gebruik van de medicijnen die ze momenteel gebruiken, in de meeste gevallen
zeer snel moeten kunnen verminderen. Ik moet patiënten die bloeddrukmedicatie nemen, informeren dat als ze
eenmaal met de olie zijn begonnen, hun bloeddrukproblemen vaak niet langer het gebruik van geneesmiddelen
vereisen en dit geldt ook voor diabetici en degenen die ook aan glaucoom lijden.

Houd er rekening mee dat als olie moet worden ingenomen om andere aandoeningen te behandelen en het
samen met bloeddrukmedicatie wordt ingenomen, dit in sommige gevallen de bloeddruk van de patiënt te laag
kan maken. Hoewel ik niemand ken die dit heeft meegemaakt en echt schade heeft geleden, vind ik toch dat je
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moet proberen deze situatie te vermijden als dat enigszins mogelijk is. Controleer dus regelmatig uw bloeddruk
en als medicijnen niet meer nodig zijn, neem ze dan niet in.

Het  kan  voor  sommige  mensen  ongelooflijk  lijken  dat  ze  kunnen  stoppen  met  het  gebruik  van  deze
voorgeschreven  middelen.  Zodra  men  zich  echter  het  genezende  potentieel  van  dit  natuurlijke  medicijn
realiseert,  komen  ze  al  snel  tot  het  inzicht  dat  deze  verbazingwekkende  olie  het  gebruik  van vrijwel  alle
geneesmiddelen kan vervangen.

Hoe wordt de olie meestal verdragen?

We hebben allemaal verschillende toleranties voor krachtige medicijnen, dus ik moedig patiënten aan om in hun
eigen comfortzone te blijven bij het bepalen van de dosering die ze zullen innemen. De tolerantie van de meeste
mensen bouwt zich zeer snel op en een normaal persoon heeft  gemiddeld ongeveer 90 dagen nodig om de
behandeling van 60 gram in te nemen. 60 gram goed geproduceerde olie lijkt de meeste vormen van kanker te
kunnen  genezen,  tenzij  de  patiënt  zwaar  werd  beschadigd door  het  medische  systeem met  hun chemo en
bestraling, enz.

Patiënten die geleden hebben onder de effecten van chemo en bestraling hebben meer olie nodig om de schade
die het  medische  systeem heeft  achtergelaten  ongedaan te  maken.  Voor het  grootste  deel,  als  een persoon
eenmaal gewend raakt aan de olie-effecten, lijken patiënten het leuk te vinden om de stof in te nemen. Maar
vanwege het niet-verslavende karakter van dit medicijn, vergeten degenen die het middel gebruiken vaak om
hun dosis op de juiste manier in te nemen. Het is niet zo dat de olie ervoor zorgt dat ze het vergeten, het is
gewoon omdat hun lichaam de behoefte aan de aanwezigheid ervan niet voelt en dit benadrukt alleen maar het
feit dat de stof echt niet-verslavend is. Want als dat niet zo was, is het onwaarschijnlijk dat de patiënt zou
vergeten zijn dosis in te nemen, want als het verslavend zou zijn, zou hun lichaam na acht uur om de stof
schreeuwen.

Zijn er bijwerkingen waar u zich zorgen over moet maken?

Sommige patiënten hebben gemeld dat ze angst of paranoia hebben ervaren bij het gebruik van dit medicijn.
Manieren om hiermee om te gaan, komen aan de orde als de vraag iets verderop in dit boek aan de orde komt.

De belangrijkste bijwerkingen van hennepolie die aan mij zijn gemeld, zijn een goede gezondheid, geluk en een
goede nachtrust, dus wat kan iemand nog meer vragen van een medicijn dat ze gebruiken?

Veel mensen nemen elke dag een groot aantal geneesmiddelen binnen. Kan dat goed zijn voor het lichaam?

Ik  heb  geen  idee  waarom  degenen  die  de  gevaarlijke  bijwerkingen  van  allopathische  geneesmiddelen  in
drugsreclames zien, nog steeds zouden overwegen om deze medicijnen te gebruiken. Het lijkt erop dat veel
mensen gedachteloos zullen doen wat de dokter beveelt en een groot aantal van deze zelfde mensen hebben de
neiging om het gebruik van hennepmedicijnen af te wijzen. Simpelweg vanwege leugens die hun zijn verteld
door hun regeringen en degenen die in de schaduw staan achter de farmaceutische industrie. Niemand sterft aan
het gebruik van hennepmedicijnen en er wordt geen schade aangericht. Ik wou dat ik hetzelfde kon zeggen over
wat de dokters ons elke dag voorschrijven, maar helaas is dat nauwelijks het geval.

Soms zijn de verschillende interacties die deze zogenaamde medicijnen veroorzaken voldoende om ons in een
vroeg graf te brengen. Maar zelfs als we geen onmiddellijke problemen ervaren, vormt het gebruik ervan nog
steeds een gevaar. Na verloop van tijd hopen de chemicaliën en vergiften die deze medicijnen bevatten zich op
in ons lichaam en dit kan ook ernstige gezondheidsproblemen veroorzaken die vaak tot de dood kunnen leiden.
Zelfs eenvoudige dingen zoals aspirinetabletten veroorzaken elk jaar wereldwijd duizenden doden. Dus ik denk
niet dat iemand van ons ons vertrouwen moet stellen in de farmaceutische industrie of wat ze ook leveren. Als
je echte helende kracht wilt zien, wend je dan tot Moeder Natuur, want je zult heel weinig in een pillenfabriek
vinden dat van veel nut zal zijn.
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Hoe vergelijken patiënten de bijwerkingen van hennepolie met die van chemische medicijnen?

Er is geen echte vergelijking tussen de bijwerkingen van hennepolie en de giftige chemicaliën die het medische
systeem biedt. Deze stoffen die artsen leveren, mogen we niet in ons lichaam hebben omdat ze levertoxisch zijn.
Dit betekent dat deze zogenaamde medicijnen niet mogen worden ingenomen, omdat ze onze lever vergiftigen
en de functie ervan schaden. Bovendien kan het gebruik ervan een hele reeks andere gezondheidsproblemen
veroorzaken die kunnen worden vermeden als in plaats daarvan hennepolie zou worden gebruikt.

Met het  gebruik van chemische medicijnen  stellen  we onszelf  vaak bloot  aan bijwerkingen die  zelfs  erger
kunnen zijn dan wat oorspronkelijk werd behandeld. Sommige patiënten met ziekten zoals kanker en diabetes
enz. hebben me zelfs verteld dat hun aandoeningen werden veroorzaakt door de medicijnen die artsen hadden
verstrekt. Het blijkt dus dat de artsen vaak zelf op zijn minst gedeeltelijk verantwoordelijk zijn voor de huidige
medische situatie van de patiënt. Veel patiënten hebben me in detail de vreselijke bijwerkingen beschreven die
ze ondervonden van de medicijnen die ze waren voorgeschreven, dus ik zou proberen het gebruik ervan indien
mogelijk te vermijden.

Omdat de chemie van ons lichaam en onze tolerantie voor veel andere stoffen sterk varieert. Vaak hebben artsen
geen  idee  welke  effecten  een  opeenhoping  van  verschillende  chemische  medicijnen  kan  hebben  op  onze
gezondheid en ons welzijn. Geen twee van ons is hetzelfde, en verschillende medicijnen die met elkaar worden
gemengd, zijn niets minder dan een giftige chemische cocktail, die in sommige gevallen volledig onverwachte
gezondheidsgevolgen voor de patiënt kan hebben. Dus hoe zou een arts in staat zijn om alle onbekenden in
rekening te brengen om te bepalen wat veilig is en wat onaanvaardbaar?

Ik denk eerlijk gezegd dat aandoeningen zoals de ziekte van Alzheimer en vele andere ziekten vaak worden
veroorzaakt door het mengsel van chemicaliën dat hun artsen hebben voorgeschreven. Veel patiënten hebben
me verteld over de problemen die ze ondervonden bij het gebruik van geneesmiddelen, maar zodra ze stopten
met het innemen van deze stoffen en de olie begonnen in te nemen, verdwenen de problemen. Om het kort
samen te vatten: als hennepgeneesmiddelen op de juiste manier worden geproduceerd, zijn ze uiterst veilig en
onschadelijk in gebruik, maar wat medische professionals bieden, is dat niet.

Is het mogelijk om de effecten van allopathische en empirische geneeskunde te vergelijken?

Wat  mij  betreft  is  er  geen  vergelijking  tussen  allopathische  geneeskunde  en  empirische  geneeskunde.
Allopathische  geneeskunde  is  voor  het  grootste  deel  slechts  een  mengsel  van  schadelijke  chemicaliën  en
vergiften  die  niemand  zou  moeten  innemen.  Empirische  geneeskunde  (geneesmiddel  uit  planten)  wordt  al
duizenden jaren gebruikt en geneesmiddelen geproduceerd uit hennep zijn onvergelijkbaar als het om veiligheid
gaat. De medicinaal effectieve en onschadelijke aard van hennepharsen waaruit de olie wordt geproduceerd,
maakt de hennepplant de "Koningin van alle empirische geneeskunde".

Door  de  jaren  heen  heb  ik  contact  gehad  met  veel  patiënten  die  alles  aangrepen  om hun  aandoening  te
behandelen en nadat al het andere had gefaald, kwamen ze naar mij toe. Ik denk dat de patiënten die zowel
allopathische als  empirische geneeskunde hebben gebruikt,  meer  gekwalificeerd  zijn  om te  praten over  het
verschil  tussen chemische medicijnen en hennepolie in plaats  van over mezelf.  Maar helaas zijn velen nog
steeds bang om naar voren te komen, dus ik kan alleen maar doorgeven wat ze hebben gemeld.

De meeste van deze patiënten vertelden me rechtstreeks dat ze veel eerder hennepolie zouden gebruiken dan de
medicijnen die hun artsen gaven. Simpelweg omdat het veel beter werkte, geen vervelende bijwerkingen had en
in korte tijd velen weer een normaal leven konden leiden. Ze ondervonden deze uitgesproken helende effecten
niet bij het gebruik van allopathische geneesmiddelen en de meesten waren van mening dat deze medicijnen
veel  schade  aanrichtten.  Ik  denk  dat  dit  boekdelen  zegt  waarom  ik  het  gebruik  van  allopathische
geneesmiddelen nu niet eens zou overwegen en in de nabije toekomst denk ik dat veel meer hetzelfde zullen
gaan voelen.
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Is er enige reden om je zorgen te maken over verslaving aan THC?

Extracten van de hennepplant kunnen ook worden gebruikt om het gemakkelijker te maken voor degenen die
verslaafd  zijn  aan  gevaarlijke  stoffen  om te  stoppen  met  het  gebruik  ervan.  Het  systeem  vertelt  ons  dat
marihuana een gateway-effect heeft,  waardoor degenen die het gebruiken hun leven vergooien en verslaafd
raken aan harddrugs. Dergelijke uitspraken zijn volslagen onzin. Hoe kan een medicijn dat nuttig is bij het
doorbreken van verslavingen ervoor zorgen dat iemand verslaafd raakt aan dezelfde gevaarlijke stoffen die het
probleem veroorzaken?

Ik ben het ermee eens dat hennepolie een gateway-drug is, maar het is een toegangspoort terug voor mensen die
aan verslavingen lijden en het neemt degenen die het gebruiken niet mee op de weg naar vernietiging, zoals
onze regeringen ons willen doen geloven. Als je eenmaal echt weet wat de medicijnen van deze plant kunnen
doen, zul je merken dat het medicinale gebruik ervan onbeperkt is.

Laten we nu eens kijken naar de "verwoestende" effecten van een zeer grote overdosis hennepolie. Dit medicijn
veroorzaakt een semi-comateuze aandoening die slaap wordt genoemd en, wanneer het wordt geproduceerd uit
de juiste stammen, is het ook een veel effectievere pijnstiller dan morfine. Als een gewoon persoon veel te veel
zou nemen, zouden ze ongetwijfeld geruime tijd slapen, maar als ze wakker werden, zouden ze ongedeerd zijn
en niet verslaafd zijn.

Ik heb dit medicijn aan veel patiënten gegeven, maar ik ken geen enkele aandoening die zou voorkomen dat een
patiënt deze stof goed gebruikt; toch kunnen we mettertijd ontdekken dat er mensen zijn die dat niet kunnen. Ik
zeg alleen maar dat ik geen medicatie ken die effectiever en veiliger is om te gebruiken en ik weet zeker dat het
medische systeem niets gebruikt waarvan ze hetzelfde kunnen zeggen. Kijk nu naar de effecten van hennepolie
en kijk naar de effecten van wat het medische systeem biedt. Ik denk dat je het ermee eens zult zijn dat het
halen van de high uit hennepmedicijnen zo ongeveer het flauwste excuus is dat ze hadden kunnen bedenken, als
je kijkt naar de schadelijke en gevaarlijke aard van stoffen die ze momenteel gebruiken om hun plaats in te
nemen.

Dit medicijn kan worden ingenomen, plaatselijk gebruikt, verdampt, of u kunt het ook in zetpilvorm gebruiken
met goede resultaten. Wanneer u de olie begint in te nemen, zijn in het begin kleine, kleine doses met een
tussenpoos van ongeveer  acht  uur  het  beste.  Als  u  lijdt  aan een ernstige  aandoening en u gebruikt  sterke
pijnstillers, verhoog dan zo snel mogelijk de dosering en probeer het gebruik van deze gevaarlijke stoffen te
staken.

Voor degenen die denken dat ze begeleiding nodig hebben, aangezien uw arts degene was die u in de eerste
plaats al deze verslavende, vervelende chemicaliën heeft gegeven, vraag hen om hun advies over hoe u het beste
kunt  stoppen  met  het  gebruik  van  deze  stoffen.  Als  uw eigen  arts  u  niet  wil  helpen,  raadpleeg  dan  een
natuurgeneeskundige of homeopaat voor advies. In veel gevallen in het verleden heb ik mensen zelf onnodige
medicijnen zien gebruiken zonder advies van iemand.

Bij aanvang van de behandeling met de olie kunnen veel patiënten die medicijnen op opiaatbasis gebruiken, hun
gebruik van deze gevaarlijke stoffen onmiddellijk halveren. In de meeste gevallen kan de patiënt binnen één tot
twee weken helemaal van deze medicijnen afkomen en zal hij minder ontwenningsverschijnselen hebben.

Dit medicijn gaat er echt niet om je high te maken, het gaat erom dat je jezelf laat genezen door een natuurlijke
substantie die geen schade aanricht. Waarom zouden wij als mensen toestaan dat anderen ons het gebruik van
dit medicijn blijven ontzeggen? Het gratis medicinaal gebruik van hennep is de belangrijkste kwestie van onze
tijd  en aangezien  er  zovelen  onnodig sterven,  verbleken alle  andere zorgen in  vergelijking.  Hennep is  een
medicijn  voor  de  massa  dat  vrijwel  iedereen  kan  kweken  en  produceren.  Nu  produceren  talloze  mensen
wereldwijd  hun  eigen  medicatie  en  bereiken  ze  dezelfde  resultaten  die  we  in  onze  informatie  hebben
beschreven. De tijd voor verandering is nu nabij, sluit u alstublieft bij ons aan om een einde te maken aan het
lijden van zoveel mensen en om hoop te brengen in een anders hopeloze wereld.

De hennepplant  is  voor  ons  allemaal  op  deze  aarde  gezet  om vrijelijk  te  gebruiken  voor  voedsel,  vezels,
medicijnen,  energie  en  tal  van  andere  toepassingen.  Bij  de  laatste  telling  kunnen  er  meer  dan  50.000
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verschillende  dingen worden geproduceerd uit  deze geweldige plant.  Wanneer  deze  onwettige  beperkingen
worden opgeheven, zal het mensen terugbrengen naar het land waar ze thuishoren. Ze komen weer in contact
met  de  natuur  en  worden  veel  zelfvoorzienend.  Miljoenen  banen  zouden  dan  voor  het  oprapen  liggen  in
milieuvriendelijke,  op hennep gebaseerde industrieën en in korte tijd zouden we een op hennep gebaseerde
economie kunnen hebben.” Rick Simpson, hennep: de meest medicinale plant

"Toen ik voor het eerst de olie begon te nemen, had ik "Verschrikkelijke" bijwerkingen, ik moet een halve doos
donuts hebben gegeten!!! Ha-Ha-Ha!!! Ik wou dat ik wat meer had, ik heb heerlijk geslapen! Elke dag keek ik
uit naar de nacht zodat ik kon slapen. Ik zou om 7.00 uur wat olie nemen om rond 9.30 uur in slaap te vallen en
tot 8.30 uur te slapen. Prachtig!!!" Tom

“Ironisch  dat  we zoveel  verhalen  horen  van mensen  die  dagelijks  cannabisconcentraten  gebruiken,  zonder
horrorverhalen, zonder verslaving, zonder bijwerkingen of gerelateerde sterfgevallen, maar dat lokale wetgevers
vechten tegen de teelt, het gebruik en de verkoop van marihuana in het belang van 'publieke bezorgdheid over
de veiligheid',  wat een dekmantel is voor hun loyaliteit aan Big Pharma en de 'financiële omkoping van de
drankbaron om de groei van de cannabisindustrie in de VS te beperken...' Raphael

“Deze week ben ik begonnen met het geven van de olie aan mijn vader.  Gevorderde prostaatkanker die is
uitgezaaid naar sommige plekken op de botten. Tot nu toe slaapt hij veel en heeft zijn eetlust terug. Hij at niets
vanwege de stralingspijn in de keel. Ook is een deel van zijn angst veranderd in schijnbaar vrolijke dingen in
zijn hoofd!

Hij krijgt nog steeds pijnstillers in het ziekenhuis die nuttig zijn voor acute pijn totdat de zaken onder controle
zijn.  De doktoren weten echter niets van de olie.  We hintten zelfs op het idee om olie te combineren met
medicijnen, maar artsen kwamen terug met verzinsels van monsterlijke bijwerkingen. Ik wilde ze vragen om
ons de onderzoeken te laten zien, maar ik wil de vrijlating van vader niet in gevaar brengen, aangezien we zijn
gemarkeerd als 'moeilijk' om de noodzaak van overmatige medicijnen die hem erger en erger maken in twijfel te
trekken.

Ik zou mijn ergste vijand geen behandeling tegen kanker in het ziekenhuis wensen. Ik had de horrorverhalen
gehoord, maar ik denk dat ik op een bepaald niveau dacht dat de dingen voor papa anders zouden zijn. Ik hoop
oprecht dat het niet te laat is." Edmund

--  Edmund,  ze  hadden  gelijk  over  mogelijke  bijwerkingen,  maar  die  zouden  worden veroorzaakt  door  de
chemicaliën die ze hem geven, niet door de olie. Hoe eerder je hem weer thuis hebt en hem vol met olie vult,
hoe groter de kans. Het is nooit te laat om met de olie te beginnen, de enige vraag is of het niet te laat is om de
ziekte voor te zijn. Maar dat hangt direct samen met hoeveel olie je erin krijgt en hoe snel.

Hiermee zeg ik niet dat je het protocol niet moet volgen of dat je met enorme doses moet beginnen. Breng hem
naar huis, volg het protocol en laten we er maar het beste van hopen. JB

"Hallo Jindrich, wil enkele van de "bijwerkingen" van de olie delen. Eerst maak ik mijn eigen al een tijdje en
koop  er  ook  wat  bij  een  apotheek  (zoals  mijn  eigen  beter!),  Ik  heb  geen  speciale  aandoening  of  ziekte,
waarschijnlijk heb ik sinds 2012 bijna 30 ml ingenomen, dus...

* kan geen alcohol meer drinken... één glas wijn en ik ben weg! Ik probeerde niet te stoppen met drinken, maar
mijn lichaam keurt het echt volledig af en het is heel fijn om een helder hoofd te hebben!!

* De iris van mijn ogen is helemaal groen... geen kleine bruine stippen meer hier en daar (als je iriscopie kent,
zijn die kleine stippen een indicatie van orgaanstoringen of zelfs overlijden), dus heldere ogen betekent een
goede gezondheid! 

* Zelfde effect voor mijn 10 jaar oude herdershond - heldere ogen en veel energie! (Hij heeft ongeveer 6 doses
gehad). De olie en alle onverwachte bijwerkingen!! Dank u en Rick voor al uw inspanningen om dit medicijn
met de wereld te delen. Veel liefs, Estelle“

“Ik  kan  je  vertellen  dat  mijn  meisje-hond  (Herdershond)  melkklierkanker  had,  grote  bulten.  Ik  gaf  haar
dagelijks 2 druppels voor de nacht. Over 3 weken ALLES OP!!! (Het is net als borstkanker bij mensen ook
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oestrogeengevoelig!!!).  EN het  heeft  het  leven  van mijn  vriend  gered,  ze  had blaaskanker  -  Weg.  ZOOO
GELUKKIG om mensen en dieren te kunnen helpen.” Dolly

"Ik geef alle drie mijn honden dagelijks een druppel olie als preventief middel tegen kanker nadat ik in het
verleden elke hond aan kanker had verloren." Roger

“Ik schreef vorige week over braken op de olie.  Ik ben er eindelijk  mee gestopt en ik gebruik nog steeds
dezelfde batch olie. Ik voel me nu geweldig. Ik denk dat ik alle farmaceutische medicijnen uit mijn systeem aan
het ontgiften was. Het was een ellendige ervaring, maar detoxen is nooit leuk.” Robin

'Ik weet het niet zeker, maar ik denk dat je te snel te veel hebt genomen. Er bestaat zoiets als te high worden en
het kan sommige mensen doen braken. Ik weet dit uit persoonlijke ervaring. (Ik realiseerde me net dat dat een
beetje neerbuigend klonk, ik bedoelde het niet zo.)” Tina

”Tina, daar dacht ik ook aan en had veel vragen waarom ik zo ziek was. Ik geloof echt dat het een detox was
vanwege wat mij afgelopen december is overkomen. Mijn oncoloog vertelde me dat ik in mijn "laatste stadia"
zat, ik had geen olie meer en had een infuus van Zometa om mijn botten te helpen versterken. Blijkt dat de olie
werkte als een allergiepil en me redde van de effecten van Zometa. Door de olie kreeg ik anorexia, had veel pijn
toen de Zometa in mijn botten ging en braakte, koude rillingen kreeg en in het ziekenhuis werd opgenomen.

Sinds dat incident kon ik niet eens in Indiase stijl zitten omdat mijn gewrichten en heupen zo'n pijn deden. Toen
ik weer met de olie begon, ging het in het begin goed, maar toen werd ik geleidelijk ziek. Ik werd toen echt ziek
en toen ik dagenlang moest overgeven en me ellendig voelde, gebeurde er iets vreemds, al mijn gewrichten
werden opgeruimd en ik heb na 6 maanden geen gewrichtspijn meer. Ik ben weer flexibel. Ik kan alleen maar
geloven dat de olie die rotzooi uit mijn gewrichten heeft gekregen die een jaar bij je kan blijven.' Robin

“Het is heel belangrijk om zo snel mogelijk zoveel mogelijk in een terminale patiënt te krijgen. De meeste
terminale patiënten hebben chemo/bestraling, pijnstillers, enz. ondergaan. Zorg ervoor dat het goed is gemaakt
en begin er zo snel mogelijk mee en ik zou niet stoppen totdat de kanker helemaal verdwenen is!” Bonny

"Als uw artsen u zeggen:" u bent terminaal", zou u dan niet willen proberen wat er ook is? Denk er eens over
na... Wat heb je te verliezen na zo'n diagnose? Ik heb een nicht die vandaag leeft... vanwege deze olie... Moet ik
nog meer zeggen?' Carol

'Dat ben ik, haar nichtje. Het werkte echt.” Joanne

"Ik deed een halve marathon en haalde $ 5000 op voor kankeronderzoek. Ik wist niet dat er al een verdomde
remedie was en dat ze het me niet wilden geven. Ze gaven me twee keer heel sterke chemotherapie. Ze hebben
mijn lever  geruïneerd;  ze hebben mijn nieren geruïneerd.  Ze stuurden me vorig jaar  april  naar huis om te
sterven. Ze zeiden dat ik zes weken niet zou leven. En hier ben ik vandaag, nog steeds in leven, omdat ik heb
ontdekt hoe ik mijn eigen medicijn kan maken, zodat ik hier vandaag kan zijn.

We  moeten  iedereen  over  deze  remedie  vertellen.  Iedereen  moet  weten:  er  zijn  echte  medische
marihuanaproducten die je zullen helpen leven en je vrienden die kanker hebben helpen leven. Iedereen moet
weten: niemand hoeft te overlijden aan kanker. Er is een remedie, er is altijd een remedie geweest. Ze... Big
Pharma laat het ons niet hebben. Hoe durven ze?! Kankeronderzoek is een miljardenindustrie... En wat doen ze?
Ze vermoorden mensen zoals ik met hun drugs. Het is bullshit! Er is een remedie! Phoenix Tears olie werkt!
Vertel het iedereen. Alsjeblieft!" Joanne

"Hallo, ik heb vertrouwen in de olie en gebruik het momenteel voor mijn moeder die kanker heeft, maar ik heb
een vraag, je zegt dat je binnen drie maanden 2 ons moet consumeren, maar mijn moeder is erg zwak vanwege
de ziekte en alleen genomen als een ons en staat op het punt om drie maanden samen te komen, maar ik neem
het nog steeds, en ik wil weten of het hetzelfde effect heeft, omdat je zei dat het over drie maanden zou moeten
zijn. Beantwoord het bericht alstublieft, want ik maak me zorgen.” Esmeralda

'Maak je niet al te veel zorgen over hoeveel ze tot nu toe heeft genomen. Probeer haar gewoon wat meer te laten
eten. Zeg haar dat ze een groter stuk moet eten dan ooit tevoren, als ze 's nachts gaat slapen, zal ze beetje bij
beetje meer kunnen eten. Zorg ervoor dat ze 's nachts een grotere dosis eet en ze zal sneller een tolerantie
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opbouwen. Mijn vader deed hetzelfde de eerste drie maanden. Het duurde lang voordat hij meer dan een halve
gram per dag kon eten en de kanker verdween zelfs toen hij amper 1/4 gram per dag at (de tumor werd kleiner).
Nu is hij tot ongeveer een gram per dag en heeft hij meer dan honderd gram gegeten in 10 maanden. Veel
geluk!" Jose

Vervanging van medicijnen

"Met  mijn  ervaring  met  de  olie  ken  ik  persoonlijk  geen  enkel  farmaceutisch  medicijn  dat  ik  zou  willen
gebruiken. Ik heb er verschillende redenen voor, maar de belangrijkste is dat ze niet nodig zijn. Je lichaam kan
alleen verwerken wat je voorouders aten; het is niet klaar om chemicaliën van welke soort dan ook te verwerken
en  het  consumeren  van  chemicaliën  zal  uiteindelijk  problemen  veroorzaken.  Ze  kunnen  helpen  met  de
aandoening waaraan u nu lijdt, maar u betaalt de prijs later. De olie resoneert met het menselijk DNA en helpt
bij het regenereren en verjongen van cellen in het hele lichaam. De olie werkt selectief en valt alles aan wat
ongezond is in je lichaam. Bovendien geeft de olie geen schadelijke bijwerkingen. Licht overdreven zeggen we
graag dat de enige bijwerkingen van het gebruik van de olie slaap,  geluk en gezondheid zijn.  Het wil niet
zeggen dat een patiënt geen ongewone toestanden van lichaam en geest zal ervaren, vooral niet wanneer ze
meer olie innemen dan ze gewend zijn. Maar zelfs als ze dat doen, als ze hoogwaardige hennepolie gebruiken,
gaan ze gewoon een dutje doen en uitslapen. Het heeft geen zin om te proberen de effecten van de olie te
bestrijden, het is het beste om het gewoon te laten werken en mee te laten stromen.“ JB

"Ok, dus ik moet dit delen. Ik heb wat olie gekregen van een vriend in een andere staat. Het eerste spul dat ik
nam was van een apotheek en ik had het gevoel dat het niet was wat het zou moeten zijn. Ik nam om de paar uur
een redelijk grote dosis en het leek niet veel te doen. Toen ik gisteren de spullen van mijn vriend kreeg, dacht ik
dat ik dezelfde hoeveelheid kon nemen als van de apotheekspullen. Jongen had ik het mis! Jullie maken geen
grapje als je zegt dat je langzaam moet beginnen! Als je het echte spul hebt, is het zeker krachtig! Helaas had ik
helemaal geen goede ervaring, grote paranoia en niet in staat om de hele nacht te slapen. Mijn zoon moest
eigenlijk langskomen om op mij te "oppassen"! Ik ben erg moe vandaag en voel nog steeds de effecten, dus ik
zal er vandaag waarschijnlijk geen nemen en als ik dat doe, zal het minder dan een halve rijstkorrel zijn! Aan de
goede kant denk ik dat ik vanmorgen geen pijn heb.

--  Casey, lol.  Er zit  waarschijnlijk  wat sativa in  de nieuwe batch,  dus probeer  een andere te krijgen.  Olie
geproduceerd uit wat wij aanbevelen doet dat niet. Ik zou een nieuwe batch proberen of de helft van wat je hebt
genomen. Deze onaangename gevoelens kunnen iemand soms overkomen, maar als je eenmaal leert ermee om
te gaan, is dat niet zo'n groot probleem, zoals je oppas waarschijnlijk kan bevestigen.

Maar nogmaals, zoals ik al zei, er zit waarschijnlijk wat stimulerende sativa in de olie. Maar misschien heeft het
betere pijnstillende effecten dan je vorige olie. Probeer minder te nemen en kijk hoe het werkt. Als je het de
tweede keer ook niet leuk vindt, geef het dan aan je zoon voor recreatieve doeleinden of gebruik het plaatselijk
(voor schoonheid enz.), en laat hem je iets krachtigers en kalmerends geven dat voldoet aan de vereisten die zijn
gespecificeerd in onze "routebeschrijving." Beste wensen, JB

“Het werkt  voor  alle  soorten ziekten  en kwalen.  Als  u het  gebruikt,  kijk  dan uit  voor uw kaliumspiegels,
aangezien deze bij sommige mensen lijken te dalen. Voor iedereen met nier-, lever- en hartproblemen, kijk naar
glandulaire supplementen in combinatie met RSO en q10 voor regeneratieve effecten. Matthew

“Alleen cannabinoïden reguleren cellen. De meeste zalven/stoffen voor wonden zijn ontsmettingsmiddelen en
proberen  alleen  een  ideale  situatie  voor  het  lichaam  te  creëren  om  te  genezen.  Cannabinoïden  zijn
antibacterieel / antischimmel / antiviraal enz. enz. en ze reguleren de cellen zodat de lelijke beschadigde cellen
worden gereguleerd  en niet  half  gerepareerd  en gekopieerd.  Met andere  woorden,  je  hebt  minder  kans  op
littekens door het gebruik van cannabinoïden op wonden, omdat cellen worden gereguleerd met de volgende
logica:
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Ben ik een beetje beschadigd? - Ja = Autofagie om de cel te recyclen/repareren. Ben ik veel beschadigd? - Ja =
geprogrammeerde celdood (apoptose)

Ben ik over mijn houdbaarheidsdatum heen? - Ja = geprogrammeerde celdood (apoptose)

Ben  ik  buitengewoon  beschadigd?  Ja  =  necrose.  Wanneer  de  schade  zo  ernstig  is,  zullen  de  endogene
cannabinoïden in het bloed, tenzij  cannabinoïden op het gebied worden aangebracht,  meestal  de cellen niet
bereiken en reguleren, wat resulteert in rot vlees/necrose.

Kanker is meestal het gevolg van een beschadigde cel die ongereguleerd blijft omdat de CB2-receptoren niet
werken vanwege schade.

Stoffen waarvan bekend is dat ze kanker veroorzaken, zijn meestal stoffen die langzaam het lichaam verlaten en
tijdens hun reis een constante cellulaire schade veroorzaken.

Hoe vaker cellen worden beschadigd, hoe groter de kans dat er een cel zal bestaan zonder functionerende CB-
receptoren.” Scott

Kanker genezen met de olie

Afgaande op observaties van het aantal patiënten dat u heeft behandeld, is de olie effectief voor alle soorten 
kanker, of kent u vormen van kanker waarbij het niet helpt?

"De olie is effectief bij de behandeling van alle soorten huidkanker en voor zover ik weet, geldt hetzelfde voor
inwendige kankers en andere medische aandoeningen. Na jarenlange ervaring in de omgang met patiënten met
allerlei medische problemen. Ik kan eerlijk zeggen dat ik geen enkele aandoening ken waarvoor de olie geen
effectieve behandeling is.

Hoogwaardige  hennepolie,  wanneer  gemaakt  en  gebruikt  volgens  mijn  instructies,  lijkt  te  werken  op  alle
soorten kanker en ik ken geen enkele vorm van kanker die niet effectief zou zijn om te behandelen. Enige tijd
geleden hoorde ik over een onderzoek dat beweerde dat THC een bepaald type kanker kan veroorzaken, maar ik
denk dat dit gewoon meer propaganda was om te voorkomen dat het publiek de waarheid zou leren kennen. Ik
kan alleen maar zeggen dat deze studie gebrekkig moet zijn en ik zal nu uitleggen waarom ik tot deze conclusie
kwam.

Simpel  gezegd,  de  meeste  onderzoeken  vertellen  ons  dat  kanker  slechts  cellen  muteert  die  zich  mochten
vermenigvuldigen vanwege een onderliggend probleem in het lichaam van de patiënt. THC doodt muterende
cellen. Dus hoe kan THC juist die cellen produceren die het zo goed kan vernietigen?

Als u op zoek bent naar behandelingen die kanker kunnen veroorzaken, hoeft u niet verder te zoeken dan chemo
en bestraling. Beide zogenaamde "behandelingen" zijn zeer kankerverwekkend, met andere woorden, ze kunnen
en zullen kanker veroorzaken. Zelfs een CT-scan stelt het lichaam bloot aan een enorme dosis straling. Straling
zorgt  ervoor dat  cellen muteren en dat is  wat ons allemaal  is  verteld  dat kanker  is,  cellen muteren.”  Rick
Simpson, hennep: de meest medicinale plant

Kan de olie samen met chemotherapie en bestraling worden gebruikt?

"Als patiënten mij deze vraag stellen, zeg ik dat ja, de olie kan worden gebruikt in combinatie met chemo en
bestraling. Ik twijfel er niet aan dat het gebruik van deze olie zeer heilzaam zou zijn en het zou hen een betere
kans geven om de effecten die dergelijke behandelingen veroorzaken te overleven. Maar waarom zou iemand
bij zijn volle verstand zelfs maar overwegen om chemo en bestraling te nemen?

Chemo en bestraling genezen kanker niet,  ze veroorzaken het,  en in het verleden heb ik geweigerd olie te
verstrekken aan mensen die van plan zijn dergelijke zogenaamde behandelingen te ondergaan. Waarom zou ik
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het risico lopen naar de gevangenis te gaan om de olie te produceren voor iemand die van plan is dergelijke
behandelingen van het medische systeem te ondergaan? Als een persoon ervoor kiest om chemo of bestraling te
nemen, is dat hun keuze. Maar vanuit mijn perspectief denk ik dat het dwaas van mijn kant zou zijn om de
genezing te bieden, als deze individuen zo vastbesloten zijn om het medische systeem hen te laten vergiftigen.
Het is alsof je een tegengif geeft terwijl je gif in de aderen van de patiënt pompt.

In het verleden heb ik dit medicijn verstrekt aan patiënten die een effectieve behandeling willen die geen schade
aanricht en hen een zeer goede overlevingskans geeft.  Maar ik beschouw het meeste van wat het medische
systeem levert meer over moord dan over medicijnen. Dat is de reden waarom ik mensen met ernstige medische
aandoeningen vertel om de olie te nemen en weg te blijven van het medische systeem en hun artsen.

Tenzij medische professionals zich rationeel gaan gedragen ten opzichte van de behandeling van kanker, denk
ik dat de patiënt beter af is om helemaal geen advies in te winnen. Wat het medische systeem uiteindelijk biedt,
doet meestal veel meer kwaad dan goed en verkleint de overlevingskans van de patiënt. De schade veroorzaakt
en achtergelaten door chemo en bestraling zal in de meeste gevallen leiden tot de dood van de patiënt, tenzij ze
grote hoeveelheden olie binnenkrijgen om zichzelf te ontgiften. De overgrote meerderheid van de mensen die
chemo en bestraling gebruiken, sterft aan de effecten die deze behandelingen veroorzaken en niet aan de kanker
waarvoor ze werden behandeld.

Zoals ik al zei, lijkt de olie uit mijn ervaring te werken op alle soorten kanker, maar ik heb een paar mensen
gehad  die  de  behandeling  kregen  en  vervolgens  weigerden  het  te  nemen.  Ik  kan  hun  gedrag  niet  anders
verklaren dan te zeggen dat ze uiteindelijk niet bereid waren te breken met het medische systeem. Er zijn er
maar een paar die dit hebben gedaan en, voor zover ik weet, zijn uiteindelijk al deze patiënten overleden. Ik
wou dat ik kon uitleggen waarom mensen de dingen doen die ze doen en waarom ze zo roekeloos met hun leven
omgaan. Maar tenzij ze bereid zijn zichzelf te informeren over wat het medische systeem voor hen in petto
heeft, verwacht ik dat dit zo zal blijven.” Rick Simpson, hennep: de meest medicinale plant

Succespercentage voor kankerpatiënten?

“Als mensen bij mij komen met de diagnose kanker en ze hebben geweigerd chemotherapie of bestraling te
nemen, is het bijna een gegeven dat ze kunnen worden genezen, tenzij ze hebben gewacht tot de dood nabij is
om de behandeling te ondergaan, of ze weigeren de olie op de juiste manier innemen.

Kanker kan zelfs ongedaan worden gemaakt bij ongeveer 75% van degenen die zwaar zijn beschadigd door het
medische systeem als ze de oliebehandeling op de juiste manier ondergaan. Er zijn echter ongeveer 1 op de 4
die zo zwaar beschadigd zijn dat het beste waarop we kunnen hopen is om ze een veel betere kwaliteit van leven
te geven terwijl ze nog bij ons zijn. Maar voor patiënten in deze situatie is het innemen van de olie nog steeds
verstandig, want het zal hun lijden aanzienlijk verlichten en vaak zullen ze veel langer leven dan verwacht.

Zelfs als je de kanker kunt genezen, zal de schade van de chemo en bestraling uiteindelijk vaak leiden tot de
dood van de patiënt, tenzij de veroorzaakte schade kan worden hersteld. Deze personen sterven niet aan kanker;
ze sterven in feite door de zogenaamde "medische behandelingen" die ze van het medische systeem hebben
gekregen. Zoals je kunt zien, heeft hennepolie een verbazingwekkend slagingspercentage, vooral als er geen
artsen bij betrokken zijn. Maar als het medische systeem zich rationeel zou gaan gedragen en dit medicijn zou
gebruiken zoals het zou moeten, denk ik dat de overlevingskansen nog meer zouden kunnen toenemen.

Hoeveel mensen die u kent, hebben zichzelf genezen met de olie?

Sinds 2003 heb ik deze olie verstrekt aan ongeveer 5.000 mensen die leden aan allerlei medische problemen.
Veel van deze patiënten hadden verschillende medische problemen die aandacht nodig hadden, maar de meeste
werden onder controle gebracht of genezen met het gebruik van deze olie. Vanwege de illegale status van dit
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medicijn heb ik geen gegevens bijgehouden, maar het is veilig om te zeggen dat ik honderden mensen heb zien
genezen van externe en interne kankers, plus een groot aantal andere aandoeningen.

Bovendien ontvang ik wekelijks een groot aantal e-mails van over de hele wereld, waarin staat hoezeer deze
olie  patiënten  in  verre  landen  heeft  geholpen.  Toen  we  de  instructies  op  onze  website  plaatsten  en  de
documentaire "Run From the Cure" uitbrachten, waarin we mensen overal ter wereld uitlegden hoe ze zichzelf
kunnen genezen, trok dat veel aandacht en velen gebruikten deze informatie om mensen in nood te voorzien van
een medicijn dat werkte. Omdat deze olie zo gemakkelijk te produceren is, hebben al onnoemelijk veel mensen
over de hele wereld de voordelen ervan ervaren en ik hoop dat we in de nabije toekomst allemaal de vrijheid
zullen hebben om hetzelfde te doen.” Rick Simpson, hennep: de meest medicinale plant

Is het ooit te laat om de olie te gaan gebruiken?

“Het is nooit te laat om dit geweldige medicijn te gaan gebruiken. Zelfs mensen die zwaar zijn beschadigd door
het medische systeem hebben nog steeds een goede kans om te herstellen. We hadden een heer met longkanker
die in het ziekenhuis lag en de dokters hadden hem vierentwintig uur te leven gegeven. Ondanks tegenstand van
het medische systeem, gaf zijn zoon hem een  grote dosis olie en hij verliet het ziekenhuis de volgende dag.
Ongeveer vijftien maanden later stierf deze 83-jarige veteraan, maar niet aan longkanker, hij stierf als gevolg
van een reeds  bestaande hartaandoening  waar  hij  al  jaren  aan  leed.  Tijdens  de  extra  maanden  die  hij  had
geleefd, genoot hij een goede kwaliteit van leven en stierf hij in zijn slaap zonder pijn. Is dat niet beter dan
sterven in een ziekenhuis, verdrinken in je eigen vocht door longkanker?

We hebben geweldige resultaten geboekt bij de behandeling van degenen die kanker in stadium 4 hebben en
waarvan niet werd verwacht dat ze zouden leven. Natuurlijk konden we ze niet allemaal redden, maar één ding
is  zeker,  we  hebben  veel  meer  gered  dan  het  medische  systeem  zou  kunnen  met  hun  krankzinnige
behandelingen  en  sombere  overlevingspercentages.  Zoals  ik  al  eerder  zei,  is  deze  olie  effectief  bij  de
behandeling van alle soorten kanker, maar de resultaten die ik vaak zag bij mensen die aan longkanker en
leukemie  leden,  waren  werkelijk  verbluffend.  Vaak  reageren  deze  soorten  kanker  zeer  dramatisch  op  de
oliebehandeling en het is niet ongebruikelijk dat patiënten dagelijks verbeteringen in hun toestand zien.

Ik moedig degenen die de olie nemen altijd aan om het zo snel mogelijk in hun systeem te krijgen. Het idee is
dat hoe sneller ze de met THC beladen olie in hun lichaam kunnen opnemen, hoe sneller ze hun kanker en
andere aandoeningen kunnen genezen. Dit zal ervoor zorgen dat de patiënt een veel betere overlevingskans
heeft, maar toch zal ze niet worden geschaad.

Ik vertel iedereen met ernstige levensbedreigende aandoeningen: "De olie zal of je leven redden, of het zal je
weg naar buiten vergemakkelijken." Zelfs als de patiënt overlijdt, zullen ze dat met waardigheid doen en de
effecten van al die vreselijke pijnstillers kunnen worden vermeden. Ons doel is om zoveel mogelijk mensen te
redden, maar voor degenen die niet kunnen worden geholpen, is het toch fijn om te weten dat ze niet door een
pijnlijke,  pijnlijke  dood hoeven te gaan, zoals anderen met  dezelfde  aandoeningen in ziekenhuizen moeten
doorstaan." Rick Simpson, hennep: de meest medicinale plant

Zijn sommige mensen moeilijker te genezen dan anderen?

“De mensen die het moeilijkst te genezen zijn, zijn degenen die zichzelf ernstig hebben laten beschadigen door
het medische systeem. Chemotherapie en bestraling zijn beide kankerverwekkende behandelingen, met andere
woorden ze veroorzaken kanker. Als de patiënt deze zogenaamde behandelingen kan overleven, kan hij getuige
zijn van een verkleining van de tumor. Maar uiteindelijk vergiftigen deze behandelingen het lichaam zo erg dat
het  geen immuunsysteem meer  heeft  om het te  beschermen.  Dit  in  combinatie  met  de kankerverwekkende
effecten van de behandelingen zelf helpt de kanker naar andere plaatsen in het lichaam te verspreiden.
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Omdat de patiënt niet langer een immuunsysteem heeft dat goed functioneert om hem te beschermen, zijn ze
niet  meer  in  staat  zichzelf  te  verdedigen  tegen veel  medische  problemen die  hun dood tot  gevolg kunnen
hebben. Elke rationele persoon zou geen moeite moeten hebben om te begrijpen waarom de behandelingen die
door het medische systeem worden aangeboden niet  werken. Toch blijven artsen ons vertellen dat er  geen
andere vormen van effectieve behandeling beschikbaar zijn. Ik denk dat dit bewijst dat als je artsen en andere
professionals genoeg geld betaalt om iets niet te begrijpen, ze in de meeste gevallen graag gehoorzamen.

Ik moet ook vermelden dat patiënten vaak al medicijnen gebruiken die hun cannabinoïde-receptoren blokkeren
of  de  functie  van  het  endocannabinoïdesysteem  verstoren.  Dergelijke  medicijnen  omvatten  Remonabant,
Surinabant, Taranabant en Ibipenabant, om er maar een paar te noemen. Aangezien het de artsen waren die deze
stoffen in de eerste plaats hebben voorgeschreven, vind ik dat dit iets is dat met hen moet worden besproken.
Dit is een van de redenen waarom ik patiënten vertel om zo snel mogelijk van de chemische medicijnen af te
komen.  Als  de  functie  van  uw  cannabinoïde-receptoren  is  aangetast,  maakt  het  dergelijke  mensen  veel
moeilijker of onmogelijk te behandelen.

Veel mensen lijken tegenwoordig te denken dat de kracht van onze geest veel te maken heeft met het herstellen
van ernstige ziekten. Ze zijn er vaak zeker van dat een positieve houding en een sterk geloof in de gebruikte
behandeling erg belangrijk is als  het gaat om genezing.  Maar de meeste van degenen die bij mij  kwamen,
geloofden niet toen ze met de behandeling begonnen dat deze olie enig nut zou hebben. Dus hoewel ik het
ermee eens ben dat de kracht van positief denken nuttig zou kunnen zijn, leek de overgrote meerderheid van
degenen die ik behandelde in staat te zijn om vrij goed te genezen zonder.

Ik heb de neiging om genezing met  succes  te  beschouwen als  iets  dat  meer  te  maken heeft  met  de juiste
medicatie die wordt gebruikt, dan met de gemoedstoestand van een patiënt. Ik verwacht dat velen die in deze
new age-retoriek geloven,  geneigd zullen zijn  het  oneens te  zijn,  maar  ik  heb geen reden om de feiten  te
verdraaien over wat ik heb gezien.  Bovendien hebben onze huisdieren en andere dieren ook cannabinoïde-
receptoren in hun lichaam, zodat ook zij kunnen profiteren van de effecten van deze olie. Ik heb veel dieren
behandeld en hoewel sommige van deze wezens behoorlijk intelligent waren, weet ik zeker dat de wonderen die
deze olie produceerde niets te maken hadden met positief denken.” Rick Simpson, hennep: de meest medicinale
plant

Leukemie

“Als je iemand met leukemie behandelt met hennepolie, levert dat vaak heel snel resultaat op. Leukemie is naar
mijn ervaring een van de gemakkelijkst te genezen inwendige kankers en we hebben spectaculaire resultaten
gezien  bij  het  gebruik  van  deze  olie.  De  eerste  plaats  waar  THC naartoe  gaat  nadat  het  het  lichaam  is
binnengekomen, is direct in de bloedbaan. Als kanker in het bloed aanwezig is, zal het waarschijnlijk niet lang
aanwezig zijn. Ik heb het aantal witte bloedcellen bij mensen die aan leukemie lijden in twee dagen dramatisch
zien dalen en naar mijn mening ben ik van mening dat er geen betere behandeling is voor degenen die aan deze
aandoening lijden." Rick Simpson, hennep: de meest medicinale plant

Huidkanker behandelen

"Als de olie op de juiste manier wordt geproduceerd, zal het zeker werken om huidkanker te genezen en er is
meestal maar een kleine hoeveelheid olie nodig om de taak te volbrengen. Breng de olie aan op het gebied dat
het probleem veroorzaakt en bedek het met een verband, breng vervolgens elke drie of vier dagen opnieuw
verse olie en een nieuw verband aan en de kanker zou snel moeten verdwijnen.

Ik zeg altijd tegen patiënten dat ze de behandeling moeten voortzetten totdat de kanker verdwenen is en dan het
gebied nog ongeveer twee weken moeten blijven behandelen alsof de kanker er nog steeds is. Als ik dit doe,
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weet ik zeker dat alle kankercellen dood zijn en dat ik nog nooit een huidkanker heb zien terugkeren als mijn
instructies worden opgevolgd.

Als u al geruime tijd huidkanker heeft en de kanker is goed ingeburgerd, kan het enige tijd duren om te genezen,
maar meestal zal huidkanker zelfs in vrij ernstige gevallen in minder dan een maand verdwijnen. In een extreem
geval kan het langer duren, maar als dat zo is, ga dan gewoon door met de behandeling totdat deze volledig is
genezen. Veel mensen kunnen hun huidkanker in een mum van tijd genezen, maar het hangt allemaal af van je
eigen genezingssnelheid en hoe diep de kanker is ingebed.

Hoeveel mensen hebben huidkanker genezen met uw hennepolie?

Ik heb de olie aan honderden mensen met huidkanker gegeven. Meestal is de kanker binnen drie weken weg en
blijft er alleen een gezonde roze huid over. Ik kan je echt geen schatting geven van hoeveel patiënten mijn
behandelmethode hebben gebruikt om dergelijke kankers te genezen. Maar aangezien dit  zo bekend wordt,
verwacht ik dat tegen die tijd honderdduizenden, zo niet miljoenen, wereldwijd zichzelf op deze manier van
deze aandoening hebben genezen.

Kun je deze behandeling vergelijken met standaardprocedures?

Er is geen vergelijking tussen de behandeling van huidkanker met hennepolie en wat het medische systeem een 
goede  behandeling  noemt.  Heel  vaak  wordt  een  operatie  uitgevoerd  en  soms  zijn  ze  succesvol  in  het
verwijderen van alle aanwezige kankercellen. Maar afgaand op degenen die ik heb ontmoet, die keer op keer
moesten terugkeren om het te laten verwijderen, zou ik zeggen dat dit vrij zeldzaam is. In veel te veel gevallen
moeten patiënten terugkeren naar hun arts om deze operaties keer op keer te laten herhalen.

Zelfs wanneer deze operaties meerdere keren worden uitgevoerd, slaagt het medische systeem er vaak niet in
om het probleem op te lossen. Artsen gebruiken ook andere behandelingen voor huidkanker, zoals vloeibare
stikstof en crèmes met chemo. Deze behandelingen zijn meestal pijnlijk en in veel gevallen komt de kanker
gewoon terug en heeft de neiging om veel erger te worden.

Wanneer hennepolie wordt gebruikt om huidkanker te behandelen, doodt het alleen de muterende kankercellen
en geneest de aandoening meestal snel. Deze onschadelijke effectieve behandeling veroorzaakt geen schade aan
gezonde  cellen  en  uit  mijn  ervaring  geloof  ik  dat  dit  verreweg  de  meest  verstandige  manier  is  om deze
aandoening te behandelen. Methoden die door het medische systeem worden gebruikt, zijn in vergelijking op
zijn zachtst gezegd onaangenaam en men hoeft zich geen zorgen te maken over infecties of andere complicaties
wanneer de olie wordt gebruikt. Rick Simpson, hennep: de meest medicinale plant
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Olie versus chemotherapie

Wat zijn de belangrijkste voordelen van deze behandeling in vergelijking met chemotherapie, bestraling of 
andere chemische medicijnen?

“Hennepolie heeft drie belangrijke voordelen ten opzichte van de zogenaamde conventionele behandelingen.
Ten  eerste  doet  hennepolie  geen  kwaad,  ten  tweede  werkt  het  en  ten  derde  doodt  het  de  patiënt  niet.
Chemotherapie, bestraling en andere giftige chemische medicijnen brengen grote schade toe aan het lichaam en
verminderen  in  veel  te  veel  gevallen  onze  overlevingskans.  Bovendien  krijgen  patiënten  die  dergelijke
behandelingen  ondergaan  vaak  andere  medische  problemen  die  door  deze  behandelingen  zelf  worden
veroorzaakt.

Ik kan hennepmedicijn niet echt vergelijken met wat het medische systeem biedt, omdat ik niet beschouw wat
ze ons als medicijn geven. Chemische medicijnen zijn giftig voor de lever. Wat het voor iedereen duidelijk zou
moeten maken dat dergelijke chemicaliën niet in ons lichaam zouden moeten zijn, omdat ze vergif zijn en een
gevaar vormen voor de patiënt.

Chemotherapie en bestraling zijn beide kankerverwekkend, wat betekent dat deze behandelingen niet alleen
giftig zijn, maar ook kanker kunnen veroorzaken. Vaak kan de grootte van een tumor worden verminderd door
het  gebruik  van  chemotherapie  of  bestraling,  maar  in  een groot  aantal  gevallen laat  het  de kanker  zich
eenvoudig verspreiden. Vanwege de kankerverwekkende effecten van dergelijke behandelingen en hun giftige
aard, ruïneren ze je immuunsysteem wanneer je het het meest nodig hebt. Naar mijn mening is het belachelijk
om chemotherapie of bestraling een behandeling voor kanker of een andere aandoening te noemen, terwijl ze
natuurlijk helemaal niet mogen worden gebruikt.

Kan het gebruik van de olie radiotherapie vervangen?

De term radiotherapie klinkt vrij onschuldig. Het lijkt alsof een patiënt alleen maar naar muziek op de radio
hoeft te luisteren en hij zal beter worden. Natuurlijk, zoals de meesten van ons al weten, is dit verre van wat er
werkelijk gebeurt, dus laten we het noemen wat het werkelijk is bestralingstherapie.

Ik  denk  niet  dat  bestralingstherapie  beter  is  dan  chemotherapie,  omdat  beide  behandelingen  giftig  en
kankerverwekkend  zijn.  Hennepmedicijn  zou de  eerste  verdedigingslinie  moeten  zijn  tegen  kanker  en  alle
andere ziekten, geen behandelingen die onze dood zouden kunnen veroorzaken of onze toestand zouden kunnen
verergeren.

Voor zover ik kan zien, is het toestaan van het medische systeem om zulke destructieve dingen met ons lichaam
te doen gewoon een snellere manier om te sterven. Voor sommigen werken chemotherapie en bestraling als een
vertragingstactiek,  maar  uiteindelijk  is  de  schade  die  deze  behandelingen  aan  je  lichaam  aanrichten
verschrikkelijk. Als u iemand bent die dergelijke behandelingen en hun blijvende effecten heeft meegemaakt,
tel  dan  uw  gelukssterren,  want  de  overgrote  meerderheid  is  niet  zo  gelukkig.  Daarnaast  wil  ik  mensen
waarschuwen  dat  je  beter  uit  de  buurt  kunt  blijven  van  CT-scans  en  dergelijke,  omdat  ze  patiënten  ook
blootstellen  aan  een  enorme  dosis  straling  die  opnieuw  kanker  of  andere  gezondheidsproblemen  kan
veroorzaken.

Hennepolie is niet giftig voor het lichaam en wanneer deze olie wordt gebruikt om kanker of een andere ziekte
te behandelen, is het niet schadelijk voor gezonde cellen. Na het innemen van hennepolie brengt het de patiënt
in een zeer ontspannen toestand zodat ze meer rust en slaap kunnen krijgen, wat de genezing bevordert.

Vanuit  mijn  oogpunt  is  er  geen  vergelijking  tussen  chemische  medicijnen  en  hennepolie.  Chemicaliën  en
vergiften veroorzaken schade en tasten uw welzijn aan; ze kunnen ook ernstige bijwerkingen hebben en zelfs tot
de dood leiden. Hennepolie is onschadelijk en bevordert een goede gezondheid en snelle genezing. Ik zeg graag
dat deze stof het leven bevordert en uit mijn ervaring met het gebruik ervan kan ik eigenlijk melden dat dit het
geval is.
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Zou je kunnen beschrijven hoe THC inwerkt op kankercellen versus gezonde cellen?

Ten eerste is THC niet schadelijk voor gezonde cellen, maar het kan verwoestende effecten hebben op cellen
die kanker zijn geworden. De meeste mensen hebben weinig kennis over hoe deze cellen zich gedragen, maar in
werkelijkheid proberen kankercellen zelfmoord te plegen en dit is een goed gedocumenteerd feit. Maar als ons
immuunsysteem is aangetast,  kunnen we niet genoeg natuurlijke cannabinoïden produceren om hun groei te
stoppen. Wanneer cellen kankerachtig worden, produceren ze in feite meer cannabinoïde-receptoren, waardoor
de natuurlijke cannabinoïden die ons lichaam produceert  gemakkelijker  kunnen binnendringen. Deze zelfde
receptoren  accepteren  ook  cannabinoïden  zoals  THC die  de  hennepplant  produceert  en  dit  kan  van  groot
voordeel zijn voor de patiënt. Dus als uw lichaam niet genoeg van deze natuurlijke stoffen aanmaakt om de
groei van de kanker te stoppen,

Door hennepolie in te nemen, levert het deze cannabinoïden in overvloed en dan kan de ziekte onder controle
worden gebracht en genezen. Ons lichaam produceert elke dag kankercellen, dus in wezen hebben we allemaal
kanker, maar als ons immuunsysteem goed functioneert, vormen deze cellen weinig of geen gevaar voor ons
welzijn. Wanneer ons immuunsysteem verzwakt raakt, zal kanker vaak zijn aanwezigheid bekend maken. Maar
als een persoon wijs genoeg is om hennepolie in te nemen om hun immuunsysteem een boost te geven in plaats
van naar het medische systeem te gaan, zal de aanwezigheid ervan niet lang gevoeld worden.

We hebben onderzoekspapers over dit onderwerp bestudeerd en ik zal u nu de wetenschappelijke verklaring
geven waarom THC effectief  is  bij  de behandeling  van kanker.  Wanneer  hennepolie  wordt  ingenomen als
medicijn tegen kanker, veroorzaakt de THC in de olie een ophoping van een vetmolecuul dat ceramide wordt
genoemd. Wanneer ceramide in contact  komt met kankercellen,  veroorzaakt het geprogrammeerde celdood,
terwijl  het  geen schade toebrengt  aan  gezonde cellen.  Dit  is  de  manier  waarop het  werd  uitgelegd  in  het
wetenschappelijk  onderzoek dat  we hebben bestudeerd,  maar  ik ben nooit  gestopt met  zoeken naar andere
verklaringen.

Met  de  hulp  van  een  geweldige  dame  genaamd  Batya  Stark,  heb  ik  een  nieuwe  theorie  ontwikkeld  die
betrekking  heeft  op  onze  pijnappelklier  en  de  melatonine  die  het  produceert.  Fluoride  en  veel  van  de
chemicaliën die artsen verstrekken, plus andere dingen waarmee we in contact komen, verslechteren vaak het
vermogen van de pijnappelklier  om melatonine te produceren. Melatonine is de grootste antioxidant die de
mens kent en het reist naar elke cel in ons lichaam. De pijnappelklier en de melatonine die het produceert,
kunnen een zeer dramatische rol spelen bij het behouden van een goede gezondheid en hebben inderdaad veel te
maken met ons algehele gevoel van welzijn.

Met de functie van de pijnappelklier aangetast, is het vermogen om melatonine te produceren sterk verminderd.
Het  is  gebleken  dat  naarmate  we  ouder  worden,  de  melatoninespiegels  afnemen,  en  ik  denk  dat  deze
vermindering ook een effect kan hebben op de ontwikkeling van kanker. Het is wetenschappelijk bewezen dat
alleen al het roken van hennep de melatoninespiegel enorm kan verhogen. Misschien is dit een van de redenen
waarom mensen die hennep roken een lager kankerpercentage hebben dan mensen die dat niet doen. Bedenk nu
eens wat het innemen van de rauwe, onverbrande olie zou doen voor je melatoninegehalte.

Voor zover ik kan begrijpen, zorgen cannabinoïden in de olie ervoor dat de pijnappelklier in overdrive gaat en
vervolgens de melatoninespiegels sterk verhogen. Dit is, althans gedeeltelijk, wat we denken dat het geweldige
effect  veroorzaakt  dat  dit  medicijn  heeft  op zoveel  aandoeningen,  waaronder  kanker.  Als de pijnappelklier
enorme  hoeveelheden  melatonine  aanmaakt,  is  dat  niet  schadelijk  voor  het  lichaam,  maar  het  kan  een
verwoestend effect hebben op de ziekte waaraan de patiënt lijdt. Wanneer de melatoninespiegels hoog blijven,
kan de ziekte of ziekte die de patiënt teistert vaak onder controle worden gebracht of zelfs volledig worden
genezen. In werkelijkheid ben ik geen dokter en heb ik ook niet de kwalificaties die nodig zijn om er een te
worden, maar ik vind nog steeds dat we onze geest open moeten laten voor andere verklaringen. Als ik het goed
heb over het belang van melatonine, dan kan het ons een nieuwe manier geven om naar ziektebestrijding te
kijken en het zou kunnen helpen om de anti-verouderingseffecten die dit medicijn produceert te verklaren.”
Rick Simpson, hennep: de meest medicinale plant
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Getuigenissen van kanker

Motto: Spontane remissie van kanker lijkt verrassend vaak voor te komen in de aanwezigheid van cannabisolie

“Vriend heeft botkanker. Ik ben net vorige week begonnen met de olie, de pijn is weg, hij voelt zich beter.
Oncologieartsen zijn geschokt.” Joe

“Gisteren een beetje goed nieuws. Een man die we net hadden gegeven, maakte zijn dokter boos toen een paar
weken later werd ontdekt dat de tumoren in zijn longen waren verdwenen, evenals die op zijn lever, die tot
slechts een vlek was gekrompen. Een kleine buis! We hebben er een paar onderweg en ze doen het allemaal
goed. Ik hoop dat de zaken goed zijn. Phoenix Tears is springlevend." Chris

“Update  -  Mijn  81-jarige  vriend  passeerde  3  tumoren  allemaal  samen  van  zijn  gezicht  (huidkanker)
plaveiselcelcarcinoom. Ze maakten geen schijn van kans tegen 's werelds beste medicijn. 5 weken op de olie en
hij voelt zich beter dan in 15 jaar. Zijn eetlust is terug! Hij wint de strijd!!! We winnen de strijd! Jose

Steve: Heeft hij de olie ingenomen en ook plaatselijk gebruikt?
José: Beide
Steve: Fantastisch Is het niet geweldig om te weten dat we zo een verschil kunnen maken in iemands leven?
Jose: Hij begon 2 weken lang 68% THC-olie gemengd met olijfolie en kokosolie op zijn wang te wrijven 
voordat het opdook. Hij neemt het ook zonder de olijfolie in nadat hij het op de binnenkant van zijn wang heeft 
gewreven.
Jose: Zijn dokter belde me gisteren en vertelde me dat hij ook huidkanker heeft en dat hij graag wat olie zou 
willen om op zichzelf te passen.
Steve: Dat is fantastisch nieuws over de dokter die hulp wil. Goed gedaan mijn vriend!!!! En ik ben blij dat je 
81-jarige vriend weer van het leven geniet.
Jose: Ja, het is echt geweldig! Dr P, we zullen hem noemen, is een bekende auteur van een paar boeken en een 
geweldige natuurgenezer en een MD. Hij heeft de afgelopen 2 weken 5 van zijn patiënten naar mij verwezen. 
Allemaal terminale kankerpatiënten.”

“Twee weken geleden gaf ik een andere van mijn huid-/keelkankerpatiënt/vriend wat genezende olie om in te
nemen en plaatselijk te gebruiken, samen met een klein beetje kokosolie. Dinsdag vertelde hij me dat de huid op
zijn wang was opengegaan en de tumor was blootgelegd. Ik zei hem om door te gaan met het aanbrengen van de
olie, maar zonder de kokosolie, alleen de pure geneeskrachtige olie. Hij bracht de genezende olie rechtstreeks
op de blootgestelde tumor aan en zei: "De bult die uitstak was de volgende dag verdwenen. Het begon binnen
enkele minuten na het wrijven leeg te lopen. Het sijpelde eruit - de olie trok de kanker eruit als een zalf.” De
kankergezwel was er, nu is het weg... Twee weken!!!” Jose

“Een familielid had binnen 48 uur nadat olie de tumoren opslokte, tumoren ter grootte van een golfbal in de
keel. Het is gedocumenteerd. Helpt ook bij vrouwelijke problemen. Niemand geeft er om om remedies of hulp
te vinden die alleen synthetische paardenhormonen geven en zich dan afvragen waarom vrouwen gek worden.
Debra

“Hallo Rick Simpson & Jindrich Bayer, ik wilde heel HAPPY HAPPY nieuws delen. Mom's scans toonden een
"meetbare" afname in de grootte van ALLE tumoren in lever en pancreas. Ook de tumor in haar long is nu
VOLLEDIG, 100% GEGEVEN!!!

Er is zoveel dankbaarheid om rond te gaan, maar de nummer één persoon die de meeste liefde verdient, is Rick
omdat hij deze informatie om te beginnen zo openlijk met de wereld deelt.

Bedankt Jindrich voor alles wat je doet, inclusief je ondersteunende vriendelijkheid en instructies. Ik weet dat
we nog steeds  op eierschalen  lopen  met  haar  diagnose  /  prognose,  maar  als  de  dingen blijven  verbeteren
(tumoren krimpen of "verhelpen" zoals ze het noemen zonder verdere metastase). Ik zal je haar uiteindelijk voor
en na medische rapporten sturen, zodat je kunt zien dat je hebt bijgedragen aan het redden van het leven van een
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ongelooflijke, liefhebbende, actieve, gevende vrouw, die buiten haar kruidentuin aan het planten is terwijl ik
typ. :O). Veel liefs, Barbara“

-- Hallo Barbara, bedankt, je hebt onze dag goed gemaakt met je e-mail. Doe je moeder de groeten van ons en
zorg ervoor dat ze niet voor andere scans of röntgenfoto's of andere kankerverwekkende onzin gaat. Laat haar
afgaan op hoe ze zich voelt, ze zou 120-180 g van de olie moeten eten in een periode van zes maanden of
minder. Als ik haar was, zou ik de olie dan toch de rest van mijn leven elke dag eten, kanker heeft heel weinig
kans als er olie in het lichaam aanwezig is. Onderhoudsdoses zijn een uiterst belangrijk onderdeel van deze
methode. Beste wensen, Jindrich

“Mijn moeder genas haar stadium 3 kleincellige longkanker met de olie!! J Had ik al gezegd dat ze pas vier
maanden na de diagnose kankervrij was? Nou, dat is wat er is gebeurd. J” Dageraad

“Mijn vader heeft ook alvleesklierkanker die zich tijdens de chemo naar zijn lever en longen heeft uitgezaaid,
daarna verspreidde hij zich weer, hij was erg onwel en verslechterde snel. Hij is 3 maanden geleden begonnen
met  de olie.  Laatste  scan op maandag laat  zien  dat  alle  7  plekjes  verdwenen zijn  en alvleesklierkanker  is
geslonken hij voelt zich 100% beter en heeft kwaliteit van leven terug. De olie is echt geweldig.” Lisa

“Mijn vader slikt  ook olie voor alvleesklierkanker die zich naar zeven andere plekken heeft  uitgezaaid,  hij
gebruikt de olie al 5 maanden alle zeven plekken die verschenen tijdens de chemo zijn verdwenen sinds het
starten van de olie en de alvleesklierkanker is geslonken, de olie bespaard zijn leven!" Lisa

“Hallo, ik wilde je even updaten. Papa heeft nog een scan gehad sinds hij 5 maanden geleden met de olie begon
voor alvleesklierkanker.  De laatste  scan toonde aan dat de kanker in de alvleesklier  was gekrompen en de
andere 7 plekken die waren verschenen terwijl hij chemo kreeg, waren verdwenen sinds het starten van de olie.
Nieuwe resultaten tonen aan dat de kanker in de alvleesklier weer is gekrompen en dat er geen andere plekken
zijn, wat verdomd fantastisch is, aangezien alvleesklierkanker zo dodelijk is vanwege de snelheid waarmee het
zich verspreidt. Dus 8 maanden en 5 van die maanden olie gebruiken papa doet het geweldig, hij voelt zich nu
zelfs beter dan toen hij voor het eerst werd gediagnosticeerd. Dus nogmaals bedankt Rick, JB en iedereen die
heeft geholpen om deze informatie naar buiten te brengen, als de olie er niet was geweest, zou ik mijn vader niet
hebben!!” Lisa

“Mijn vader had ook stadium 4 alvleesklierkanker. Hij had ook 10 vlekjes op de lever... dat was eind november
2012. Hij heeft nu 1 vlekje op de lever (.08) en 1 vlekje in de alvleesklier (8 mm). We verslaan dit. Zijn artsen
zijn geschokt. Hij wordt steeds zwaarder en al met al voelt hij zich geweldig. Met cannabis doordrenkte olie is
ook goed.” Angie

-- Speel niet met verdunde medicijnen, Angie. Het is goed voor uitwendig gebruik, maar je wilt kankerpatiënten
niet als enige behandeling met cannabis geïnfuseerde oliën geven. Full power full spectrum aanval werkt het
beste.

Vooral voor degenen die "moeten" gaan scannen, "te zien" hoe het geneest. Zulke mensen zouden automatisch
nog  eens  60  g  van  de  olie  aan  het  protocol  moeten  toevoegen  omdat  ze  gewoon  onnodig  een  zeer
kankerverwekkende procedure hebben doorlopen om te "zien" hoe ze zich voelen. Nieuwsgierigheid kost geld,
sorry daarvoor.

Gefeliciteerd en de beste wensen. Het is geweldig om het succes te zien van mensen die er anders over denken.
JB

“Ik ben het feitelijke bewijs dat RSO een direct effect heeft op MPNST en NF1. Medische dossiers, MRI, PET,
CAT-scans bewijzen een significante vermindering van tumorgrootte en aviditeit." Kristyne

"Ok mijn  piepers.  Vandaag is  de dag waarvan ik  alleen  maar  had gehoopt  dat  die  ooit  zou gebeuren.  De
resultaten van de biopsie zijn binnen. Corrie Yelland HEEFT NET DE BEVESTIGING ONTVANGEN DAT
HAAR  KANKER  100%  VOLLEDIG  GEGEVEN  IS!!!  IK  BEN  KANKER  FREEEEEE!!!!!  Zelfs  geen
dysplasie, laat staan de grote C.
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Aan mijn ongelooflijke, geweldige vrienden die er samen verantwoordelijk voor waren dat ik het medicijn kon
betalen = er zijn absoluut geen woorden om te beschrijven hoe dankbaar ik jullie  allemaal  ben.  Jullie zijn
allemaal geweldig!

Aan Heather die me voor het eerst RUN FROM THE CURE stuurde: die video heeft  mijn leven letterlijk
veranderd. Wie zou het gedacht hebben, hé? Ik houd van je! Aan Rick Simpson, aan Jindřich Bayer uit de grond
van mijn hart... BEDANKT voor je kennis en je steun. Ik leef vandaag dankzij jullie allemaal! Ik ben echt
gezegend met zulke geweldige familie en vrienden.” Corrie

Hallo Jindrich, even een kort berichtje om je te laten weten dat ik vandaag bij mijn dokter ben geweest. Het
rapport zegt dat de kanker (anale kanaalkanker) niet langer detecteerbaar is. Afgelopen herfst kreeg ik te horen
dat ik 2-4 maanden had als ik niet bestraald zou worden. Ik heb ervoor gekozen om geen bestraling te doen en
in plaats daarvan de RSO te proberen. Het is duidelijk,  het is gelukt! Uit de grond van mijn hart,  bedankt,
bedankt, DANK aan Rick en aan jezelf!!!!” Corrie

“Mijn laatste succesverhaal. Dit is een vrouw van achter in de 50 bij wie stadium 3 werd vastgesteld, maar zeer
dicht bij stadium 4 longkanker. Vandaag ontving ik dit: "Nou, mijn moeder ging een maand geleden voor haar
CT-scan en kreeg haar resultaten een paar dagen geleden terug. Het is helemaal weg! Haar dokter las ze en zei
dat de grotere massa helder is en dat er niets meer over is...

Ze heeft nog steeds COPD, maar daar gaan we aan werken en haar roken lol...  Heel erg bedankt voor alle
adviezen en kennis van zaken waar we ons nooit bewust van waren. Alles kwam samen met een reden en we
zijn zo blij. God zegent jou en je familie." Corrie

-- Spontane remissie van longkanker lijkt verrassend vaak voor te komen in de aanwezigheid van cannabisolie.
JB

"Ok, al mijn geweldige Peeps, dit wordt een lang verhaal, maar ik denk dat ik gisteren PAYDIRT heb geraakt.
Ik heb mijn tandarts sinds september vorig jaar niet meer gezien. Op dat moment was ik aan het vechten voor
mijn leven. Mijn tandarts kreeg toen te horen dat ik kanker had. We hadden het gebruikelijke gesprek, waarbij
ik hem vertelde dat ik geen bestraling deed en een "alternatieve behandeling" deed. Hij had toen gevraagd wat
ik aan het doen was. Ik aarzelde om het hem te vertellen, omdat hij bekend stond om zijn 'rigiditeit', maar zei
hem Run From the Cure te kijken. Hij belde me eigenlijk nadat hij het had gezien. Hij zei dat hij als medisch
professional de neiging had om in de box te zitten, dat hij een broer (een dokter) en een andere broer (een
farmacoloog) had en dat ze soms "niet alle antwoorden hebben".

Snel vooruit naar gisteren. Hij was stomverbaasd om te zien hoe goed ik eruitzag, en even sprakeloos toen ik
hem  vertelde  dat  de  cannabisolie  had  gewerkt.  Hij  begon  allerlei  vragen  te  stellen.  Veel  daarvan  waren
'wetenschappelijke  vragen'  die  ik  niet  kon  beantwoorden.  Hij  vroeg  naar  klinische  proeven,  diff.  ziekte
aandoeningen behandeld met cannabis enz. Hij wil met zijn broer praten over mezelf, evenals over cannabis als
een "geneesmiddel" van kanker, en hij wil ook dat zijn broer onderzoek doet naar cannabis als medicijn. Zou
het goed zijn als hij mijn mobiele nummer en e-mailadres nam?

Hier  wordt  het  groot.  Zijn  broer,  Dr.  Jake  Theissen,  was  de  decaan  en  was  pionier  in  het  programma
Farmacologie  aan  de  Waterloo  University.  Hij  is  nu  een  consultant  voor  farmaceutische  bedrijven  en  is
gespecialiseerd in 'nieuwe benaderingen in de behandeling van kanker'. Hij is sterk verbonden met de Canadian
Cancer Society. (Bovendien is hij degene die door de regering is gevraagd om het onderzoek naar het verdunde
chemoschandaal  te  leiden.)  John zei  dat  zijn  broer  vaak heeft  gezegd dat  er  iets  beters  moet  zijn  voor de
behandeling van kanker. Iets natuurlijks, in plaats van chemisch. Ik zei hem "niet verder te zoeken". Cannabis is
het "iets natuurlijks".

Fingers crossed mijn Peeps. Om iemand met deze invloed aan "onze kant" te hebben, zou enorm kunnen zijn!
Janet Sweeney, Robert Melamede, Peter O'Toole, Lester Grinspoon, Gersh Avery, Rick Simpson. Cannabis
Science, zouden jullie aan boord zijn om me hierbij te helpen indien nodig, en zouden jullie het goed vinden als
ik mijn tandarts of zijn broer naar jullie doorverwijs?
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Bedankt  voor het lezen van Peeps.  Blijf  het  woord verspreiden...  CANNABIS OLIE DOODT KANKER!”
Corrie

V. Heb je ooit gezien dat RSO helpt bij het genezen van prostaatkanker? 

A. Natuurlijk. Volg de instructies voor het beste resultaat. Hier is een voorbeeld van hoe het werkt en Dennis
geeft ook wat wetenschappelijke uitleg over hoe de olie werkt. Volg toch de instructies van Rick, eet de olie
volgens de instructies (lage doses, zoals degene die Dennis gebruikte, zijn misschien niet genoeg voor andere
patiënten) en gebruik de olie ook in de vorm van een zetpil. Beste wensen, JB

“Begin 2013 kreeg ik de diagnose prostaatkanker en kreeg een Gleason 9-beoordeling. Als eerste optie nam ik
de beslissing om Rick Simpson's Cannabis Oil te proberen. Volgens een tweede biopsie was de meeste kanker
90 dagen later verdwenen, maar de tumor was er nog steeds. Ik besloot dat mijn dosis te klein was, namelijk een
tiende gram per dag, dus besloot ik het nog eens 90 dagen te doen. Deze keer verhoogde ik de dosering tot 3
tienden gram per dag gedurende de eerste 60 dagen en 5 tienden gram voor de laatste dertig dagen, behalve de
laatste dag dat ik een volledige gram nam. De volgende biopsie toonde aan dat de tumor verdwenen was. En
nog beter, mijn kanker was voor 99,9% verdwenen! Ik dank God dat hij me rechtstreeks in de cannabiswereld
heeft geleid.

Vóór mijn kanker was ik erg tegen marihuana in welke vorm dan ook, maar als je de dood onder ogen ziet met
de vreselijke bestraling en chemo, dacht ik dat ik niets te verliezen had. Mijn uroloog zei dat hij nog nooit zoiets
had gezien, het was helemaal van de kaart.” Willem

“Ik  heb  net  met  de  uroloog  gebeld.  Mijn  man  heeft  jaren  geleden  veel  medische  problemen  gehad  na
prostaatkanker. Hij werd ongeveer 2 maanden geleden opgestuurd voor een biopsie, maar door problemen in de
buis van nier naar blaas konden ze geen volledige biopsie doen. Ze kregen echter wel genoeg weefsel om te zien
dat de prostaatkanker terug was en nu zaten er kankercellen op zijn blaaswanden. Ze moesten hem behandelen
voor andere problemen voordat ze terug konden gaan en de biopsie konden hervatten vanwege andere medische
problemen. Met veel moeite is dat vandaag gelukt. Ik heb net de dokter gebeld en hoewel hij nierproblemen
heeft als gevolg van bestraling en mogelijk een nier verliest, was ze meer verbijsterd door de afwezigheid van
de kankercel die ze 2 maanden eerder had ontdekt. Geen bewijs van kanker en ze kan er maar niet  achter
komen. Na de eerste biopsie maakte ik meteen fenikstranen. We hebben allebei een vrij goede tolerantie, dus
binnen een week tot 10 dagen had ik hem op de dosis van 1 gram. Een maand later hebben we geen kanker
meer! Ik ben met stomheid geslagen, hoewel ik nooit heb getwijfeld aan de wonderbaarlijke krachten van het
almachtige onkruid. Ik heb ook een auto-immuunziekte die zeldzaam is (zelfde als acteur Harold Ramis). Ik
verbaas mezelf dagelijks, want ik ben al meer dan 3 jaar in remissie, wat volgens mij vrij ongewoon is. Ik weet
niet waarom, maar misschien kan mijn dagelijkse consumptie hier ook iets mee te maken hebben. 2 van mijn
artsen zijn op de hoogte van mijn behandelingen en zijn 100% ondersteunend. Dus ik ben meneer Simpson
dankbaar! Bedankt om de weg te wijzen! Ik wilde je mijn getuigenis sturen omdat ik je zo dankbaar ben. Ik zal
aan jouw zaak doneren zodra hij thuis is en ik hem heb laten settelen. Nogmaals bedankt uit de grond van mijn
hart! Met vriendelijke groet, DKS”

“Ik heb dezelfde ziekte waar Harold Ramis vorige maand aan stierf... vasculitis. Ik heb het al meer dan 15 jaar,
maar kreeg uiteindelijk ongeveer 4 jaar geleden de diagnose toen de symptomen zo vreselijk waren dat ik niet
eens kon lopen. Ik ben nu 3 jaar in remissie sinds de oorspronkelijke behandeling van cytoxan (chemo) en
prednison. Daarna op imuran voor onderhoud. Ik wilde van alle medicijnen af omdat voor mij de bijwerkingen
erger waren dan de ziekte. Mijn dokter zei nee. Dus ik deed wat elk ander koppig, koppig persoon zou doen... Ik
deed mezelf van ze af met mijn eigen toestemming!!! Haha. Steroïden tot 2 mg per dag nu. Ze zijn moeilijk te
stoppen!!! Laatste doktersbezoek, omdat het zo goed met me ging, nam mijn dokter me eindelijk af van de
medicijnen die ik eerder stopte (ze wist nooit dat ik jaren eerder was gestopt). Ik weet het niet, maar ik ben al 3
jaar in remissie.

De meeste mensen die aan deze ziekte lijden, hebben voortdurend zoveel problemen, maar ik voel me een
normaal persoon met slechts een paar problemen die de ziekte in het begin veroorzaakte, zoals neuropathie in
voeten en handen. Verder ben ik goed. Elke dag trainen en hardlopen. Het enige wat ik weet is dat ik als

62



GENEZING VOOR KANKER: HET RICK SIMPSON-PROTOCOL

dagelijkse cannabisgebruiker een heel gelukkig persoon lijk in vergelijking met zoveel anderen die deze ziekte
hebben en een handvol vreselijke pillen slikken om het immuunsysteem te onderdrukken en de ziekte onder
controle te houden. Het enige dat ik zeker weet, is dat cannabis me heeft geholpen om me te voelen zoals ik me
nu voel. Ik heb 100% steun van 2 van mijn vele artsen, waaronder mijn neuroloog!

Het is heel eenvoudig om uw eigen RSO te maken. In het begin was ik nerveus, dus ik probeerde eerst een
kleine hoeveelheid te maken. Het bleek geweldig, dus met die kennis maakte ik meer. Ik heb net het recept van
Rick gevolgd met een beetje hulp van een vriend! Vanaf een recente Facebook-post die ik heb gemaakt (ik ben
UIT over dit wonderbaarlijke kruid) heb ik talloze privéberichten gehad over het succes dat mijn familie heeft
gehad bij het zoeken naar hulp! Ik sta op het punt om mijn gezonde volwassen kinderen op onderhoud te zetten,
zodat  ze minder  kans  hebben om iets  catastrofaals  te  krijgen.  Ik  hou hiervan!!!  Heel  erg  bedankt  meneer
Simpson!!! Je toewijding aan iedereen wordt enorm gewaardeerd door deze Californische meid!!!” Deborah

“Mijn man deed het Phoenix Tears-programma toen hij blaaskanker in stadium 4 had. Het padrapport na de
operatie (wat hij NIET zou hebben gehad als we meer vertrouwen in het programma hadden gehad) toonde
absoluut geen kanker aan. Ik ben niet bereid om succes te claimen met de ziekte van Alzheimer, maar voor
kanker is er absoluut geen betere optie.” Caren

“Hallo weer Rik! Ik hoop dat deze e-mail u goed vindt. Ik schrijf u vandaag om u te vragen hoe lang een patiënt
op de olie moet blijven? We hebben een patiënt met een enorme tumor. Hij begon op 15 maart en heeft tot nu
toe 40 gram doorgemaakt. Hij zit sinds dag 2 op 1,5 gram of meer/dag. Stopt u bij de therapeutische dosis van
60 gram? Geld is een factor voor deze patiënt. Hij heeft tot nu toe niets betaald voor zijn medicijnen. Hun
verzorger heeft de eerste 60 gram olie gedoneerd, maar kan niet voor altijd gratis medicijnen geven. Bedankt
voor je bijdrage. Ik waardeer je inzicht. Met vriendelijke groet, Janet”

'Beste Janet, je zegt dat hij sinds dag twee 1,5 gram of meer per dag heeft ingenomen. De olie die ik produceer
is zo sterk dat het de gemiddelde persoon ongeveer 5 weken kost om het punt te bereiken waarop ze 1 gram per
dag kunnen binnenkrijgen. Er kan een probleem zijn met de soort die werd gebruikt om deze olie te produceren.
Hennepsoorten kunnen sterk variëren in hun helende vermogens, dus het probleem zou de soort kunnen zijn.
Meestal is de kanker verdwenen tegen de tijd dat de patiënt 60 gram olie heeft ingenomen. Maar als dat niet zo
is, zou ik ze de olie blijven geven totdat het wel zo is. De tijd die het kost en de hoeveelheid olie die nodig is,
kan van persoon tot persoon sterk verschillen. We zijn allemaal verschillend en sommige mensen genezen veel
sneller dan anderen. Meestal hebben mensen die zwaar beschadigd zijn door chemo en bestraling een langere
behandeling  en  meer  olie  nodig.  De  olie  moet  alle  schade  die  deze  zogenaamde  behandelingen  hebben
achtergelaten ongedaan maken. Mijn advies zou zijn om te proberen de olie van een andere sterke indica-soort
te produceren, maar houd hem in ieder geval op de olie, het is het enige dat ik weet dat zijn leven kan redden.
Beste wensen, Rick Simpson”

“Ik weet niet zeker of dit een succes is, maar ik reken het zeker als één! Voor het geval iemand zich afvraagt 
waarom ik een mannelijke stem heb, het is niet omdat ik een sigarettenroker was of zo. Ik heb nooit gerookt,
maar omdat mijn schildklier verwijderd is. Ik ben 51 (en een half!) en gebruik al olie sinds mijn 20e. Ik heb het
altijd heerlijk gevonden om te verdampen. Een paar jaar geleden kreeg ik problemen met slikken en mijn artsen
vonden klieren op mijn schildklier. Knobbeltjes op mijn schildklier waar ik heen moest voor kankertesten. Als
ze dat doen, steken ze gewoon een grote reetnaald in je keel en komen in de te testen knooppunten. Ze geven je
niets - geen verdoving - vanwege de locatie. Doe dit dus een paar keer en kijk of je stil kunt zitten. Hoe dan ook
- nadat ik 6x was gestoken - en mijn schildklier zo groot werd dat ik moeite had met slikken en ademen - liet ik
mijn schildklier verwijderen. Met alle kanker in mijn familie, dacht ik dat ik een voorsprong zou hebben. Geen
kanker. Geen. Ik ben de enige in mijn familie die tot nu toe aan kanker is ontsnapt. Ik doe al olie sinds mijn 20e.
Ik heb zowat elke kankertest gehad die er is vanwege familiegeschiedenis - en nada tot nu toe Godzijdank!
Reken maar uit :-)” Janet

“Hoi Rik! Amy is vanmorgen overleden. Amy stopte met het gebruik van de olie toen haar cijfers vreemd
opdoken. Je zei dat er iets niet goed rook... nou, de dokters hebben haar labresultaten verpest, en ze waren
slecht. Amy was zo moe (23 bestralingen, 3 of 4 chemotherapie). Ze gaf het gewoon op. Ik maak geen grapje.
Ze had al zoveel meegemaakt voor ons, dat ze voelde dat haar tijd was gekomen. Ze had gelijk. Zonder de olie
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was het voorbij. De week ervoor zag ze er zo geweldig uit, ik zweer het! Ze wilde tot twee gram per dag gaan,
en dit echt kicken. Toen kwamen die verdomde tests terug en was ze klaar. Ik smeekte haar om het te blijven
nemen. Hoe ga je hiermee om? Ik ben er kapot van. Janet”

“Beste Janet, ik weet hoe je je voelt, lieverd, ik heb hetzelfde meegemaakt met een paar mensen die ik onder
behandeling had en het is geen goed gevoel. We kunnen tenminste moed putten uit het feit dat wat we deden
heeft geholpen en dat wij niet degenen zijn die de schade hebben veroorzaakt. Het is vaak erg moeilijk om niet
diep betrokken te raken bij degenen die we behandelen en als zoiets gebeurt, wil ik altijd de verantwoordelijken
wurgen. Het kan me niet  schelen hoeveel die idiote dokters over zichzelf  en hun beroep denken, moord is
moord en voordat dit voorbij is, zal het publiek ze allemaal zien voor wat ze zijn. Ik bekijk het zo, Janet, we
kunnen niet iedereen redden, maar wat we doen, is het lijden van talloze mensen verlichten. Dus alles wat we
kunnen doen is doorgaan, totdat we deze wereld tot bezinning kunnen brengen. Je bent een geweldige vrouw
met een groot hart en wat je doet, betekent zoveel voor de lijdende massa. Probeer je dus te concentreren op al
het goede dat je hebt gedaan en geef jezelf niet de schuld van de incompetentie van anderen. Het zijn mensen
zoals wij die het verschil maken en het zijn mensen zoals wij die deze wereld zullen veranderen, dus laat je
alsjeblieft door niets afleiden van het pad dat we allebei bewandelen. Beste wensen, Rick Simpson”

“Ik heb de Phoenix Tears van Rick Simpson vaak op mijn Facebook-muur gedeeld... en op een dag lag een
vriendin van mij op haar sterfbed met lymfoom. Toen ze mijn berichten over de olie zag, begon ze meteen de
olie  te  nemen en is  nu KANKERVRIJ!  Haar  dokters  zijn  verbaasd dat  ze haar  vertelden dat  ze nog drie
maanden te leven had... ZE WAREN VERKEERD.” Jamie

“Geachte heer Simpson, ik heb een patiënt in de VS die onlangs is begonnen met Phoenix Tears. Het is legaal in
onze staat. Hij is ongeveer een maand bezig met het programma, maar heeft vanaf de tweede week ruim een 
gram per dag gevraagd. Doet meer dan een gram per dag iets goeds? Ik heb deze patiënt gratis aangenomen en
ik heb het gevoel dat hij een beetje met me speelt. Hij wilde sinds week twee een gram per dag en daarna twee
gram per dag - en dit is buitengewoon krachtig. Ik krijg een lus op een kwart gram. We gebruiken Buddha -
100% indica met een THC-gehalte van meer dan 15%. Hoe ga je om met patiënten die steeds meer willen?
Bedankt, George”

“Beste dokter, ik moedig iedereen met een ernstige aandoening aan om de olie zo snel mogelijk in te nemen.
Hoe sneller ze het kunnen nemen, hoe sneller ze kunnen worden genezen. Ik heb een paar mensen de hele
behandeling van 60 gram in een maand zien binnenkrijgen en hun terminale kanker zien genezen. Maar zulke
mensen zijn zeldzaam en het is meer dan mogelijk dat deze man je bespeelt. Ik liet een paar mensen dit met mij
proberen  en  ik  zette  de vlucht  naar  hen toe.  Ik  vind  het  niet  erg om olie  te  leveren  aan  degenen die  het
medicinaal nodig hebben, maar ik zal het niet leveren aan dwazen die erop uit zijn om oplichterij te plegen. Als
je denkt dat deze man probeert op te lichten, vertel hem dan dat hij zelf met de hennep zal moeten komen om
het medicijn te produceren. Als hij echt is, zal hij waarschijnlijk proberen precies dat te doen, zo niet, dan zul je
waarschijnlijk nooit meer van hem horen. Je hebt geen eindeloze voorraad van deze olie en het moet gaan waar
het het meeste goed zal doen. Ga zo door. Beste wensen, Rick Simpson”

“Ik  behandel  een  vrouw  met  TERMINAL-kanker,  met  RS-hennepolie  en  ze  wordt  eindelijk  beter.  HET
WERKT!" voodoottattooo

“Ik doe nu hetzelfde. 25% THC SKYWALKER OG, laatste OG-olie was mijn PSA 160. Na 100 gram vandaag
is het 7.” Jimmy

'Hallo Chris, Update... kanker gaat weg... gisterochtend werd ze gebeld door haar verwarde oncoloog. Meestal
hebben we een persoonlijke afspraak, maar deze keer belde hij haar om haar te informeren over de resultaten
van alle scans die een paar weken geleden zijn gemaakt.

Lever - kanker is niet meer te zien. Longkanker, de ene longkanker is verdwenen en de andere longkanker
aanzienlijk verminderd. Borst - hij gaf geen commentaar...  Hij noemde de gedachte aan de borst niet...  dus
mama belt hem terug voor een paar vragen en om een afspraak voor ons te maken om naar binnen te gaan en
met hem te praten en het verleden te bekijken en recente scans. Ik ben bang dat ze een beetje geschokt was toen
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de dokter begon te praten over het verdwijnen van haar lever en longkanker, dat ze vergat te vragen naar haar
borstgebied.

Alle scans waren voor een prescreening voor een nieuw hormoontherapietraject... maar de Dr. zegt dat ze niet
langer een kandidaat is voor de hormoonstudie omdat een patiënt groei moet hebben in de kankergebieden en al
haar gebieden groeien NIET, maar stervende.

We zijn in de wolken met de resultaten van de olie!!! Toen ik ongeveer een maand geleden met Rick sprak over
mijn moeder, stelde hij voor dat ze een tweede behandeling van 90 dagen zou moeten ondergaan en daarom
plannen we dat begin september. In de tussentijd zullen we haar een onderhoudsdosis geven.

Wauw! Ze wist vanaf het begin van de behandeling dat de olie op haar tumoren werkte, ze voelde ze krimpen
en wegtrekken. We zijn allemaal zo dankbaar dat je me kennis hebt laten maken met je documentaire-idee en
deze behandeling hebt gedeeld.  Ik ben vanavond thuis als je tijd hebt om te kletsen. Voor altijd  dankbaar,
Cindy“

"Hallo lieve Corrie... Ik wilde je alleen laten weten dat ik de olie die ik van mijn moeder had heb gegeven aan
een vriend van een vriend die borstkanker heeft... Ze heeft een maand geslikt en het is in remissie... Sommige
kankercellen zijn dood in de tumor... En de dokter was verbaasd en positief en blijkbaar als ze de volgende keer
betere resultaten heeft zal ze iets aan de olie gaan doen. Ik ben zo blij en ik dank God dat ik deze vrouw die
informatie  over  de  cannabisolie  mocht  geven...  :))  Ik  wou dat  mijn  moeder  de  olie  elke  dag had  kunnen
nemen...'

“Hoi Rick, ik heb goed nieuws. Mijn moeder kon psychisch niet meer tegen het besef dat ze kanker in haar
borst had, dus onderging ze de operatie. Ze at echter 30 gram van de dosis, en ze dronk wat kruidenthee van een
man die allerlei medische kruiden heeft en ze deed ook het verband van deze kruiden. Hoe dan ook, toen artsen
die kanker eruit haalden, was het niet meer dan 7 mm groot en van 100% weefsel, slechts 1% was actief, en
kwaadaardig en in de stervende fase. 3 doktoren keken hiernaar en ze zeiden dat ze zoiets nog nooit hadden
gezien... Dus als ze meer dan 1 of twee weken zonder operatie zou gaan, zou alles weg zijn. Nu slikt ze elke dag
de olie voor anderhalve gram en ze begrijpt nu dat de operatie helemaal niet nodig was.

Ze is nu echter veel rustiger dan ze was, omdat ze in paniek raakte, dus we konden haar niet uit de operatie
praten... maar nu is alles goed, en de kruiden en de olie deden ook hun werk. Hoe dan ook, de stomme dokters
gaven haar 23 radiotherapieën, maar ze zei dat ze het niet zou doen en de dokter zei tussen de regels door dat ze
gelijk had. Het is ongelooflijk hoe ver deze artsen gaan. Iedereen zegt hallo, Rick. Hartelijk dank voor uw
aanbeveling en nogmaals grote dank aan Jindrich.” Sasa

'Rick...  een  vriend  heeft  net  een  hersentumor  uit  zijn  hoofd  laten  verwijderen...  hij  heeft  vlekken op zijn
longen... ze willen dat hij chemo en bestraling krijgt... zou het zonde zijn om de olie in te nemen tijdens chemo
en straling? Het is opmerkelijk om te zien hoe hij is nadat de hersentumor was verwijderd, hij is 80 % beter dan
vorige week met dat ding in zijn hoofd... Ik wil hem zeggen dat hij geen chemo en bestraling moet doen en de
olie moet doen, maar dat is het niet mijn keuze..." Sharon

-- Sharon, het zou zijn overlevingskansen vergroten. Maar in feite zal de chemo er alleen maar voor zorgen dat
hij  daarna 120-180g van de olie  zal  moeten  eten om de schade ongedaan te  maken.  Natuurlijk,  als  hij  de
vergiftiging overleeft. Beste wensen, JB

“Voor al jullie lachers die denken dat Rick Simpson een bedrieger is, je moet weten dat Michelle Aldrich
zojuist haar stadium 3 longkanker heeft genezen met cannabisolie, geleverd door Valerie Corral en WAMM!
Waarom  kunnen  de  media  en  artsen  niet  een  keer  de  waarheid  vertellen?!  Cannabis  geneest  kanker,
godverdomme!!! En het zijn de onverantwoordelijke mensen die deze realiteit proberen te verdoezelen, niet
mensen zoals ik en Tommy die willen dat de wereld de waarheid over cannabis en kanker weet.” Steven

“Hallo allemaal, ik heb geweldig nieuws. De vrouw kreeg maandag haar uitslag van de PET-scan. Ze heeft 5
jaar kanker gehad na 6 chemokuren en 1 stamceltransplantatie, toen kwam het toch weer terug. Zes maanden
geleden zou ze nog een transplantatie doen, maar die werd geannuleerd omdat ze geen donor konden vinden.
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Dus begon ze aan de olie. Maandag vertelde de dokter dat de kanker weg was. Bedankt voor de olie, Rick. Jij
bent de man, bedankt.” Luc

-- Dank je, Luc. Medische documentatie zou meer dan welkom zijn. Ze zou op een onderhoudsdosis moeten
blijven, ik zou waar mogelijk zoveel mogelijk olie eten. Laat haar wegblijven van meer scans, indien mogelijk.
Een YouTube-videogetuigenis zou geweldig zijn. Beste wensen, JB

“Het jaar 2013 is nu voorbij en ik ben blij dat ik 2014 kan zien waarvan de artsen dachten dat ik het jaar 2013
niet kon zien.  Maar hier ben ik nog steeds springlevend. Een paar mensen die ik een aantal  jaren niet heb
gezien, zeiden: wauw, je leeft nog! Ja, ik leef nog omdat ik het juiste kruidengeneesmiddel (cannabisolie) heb
gebruikt om mijn ongeneeslijke GBM-hersenkanker te doden.

Dus dank u God dat u mij de weg wijst om te genezen. En dr. Tiew Han voor uw vaardigheden in craniotomie,
ook Rick Simpson voor het delen van uw kennis over deze God Sent OIL, en mijn vrouw Cinimin Mansur voor
het zorgen voor mij, en mijn engelen voor uw nederige hulp, en vrienden en mijn familie voor hun geweldige
steun en liefde. Zonder jullie allemaal is het onmogelijk om me weer gezond te zien. Ik voel me zo gelukkig en
gezegend. En ja, ik geloof in engelen.

Iedereen het beste voor 2014, probeer niet te stressen, wees gelukkig en blijf gezond.” Elia

“Ik zou graag (xxx) willen bedanken voor de olie die gedoneerd is voor mijn kanker!! Vanaf nu is er geen
kanker meer te vinden in mijn lichaam!! Het werkt echt mensen, het bewijs staat allemaal in mijn medische
dossiers! Heel erg bedankt en grote rekwisieten voor de tranen!!!” Becky

"Duim omhoog voor Jindrich, hij had volkomen gelijk dat plaatselijke toepassing rechtstreeks op de huid werd
aangebracht in plaats van op het verband. Het verschil was als dag en nacht.” Roland

-- Natuurlijk. Tincturen met 20-30-50% olie werken ook prima, omdat ze gemakkelijk onder de oppervlakte
komen. In sommige gevallen zijn hennepzaadolie (of sheaboter) en hennepoliemengsels ook erg heilzaam. Maar
logischerwijs, hoe meer olie je precies op de wond krijgt, hoe beter. JB

"Ik schreef eerder dat we succes hadden met de behandeling van borstkanker. Nu zeiden artsen tegen de patiënte
dat haar resultaten zo goed zijn dat ze aan het werk moet. De patiënte zei GOD DANK en de dokter zei dat ze
hem niet aan god moest bedanken en ik vraag waarom hij niets anders heeft gedaan dan haar te blijven vertellen
dat ze chemo en bestraling moet krijgen... gekke dokter.. .

Maar we hebben het naar een hoger niveau getild, we zijn iemands gezicht aan het genezen omdat het 5 jaar
geleden met pillen is vernietigd. Deze persoon had grote darmproblemen en ze dachten eerst dat het kanker was
en ze gaven haar een paar sterke pillen die toen haar gezicht vernietigden, ze was als een kikker. Toen zeiden ze
dat het de ziekte van Crohn kon zijn, enzovoort, enzovoort.

Mijn punt is dat deze persoon 5 jaar lang haar gezicht probeerde te genezen zonder succes. Ze heeft 5 keer
hennepolie op haar gezicht gedaan en opnieuw kunnen we niet geloven hoe haar huid er nu uitziet. OMG ze is
zo blij nu ze weer zichzelf kan zijn.

Ik probeer wat foto's te maken, maar om de 3 dagen, maar de huid genas zo snel dat ik je niet kan laten zien hoe
haar gezicht er vroeger uitzag, maar met haar toestemming zullen we in de komende dagen haar oude foto's
laten zien (alleen haar gezichtshuid) en een nieuwe zodat jullie het verschil kunnen zien...” Jasmin

“Ik ben een 39-jarige vrouw met een 2-jarige  en heb borstkanker  ontmoet.  Deze olie  is  mijn medicijn  en
genezing. Deze mensen zo vol hebzucht. Ze hebben geen idee van de pijn en angst die wij en onze families
doormaken. Gewoon egoïstische hebzucht. Karma." Sally

'Nou, twee weken... De dokter zei dat ik een tumor van 2-3 cm in mijn blaas had. Wilde me rechtstreeks naar de
OK brengen. Maakte het weg in minder dan 14 dagen. Bevestigd door CT-scan. Gediagnosticeerd op 15-2, CT-
scan gedaan op 29-2.” Gersh

“Deze CT-scan werd gedaan 14 dagen nadat via scoop een tumor van 2-3 cm in mijn blaas was waargenomen.
In slechts 14 dagen, met alleen essentiële cannabisolie, wordt geen tumor in de blaas waargenomen. Alleen
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cannabis... 14 dagen... op. Wetgevers begrijpen dit alstublieft. Neem mijn medicijn niet af. Dit is niet zomaar
een manier om dronken te worden. Dit medicijn redt mijn leven.” Gersh

“Ok... ik heb het pathologierapport ontvangen. De tumor in mijn blaas was gekrompen voordat ze hem eruit
haalden. De laatste keer dat de dokter het zag, was het ongeveer 2,5 cm. Toen ze het verwijderden, was het
gekrompen tot 0,5 cm. Ik ben benieuwd wat deze arts daarvan zal zeggen.” Gersh

“Lieve Rick, God zegene je! Ik heb in de loop der jaren mijn moeder, mijn grootmoeder, geliefde tantes en
ooms en vrienden aan kanker verloren. Maar degene die me het hardst trof, was mijn prachtige, intelligente,
geweldige zus Kim. Ze werd gediagnosticeerd met stadium 4 longkanker in juli 2010 op 42-jarige leeftijd en in
februari 2011 was ze dood. Ik weet niet welke behandelingen ze gebruikte, want ze vertelde niemand in de
familie dat ze stervende was tot het te laat was, en haar junkie-ex-man stapte onder haar hoede en sloot de
familie buiten. Ik kwam pas de afgelopen maand achter de olie en sindsdien heb ik hard onderzoek gedaan.
Eerst dacht ik dat het slangenolie was, net als veel andere dingen, maar tot nu toe heb ik 27 mensen genoemd
die beweren hiermee hun kanker te hebben genezen of aanzienlijk te verminderen. 27 mensen!!! En dat alleen al
op YouTube en online blogs! Ik wou dat ik dit had geweten in 1997, toen mijn moeder de diagnose kreeg, of in
2000 toen mijn grootmoeder uit remissie kwam, of in 2010 toen mijn zus werd verteld naar huis te gaan en te
sterven, of vorig jaar toen mijn broer in -law kreeg de diagnose mond- en keelkanker en moest de helft van zijn
gezicht laten verwijderen en reconstrueren. Maar nu doe ik het, dankzij jou. God zegene jou en iedereen die je
liefhebt,  en  bedankt  dat  je  zo hard  hebt  gewerkt  om dit  geweldige  medicijn  voor  iedereen beschikbaar  te
maken.” Denise en bedankt dat je zo hard hebt gewerkt om dit geweldige medicijn voor iedereen beschikbaar te
maken.” Denise en bedankt dat je zo hard hebt gewerkt om dit geweldige medicijn voor iedereen beschikbaar te
maken.” Denise

--  Beste  Denise,  wat  moet  ik  zeggen?  Ze  hebben  mijn  moeder  vermoord  met  chemo  vanwege  vroege
kleincellige longkanker, dus ik weet precies hoe je je voelt. Niets aangenaams. De hele tijd had het medicijn
beschikbaar moeten zijn en was niet alleen omdat iemand geld wil verdienen. C'est la vie, maar niet iedereen zal
het zo vredig slikken als ik. Het is een zeer traumatische ervaring als je erachter komt wat alle olie kan genezen
of beheersen en wat er allemaal in plaats daarvan is gebruikt.

Stuur me alsjeblieft de lijst met die online getuigenissen, het kan interessant en nuttig zijn voor anderen die net
zo gehersenspoeld waren als ik voordat ik Rick ontmoette en de echte stand van zaken op het gebied van
"conventionele geneeskunde" ontdekte.

Bedankt voor uw steun en voor het helpen verspreiden van het woord over dit geneesmiddel. Na twee en een
half jaar met Rick te hebben gewerkt, kan ik alleen maar zeggen dat goed geproduceerde en gebruikte olie
precies doet wat hij zegt dat het doet. JB

“Hallo Corrie! GEWELDIG nieuws weer. Mijn vriend ***** ***** die je hebt gesproken en naar *** in Los
Angeles hebt gestuurd, nou hij is nu ongeveer 2 maanden of zo aan de cannabisolie en hij ging vandaag zijn
medische scans laten doen en er is GEEN KANKER MEER in zijn lichaam!!!!!!! ALLES DUIDELIJK!!!!!!!
Hij is je meer dan dankbaar aan mij dat je hem over jou hebt verteld en meer dan dankbaar dat je hem hebt
verteld over ****!!!

BEDANKT voor altijd meer. Je bent zo zo goed om al deze mensen te helpen die je niet eens kent en levens te
redden over de hele wereld! Ik ga naar Los Angeles rijden om met **** te werken en proberen al mijn diarree
te stoppen en ervoor te zorgen dat ik 60-80 keer per dag van het toilet kom. Wat dacht je hiervan voor weer een
geweldig verslag? We zijn hier zo dol op!!”

“Ik wil vandaag een opmerking van mijn dokter delen. Ik heb al een lange tijd een blaasontsteking en de dokter
heeft de infectie behandeld. Vandaag nam hij een kijkje uit de eerste hand met een camera (niet erg leuk) EN
het lijkt  erop dat  ik de overblijfselen heb van een blaasmassa (tumor) die op zijn  plaats  is  gestorven (zijn
woorden niet de mijne) en die de infectie veroorzaakt.

OPNIEUW! ZIJN WOORDEN NIET DE MIJNE; De Dr. zei: "Ik beoefen al meer dan 40 jaar geneeskunde en
heb nog nooit een tumor op zijn plaats zien afsterven zonder enige vorm van tussenkomst van buitenaf." Ik
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neem sinds maart olie af en toe, maar sinds mijn oogst binnenkwam, heb ik ongeveer 6 weken olie dubbel
gedoseerd. Ik ga op 8 oktober een kleine opruimoperatie ondergaan om er zeker van te zijn dat de mis weg is
(als ik er niet eerder langs kom). Ik had enige twijfel over de olie, maar MENSEN, IK HEB GEEN TWIJFEL
MEER.

Ik heb genoeg knopmateriaal om ongeveer 5 of 6 ons olie te maken. Het gebruikte materiaal is Sativa Blend
Pineapple Kush, 25% THC. Ik kan je niet vertellen hoe blij ik ben met de resultaten tot nu toe. Ik heb mijn Dr.
nog niets verteld omdat in FLa een of andere Dr. dan weigert je te behandelen. Dus voorlopig weet hij nog
niets." John

-- Maar je weet meer dan genoeg, John. Gefeliciteerd. Ik zou doorgaan met het nemen van de olie en ik zou de
operatie voor later verlaten. Indien mogelijk geen scans meer. En ik zou de olie ook in zetpilvorm nemen, je
wilt de olie altijd zo dicht mogelijk bij de zere plek krijgen. Probeer ook om de olie van meer dan één soort te
maken voor de beste resultaten, als je kunt. De beste wensen voor jou, JB

“Volledig akkoord daar JB. En onderstrepen de vertraging van de operatie.  Elk invasief lichaamswerk laat
infecties  toe  in  uw  systeem.  Door  slordige  gewoonten  en  een  totaal  gebrek  aan  respect  voor  hun  eigen
wondermiddelen  hebben  we  nu  antibioticaresistente  vleesetende  bacteriën,  wijdverbreid  in  de  meeste
ziekenhuizen. RSO zal dat oplossen, maar hoe zit het met een chirurgische "botch-job"? Run From the Cure
zegt alles.” Tielman

“3 dagen geleden hebben we het  basaalcelcarcinoom van een vriend behandeld  met  RSO. We hebben het
vandaag gecontroleerd  en het  was bijna  weg.  We hebben RSO opnieuw aangebracht  en afgedekt  met  een
verband. We zullen het over nog eens 3 dagen controleren en verwachten dat het weg is, te oordelen naar het
resultaat van de afgelopen 3 dagen. Deze zit aan zijn rechterhand. Eerdere kankers die we van hem hebben
genezen, zaten aan zijn linkerhand. Hoera, het werkt.” markering

-- Ja dat doet het. We zouden niet doen wat we doen als het niet zo was. JB

'Mijn naam is George, en ik wil je graag mijn getuigenis geven. Op de leeftijd van 82, 22 december 2010, kreeg
ik de diagnose slokdarmkanker. Er werd mij verteld dat ik nog 6 maanden tot 2 jaar te leven zou hebben en dat
ik op enig moment na de bestralingsbehandeling een stint in mijn keel nodig zou kunnen hebben om te helpen
bij het slikken.

Voorafgaand aan mijn diagnose had ik moeite met ademhalen en voedsel doorslikken, had ik zwelling in beide
benen en werd ik vermoeid door lichte activiteit. Ik had begin 2011 een bestralingsbehandeling ondergaan. In
september 2011 had ik moeite met het slikken en kauwen van vast voedsel. Ik had het gevoel dat ik stikte. Mijn
eten moest in kleine stukjes worden gesneden. Ik at in plaats daarvan liever papperig voedsel en Boost-shakes.
Ik had ook last van hevig gas in mijn maag. Het gas raasde door mijn maag als donder en bliksem. Ik begon
duizelige episodes te ervaren, moeite met ademhalen, kortademigheid en zweten. Mijn evenwicht was slecht en
ik  kon  me  niet  goed  verplaatsen.  Het  was  moeilijk  om  boodschappen  naar  mijn  suite  te  dragen  zonder
kortademigheid en zweten.

Later stuurde een ernstige episode van duizeligheid me naar het ziekenhuis en de dokter gaf me een tweede
bloeddrukpil. Kort na mijn verblijf in het ziekenhuis benaderde een vreemdeling me en bood me wat hennepolie
aan om mijn kanker te behandelen en stuurde me naar de Phoenix Tears-website voor meer informatie. In het
begin was ik ongemakkelijk en doodsbang voor het nemen van hennepolie, ik dacht altijd dat cannabis een
gateway-drug was  die  een  verslaving zou veroorzaken en  me naar  andere  harddrugs  zou leiden.  Nadat  ik
onderzoek  had gedaan  naar  de hennepolie  van  Rick  Simpson,  besloot  ik  de behandeling  te  ondergaan.  Ik
realiseerde me tijdens en na de behandeling dat hennep/cannabisolie de “poort” is naar een betere gezondheid.

Na mijn eerste dosis -1/2 rijstkorrel hennepolie, merkte ik dat het meteen in mijn lichaam werkte.
 Ik voelde het door mijn lichaam stromen van mijn vingers naar mijn tenen. 
 Ik ervoer een gevoel van ontspanning, geluk en een verrijking van mijn humor. 
 Mijn benen voelden rubberachtig aan wat na 6 uur vervaagd. 
 Ademen was rustiger tijdens het rusten en ook tijdens het slapen
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 Na dagen/weken:
 Mijn aambeien/aambeien verdwenen.
 Pijn in schouder verminderd
 Kortademigheid verminderd. 
 Vanaf de tweede dag werd de ophoping van gas en maagklachten verzacht en werd regelmatiger en werd de

behandeling voortgezet. 
 Ik verminderde en stopte met het nemen van mijn bloeddrukpillen omdat mijn bloeddruk te laag werd. Toen

ik eenmaal van de bloeddrukpillen af was, normaliseerde mijn bloeddruk
 Zwelling in beide benen en enkels was aanzienlijk verminderd. 
 Verminderde mijn eetlust en reguleerde mijn gewicht - ik verloor tot nu toe 26 pond. 
 Huidskleur verbeterd
 Duizeligheid verdwenen
 Hartslag  lijkt  regelmatiger  en  niet  zo  hinderlijk,  aangezien  ik  sinds  mijn  geboorte  een  onregelmatige

hartslag heb 
 Darmbewegingen werden regelmatiger
 Ervaren betere, meer rustgevende slaap. 
 Balans en coördinatie verbeterd
 Kan zich beter verplaatsen zonder kortademigheid. 
 Werd mondiger in gesprekken
 Veranderde mijn kijk op dingen en verbeterde mijn humeur
 Veranderde mijn kijk op marihuana
Over het algemeen verdwenen alle symptomen die ik ervoer voordat ik de hennepoliebehandeling nam.

Het kostte me 3 1/2 maanden om de behandeling te voltooien. Deze ervaring was niet zo onaangenaam. Het was
wel een aanpassing, toen ik de doses verhoogde, maar na een dag of twee was alles aangepast. Ik volgde min of
meer de dosisverhogingen die Rick Simpson voorstelde.

Na 2 maanden behandeling was mijn bezoek aan de oncoloog verrassend. Hij verklaarde dat mijn huidskleur er
goed uitzag, bloeddruk en hartslag normaal waren, en omdat ik geen problemen had met slikken, was een stint
niet nodig. Ook verklaarde hij dat de röntgenfoto van een eerdere afspraak er goed uitzag en dat ik pas over 6
maanden hoefde terug te komen. Normaal gesproken zou ik elke 3 maanden naar de oncoloog gaan...

Ik geloof dat de hennepolie mijn kanker heeft gedood. Alle andere gezondheidsverbeteringen die ik door de
hennepolie heb ervaren, zorgen ervoor dat ik me een nieuwe man voel. Ik sta helemaal versteld van het wonder
van hennepolie. Ik ben zo dankbaar dat ik heb besloten om de hennepolie te nemen.

Hennepolie vernieuwde mijn gezondheid en verlengde mijn leven. Ik dank u Rick Simpson, God zegene u! Ga
zo door met de goede werken! Ik ben er volledig van overtuigd dat hennepolie levens kan redden. Bedankt."
George

“Mini-update voor George... Tot op heden is hij +31 pond afgevallen, nu, een tijdje geleden moest hij naar zijn
tandarts vanwege zijn gewichtsverlies (hij woog ongeveer 280 pond). Hij heeft geleerd dat hij vrij gemakkelijk
het gewicht terug zou kunnen krijgen als hij dat nu zou willen, maar hij kiest voor een gezonder lager gewicht
en levensstijl),  hij moest zijn kunstgebit opnieuw laten zitten/aanpassen. Zijn tandprotheticus merkte op hoe
goed hij eruitzag en dat zijn kleur ook beter was.

Ik moet vermelden dat George zei dat hij nog steeds goed ademde en tot nu toe geen problemen meer had met
stikken, hij had eerder deze week een biefstuk, aardappel en groenten als avondeten, en zijn eten gaat veel, veel
gemakkelijker naar beneden dan ooit gewend was voor zijn ‘behandeling’. Hij vertelt ons dat hij eerder deze
week zijn huisarts (gewone dokter) bezocht... Zijn arts riep uit: "WOW!, weet je zeker dat je dezelfde George
bent die ik eerder heb gezien?" Ook zei zijn doc dat zijn kleur is verbeterd. George vertelde me dat hij later zijn
dokter liet zien hoeveel meer vocht hij in zijn beide benen verloor en hem vertelde dat hij dacht dat het bijna
weg was... Toen zei de dokter: "George, je hebt geen oedeem meer."

69



GENEZING VOOR KANKER: HET RICK SIMPSON-PROTOCOL

Hij heeft wat oude medische informatiepapieren aangeschaft en kreeg (nu) ook te horen dat hij bij zijn volgende
afspraak (juni)  een  oude röntgenfoto  plus  CT-scan (op een schijf)  moest/kon proberen  te  krijgen  van zijn
oncoloog. Hij probeert nu eerder op zijn afspraak bij de oncoloog te komen... nu met de hulp van zijn huisarts.
Bij  dat  bezoek zal  hij  om een  MRI vragen.  Hij  heeft  nu een lange weg afgelegd...  maar  zijn  enige  echte
probleem momenteel (anders zou hij geweldig zijn!!) is dat hij sinds zijn geboorte een onregelmatige hartslag
heeft, en de laatste tijd is het iets meer dan normaal. Ik weet niet of zijn gewichtsverlies zijn onregelmatige
hartslag veroorzaakt of de opwinding van deze levensveranderende gebeurtenis of wat dit zeker doet, ik weet
alleen dat ik dit ook voor hem wil oplossen. Hij heeft nu een verwijzing naar een cardioloog met betrekking tot
zijn hartslag etc. Ook is zijn kleur de laatste tijd nog beter geworden, hij heeft een meer rood/rozig gezicht, ook
zijn bloedsomloop lijkt nog beter. Nou, dat is alles wat ik kon krijgen voor nu... Peace 1” Freedom

“Nou, Rick en Jindrich, mijn harde werk en toewijding aan RSO heeft eindelijk zijn vruchten afgeworpen. Ik
volg de tranen van Rick en Phoenix sinds 2004 en ik geloofde meteen in de helende eigenschappen van de olie.
Ik verspreidde het woord en stond er 100% achter, zelfs als mensen lachten en me voor gek verklaarden. Ik heb
nu 3 mensen genezen met terminale kanker en mijn meest recente patiënt ben ik veel dank verschuldigd voor
het daadwerkelijk doorlopen van het medische systeem en het weigeren van al hun behandelingen en het hebben
gedocumenteerd dat hij RSO gebruikte om zijn kanker te genezen... zijn beide longen zaten vol kanker en ze
gaven  hem nog  3  maanden  te  leven  toen  hij  voor  het  eerst  werd  gediagnosticeerd...  5  maanden  geleden.
Vandaag is hij officieel kankervrij en is hij zelfs 27 pond aangekomen. De kankerartsen zijn verbluft door zijn
wonderbaarlijke herstel in slechts 5 maanden met nauwelijks enige hulp van hen en zeggen eigenlijk dat hij
gezonder is dan ze nu zijn. Lol, hij was de olie aan het eten in het bijzijn van de artsen in het ziekenhuis en
droeg een Weed World-tijdschrift met een artikel over Phoenix-tranen erin om het aan alle andere patiënten te
laten  zien  en  het  woord  over  RSO  te  verspreiden.  Ik  zal  binnenkort  kopieën  hebben  van  alle
ziekenhuisdocumentatie dat RSO zijn kanker genas... er staat precies op zijn papierwerk dat hij hennepolie
gebruikte voor de behandeling. Ik zal zo snel mogelijk een verhaal voor hem samenstellen om het woord zo
veel mogelijk te verspreiden, ik ken ook ongeveer 25 andere mensen die het RSO-wonder hebben zien werken
voor veel verschillende ziekten en ze werken nu ook aan het genezen van zichzelf. .. het woord is eruit!!!! : )
Namens  de  genezen  en  binnenkort  vele  anderen  in  mijn  omgeving  wil  ik  jullie  bedanken  voor  jullie
voortdurende  harde  werk  en  toewijding  aan  de  herontdekking  van  het  wondermiddel...  Jullie  zijn
levensredders... Letterlijk!! VREDE EN LIEFDE van PA” Steve

“Hallo, ik moet je een verhaal vertellen over een wonder dat gisteren is gebeurd. Ik heb een vriend en haar naam
is Shannon O'Brien.  Ze is een 17-jarige overlevende van hersenkanker.  Ze heeft  nu ongeveer een jaar  een
inoperabele tumor die groeit. Het was uitgegroeid tot bijna de hele grootte van haar hersenen. Ik deelde haar de
RSO en gisteren toonden haar MRI-resultaten aan dat de tumor met bijna de helft was gekrompen. Ze neemt het
sinds 14 februari. Je moet begrijpen dat dit een Weesgegroet was. Ik ben zo dankbaar dat mijn geest je verhaal
heeft gevonden en dat ik het heb kunnen doorgeven.” Nadine

“Mijn vriend is  volledig genezen van darmkanker,  in 4 weken na het nemen van cannabisolie.  De dokters
krabben  zich  achter  hun  oren,  ze  komen  er  niet  uit.  Deze  man  zou  op  12  oktober  een  radicale  operatie
ondergaan, hij had 10% kans om uit de operatie te komen. Op 1 november gaven zijn artsen hem een schone
gezondheidsverklaring. Dit zijn dezelfde dokters die hem vertelden dat hij niet zou leven om Kerstmis te zien.
Hallelujah. Prijs de Heer voor het plaatsen van deze buitengewoon geneeskrachtige plant op deze aarde, om
iedereen te genezen die genoeg geloof heeft om het te gebruiken. HET WERKT." Sherrie

'Nou, ik voel me beter. Heb ongeveer 30 dagen RSO gebruikt voor hersentumor en diabetes. Mijn bloedsuiker
daalt. Ik ben 2 dagen geleden gestopt met insuline omdat de bloedsuikerspiegel te laag was.” Jeff

“Het maakte ook het stadium van borstkanker van een andere vriend vrij. Ging in twee weken van een tumor ter
grootte van een golfbal naar kleiner dan een erwt. 0,4 g tweemaal per dag, ruwe olie. Een andere vriend met
huidkanker verwijderde het met een actuele oplossing die direct op de huid werd gewreven.

Bij mezelf ben ik verlost van infectie en zwelling in een slechte tand, mijn longen leeggemaakt na een aanval
met astma en twee funky plekken van mijn huid verwijderd die al dan niet kanker waren ... heb het nooit laten
controleren en het is weg... oeps. Geen chemo, geen bestraling, geen bijwerkingen, geen probleem.” Bruce
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"Ik gebruikte olie die ik zelf maakte met behulp van Rick's video-instructies en genas mezelf van stadium 4
diffuus  groot  "B"-cellymfoom,  een  zogenaamd  "ongeneeslijke"  folliculaire  kanker  in  slechts  58  dagen  !!
Sindsdien ben ik doorgegaan met het maken van de olie voor mezelf en anderen en heb meer dan 10 bevestigde
gevallen gezien van long-, borst-, prostaat-, hersen-, colon-, leukemie-, pancreaspatiënten die zichzelf genezen
met  donkergroene  oliën!!  Ik  maak  olie  met  zowel  bladeren  als  bloemen  vanwege  de  speciale
ontstekingsremmende stoffen die ALLEEN in de groene bladeren te vinden zijn! Ik verloor mijn hele dikke
darm in 1992. Ik heb een "zakje" laten maken van mijn dunne darm dat 20 jaar lang als normaal sanitair werkt
en dat 7 jaar geleden had moeten ontwormen! Volgens mijn gastro-enteroloog bij PAMF; hij schrijft het zware
gebruik van cannabinoïden toe aan een gezond 'zakje' 'dat in betere staat was dan 20 jaar geleden op de dag dat
het  voor  het  eerst  werd  ingebracht.  "Hij  heeft  dezelfde  resultaten  gehoord  van  veel  andere  patiënten  die
cannabinoïden gebruiken en raadt het nu aan zijn patiënten aan!" Craig

“Whoo Woot, Rick Simpson Oil is GEWELDIG!! Bedankt dat je met de wereld deelt hoe je deze geweldige
remedie voor iedereen kunt maken. Ik heb mijn vriendin Carmen de olie laten nemen toen ze de diagnose
Hodgkin-lymfoomkanker kreeg. Ze is nu een jaar KANKERVRIJ!!! En mijn ziekte van Addison is GEGEVEN
zonder een spoor ervan en de artsen kunnen niet uitleggen hoe of waarom, aangezien dit NOOIT eerder is
gebeurd. MAAR ik kan en IK DOE!!! Cannabis HEEFT!!!” Amy

'Hallo, ik dacht dat ik even goed nieuws met je wilde delen. De kankerpatiënt waar ik u eerder over sprak, heeft
onlangs een CAT-scan ondergaan. Er zijn geen tumoren aanwezig!!! Er zat een tumor op zijn borst die ongeveer
zo groot was als een honkbal. Het en de andere tumoren zijn helemaal weg! Het enige dat overblijft is wat
littekenweefsel. Zowel hij als ik prijzen God voor dit wonderbaarlijke medicijn. Cannabis, een geweldige plant,
een geschenk van God aan ons allemaal. We moeten allemaal Rick Simpson bedanken en de offers die hij heeft
gebracht om de mensen bewust te maken van wat Gods plant kan doen. De patiënt heeft de 40 pond die hij
verloor teruggewonnen. Hij ziet er gezonder en beter uit dan ik ooit heb gezien. Ik ben er 100% zeker van en
een echte gelovige dat de Rick Simpson-olie, indien correct gemaakt en gebruikt, kanker kan genezen. Nu, na
12 jaar vechten tegen deze ziekte, deze patiënt is kankervrij.  Hiervoor kunnen we alleen onze eer aan God
geven.

Nogmaals bedankt Rick, voor het zijn van een stand-up man die een aantal zeer grote offers heeft gebracht voor
de mensen. Sinds een jaar vertel ik wat RSO kan doen. Nu ben ik er 100% zeker van dat alles wat in je video's
is gezegd, echt blauw is. Ik neem nog een kankerpatiënt in stadium 4 aan en heb er alle vertrouwen in dat hij in
minder dan een jaar kankervrij zal zijn. Ik zal het woord zo goed mogelijk blijven verspreiden. Ik zal ook zoveel
mogelijk mensen helpen. De waarheid zal zegevieren. Bedankt voor alles wat je hebt gedaan en nog steeds doet.
Met vriendelijke groet, Grow Goddess”

“Deze remedie is NU een realiteit.  Ze vertelden moeder dat ze in december stadium 4 longkanker had. 14
maanden later ziet ze er beter uit en voelt ze zich beter dan in jaren! Bedankt dat je de ballen hebt om aan je
overtuigingen vast te houden.” CK

“Dr. Rondeau vertelde me voor Kerstmis dat deze zwarte vlek op mijn rug melanoom was. Ik ging naar hem toe
nadat het begon te bloeden. Ik kwam thuis en begon knopolie op mijn rug te smeren en ik begon ook regelmatig
olie te eten. Het duurde minder dan 2 weken en de plek op mijn rug klaarde op en ik bleef ongeveer 2 ons van
de olie eten. Nauwelijks een litteken op mijn rug en ik voel me fantastisch.

Philip heeft ook zijn jaarcontrole gehad en hij is al meer dan een jaar kankervrij. Dus dat noemen ze kankervrij.
Hij hoeft minimaal 3 jaar geen dokter te zien. HIJ NEEM GEEN CHEMO EN GEEN STRALING, HIJ NEEM
ONGEVEER 4 ONS CANNABIS OLIE EN HIJ EET NOG STEEDS EEN BEETJE BIJNA ELKE DAG.
NIET VEEL MENSEN VERSLAGEN DARMKANKER. RICK IS ONZE HELD.” Fluit hout

"Mijn vriend en ik hebben onlangs je olie gemaakt en aangeboden aan een goede vriend die een slecht uitziend
melanoom op zijn voet had. We hebben uitgelegd hoe je je olie moet gebruiken, en gisteren belde hij om zijn
verbazing uit te roepen dat het helemaal OP was! Met frisse nieuwe huidgroei eronder.” Gwendolyn

“Het is alleen moeilijk te geloven voor de mensen die geen kans hebben gehad om opgeleid te worden over de
genezende kracht van cannabisolie... Ik woon in het gebied waar Rick Simpson vandaan komt, en we hebben de
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genezende  kracht  al  10  jaar  gezien.  Het  geneest  kanker,  diabetes,  spieraandoeningen,  tandpijn,  vooral  een
wondermiddel tegen brandwonden (je moet het zien om het te geloven).

Tot nu toe is er niets dat we hebben gezien dat het niet zal werken, als het goed en regelmatig wordt ingenomen.
Vooral goed voor huidkanker, misselijkheid, krampen in de maag, en wat men ook nodig heeft.  Een goede
nachtrust.  Er is niets  dat stress-life cannabisolie verlicht,  en de meeste van onze interne problemen worden
veroorzaakt door stress. Daar ga je dan. Veel geluk iedereen. Het werkt echt, je moet er alleen op vertrouwen.
Stel je vertrouwen in God en Rick Simpson.” Terry

“Alles wat ik weet is dat ik klaar was om te gaan, het niet meer aankon, mijn verhaal hier plaatste, en mijn engel
stapte op en sloot me aan op de RSO-olie. Ik was gestopt met eten en met slechts een paar rijstkorrels van de
olie,  voelde  ik  de  verandering  in  mij.  Daarvoor  lag  mijn  leven  op  de  bank  met  een  verwarmingskussen,
binnengehouden drankjes. Maar op de tweede dag was ik wakker, in de ijsbak, op zoek naar iets om te eten, en
nam een douche. Voor sommigen is dat niet erg, totdat de tijd komt dat je niet lang genoeg kunt staan om te
douchen. Ik bleef erbij, kwam aan, begon weer te leven, kreeg echt mijn leven terug. Ik heb alleen spijt dat ik
het niet wist voordat ik geopereerd werd. 56, blanke vrouwelijke borstkankerslachtoffer Kathleen”

“De moeder van mijn vriend had 3 keer borstkanker. Ze gebruikte regelmatig marihuana, maar haar arts zei haar
dat ze het niet moest gebruiken als ze chemotherapie moest ondergaan. Ze luisterde naar haar arts en stopte met
het gebruik van marihuana, maar ze werd nooit beter. De derde keer dat het terugkwam, negeerde ze de dokter
en  gebruikte  ze  marihuana  tijdens  haar  behandelingen  en  blijft  het  gebruiken  via  Rick  Simpson-olie  en
eetwaren. Ze is nu 5 jaar kankervrij en heeft geen tekenen dat het terugkomt!” Duane

"Ik moet dit uitstekende nieuws met u en uw volgelingen delen ... De werkvriend van mijn vrouw vertelde haar
een paar maanden geleden dat de alvleesklierkanker van haar man voor de tweede keer was teruggekeerd, mijn
vrouw en ik wisten al van uw RSO, dus we zet ze op je site om er meer over te leren enz., nou hij begon er
meteen mee en ging gisteren terug naar het ziekenhuis voor de resultaten van zijn meest recente tests, het
ziekenhuis vertelde hem zo ongeveer dat hij weer chemo nodig had, maar wat er feitelijk gebeurde toen ze naar
de resultaten keken, is dat de kanker beslist veel kleiner was geworden dan toen ze voor het eerst merkten dat
het terug was gekomen, in feite bijna verdwenen. Ze waren verbijsterd over hoe het had kunnen krimpen (ze
zouden  dan  alle  soorten  medicijnen  moeten  leren,  eh,  niet  alleen  de  giftige).  Ze  zeiden  dat  ze  wilden
verwijderen wat er nog over was, maar ik adviseerde hem om gewoon door te gaan met dezelfde doses als
voorheen, omdat het duidelijk een positief effect heeft gehad, en niet de moeite te nemen om die slagers bij hem
in de buurt te laten komen. Ik was echter zo blij om het nieuws te horen en kon niet wachten om het je te laten
weten. :)" Markering

-- Goed gedaan, Mark, luister naar hoe de patiënt zich voelt, scans zijn in de meeste gevallen niet nodig. Als hij
in zes maanden 120-180 g eet, hoeft hij zich geen zorgen te maken, zo lijkt het. JB

“Er zijn duizenden gedocumenteerde bewijzen dat het inderdaad kanker geneest bij mensen die niets met artsen
te maken wilden hebben, alleen met olie. Ik had stadium 4 kanker. Ik had nog maar 3 maanden te leven en dat
was 14 maanden geleden.” Tom

“Om je te laten weten, hier is een update over mijn oom Tom. Zijn nieuwe PSA-waarde is 0,1 en stabiel.
Bedankt dat je ons de kennis hebt gegeven om zijn leven te redden. Hij was in stadium 4 prostaatkanker. We
zijn op zoek naar een getuigenis. God zegene u." Sherri

"Sinds  mijn  herstel  van  colitis  ulcerosa  en  kanker  heeft  mijn  gastro-enteroloog  nu  AL  zijn  patiënten
cannabisproducten omdat het de krachtigste ontstekingsremmers zijn die hij kent... en ze werken BETER DAN
ALLE DRUG DIE HIJ KAN VOORSCHRIJVEN!!!" Craig

"Ik weet dat het kanker geneest... Ik heb mijn moeder 3 keer genezen en ze is nu kankervrij." Mc Jay

“Beste Lara, ik wilde je gewoon heel snel een bericht sturen om je te bedanken voor alles wat je doet. Ik volg je
pagina nu ongeveer 6 maanden. (Sorry, dit is de eerste keer dat we elkaar spreken. Ik denk dat ik niet zo'n grote
prater ben.) Hoewel ik zelden iets op je pagina zeg, heb ik het onderzoek dat je hebt gedaan enorm op prijs
gesteld, omdat het tot mij heeft geleid. mijn eigen onderzoek doen. Een van de dingen die ik leerde toen ik je
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berichten begon te volgen, was hoe cannabis kanker kan genezen. Dit raakte me omdat mijn moeder al ongeveer
een jaar erg ziek is met alvleesklierkanker. Ze was een tijdje erg slecht en we waren echt doodsbang dat ze het
niet zou redden. Op een dag las ik je bericht over cannabisolie en besloot ik mijn moeder te vragen of ze het
wilde proberen. Ze had nog nooit cannabis geconsumeerd, maar op dit punt was ze bereid om alles te proberen.
Omdat we in Zuid-Californië wonen, kon ik een voorraad cannabisolie voor 3 maanden voor haar bestellen bij
een lokale distributeur. We dachten dat we de chemo een paar maanden zouden stopzetten om te zien of de
cannabis vanzelf werkte. Verbazingwekkend genoeg zag je haar meteen beter worden. Ze voelde zich beter, ze
kon beter  eten,  ze had meer  energie,  maar  ze  kon een goede nachtrust  krijgen  zonder  constant  wakker  te
worden.. Ze kon zelfs voor het eerst in de kamer door de kamer lopen zonder hulp van een rollator maanden.
Nog maar een paar dagen geleden gingen we met haar naar de specialist om te kijken hoeveel de kanker was
gekrompen. Ze neemt deze olie sinds vandaag 2 maanden en 2 weken en ik ben blij te kunnen aankondigen dat
haar kanker bijna helemaal verdwenen is. De dokter zei dat het slechts 5 PERCENT was van de grootte die het
ooit was. Toen ik hem vertelde hoe het was gebeurd, kon de dokter het niet geloven. Ik denk echt dat je hebt
geholpen mijn moeders leven te redden. De strijd is nog niet voorbij, maar het is bijna voorbij en het is nu
volledig te winnen. Dit bericht is van mij en mijn hele familie... Bedankt voor wat je doet Lara. Dank je wel uit
de grond van ons hart. ” Dean

"Beste CureYourOwnCancer.com, een tijdje geleden las ik over de Rick Simpson Oil en besloot ik er een paar
te  maken.  Ik kweek al  heel  lang marihuana.  Ik gebruikte  een aantal  van mijn beste toppen en verzon wat
premium hennepolie. Ik probeerde het en kon het niet geloven. Het was zo krachtig dat het niets was dat ik ooit
heb gehad.

Nadat ik het had geprobeerd, kende ik een patiënt die op dat moment ongeveer 11 jaar tegen kanker (Hodgkin-
lymfoom) vocht. Ik bood aan om zijn medische marihuana-verzorger te zijn en hem de olie gratis te geven,
zolang hij de olie maar zou nemen zoals aanbevolen. In die tijd was hij meer een vreemde voor mij dan minder.
Ik had hem ongeveer een jaar eerder ontmoet tijdens een bijeenkomst van een compassieclub en hoorde toen dat
hij kanker had. Ik wilde heel graag zien of de olie kanker zou kunnen genezen, zoals vermeld in Rick Simpson's
"Run From the Cure".

Dus, nadat we contact  hadden opgenomen met  deze patiënt  en het aanbod aan hem hadden gepresenteerd,
hebben we de juiste papieren ingediend bij onze staat en begonnen met de behandeling. We hebben het opgezet
waar hij in het bezit van de planten zou zijn, zodat hij uiteindelijk in staat zou zijn om zichzelf van de olie te
voorzien.  Dat  was  ook  onderdeel  van  de  afspraak,  dat  hij  zichzelf  leerde  helpen.  We  begonnen  met  de
behandeling. In het begin was het moeilijk voor hem omdat de olie zo krachtig was, en het kan best moeilijk
zijn om het drie keer per dag in te nemen.

Na drie maanden begon een zeer tumor op zijn borstkas te krimpen. Na vijf maanden was de tumor helemaal
weg. Hij ging toen voor een CAT-scan. De resultaten kwamen terug dat hij kankervrij is! De artsen proberen
zijn kanker al minstens 11 jaar te genezen. Chemo, beenmergtransplantaties, enzovoort. Het enige dat nodig
was,  was  ongeveer  een  pond  premium  wiet  omgezet  in  hennepolie.  Hij  heeft  zijn  voor  en  na  CAT-
scanresultaten  op schijf  (worden binnenkort  aan ons verstrekt).  Hij  is  naar voren gekomen en heeft  in het
openbaar met mensen gesproken. In feite is hij nu een verzorger die andere patiënten helpt met de genezende
hennepolie!

Dit verhaal is de real deal, geen BS Ik heb twee video's (beide aan de rechterkant) die zijn gemaakt in een lokaal
cannabiskamp. Een video is gewoon mijn patiënt. De andere video is de getuigenis van mijn patiënt en andere
patiënten. Mijn patiënt en ik geven de eer aan God voor dit wonder. Met vriendelijke groet, GrowGoddess”

“Een jaar geleden zei mijn oncoloog dat we snel contact moesten opnemen met het hospice, darmkanker zat
weer in mijn longen en dikke darm, was in 09 uit de dikke darm verwijderd en lever in 11. Mijn man stond erop
dat ze tegelijkertijd nog een chemokuur zouden proberen. Toen ik cannabisolie ontdekte, begon ik de olie op
dezelfde dag als chemo te nemen. Mijn tumormarker was 17,6. Na EEN behandeling (en 2 weken olie) was
mijn tumormarker 10,6. Afgelopen vrijdag na 2 behandelingen en 5 weken olie is mijn tumormarker 4,8. Mijn
verpleegster vertelde me dat ze niet wist wat ik aan het doen was, maar deze chemo mocht deze resultaten niet
opleveren. Ik voel me beter dan ik me in lange, lange tijd heb gevoeld.” Diane
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"Ik heb het geprobeerd, ik had darmkanker, kanker is weg!!!" Jean

“Beste Rick, ook al ken ik je niet persoonlijk, ik heb bijna het gevoel dat je een lid van mijn familie zou zijn,
omdat je rol al zo belangrijk is geweest voor mijn leven en dat van mijn familie!

Ik zal nooit genoeg woorden hebben om je te bedanken voor je inzet om de hele mensheid te helpen met een
totaal onbaatzuchtig doel. Ik woon in Slovenië en ik heb gehoord dat je hier aan het einde van de maand zult
zijn en ik zal de kans niet missen om je persoonlijk te bedanken om de hand van mijn held te schudden!

Mijn vriendin-moeder is bijna 3 maanden geleden gediagnosticeerd met 4-stadium kleincellige longkanker (een
tumor zo groot als een tennisbal in haar rechterlong, met 2 uitzaaiingen op haar lever en lymfeklieren). Slechts
een paar maanden voordat ik het grote geluk had om je video "Run From the Cure" tegen te komen en zelfs als
ik wist van de vele voordelen van medicinale marihuana, was ik geschokt door de onthulling in je film en ik
herinner me dat ik dacht "als het Als mij toevallig kanker is, zal ik zeker voor de olie gaan.” Toen gebeurde het
niet met mij, maar met de moeder van mijn vriendin, een heel speciaal persoon waar ik altijd van heb gehouden
naast het feit dat ze mijn vriendin-moeder is!

Dus besluiten we meteen actie  te ondernemen en ik had het geluk om alle  grondstoffen te  vinden om het
medicijn te bereiden! Hoewel ze openstond voor het idee om olie te slikken, begon ze ook met chemotherapie
omdat ze op dat moment zo bang was dat ze er alles aan zou doen om van deze klote ziekte af te komen.

Dus begon ze eerst met chemo en vanaf de dag erna ook met olie. Ze kon het geweldige anti-chemo-effect al
zien na slechts 1 uur nadat ze haar eerste dosis olie had ingenomen. Het was ongelooflijk, hoewel we wisten dat
de  olie  waarschijnlijk  zou  werken,  hadden  we  niet  zo'n  snelle  verbetering  verwacht!  Na  24  uur  continu
overgeven  en  het  gevoel  te  hebben  dat  ze  doodging,  begon  ze  zich  in  elk  opzicht  beter  te  voelen  (geen
misselijkheid meer, geen slechte smaak in haar mond, grote eetlust, heerlijk slapen enz.) en ze werd steeds beter
en beter tot de volgende chemo.

Na 3 chemokuren en 35 ml olie had ze haar eerste CT-scan en de resultaten waren echt bemoedigend, de grote
tumor op haar long was nu de helft van wat het was op de vorige CT, en van de 2 uitzaaiingen was er nog maar
één over, en het was kleiner!

In  deze  periode  ben  ik  ook  veel  onderzoek  gaan  doen  naar  het  endocannabinoïde  systeem  en  naar  de
eigenschappen  van  cannabinoïden.  En  het  is  ongelooflijk  om  te  zien  hoeveel  onderzoeken,  studies  en
experimenten er over dit onderwerp bestaan en het lijkt er echt op dat alle wetenschap ondersteunt wat je bijna
bij toeval hebt ontdekt. Onlangs heeft zelfs het National Cancer Institute (of America) een sectie op hun website
geopend met de naam "cannabis en cannabinoïden" en slechts een maand geleden werd deze bijgewerkt met
veel documentatie over THC en kanker.

De reden waarom ik je  persoonlijk  zou willen  ontmoeten  (naast  het  feit  dat  ik  je  moet  bedanken zoals  je
verdient) is omdat ik hulp nodig heb om mijn vriendin moeder te overtuigen om te stoppen met deze onzin
chemo die, zelfs als ze genezen wordt van kanker, schaadt haar enorm!

Ik heb berekend dat ze op de 15e van deze maand de 60ml-kuur zal hebben afgerond, maar op de 27e zou ze
voor de 5e chemokuur moeten gaan (die zelfs gevolgd zal worden door een 6e!).

Dus zoals je kunt begrijpen, wil ik voorkomen dat ze voor een chemo gaat terwijl ze al kankervrij zou kunnen
zijn! Het probleem is dat bekend is dat kleincellige longkanker goed reageert op het begin van chemo (althans
dit zeggen artsen), dus ze vertelden haar dat het niet zo verrassend was dat de goede resultaten die ze had op
haar laatste CT-scan...

Wat ik haar voorstelde is om nog een CT-scan te doen voordat ze voor de 5e chemo gaat om er zeker van te zijn
dat ze geen chemo zal doen op een schoon lichaam. Ze stemde toe, maar toch weet ik dat ze bang is om in te
gaan tegen wat dokters zeggen...

Ik vroeg me af of het misschien mogelijk zou zijn om een persoonlijke ontmoeting met je te hebben voor het
congres  en  voor  haar  5e  chemokuur.  Ik  weet  zeker  dat  ze  enthousiast  zal  zijn  om  je  te  ontmoeten  en
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waarschijnlijk zou je de juiste argumentatie kunnen vinden en haar de juiste stimulans kunnen geven om te
stoppen met chemo!

Ik kan me voorstellen dat je waarschijnlijk overladen wordt met allerlei hulpvragen, dus ik zou het volkomen
begrijpen als  je geen tijd  en energie  hebt  of zelfs  maar  betrokken wilt  raken bij  elk persoonlijk  verdrietig
verhaal  dat  je  op  je  pad  tegenkomt...  En  onafhankelijk  van  je  beschikbaarheid  om  elkaar  persoonlijk  te
ontmoeten, zal ik altijd eindeloos dankbaar zijn voor wat je voor mij en voor de hele wereld hebt gedaan!

Dank je uit de grond van mijn hart. Ik wens je het allerbeste voor je leven en ik hoop dat je op een dag ook in
staat zult zijn om terug te gaan naar een normaal leven in een normale wereld! Respect, xxx

PS Als je  deze getuigenis  wilt  plaatsen,  voel  je  dan vrij  om het  te  doen,  maar  tag of  gebruik mijn  naam
alsjeblieft niet, want we gebruiken nog steeds de olie en leven nog steeds in een verbodsland, dus ik kan het
risico niet gepakt worden. Ik zal u in ieder geval op de hoogte houden van de ontwikkeling van de behandeling
en ik zou u graag een volledig goed verhaal vertellen.

“Xxx, ze zou 120-180g hoogwaardige olie moeten eten over een periode van zes maanden of sneller, als ze kan.
Geen chemo meer, geen CT-scans meer indien mogelijk - ze zijn allebei kankerverwekkend en zullen de kanker
nog verder verspreiden. Maak zetpillen met 0,2-3 g olie erin (smelt  cacaoboter,  voeg olie toe, roer, giet in
vormen, laat afkoelen op kamertemperatuur) en laat haar deze twee of drie keer per dag gebruiken naast de olie
die ze zal eten ( als ze het kan nemen, zo niet de orale dosis iets verlagen). Ze moet de olie ook meerdere keren
per dag verdampen - hoesten helpt de longen schoon te maken en later hoest ze ook de tumoren uit.

Wat betreft een persoonlijke ontmoeting, we zullen dat graag doen, maar we doen meestal een heel kort proces
met degenen die chemo willen nemen, we verspillen onze tijd niet meer om ze te overtuigen, de beslissing is
aan hen. Vanuit ons oogpunt staat alle informatie die ze nodig hebben op onze site en in Rick's boeken. Als
iemand kwam en zei dat ze de olie met chemo wilden nemen, zouden we de olie niet eens aan hen leveren,
iemand anders zal het maar al te graag eten zonder de dodelijke chemo. Elke rationele persoon moet weten dat
het niet goed is om vergif te nemen. De olie zal het veel beter doen zonder de chemo.

Hoe dan ook, hoe meer chemo ze neemt, hoe meer olie ze zal moeten eten om de schade ongedaan te maken -
als ze de chemo overleeft natuurlijk, dat weet je nooit van tevoren en elke injectie kan de laatste zijn. Sorry dat
ik het zeg, maar zo is het.

Dus, zoals ik het bekijk, zou ze de olie in haar moeten stampen en zo veel mogelijk uit de buurt van artsen en
hun behandelingen moeten blijven. Ze zou de pH van haar lichaam moeten verhogen, elke dag zaden van twee
appels eten en dan de olie eten, het in zetpillen nemen, de olie verdampen en misschien ook topisch op haar
borst gebruiken in een alcoholtinctuur of in een mix met hennepzaad olie of iets dergelijks. Volg gewoon de
instructies op onze site en in Rick's boek voor het beste resultaat. Bekijk ook Rick's YouTube-video's - je zult
vrijwel dezelfde zinnen horen die je van hem of ons persoonlijk zou horen, de boodschap blijft hetzelfde - en
het is "Blijf weg van chemo en bestraling" zoveel als je kunt. Beste wensen, Jindrich Bayer”

“Als iemand die als tiener chemo heeft ondergaan, kan ik je vertellen dat het geen wandeling in het park is!!!
Als ik dit voel, kan ik je vertellen dat we proberen een remedie te vinden en waarom niet alles proberen om het
op minder pijnlijke manieren te vinden. Vergif geven om vergif te doden is niet altijd de oplossing, probeer een
natuurlijke remedie en kijk wat er gebeurt.' Constance

“We moeten een aantal echte veranderingen zien... en ouders zouden niet gedwongen moeten worden om gif in
hun kind te injecteren (chemo)! Als mensen echt wisten wat chemo was, zouden ze het niet raden als ze het in
hun lichaam zouden pompen. Om nog maar te zwijgen van als je geluk hebt en kanker verslaat de bijwerkingen
van chemo! Het is walgelijk! Tijd om Amerika en de wereld wakker te maken!” 46/7 Vechten voor genezing

'Hoi Jindrich, gisteren heb ik Ricks boek uitgelezen. Goed spul! Eerlijk gezegd heb ik echt geen bewijs meer
nodig over de werkelijk magische kracht van de olie!
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Ik  heb  ook  wat  experimenten  gedaan  en  elke  dag  ontdek  ik  iets  nieuws  dat  dit  medicijn  kan  doen!
Verbazingwekkend! Helaas, ook al ben ik ervan overtuigd en zelfs als mijn vriendin ervan overtuigd is dat haar
moeder op de een of andere manier niet in staat is om volledig "los te laten"...

Ik probeer constant goede argumentaties naar voren te brengen, maar ik kan niet voor haar beslissen! Zij is
degene met kanker en zij is de enige die kan beslissen wat ze met haar leven wil doen.

Ik weet dat ze uiteindelijk toch zal genezen, omdat we zoveel olie in haar zullen stoppen dat het onmogelijk
voor haar zal zijn  om te sterven. Maar toch vind ik het zo stom en zo gevaarlijk  om met deze verdomde
chemicaliën te spelen, vooral als je toegang hebt tot natuurlijke medicijnen waarvan is bewezen dat ze kanker
genezen!

Ik heb gelezen over je ervaring met kanker en het medische systeem... Het spijt me echt voor je verlies... en nu
begrijp ik je houding ten opzichte van de traditionele zogenaamde "geneeskunde" beter!" Luigi

-- Hoi Luigi, bedankt voor je mooie woorden over het boek en het is jammer dat je er doorheen moet. Het is
haar keuze welke behandeling ze kiest, maar ik zou niet in de buurt komen van de chemo - lees maar het verhaal
van mijn moeder voor haar, misschien zal ze begrijpen dat gif slikken nooit een goed idee is, vooral als het niet
onderbouwd en ook niet nodig is. Haar kansen om de chemo alleen te overleven zullen aanzienlijk verbeteren
als ze de olie inneemt, maar nogmaals, waarom zou ze nog meer schade aan haar zieke lichaam toebrengen? Het
heeft helemaal geen zin. Beste wensen, Jindrich

"Een vriend liet me ongeveer twee en een half jaar geleden naar Run From the Cure kijken, denkend dat het
mijn psoriasis zou kunnen helpen. We maakten de olie samen - de eerste keer voor ons allebei - binnen drie
weken was mijn plaque psoriasis verdwenen. Ik heb de olie gemaakt en sindsdien ingenomen. Als ik elke dag
inslik  en  de  olie  's  nachts  plaatselijk  aanbreng op de  individuele  plekken die  willekeurig  opduiken,  is  de
psoriasis zeer gecontroleerd en bijna onzichtbaar. Door deze ervaring sprong ik er met twee voeten in en bezit
nu de eerste volledig door de staat gelicentieerde Medical Marijuana Business in Colorado. Toen mijn vader een
jaar in mijn bedrijf was, werd gediagnosticeerd met stadium IV melanoom - het had zich verspreid naar zijn
longen en lever. Zijn oncoloog gaf hem 3 tot 12 maanden en zei dat hij voorbereid moest zijn op zorg in het
hospice. Ik begon hem onmiddellijk met een RSO-regime en vijf maanden later is zijn kanker verdwenen. Weg.
Makkelijkste ding ter wereld! Bedankt Rick, voor het opnieuw introduceren van dit geweldige medicijn aan de
wereld! :-)” Erica

“Cannabisolie  geneest  kanker.  Ik  ben  een  stadium 3  borstkankerpatiënt  en  gebruik  de  olie  om mezelf  te
genezen.” Adele

"Geen chemo, geen bestraling... RSO & verandering van dieet... RSO genas mijn maagkanker zonder al die
shit..." Dale

“Gemaakt,  toegediend  aan  mijn  18-jarige  zoon… Geen  teken  van  kanker  nu.  Ik  ben je  enorm veel  dank
verschuldigd aan Rick Simpson. Mijn zoon kreeg in oktober de diagnose synoviaal sarcoom na het verwijderen
van een tumor voordat hij een biopsie kreeg... Er werd mij verteld dat de kanker er nog steeds zou zijn en zich
naar  zijn  longen  had  kunnen  verspreiden  vanwege  het  agressieve  type  kanker  dat  het  is...  Meest  recent
testresultaten, kunnen ze er tot hun verbijstering geen spoor van vinden... Cannabisolie was een van de vele
dingen waar ik hem bijna onmiddellijk na de diagnose mee begon.” Amanda

“Een goede vriend van mij kreeg morfine voor pijn bij hersentumoren. De morfine zelf veroorzaakte verslaving,
ontwenningsverschijnselen en maakte het alleen maar erger tijdens het gebruik ervan. Cannabis zelf was het
enige medicijn  dat  verlichting bood bij  ontwenningsverschijnselen,  depressie,  pijn  en de kanker  zelf.  Jouw
bericht is wat mijn vriend heeft gered.” Jasper

“Ik ben zo enthousiast over de olie. Afgelopen maand was de eerste keer dat ik er ooit over las of hoorde. Ik ben
geboeid... Meneer Simpson, velen van ons danken u voor het onzelfzuchtige en liefdevolle werk dat u voor de
hele mensheid heeft gedaan. Jij bent mijn definitie van een humanitaire!!! Ik ben sinds 1998 vrijwilliger bij
Hospice, ik heb velen zien lijden en zien overlijden, zelfs in mijn armen. Te denken dat zoveel van dit lijden
had kunnen worden verlicht, is letterlijk verbijsterend ..." Cindy
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-- Dat is het zeker, vooral als je bedenkt dat alle informatie over de "wonderbaarlijke genezende krachten" van
de Rick Simpson-olie waar is. Goed geproduceerde en gebruikte olie kan kanker, diabetes en duizenden andere
aandoeningen  echt  genezen.  Het  kan echt  helpen bij  pijn  die  morfine niet  aanraakt.  Het  verjongt  echt  het
lichaam en herstelt de spieren. Het woord verbijsterend beschrijft het niet volledig, denk ik. JB

"OMG. Ik kreeg net bericht van iemand aan wie ik Phoenix tranen geef, die nierkanker had en ik bedoel. Na 90
dagen  olie  te  hebben  ingenomen,  blijkt  uit  de  nieuwste  PET-scan dat  de  tumoren  verdwenen  zijn.  Dit  is
ongelofelijk. Ik heb Phoenix Tears velen zien genezen sinds ik ermee werk. Bedankt dat je me hebt geholpen
om anderen te helpen genezen.”

-- Gefeliciteerd en bedankt voor het helpen van anderen, Gregg. Geen scans meer, alleen de olie. De scan is
kankerverwekkend, het kan zijn dat de kanker terugkomt en wie wil dat? JB

“Hallo lieve Rick Simpson & Jindrich Bayer, ik hoop dat jullie allebei gezond en gelukkig zijn. Gezien de
hoeveelheid e-mail die je moet krijgen, weet ik zeker dat je me niet herinnert van maanden geleden, dus ik heb
onze eerdere correspondentie opgenomen.

Mama leeft en is kerngezond! Zeggen dat we zo dankbaar zijn, is een understatement.

Bij diagnose in februari 2012 (stadium 4 pancreasadenocarcinoom met metastase naar lever en longen) was haar
prognose 3 tot 6 maanden met een verwachte ernstige afname van de gezondheid gedurende die periode. In
plaats daarvan is ze 10 maanden later levend, gelukkig en gezond.

Ik weet dat jullie allebei tegen chemo zijn en wij ook... Maar toen ze 3 maanden zeiden, gooiden we ALLES
erin, inclusief chemo en meteen RSO starten. Er is ons verteld dat niemand zo gezond blijft als moeder met
zoveel Gemzar-chemo's als ze heeft gekregen. De RSO moest haar in die tijd gezond hebben gehouden.

Chemo stopte 6 weken geleden toen ze besloot dat ze het begin van chemoschade kon voelen. Ze is nu 6 weken
van de chemo af en voelt zich geweldig.

Sinds  haar  diagnose  in  februari  2012,  na  de  eerste  opbouw,  heeft  ze  een  gram RSO per  dag  ingenomen
(ongeveer 300 gram totaal tot nu toe).

De laatste  scan die maandag 17-12-12 werd gemaakt,  toonde meer  tumorkrimp,  inclusief documentatie  dat
sommige tumoren te  klein waren om via CT-scan te  worden gevisualiseerd.  Het  was ongelooflijk  nieuws!
Dinsdag kregen we de resultaten van haar laboratoriumwerk. Na zo'n goed scannieuws te hebben ontvangen,
waren we geschokt toen we hoorden dat haar tumormarkertest (CA19-9) was gestegen van 285 naar 2100. Heb
je dit ooit eerder zien gebeuren? Heeft u enige uitleg over waarom of hoe de markers zijn toegenomen? Al
ideeën? Eventuele  suggesties? Deze vraag is naar verschillende RSO-makers gegaan, maar tot  nu toe geen
definitief antwoord.

Hier  zijn  haar  CA19-9  resultaten  tot  nu  toe.  Normaal  niveau  is  MINDER  DAN  37.  Er  was  een  niet-
tumormarkertest gedaan bij de eerste diagnose in februari. 4-30-12... 23.568; 5-30-12...5,240; 6-18-12... 4.458;
8-8-12... 538; 10-8-12... 285 (Laatste chemo was 10-29-12); 12-17-12... 2.100. Alle input die je hebt, zal door
mijn familie worden gekoesterd! Veel liefs, B”

-- Beste B, CT-scans geven een enorme dosis straling en dat kan de oorzaak zijn geweest, plus de chemo was
totaal overbodig. Ik zou haar zo snel mogelijk 180 gram olie van de beste kwaliteit laten eten. Geen CT-scans of
andere kankerverwekkende onzin meer, alleen de olie en zoveel als ze kan hebben. Je moet eerst de schade van
de chemo en bestraling ongedaan maken en het zal even duren, het maakte het werk alleen maar moeilijker voor
de olie. Alsof je een tegengif geeft terwijl je gif in haar aderen pompt, het heeft voor mij geen enkele zin. Beste
wensen, Jindrich Bayer

“Ik werd ongeveer 4 weken geleden benaderd door een vrouw met borstkanker en slaagde erin haar in de goede
richting te wijzen. Ze heeft een behoorlijk significante tumor (ik denk dat ze er meer dan één heeft) en kan het
voelen. Het is nog maar 3 weken geleden dat ze met de olie begon en de tumor wordt nu al duidelijk zachter.
Niet slecht voor 3 weken! Ik voel me erg aangemoedigd voor haar en ik WEET gewoon dat deze dame weer een
succesverhaal zal zijn. Een liefde." Corrie
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“Mijn vader is 89, heeft huidkanker op zijn gezicht. Drie keer heb ik hem naar het ziekenhuis gebracht om er
wat  uit  te  knippen,  wat  hem  blootstelt  aan  infecties,  om  nog  maar  te  zwijgen  van  het  nemen  van  het
verpleeghuis  en  terug,  het  is  moeilijk  voor  hem.  Ik  ben  een  paar  weken  geleden  begonnen  met  wietolie.
Sommige hiervan zijn zo groot als mijn babyvinger tot mijn duim. Ik heb er 11 behandeld, nu zijn er 4 die zo
groot zijn als de duim van een babyvinger. Ze gaan gewoon dood en vallen genezen van de huid. Ik sta versteld,
net als alle verpleegsters en dokters.” Steve

“Ik wil alleen maar zeggen dat ik heel blij ben om aan te kondigen dat de scan van mijn schoonvader voor zijn
kanker voor de tweede keer helemaal schoon is geworden na de eerste met vlekken op de longen. We begonnen
hem  aan  de  olie  direct  nadat  de  eerste  vlekken  vertoonde.  Cannabis  heeft  zijn  longen  ingenomen  en
schoongemaakt! Hij kreeg te horen dat hij chemo nodig had. We waren ertegen en zetten hem in plaats daarvan
op de olie. Cannabis geneest kanker!!! Ik ben ook begonnen met mijn kleine pomeriaan op de olie omdat hij een
ingeklapte luchtpijp en aangeboren hartfalen heeft. Hij heeft sinds de zomer zijn reguliere medicijnen niet meer
ingenomen  en  hij  heeft  voor  het  eerst  sinds  de  zomer  nauwelijks  meer  gehoest  (hij  hoestte  constant  en
kokhalsde zelfs op zijn medicijnen die door de dokter waren gegeven). Hij heeft meer energie en doet het beter
dan toen hij aan de medicijnen zat.” Karen

“Het geneest ook baarmoederhalskanker! Ik kon geen behandelingen betalen (zelfs niet EEN...) en ging een jaar
zonder enige vorm van medische hulp... maar ik rookte bijna elke dag... toen een jaar later bij mijn jaarlijkse
examen, de dokter en verpleegsters werden weggeblazen... ze konden niets anders vinden dan lichte littekens
waar de kanker had gezeten... Ik ben nu 100% kankervrij... dankzij marihuana... geen dokters... geen "medicijn"
”... geen behandelingen... maar vanwege een pure, kruiden, NATUURLIJKE plant... Ik ben het levende bewijs...

De dokters zeiden dat ik kanker van niveau 5 had moeten hebben door zonder enige behandeling te gaan... maar
toch was het GEGEVEN... zonder hulp van hen... in LITTLE ROCK (UAMS) voor meer testen... en UAMS
vond ook niets anders dan lichte littekens... ze zeiden dat het een wonder was... Ik denk dat het gewoon de
marihuana was... Legaliseer het al. .. mensen helpen... is dat niet waar de mensheid vroeger over ging?” Monica

“Ik ben zo ontzettend dankbaar dat David Triplett zijn video heeft geplaatst... ik vond de video geweldig en het
was  een  van  de  verhalen  die  me  ertoe  bracht  om  cannabisolie  te  proberen  op  een  basaalcelcarcinoom,
huidkanker op mijn voorhoofd... die nu verdwenen is! ... Stop niet met het verspreiden van de waarheid!” Dee

“Ik  gebruikte  cannabisolie  om  basaalcelcarcinoom  op  mijn  hoofd,  nek  en  gezicht  te  behandelen.  MET
SUCCES. Dit is een ideale kanker om onderzoek naar te doen. Het is duidelijk zichtbaar voor het blote oog en
eventuele veranderingen die plaatsvinden zijn gemakkelijk te zien. Ik heb geprobeerd hier in de VS interesse
voor te wekken, maar de FBI heeft niemand, en het lijkt erop dat iedereen met littekens bedekt is om aan te
raken. Kijk wat je kunt doen.” Joseph Siler (Eerste bericht op de CANNABIS CURES CANCERS! Facebook-
groep beheerd door Kane Slater, 7 januari 2010)

"Ik heb een knobbel in mijn dijbeen, vroeger was het hard, bijna 2 cm, nu is het minder dan de helft kleiner en
wordt het zachter (4 weken)." Katri

"Ik ben er net achter gekomen dat ik kankervrij ben nadat ik 5 maanden achter elkaar op de olie heb gezeten !!"
Mimi

V. JB, heeft u iets over het genezen van bepaalde tumortypes die "hemangioblastomen" worden genoemd? Ik
volg je  berichten,  evenals  anderen.  Ik heb NOOIT een andere behandeling  van dit  type tumor gezien  dan
excisie. Ik heb er een stel. Graeme

A. Niet persoonlijk, we hebben zeker niet de kans gehad om alle diagnoses die de mens persoonlijk kent te
behandelen, maar afgaand op wat ik er nu over heb gelezen, zie ik geen reden waarom de olie niet zou helpen.
Voor zover ik weet, kunnen ze het alleen diagnosticeren met behulp van CT-scans, en zoals ik het bekijk, moet
iedereen die een CT-scan maakt daarna minstens 60 g olie eten. En als ze die 60 gram eten voor de operatie, dan
ben ik er in de meeste gevallen zeker van dat de operatie niet nodig zal zijn omdat de tumoren er niet zullen
zijn. Dus ik zou de olie zeker zelf eens proberen. Alle goede wensen, JB

78



GENEZING VOOR KANKER: HET RICK SIMPSON-PROTOCOL

“Het feit dat placebo's sommige mensen genezen, is een reden om medicijnen voor altijd af te schaffen en de
kunst van placebo te bestuderen. Dat gezegd hebbende, doe je nooit een placebo-onderzoek als je een effectieve
remedie hebt, je hebt gelijk, dat zou de dood zijn van de helft van je patiënten, ziek en wreed.” Christoffel

-- Het zou inderdaad ziek en wreed zijn, en daarom zal ik het persoonlijk niet doen. Anderen kunnen dat als ze
dat willen, maar ik niet. Ik wil dat het medische systeem de olie als een placebo gaat gebruiken - als ze bewijzen
dat wat ze ook willen gebruiken, veiliger en effectiever is dan de olie (en leuker/prettiger voor de patiënt), dan
kunnen ze doorgaan en het verkopen . Zo niet, dan niet. Het is vrij eenvoudig en zeer rationeel, denk ik. En zo
zal het in de toekomst sowieso zijn, dus waarom wachten? JB

“Het is nooit te laat om te accepteren dat cannabis gewoon een medicijn is. Tegelijkertijd is het nooit te laat om
de olie als medicijn te gaan gebruiken, wat uw aandoening ook is of hoe ernstig deze ook is. Met het gebruik
van de olie is er meestal een kans voor de patiënt of de olie zal hem tot het einde een maximale kwaliteit van
leven bieden. En dat is ook veel.“ JB

“Als patiënten die chemo hebben gekregen de olie gaan gebruiken, moet de olie eerst het lichaam ontgiften. Dus
er is soms 120-150 g van de olie nodig voordat het de kanker zelf begint aan te vallen. Het is echt geen goed
idee om chemo te nemen, vooral als het absoluut niet nodig is, aangezien het medische systeem al tientallen
jaren weet dat cannabis een geneesmiddel is tegen kanker.“ JB

V. 'Terminal'-kankerpatiënten: Begint u ze agressief met 1 gram per dag of werkt u ze gedurende een week of
zo op? Advies uit ervaringen?

A. Nee, we beginnen altijd met kleine doses en volgen vrijwel de instructies. Natuurlijk, als ze eerdere ervaring
met cannabis hebben en weten dat er niets is om bang voor te zijn, kun je soms beginnen met een hogere dosis.
Maar je weet nooit hoe de patiënt op de olie zal reageren, en ze gebruiken meestal een mix van verschillende
medicijnen, dus misschien wil je voorzichtig zijn en de bloeddruk van de patiënt in de gaten houden enz. De
algemene aanbeveling is om de instructies te volgen, de minder formele is - volg je instinct en oordeel en
wanneer de patiënt "niets te verliezen" heeft,

Ik zou niet aarzelen om ze een hoge dosis te geven als dat nodig is (acute rugpijn enz.). Van een gram echt
hoogwaardige olie kan een onervaren gebruiker heel erg high worden. Soms zou deze hennep-geïnduceerde
komma gunstig  zijn,  en ik weet  zeker dat het op die  manier  zal  worden gebruikt  voor anesthesie  vóór de
operatie, vroeg of laat, maar op dit moment willen we dat patiënten zoveel mogelijk in hun comfortzone blijven.
Ik hoop dat ik het goed heb uitgelegd. Beste wensen, JB”

“Corrie,  mijn  vriend,  je  hebt  me geholpen  met  neuken.  Ik  heb hem medicijnen  gegeven voor  zijn  neuro-
endocriene tumoren. Hij is nu 1 maand aan de med en het begint te slinken. Het was zo groot dat het op zijn
maag duwde, maar nu is het zover dat hij weer kan eten en zijn arts zei dat hij nog nooit zo'n SNELLE tumor
had zien krimpen. Het maakte hem bang en al het bloedwerk kwam terug normaal, dus weer een ander op weg
om te genezen en dat is GEWELDIG. En je bent GEWELDIG en God is geweldig.”

“Ik heb een vriend die hersenkanker heeft en ik heb Cml. De olie werkt voor ons allebei!!! Mijn vriend is in
mijn ogen het bewijs uit de eerste hand dat deze olie een wonder is... Ik had eerder mijn twijfels, maar nu niet!
Pak de olie, HET WERKT!” Tyler

“Vorig jaar werd mij door een vriendin van mijn moeder gevraagd of ik een hennepoliekuur van zes maanden
voor haar moeder kon maken, van de beste kwaliteit cannabis. Ze had nekkanker. Ik maakte de olie voor haar
volgens  het  YouTube-advies,  en  plaatste  het  vervolgens  in  Rusland.  Ze  gebruikte  de  eerste  cursus  van 6
maanden met verbluffende resultaten en vroeg om nog een dosis van 6 maanden, ik stuurde haar nog een lading
en nu 14 maanden later is ze in goede gezondheid. Je doet geweldig werk, Rick. Bedankt." Gareth

“Hallo mijn naam is Alysa Erwin en ik ben 16 jaar oud. In 2011 kreeg ik de diagnose anaplastisch astrocytoom
stadium 3. Wij (mijn familie en ik) hebben de beslissing genomen om een cannabisconcentraat te gebruiken. De
Universiteit van Michigan vertelde ons dat ik waarschijnlijk niet meer dan een paar jaar zou overleven en de
kanker  zelf  was  niet  te  opereren  omdat  het  in  een  spinformatie  zat.  Afgelopen  januari  ging  ik  voor  mijn
reguliere MRI bij de Universiteit van Michigan. Alle tumoren zijn weg.”
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“Ik kreeg opnieuw de diagnose kanker. Derde keer. Fase 4 bot- en leveruitzaaiingen, van borstkanker. Mijn
kankerverhaal  begon bijna  7 jaar  geleden,  ik  ben een  van de  gelukkigen  die  de  hoeveelheid  chemo heeft
overleefd waaraan ik mijn lichaam heb onderworpen, om nog maar te zwijgen van de straling. Deze derde
diagnose had me ervan overtuigd dat ik er klaar voor was; Ik bedoel, wie overleeft dit soort diagnoses??

Dus ik ging op zoek naar wonderen en ik vond Rick Simpson. Ik was er zeker van dat deze man op geen enkele
manier de waarheid vertelde, dus ik ging dieper kijken. Ik begon contact te maken met mensen in Michigan en
leerde meer over Rick Simpson Oil of cannabisolie en het resultaat dat mensen net als ik ervoeren, dat was
overleven, remissie, genezing !!

Op dit moment heb ik niets te verliezen, dus ik stak mijn hand uit en vroeg om hulp. Ik begon een gram per dag
van mijn medicijn in te nemen en werkte langzaam op tot die dosering. Rust werd een groot deel van mijn dag,
en  dat  is  precies  wat  mijn  vechtlichaam nodig  had.  De enige  bijwerking die  ik  ooit  heb  ervaren,  was de
hoeveelheid en de geweldige kwaliteit van de slaap die ik kreeg. Dat plus mijn bloeddruk regulerend en mijn
pijn is nu onder controle.

Minder dan een jaar geleden werd ik gediagnosticeerd met stadium 4 bot- en leverkanker met ontelbare tumoren
(zoveel dat ze gewoon stopten met tellen), ik kreeg te horen dat ik mijn zaken op orde moest brengen. (Dat
beneemt me nog steeds de adem.) Snel vooruit naar vandaag en ik ben op enkele centimeters verwijderd van
remissie. Mijn PET-scan vorige week was negatief... Negatief! Ik heb er nog nooit zo een gehad. Het betekent
dat er geen kanker is. De enige reden dat ik niet in volledige remissie ben, is omdat er een paar schaduwen op
mijn botten zijn in de kattenscan, maar ik zet mijn behandeling voort en ook die zullen binnenkort verdwenen
zijn. Dit is niets minder dan een wonder, ontelbare tumoren tot een paar schaduwen die niet eens op een PET-
scan verschijnen.

Mensen zeggen misschien: wees voorzichtig met het woord genezen... Maar, ik bedoel, het is wat het is. Ik ben
hier en ik word elke dag gezonder en John heeft me geholpen daar te komen. Hij nam me op toen ik hem riep en
om hulp vroeg. Hij en zijn groep hebben de tijd genomen om met mij om de tafel te gaan zitten om ervoor te
zorgen dat ik ben opgeleid over de ernst van dit medicijn en de toewijding die het van al onze onderdelen vergt
om dit mogelijk te maken. Voor mij, en voor jou, is dit een zaak van leven en dood. Ik hoop dat iedereen het zo
serieus neemt! We zullen de rest van ons leven afhankelijk zijn van dit medicijn.

De Michigan Cannabis Club heeft gezorgd voor mijn medische behoeften en voor mijn educatieve behoeften.
Dit is een serieuze groep en ze hebben serieuze steun nodig, zegen John Roberts, je opofferingen hebben me in
leven gehouden. Help ze alsjeblieft nu, zodat ze zo velen kunnen blijven helpen. Bedankt!!"

-- Deze update is enkele maanden geleden gepost en ze is nu in volledige remissie. Michigan Kankerproject

"Ik  ben  een  68-jarige  man  die  leefde  in  wat  ik  beschouwde  als  een  normaal  gezond  leven  zonder  grote
problemen en die mezelf  onderhield met een jaarlijkse griepprik en controles.  Mijn lichaamsfuncties waren
prima en alles leek in orde totdat ik op een ochtend wakker werd met vreselijke buikpijn.

Omdat ik dacht dat het een blindedarm of een hernia was, haastte mijn vrouw me naar de spoedeisende hulp. Ik
had ongeveer 2 uur later een spoedoperatie, 15 augustus 2012, en er was een enorme tumor op mijn dikke darm
die samen met 14 lymfeklieren werd verwijderd. Een week later brak mijn ingewanden open en vergiftigde me
en dat leidde tot een tweede operatie.

Ik begon me 4 dagen later beter te voelen, ik stond op en kreeg langzaam mijn mobiliteit terug en ik begon te
bloeden. Terug voor operatie nummer 3 en een dag later een milde hartaanval gehad.

Kort daarna -33 dagen op de IC- werd ik ontslagen en droeg ik een ostomiezak. De tas was 8 maanden bij mij
en er werd een omkeringsoperatie uitgevoerd zonder complicaties. De chirurg zei dat kanker zich niet buiten de
knooppunten had verspreid.

Ondanks dat marcheerden ze me naar de Kankerkliniek en begonnen Chemo en bestraling te bespreken als een
"follow-up". Standaard protocol zeiden ze. BULLSHIT zei ik! Er zal geen bestraling van mijn lichaam zijn of
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het  meer  vergiftigen  met  Chemo of  Bestraling.  De oncoloog van de  Kankerkliniek  maakte  geen  ruzie  en
schetste een jaar lang elke 3 maanden follow-ups, wat een CT-scan en bloedonderzoek met zich meebracht.

Ik vond het materiaal zoals beschreven door Rick Simpson en produceerde de RSO. Door alle instructies voor
het extractieproces te volgen en Nafta als mijn oplosmiddel te gebruiken, had ik de afgewerkte olie in spuiten en
begon ik het twee keer per dag in te nemen, elke keer een kleine hoeveelheid.

Ik voltooide mijn 4e follow-up bij de Kankerkliniek en zij verklaarden dat de CT-scan niets laat zien dat zou
wijzen op de aanwezigheid van KANKER. Het bloedonderzoek toonde CEA-niveau op 1,4, maar wat maakt het
uit, iedereen heeft een of twee kankercellen. Ze beschouwen alles van 5+ als reden tot bezorgdheid. Ik ben nu
een nieuwe batch aan het bereiden en zal preventief dagelijks innemen.

Aan IEDEREEN die nu aan kanker lijdt, raad ik u aan hetzelfde te doen. We hebben NIETS te verliezen en alles
te winnen.” Gerry

"Is het te laat om iemand te redden die stadium 4 heeft en al huid en botten is en nauwelijks meer kan lopen van
het verlies van kracht?" tuimelen

"Het is nooit te laat. Er zijn veel wonderen gezien bij het gebruik van deze olie. Als het hen niet kan redden, is
het minste wat het zal doen, hun lijden verlichten zonder de harde bijwerkingen van geneesmiddelen. Merk op
dat  als  ze  met  hoge doses  beginnen,  er  veel  slaap  zal  zijn  totdat  er  tolerantie  is  opgebouwd.  Het  is  heel
krachtig.” Nick

“Ik ben een tweevoudige strijder tegen borstkanker. Ik wil graag het levende bewijs zijn dat uw olie werkt om
levens te redden.” Michelle

"Ik ook, schildklierkanker vrij !!" Michelle

“Dawn: Zeg wat je wilt over me, ontvriend me, veroordeel me... Je argument is ongeldig! Dit is de laatste scan
die moeder ooit zal krijgen!!! CANNABIS DOODT KANKER!

Stacy: In welk stadium was je moeder? Ik weet dat je het al eens eerder hebt gepost, maar ik ben het vergeten. 
Dat is meteen een fantastisch verslag!!
Dawn: Stacy, het was stadium 3 kleincellig longcarcinoom. 5 tumoren met kleine mets naar het bovenste 
lymfesysteem.
Debbie: Dat is zo fenomenaal! Ik heb nog nooit gehoord van iemand die kleine cellen geneest, zelfs niet met 
alle reguliere protocollen. Dit is opmerkelijk! Je hebt niet alleen het leven van je moeder gered, maar dit zal ook
andere levens redden, want het is het bewijs dat cannabis werkt. Heel erg bedankt om dit te delen!
Dawn: Debbie, ze deed het allemaal, cannabisolie - chemo - bestraling MAAR was genezen voordat haar 
chemo- en bestralingsbehandelingen waren gedaan, dus weigerde ze de resterende behandeling en bleef bij de 
olie... Die ze nog steeds neemt en ELKE DAG zal nemen de rest van haar leven!
Steve: zegt 'dit past het beste bij veranderingen na bestraling'. Heeft ze bestralingstherapie gehad?
Dawn: Steve, ja dat deed ze, maar ze is nooit klaar... Dr is gevloerd!'

“Patiënt: Linda V., Servicedatum: 16-11-2013, Procedure: CT-BORST MET CONTRAST

Er werd een CT van de thorax uitgevoerd... Er wordt een vergelijking gemaakt met eerdere CT van de thorax
van 7/8/13

INDICATIE: Dit is een 64-jarige vrouw met een voorgeschiedenis van longkanker...

BEVINDINGEN: Er is verhoogde interstitiële verandering en interlobulaire septumverdikking... die is verbeterd
in  vergelijking  met  eerder  onderzoek...  Er  zijn  geen  duidelijke  mediastinale  zachte  weefselknobbeltjes  of
mediastinale adenopathie aangetoond. Er zijn geen duidelijke aanwijzingen voor axillaire lymfadenopathie of
hillaire lymfadenopathie.  Afgezien van veranderingen na de bestraling in het mediale aspect van de rechter
bovenkwab,  worden  geen  extra  parenchymale  pulmonale  opaciteiten  of  verdachte  pulmonale  knobbeltjes
aangetoond. De luchtpijp en de hoofdbronchi zijn patent. Er is geen pleurale effusie. De grootte van het hart is
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normaal. Er is geen pericardiale effusie. De gevisualiseerde delen van de bovenbuik zijn onopvallend. Er is
geen focaal agressieve lucente of sclerotische benige laesie.

INDRUK: Verbetering van de veranderingen na bestraling in de rechter hillum en het mediale aspect van de
rechter bovenkwab. Geen definitief bewijs van terugkerende of resterende ziekte.”

“Olie heeft alle stralingsschade ongedaan gemaakt en onvoorstelbaar genezen... Medicinale marihuana heeft me
GERED en houdt me weg van 5 farmaceutica. Ik verloor mijn rechternier door chemo en het begint te grijpen
naar waar het pijn doet om een huid op me te hebben... dat is slechts een van de oliën die de zenuwbeschadiging
in mijn ogen, veroorzaakt door chemo, terugdraaiden naar waar ik de diagnose glaucoom kreeg, en bij mijn
laatste bezoek, slechts 6 maanden geleden, was er helemaal geen teken van glaucoom en mijn zicht is beter als
ik medicijnen geef... Teresa

“Mijn tante, met stadium 4 glioblastoom, ging na slechts drie doses van rolstoel naar lopen! Haar linkerkant was
meer dan een maand verlamd. Maar nu volledig functioneel!! Zo opgewonden!" Nicolette

“Ik werkte jarenlang bij een collectief en had huidkanker aan mijn linkerarm doordat ik die tijdens het rijden uit
het raam hing. Nu weet ik dat niemand me hoeft te geloven, maar ik begon er elke dag RSO-olie op te doen en
ik zweer dat het weg is. Het heeft een paar maanden geduurd, maar het is echt gegaan waar het al jaren is.”
Randy

“Dit  heeft  mijn  leven  veranderd  nadat  ik  bijna  een  jaar  geleden  de  diagnose  CML (chronische  myeloïde
leukemie) kreeg en ik de video Run From the Cure bekeken over hoe cannabisolie terminale kankerpatiënten
genas. Nou, ik ben het levende bewijs dat het werkt. Het heeft mijn kankerniveaus veranderd. Ik ben nog niet
genezen,  maar  hopelijk  kan ik binnenkort  zeggen dat ik  een overlevende ben,  dus tenzij  je een mijl  in  de
schoenen van een kankerpatiënt hebt gelopen, begin niet te bashen op iets waar je niets van weet.” Denise

"Ik geloof. Bij mijn vriend zijn 3 soorten kanker geconstateerd. Hij kreeg 3 weken te leven. Nu, 2 jaar later, is
hij op 1 soort en doet hij het goed." Sandra

“Mijn broer had lymfoom, maag, uitgezaaid naar zijn ruggengraat. De medicijnen die ze hem gaven, hielden
hem dag en nacht de hele nacht wakker en kon wekenlang niet slapen of eten. Eén gram pilletje olie en hij
slaapt 18 uur en eet naar hartelust. Een week later is hij voor 78% kankervrij. De dokter was verbijsterd. We
hebben het hem niet verteld omdat hij in een niet-medische toestand verkeerde, maar cannabis heeft zijn leven
en dat van ons gered. Nu een jaar later VERSLAAT MIJN BROER LYMPHOMA! Niemand doet dat... zonder
cannabis.” errl

“Ik heb momenteel kanker in stadium 4. Ik heb leverablatie en resectie gehad, evenals folfox-chemo. Ik heb de
olie- en tumormarkers gebruikt, van 1200 naar 3 gegaan. Alle medische teams zeggen NSD. Geen tekenen van
ziekte.” Jim

“Ik heb 5 van mijn tumoren verwijderd met behulp van cannabisolie... was interessant om te zien hoe de dokters
werden geconfronteerd toen hij de 5 van de originele tumoren niet kon vinden... waar gingen ze heen? Maakt
het uit? Bedankt wietolie.” Kelly

'Ik had er een tijdje terug een grote flacon van. Ik zou een druppel per dag nemen. De persoon die het aan mij
gaf, vroeg het terug. Uiteindelijk gaf hij het aan een vrouw die langzaam aan het verdwijnen was van kanker. Ze
kon niet eten, drinken, laat staan echt leven. Ze woog nog geen 70 pond. Mijn vriendin gaf haar de olie... voila!
Ze  begon  te  eten,  te  drinken  en  zette  haar  strijd  voort...  met  succes.  Vaste  aanhanger  van  de  helende
eigenschappen van cannabis.” Tara

“Vandaag kreeg ik bericht van een man aan wie ik een groot bedrag heb gedoneerd. Hij had een kankergezwel
in zijn keel. Sinds begin april 2013 volledig sondevoeding. De vrouw van de zieke man roept allemaal in tranen.
Na 4 weken 2 keer per dag olie te hebben ingenomen,  is het weg. Helemaal  weg...  Hij heeft  vast voedsel
gegeten... Geen nieuwe behandelingen of nieuwe medicijnen, alleen RSO. Deel de kennis, red een leven.” Jared

“Dean: Mijn tante gebruikte chemotherapie. Zelfde resultaten. DOOD.
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Stefan: Sorry voor je verlies. Ik heb gezien dat hennepolie huidkanker uit mijn meter haalt. Ik denk dat je er nog
vroeg bij moet zijn. Ik weet zeker dat cannabis heeft geholpen.”

“Ik kreeg net te horen dat mijn 16-jarige patiënt die non-Hodgkin-lymfoom HAD DUIDELIJK is! Tumoren
weg, labs normaal.” Janet

“Ik kreeg een telefoontje van een terminaal zieke patiënt. Ze wordt nu een paar maanden behandeld met RSO.
Darmkanker. Dr. Ted zei dat ze nog maanden te leven had. Jindřich Bayer, ik ben blij te kunnen melden dat hij
haar tijdens de laatste Dr. Appt het beste kerstcadeau ooit heeft gegeven. Hij vertelde haar, ik kan geen kanker
vinden, en je zou kunnen leven!!!! Dat is een kerstcadeau. Bedankt Jezus!!!! Zeg nooit nooit..." Raymond

“Ik heb twee vrienden gehad die kanker hebben overleefd door de beroemde Simpsons Oil te doen! De een had
longkanker en kreeg nog 6 maanden te leven, hij leeft nu 7 jaar en de ander heeft twee keer kanker gehad, de
laatste was eierstokkanker en ik ben blij te kunnen zeggen dat sinds 2 weken geleden geen kanker meer is!
Beide keren gebruikte ze de cannabisolie!!” Vicki Jane

'Ik volg Rick's pagina nu ongeveer een jaar, sinds mijn moeder de diagnose kleincellige longkanker kreeg. Ze
kreeg de diagnose in maart vorig jaar en begon kort daarna met chemo. Ze onderging de hele zomer chemo en
bestraling van de borst en werd erg ziek omdat de radium haar keel verbrandde, zodat ze niet kon slikken/eten
enz. Ze werd bijna twee maanden in het ziekenhuis opgenomen. Ze had toen wat hersenstraling (preventief,
bleh:/) al die tijd dat we veel onderzoek hadden gedaan en waren begonnen aan onze reis om alles bij elkaar te
krijgen om onze eigen olie helemaal opnieuw te produceren. Waar we in zijn geslaagd - yay!

Dus na haar eerste twee dagen hersenbestraling werd ze er heel erg ziek van, dus hebben we besloten dat ze de
olie zou starten (oktober). Vanaf de allereerste dosis keek ze nooit meer achterom!!!! Ze zeilde door de rest van
haar hersengolven en verbaasde dokters dat ze geen migraine had of hevig braken of geheugenverlies enz enz!
Ze was aan het vliegen!

Dus na haar controle in oktober toonde ze een grote vermindering van de longtumor, maar het was er nog
steeds. Ze wilden haar in januari weer zien om te beslissen over de volgende stappen. Dus we gingen door tot
november en december en gaven haar alleen olie en geen andere behandeling. Ze had een kleine tegenslag met
Kerstmis  en  werd  twee  weken  depressief  en  braakte,  maar  we  hebben  haar  teruggezet  op  haar  rauwe
veganistische smoothies en tarwegras en ze is echt opgefleurd en ziet er stralend uit. Haar grote check-up na
haar laatste scans was gisteren en raad eens... Mijn moeder is KANKERVRIJ!!!! Het is verdwenen!!!! Hoe
geweldig is dat!!!!” via Janet

“Ongeveer  6  maanden  geleden  werd  bij  mijn  moeder  de  diagnose  terminaal  uitgezaaid  melanoom  met  6
tumoren op haar beide longen vastgesteld. De doktoren vertelden ons dat chemo en bestraling niets zouden
uithalen en zeiden dat ze een nieuwe behandeling hadden gehad die erin was geslaagd de groei van tumoren te
stoppen en haar leven misschien nog een paar jaar te verlengen. We begonnen met de nieuwe behandeling en de
bijwerkingen waren verschrikkelijk, dus we stopten. Ongeveer een week later noemde een vriend van mij uw
documentaire op YouTube, Run From the Cure.

Nadat ik dit had bekeken, besloot ik wat voor kwaad het zou kunnen zijn om het te proberen? Hé, als het niet
werkt,  gaat  ze  toch  dood.  Om een  lang  verhaal  kort  te  maken  mama  heeft  de  olie  ongeveer  3  maanden
ingenomen en ze had 2 dagen geleden scans en 5 van de 6 tumoren zijn VOLLEDIG weg en de laatste is half zo
groot als het was.

Ik kan de dankbaarheid die ik heb voor je informatie en het redden van mijn moeders leven niet in woorden
uitdrukken. Het is verschrikkelijk om te denken aan alle mensen en kinderen in de wereld die lijden en sterven
terwijl een simpele plant dit allemaal kan oplossen. Ik ben nu vastbesloten om het woord te verspreiden en
misschien wat van mijn eigen te verbouwen en olie te maken voor mensen die ik ken die hulp nodig hebben.
Nogmaals bedankt en veel succes in de toekomst met alles.” via Janet

"Eierstokkanker, 5,5" tumor, nog 90 dagen te leven, uitgezaaid naar de maag... 90 gram ingenomen in 38 dagen.
Geen kanker meer. Heb alle documentatie die men zou moeten geloven, maar toch hebben mensen dat niet!
God zegene je St. Simpson voor het helpen van ons om onze mama te houden!!!” Larry
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“Ik heb behoorlijk geweldig nieuws, mensen. Een van mijn Peeps in het oosten gaf er een, tel het maar... EEN
tube olie aan een vriend die een enorme tumor had rond zijn halsslagader. Hij negeerde het gewoon, liet zijn
haar lang groeien om het te verbergen terwijl het groter en groter werd. Zijn broer, een arts, wist niet wat hij
moest doen omdat de patiënt chemo/bestraling weigerde. Omdat ze het niet langer konden negeren, namen ze
hem 2 dagen geleden mee naar de operatiekamer voor wat een enorme operatie zou worden. Verschillende
specialisten/chirurgen waren aanwezig omdat dit een zeer gevaarlijke, lange en gecompliceerde operatie zou
worden. Ze zouden proberen zoveel mogelijk van de tumor te verwijderen en zouden een ader uit het been
moeten halen en in zijn nek transplanteren. Ze openden zijn nek en VOILA, de tumor was volledig ingekapseld
en  losgemaakt  van  de  halsslagader.  Ze  reikten  letterlijk  naar  binnen  en  trokken  het  eruit!  De  artsen  zijn
verbijsterd en willen een gedetailleerd verslag van alles wat hij heeft gedaan. Het zal geen lange lijst worden
mensen. Gewoon sap maken en EEN tube olie.” Corrie

“Olie  is  geweldig!!  Een  vriend van mij  had  cysten  in  de  eierstokken...  ze  werd geopereerd  om er  een  te
verwijderen en een maand later was ze terug om te ontdekken dat ze er meer had! Er ging een maand voorbij en
het  verdubbelde  in  omvang  en  ze  kreeg  te  horen  dat  als  er  iets  gebeurt,  ze  terug  zou  komen  en  ze  een
spoedoperatie  zouden  doen!  Haar  man  maakte  wat  olie  voor  haar...  ze  nam het  voor  3  weken...  tot  haar
verbazing toen ze voor haar volgende echo ging was het bijna weg!!!” Jolie

“Vandaag een jaar geleden vertelde iemand die heel dicht bij me stond me dat hij terminale kanker had. Hij
kreeg te horen dat hij nog 8 maanden te leven heeft. Binnen 5 dagen gaf ik hem wat cannabisolie om in te
nemen door een halve rijstkorrelgrootte van de olie te eten. Binnen 6 weken was er een vermindering van de
grootte van zijn tumor en er was geen teken dat het zich uitbreidde zoals ze zeiden dat het zou doen.

Ik ben blij te kunnen zeggen dat de tumor zo groot was als een grote grapefruit en vandaag de dag zo groot als
een eikel. De cannabisolie heeft zijn leven gered. Hij zal de olie blijven eten totdat deze op is. Het geneest niet
alleen zijn terminale kanker, maar het heeft ook een verbazingwekkend effect op zijn gezondheid gehad. Hij
was pre-diabetisch en zwaarlijvig en hij heeft nu het perfecte gewicht en is gelukkiger dan ooit!

Ik moedig iedereen aan om naar cannabisolietherapie te kijken. Bekijk -> RICK SIMPSON “RUN FROM THE
CURE” Video op Youtube...  Het  zou zomaar  je  leven kunnen redden of  iemand die  je  kent.  Geef  ze het
geschenk van het leven!” Jose

Bewijs

“Rick  Simpson  Oil  heeft  volledige  wetenschappelijke  geloofwaardigheid  als  je  de  moeite  neemt  om  de
wetenschappelijke literatuur te lezen” Robert Melamede, ook bekend als Dr. Bob

"De remming van de celoverlevingsroute leidt tot defosforylering van Bad en translocatie van dit Bcl-2-eiwit
naar de mitochondriën en vervolgens tot apoptose." Ummmm, lekentaal alstublieft???” Kans

-- Dat vertaalt zich naar: "Cannabis doodt kankercellen", Chance. JB

V. Waarom zou ik van artsen verwachten dat ze de bewering ondersteunen dat cannabis kanker geneest? 

A.  Nou,  omdat  het  kanker  geneest  en  dat  is  alles.  THC  veroorzaakt  apoptose,  dus  verrassend  genoeg
veroorzaakt het apoptose bij alle vormen van kanker. Waarom? Nou, omdat gedecarboxyleerde olie op de een
of andere manier in alle cellen van het lichaam terechtkomt als het in de juiste hoeveelheden wordt ingenomen.
Het endocannabinoïdesysteem reguleert het immuunsysteem, dus als het immuunsysteem goed werkt, kan het
ook kanker bestrijden. Niet veel aan dit, echt, het is echt offensief eenvoudig.

Goed geproduceerde hoogwaardige olie is sowieso de beste kans die de patiënt heeft (misschien is een operatie
nodig in een paar levensbedreigende gevallen). En als u een behandelingsoptie kent die veiliger, effectiever en
leuker is voor de patiënt dan de olie, vertel het ons dan. Er is geen.
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Kijk naar wat Mechoulam en Pacher zeggen: "Ontsteking/weefselbeschadiging veroorzaakt snelle verhogingen
van lokale endocannabinoïdeniveaus, die op hun beurt de signaalreacties reguleren in immuuncellen en andere
cellen  die  hun  kritieke  functies  moduleren.  Veranderingen  in  endocannabinoïdeniveaus  en/of  CB2-
receptorexpressies zijn gemeld bij bijna alle ziekten die mensen treffen, variërend van cardiovasculaire, gastro-
intestinale,  lever-,  nier-,  neurodegeneratieve,  psychiatrische,  bot-,  huid-,  auto-immuunziekten,
longaandoeningen tot pijn en kanker, en modulerende CB2. receptoractiviteit  heeft een enorm therapeutisch
potentieel in deze pathologieën." http://www.ncbi.nlm.nih. gov/pubmed/21295074

En hoe doe je dit allemaal? Nou ja, met de olie. Je balanceert de levels of zet ze indien nodig in een overdrive.
Je kunt de olie eten, erop smeren, verdampen en in zetpillen nemen, en tussen deze vier methoden kun je een
manier vinden om elke patiënt op deze planeet te helpen. Later injecteren artsen de tumoren met de olie en
krimpen ze op die manier in recordtijden (thuis niet aanbevolen).

En waarom suggereerde ik huidkanker (of diabetische zweren of brandwonden)? Nou, omdat je kunt zien wat
daar gebeurt en het duurt meestal niet lang om ze met de olie te genezen, in de meeste gevallen maximaal een
paar weken. Realiseer je dan gewoon dat hetzelfde gebeurt na plaatselijke toepassing op je huid, gebeurt in je
lichaam wanneer je de olie inneemt. Nogmaals, aanvallend eenvoudig, maar dat is uiteindelijk een heel precieze
uitleg. En ga dan terug naar wat Mechoulam schreef: "Veranderingen in endocannabinoïdeniveaus en/of CB2-
receptorexpressies zijn gemeld bij bijna alle ziekten die mensen treffen, variërend van cardiovasculaire, gastro-
intestinale,  lever-,  nier-,  neurodegeneratieve,  psychiatrische,  bot-,  huid-,  auto-immuunziekten,
longaandoeningen  tot  pijn  en  kanker,  en  het  moduleren  van  de  CB2-receptoractiviteit  heeft  een  enorm
therapeutisch potentieel in deze pathologieën.”

-- Als ik dat allemaal weet, ga ik mijn CB2-receptoractiviteit onmiddellijk moduleren. JB

"Het genas me van kanker ... Fase 4-hersenen ... Dus ja." Kristal

“Zeggen dat het kanker geneest, is nogal een gevaarlijke en illusoire overschatting van een overigens geldig
punt dat meer onderzoek verdient. Maar nee, nee, nee. Cannabis geneest kanker niet. Er is op dit moment geen
definitieve  en  geen  echte  remedie  voor  kanker,  en  alleen  een  aantal  verwaande  medische,  voedings-  en
psychologische inspanningen kunnen helpen om het risico op overlijden door kanker te verminderen. Cannabis
geneest kanker niet, en patiënten moeten dit weten.” Davide

"RSO doodt kanker, maat... Roken, nee, maar RSO ja." Kevin

"Zou je me hier willen helpen, alsjeblieft maat...?" Jeff

"Allereerst is "kanker" alles van een cyste tot neuroblastoom, dus "geneest kanker" is generiek, ongrijpbaar,
niet-specifiek.  Dan  heeft  cannabis  wel  een  heel  goed  effect  op  celduplicatie,  wat  zeker  helpt,  maar  niet
systematisch tumoren geneest.  Nogmaals,  elk type kanker is  anders en cannabis heeft  op de een of andere
manier een positieve reactie laten zien op borstkanker, een type o-carcinoom, dat ook op grote schaal en zeer
effectief wordt behandeld door de conventionele geneeskunde. Dat gezegd hebbende, ik ben VOLLEDIG voor
het legaliseren van cannabis, maar hoewel ik heel open sta voor alternatieve therapieën, moet ik merken dat ik
het niet eens ben met deze pompeuze bewering.” Davide

"Jindrich Bayer, help alstublieft!!!" Kevin

"Zeggen dat cannabis een positieve reactie vertoont bij het bestrijden van bepaalde soorten tumoren, is een
bewering die ik kan accepteren." Davide

-- Davide, accepteer wat je wilt, dat vind ik oké. Ja, er zijn heel weinig harde gegevens beschikbaar over de
Rick Simpson-olie, maar dat is alleen te wijten aan de corruptie van het medische systeem en hun geldmeesters.
Dit  zal  zeer  snel  veranderen  wanneer  Colorado en Washington hun gegevens gaan aanleveren.  Bovendien
beginnen Israël en Nederland de olie nu te testen, Tsjechië zal waarschijnlijk zeer binnenkort toetreden.

Voor zover we weten, en uit onze praktische ervaring met duizenden patiënten, lijkt de olie veel beter te werken
op alle soorten kanker dan alles wat momenteel door het medische systeem wordt geleverd. Als je bewijs wilt,
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maak dan wat olie en zoek iemand met huidkanker en kijk wat er gebeurt als de olie erop wordt aangebracht.
Beste wensen, JB

"Maak het zelf, we vroegen Rick waar we het kunnen krijgen en na een tijdje realiseerden we ons dat, aangezien
we ver weg van Amerika wonen en we vanwege financiële beperkingen niet ergens heen kunnen reizen om het
te krijgen, we de video net 100 keer hebben bekeken , onthield het praktisch, vond cannabis van een lokale
leverancier, kocht de rijstkoker, de alcohol, zelfs een thermometer om zeker te zijn van de temperatuur. Het was
makkelijker dan we dachten, WE HEBBEN HET ZELF GEMAAKT, mijn vriend slikt het nu al 4 dagen... We
zullen  afwachten.  We  hebben  medische  tijdschriften  gelezen  en  veel  documentaires  bekeken,  al  hun
bevindingen zijn hetzelfde (klinische proeven gedaan aan de UCLA, Harvard...) -- de olie doodt kankercellen!
Dus hebben we besloten om het te maken, want je kunt het nu pas als je het probeert!” Ioanna

“Het feit dat placebo's sommige mensen genezen, is een reden om medicijnen voor altijd af te schaffen en de
kunst van placebo te bestuderen. Dat gezegd hebbende, doe je nooit een placebo-onderzoek als je een effectieve
remedie hebt, je hebt gelijk, dat zou de dood zijn van de helft van je patiënten, ziek en wreed.” Christoffel

-- Het zou inderdaad ziek en wreed zijn,  Christopher, en daarom zal ik het persoonlijk niet  doen. Anderen
kunnen dat  als  ze  dat  willen,  maar  ik  niet.  Ik  wil  dat  het  medische  systeem de olie  als  een placebo  gaat
gebruiken  -  als  ze  bewijzen  dat  wat  ze  ook  willen  gebruiken,  veiliger  en  effectiever  is  dan  de  olie  (en
leuker/prettiger  voor  de patiënt),  dan kunnen ze doorgaan en het  verkopen .  Zo niet,  dan niet.  Het  is  vrij
eenvoudig en zeer rationeel, denk ik. En zo zal het in de toekomst sowieso zijn, dus waarom wachten? JB

"Hé Kim, ik daag je uit om te BEWIJZEN dat cannabis als een niet-toxisch levensreddend medicijn "retoriek"
is. Succes hiermee. Ik klonk vroeger net als jij. Toen besloot ik dat ik gaten ging blazen door deze "retoriek"
want  dit  MOET  BULLSHIT  zijn...  jongen  had  ik  het  mis.  Ik  bedoel  DOOD  FOUT.  Je  kunt  de
wetenschappelijke 100% IRON CLAD FEITEN niet ontkennen. Ik zou het niet kunnen en jij zult het ook niet
doen. De FEITEN zijn de FEITEN en dit is een FEIT, Kim. De AMA & Big Pharma zijn CRIMINELEN. Ze
hebben willens en wetens toegestaan dat dit prachtige geschenk van God werd gedemoniseerd en gelogen voor
PURE WINST! Ze hebben je familieleden laten lijden en sterven, Kim. Als je denkt dat deze Petro Chemicals
die ze verkopen medicijnen zijn, kun je het beste nog een keer nadenken. U wilt wat "retoriek" ontdekken, ga
praten met uw Dr., ga praten met de American Cancer Society, ga praten met je fabrikanten van gifpillen. Let
op, Kim, ELKE PIL DIE ZE EIGEN "VEILIG" IS, IS DAT NIET! Vind er een voor mij die niet GIFTIG is,
maar EEN! Maar hier hebben we een NIET-TOXISCHE GROENTE die HET krachtigste medicijn op AARDE
produceert waarvan is bewezen dat het ZIEKTE HEEFT, en onze "gezondheidswerkers" en de regering hebben
het nodig geacht om ons deze levensreddende groente te ontzeggen, waardoor we kunnen lijden en sterven EN
worden in de gevangenis om het nog veiliger te maken in de samenleving... Wil je praten over "RETORIC"???
Ik hoop dat dit bericht je ogen opent voor de WAARHEID. Zo niet, RIP Kim, er is geen hoop voor jou en je
soort, je hebt "klinische endocannabinoïde tekortkomingen". Zoek het op, het is waar." Dan Maar hier hebben
we  een  NIET-TOXISCHE  GROENTE  die  HET  krachtigste  medicijn  op  AARDE  produceert  waarvan  is
bewezen dat het ZIEKTE HEEFT, en onze "gezondheidswerkers" en de regering hebben het nodig geacht om
ons  deze  levensreddende  groente  te  ontzeggen,  waardoor  we  kunnen  lijden  en  sterven  EN worden  in  de
gevangenis om het nog veiliger te maken in de samenleving... Wil je praten over “RETORIC”??? Ik hoop dat
dit bericht je ogen opent voor de WAARHEID. Zo niet, RIP Kim, er is geen hoop voor jou en je soort, je hebt
"klinische endocannabinoïde tekortkomingen". Zoek het op, het is waar." Dan Maar hier hebben we een NIET-
TOXISCHE GROENTE die HET krachtigste  medicijn  op AARDE produceert  waarvan is bewezen dat het
ZIEKTE  HEEFT,  en  onze  "gezondheidswerkers"  en  de  regering  hebben  het  nodig  geacht  om  ons  deze
levensreddende  groente  te  ontzeggen,  waardoor  we  kunnen  lijden  en  sterven  EN worden  verdoofd.  in  de
gevangenis om het nog veiliger te maken in de samenleving... Wil je het hebben over “RETORIC”??? Ik hoop
dat dit bericht je ogen opent voor de WAARHEID. Zo niet, RIP Kim, er is geen hoop voor jou en je soort, je
hebt  "klinische  endocannabinoïde  tekortkomingen".  Zoek  het  op,  het  is  waar."  Dan  Wil  je  praten  over
"RETORIC"??? Ik hoop dat dit bericht je ogen opent voor de WAARHEID. Zo niet, RIP Kim, er is geen hoop
voor jou en je soort, je hebt "klinische endocannabinoïde tekortkomingen". Zoek het op, het is waar." Dan Wil
je praten over "RETORIC"??? Ik hoop dat dit bericht je ogen opent voor de WAARHEID. Zo niet, RIP Kim, er
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is geen hoop voor jou en je soort, je hebt "klinische endocannabinoïde tekortkomingen". Zoek het op, het is
waar." Dan

“Mijn man heeft  gelijk.  Ik heb 4 PET-scans die het bewijzen.  Toen ik zwaar op de olie was, gingen mijn
tumoren als een gek weg. Toen ik mijn dosis moest verlagen, zijn ze stabieler dan krimpen. Ik heb zichtbaar
bewijs dat het spul werkt.” Maria

“Klinkt als een hoax om geld te verdienen. Denk je echt dat de wet me hennep laat verbouwen om wat olie te
maken? Word een echte kerel. Ik heb leukemie en ik geloof geen woord van wat je zegt. Jij verdomde oplichter
die voor de zieken bidt, zou opgesloten moeten worden. Als je er zo zeker van bent dat dit werkt, doe dan een
paar echte klinische proeven. Veel landen laten je ze doen, gebruik geen Lame Ass FDA excuus!“ Steven

--  Steven,  hoe eerder  je  aan  de olie  komt,  hoe beter  voor  je.  Neem me niet  kwalijk  voor  het  gebrek aan
wetenschappelijke studies over de olie, echt waar. Als het medische systeem echt deed wat het zou moeten
doen, zouden deze tachtig getuigenissen alleen al voldoende zijn geweest om al die tien- of honderdduizenden
onderzoeken uit te voeren die moeten worden uitgevoerd.

Rick en ik kunnen het ons echt niet veroorloven om al die onderzoeken uit te voeren, het gaat ver boven ons
budget, en we kunnen ze niet legaal uitvoeren en niet op de manier waarop we ze willen uitvoeren, dus het is
echt aan anderen om hun werk nu te doen. Voor zover ik weet, zijn er staten waar medicinale marihuana is
toegestaan, ik weet niet waarom ze nog geen onderzoek hebben gedaan. Bijvoorbeeld bij huidkanker, dat zou
binnen een paar maanden gedaan zijn, met alleen uitwendig gebruik van de olie. Maar het lijkt niet te gebeuren,
of ik weet niets van dergelijke onderzoeken.

Maar er is wetenschappelijk bewijs om alles wat we zeggen te ondersteunen, doe gewoon je onderzoek, check
PubMed en verbind de punten voor jezelf.

Ik hoop dat het uw wetenschappelijke behoeften zal bevredigen en ik hoop dat u de olie zult gebruiken voordat
uw artsen de kans krijgen u te doden met hun chemische gif, wat nooit zou zijn toegestaan als het was getest in
een behoorlijk en ethisch medisch onderzoek. JB

“De onderzoekers concludeerden: “De hierin gerapporteerde gegevens zijn de eerste waarvan we ons bewust
zijn dat ze de cruciale rol van CB1 (cannabinoïde) receptoren en endocannabinoïden in de etiologie van PTSD
bij mensen aantonen.  Als zodanig bieden ze een basis voor het ontwikkelen en valideren van informatieve
biomarkers van PTSS-kwetsbaarheid, en om de rationele ontwikkeling van de volgende generatie op bewijs
gebaseerde behandelingen voor PTSS te begeleiden."

Maar  verwacht  niet  dat  federale  functionarissen  dit  proces  vooruit  helpen.  In  2011  blokkeerden  federale
bestuurders  onderzoekers  van de Universiteit  van Arizona in  Phoenix  om een  door  de FDA goedgekeurd,
placebogecontroleerd klinisch onderzoek uit te voeren om het gebruik van cannabis bij 50 patiënten met PTSS
te evalueren. Wetenschappelijke integriteit? Niet als het om marihuana gaat. Bij lange na niet.“

-- Geef ons alsjeblieft niet de schuld van het gebrek aan medische studies over cannabisolie. Hoe eerder je je
realiseert dat ja, er is een groep mensen die deze wereld echt beheersen en dat ze gewoon alles zullen doen om
de comeback van cannabis uit te stellen, hoe beter voor je. Het betekent niet dat we cannabismedicijnen niet
doordrukken, het betekent alleen dat het langer gaat duren dan nodig of verwacht. JB

“Ik geloof heilig in de olie. De zoon van mijn man had leukemie, de dokters gaven hem 4 maanden. Hij leefde
2,5 JAAR door de olie die hij in appelmoes slikte. Met dank aan Rick Simpson!!! God zegene u." Terri

“4 dagen zonder een nieuwe baan te krijgen. Geen bijwerkingen, ontwenningsverschijnselen en geen mensen de
kop eraf bijten! Daar is je onderzoek, lol. Vertel het verder! We hebben dit nodig. We zijn het aan de mensheid
verplicht om van de wereld een betere plek te maken. Dit is het begin :)” Christina

“Afgelopen april, na 5 jaar borstkankervrij te zijn geweest, kreeg ik opnieuw de diagnose. Deze keer was het
stadium 4,  terminaal  met  mets  naar  wervelkolom,  rib,  lymfeklieren,  borstbeen  en  borst.  Ik  kreeg  in  feite
palliatieve zorg aangeboden en kreeg te horen dat ze zouden proberen me van al te veel pijn af te houden... om
naar huis te gaan en mijn zaken te regelen. Ik had veel pijn en ze schreven steeds meer giftige pijnstillers voor

87



GENEZING VOOR KANKER: HET RICK SIMPSON-PROTOCOL

met  HEEL  vervelende  bijwerkingen  (Percocet,  hydromorfon  en  dexymethason).  Op  deze  kon  ik  niet
functioneren.

Mijn man begon deze dingen op internet te lezen en ik was op zijn zachtst gezegd sceptisch, maar dacht dat ik
letterlijk niets te verliezen had door het te proberen. 3x per dag een zeer kleine hoeveelheid White Widow
kauwen. Vorige week kreeg ik het nieuws dat mijn botmetastasen helemaal weg zijn. Vandaag kreeg ik te horen
dat de MRI een SIGNIFICANTE krimp van de weke delen tumoren laat zien. Nu niet zo sceptisch en ik voel
me geweldig, geen pijn.” Julia

“Het geneest kanker, ik ben het levende bewijs. Fase 4 bot en lever ontmoet ontelbare tumoren, gebruikte de
olie en ben nu kankervrij.” Laura

'Hoi Jindrich, gisteren heb ik Ricks boek uitgelezen. Goed spul! Eerlijk gezegd heb ik echt geen bewijs meer
nodig over de werkelijk magische kracht van de olie! Ik heb ook wat experimenten gedaan en elke dag ontdek
ik iets nieuws dat dit medicijn kan doen! Verbazingwekkend!

Helaas, ook al ben ik ervan overtuigd en zelfs als mijn vriendin ervan overtuigd is dat haar moeder op de een of
andere manier niet in staat is om volledig "los te laten"...

Ik probeer constant goede argumentaties naar voren te brengen, maar ik kan niet voor haar beslissen! Zij is
degene met kanker en zij is de enige die kan beslissen wat ze met haar leven wil doen.

Ik weet dat ze uiteindelijk toch zal genezen, omdat we zoveel olie in haar zullen stoppen dat het onmogelijk
voor haar zal zijn  om te sterven. Maar toch vind ik het zo stom en zo gevaarlijk  om met deze verdomde
chemicaliën te spelen, vooral als je toegang hebt tot natuurlijke medicijnen waarvan is bewezen dat ze kanker
genezen!

Ik heb gelezen over je ervaring met kanker en het medische systeem... Het spijt me echt voor je verlies... en nu
begrijp ik je houding ten opzichte van de traditionele zogenaamde "geneeskunde" beter!" Luigi

-- Hoi Luigi, bedankt voor je mooie woorden over het boek en het is jammer dat je er doorheen moet. Het is
haar keuze welke behandeling ze kiest, maar ik zou niet in de buurt komen van de chemo - lees maar het verhaal
van mijn moeder voor haar, misschien zal ze begrijpen dat gif slikken nooit een goed idee is, vooral als het niet
onderbouwd en ook niet nodig is. Haar kansen om de chemo alleen te overleven zullen aanzienlijk verbeteren
als ze de olie inneemt, maar nogmaals, waarom zou ze nog meer schade aan haar zieke lichaam toebrengen? Het
heeft helemaal geen zin. Beste wensen, Jindrich

“Dit is de strijd waar veel goede mensen mee te maken hebben, een onwetende dokter die denkt dat hij/zij meer
weet zonder ooit vooruit te komen op nieuwe, zich ontwikkelende en bestaande informatie over cannabis, de
cannabinoïden en het vermogen om kanker te doden zonder de patiënt te schaden. Hoe krankzinnig vanuit ons
perspectief dat ze vergif zouden eisen voor iets dat zo veilig is, waarom? Is het onwetendheid of zijn ze bang?

Ik heb eens in de 5 jaar een dokter gezien sinds ik deze olie leerde kennen voor mijn IBS en het was voor iets
dat  ik  zelf  niet  kon  doen.  Een  ontwrichte  pink  en  ik  gebruikte  de  olie  om  nooit  geïnfecteerd  te  raken,
verwijderde de hechtingen zonder te lijden en elke keer dat ik het aanbracht, verdween de pijn onmiddellijk
omdat  de  ontsteking  werd  verwijderd.  Het  was  volledig  genezen  in  2  1/2  tot  3  maanden  in  plaats  van
fysiotherapie en ongeveer 9 maanden tot een jaar voor genezing. Ik heb het keer op keer met mijn eigen ogen
gezien en dat kan niemand me meer afnemen.” Vlucht

“Artsen zijn GEEN wetenschappers, noch beoefenen ze wetenschap. Als ze dat zouden doen, zouden ze van de
regering eisen dat ze toegang krijgen tot marihuana. De reden hiervoor is dat een inmiddels bewezen deel van
het lichaam, het endocannabinoïdesysteem, volledig is genegeerd door de Amerikaanse medische samenleving.
Terwijl andere landen steeds meer onderzoek doen naar marihuana en specifiek de behandeling van kanker,
wordt het Amerikaanse medische establishment gerund door Big Pharma, grote verzekeringen en veel geld. De
artsen hebben de controle over hun vak gegeven aan niet-artsen en op angst gebaseerde politici.  Ze zullen
jarenlang  proberen  alternatieven  te  vinden  onder  controle  van  octrooiadvocaten,  terwijl  ze  dreigen  met
mogelijke genezingen.
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Als marihuana verborgen was in een diep oerwoud, gecontroleerd door een ongeletterde stam, zou Big Pharma
de eerste  zijn  die  de  productie  ervan zou controleren,  de  64 verschillende  cannabinoïde  verbindingen  zou
patenteren en zich vervolgens zou wenden tot artsen om het te 'voorschrijven'. Maar de grootste stam in de VS
begint de waarheid al te schreeuwen. Jammer voor Big Pharma dat deze stam niet te koop is.” Bryan

“Dat  bewijs  is  bij  ons.  En  we  delen  het.  De  medische  bende  [niet  langer  met  respect  te  behandelen]
drugsdealers, die werken voor prikkels, wordt ontmaskerd. Ze kronkelen in hun portemonnee. Ze weten wat er
gebeurt en hun speelkameraadje, de FDA, gaat met hen ten onder. Niet anders dan elke vorm van tirannie die
we zijn tegengekomen voordat we deze keer accepteerden dat het huiselijk is. We doen dit onszelf aan. Er is een
remedie voor kanker, er is GEEN GENEZING VOOR de manier waarop GENEESKUNDE ons op dit moment
wordt opgedrongen, tenzij we stemmen met onze zakken en onze stembiljetten!” Thielman

“Ik heb familieleden, vrienden zo snel zien aftakelen en sterven nadat ze werden gedwongen tienduizenden
dollars uit te geven om langzaam gedood te worden wanneer het geneesmiddel rechtstreeks uit Moeder Aarde
groeit. Kom op, word wakker en ruik de onzin. Spring niet op stereotypen en doe ECHT onderzoek.” Amy Jane

"Ik weet dat ik liever RSO heb dan chemo / rad ... Grappig hoe sommige mensen RSO kunnen noemen als de
bijwerkingen van al het andere je een zeer lage kwaliteit van leven kunnen geven." Kerry

“Het moet makkelijk verkrijgbaar zijn. Het MOET beschikbaar zijn "Hoe meer ik lees, hoe gefascineerder ik
ben." Shelley

“Alle  kankers  zijn  ongereguleerde  cellen.  De  cel  moet  alleen  gereguleerd  worden.  Als  zijn  lichaam  de
kankercellen  niet  kan  reguleren,  hebben  de  kankercellen  mogelijk  gebroken/beschadigde  CB-receptoren.
Wanneer een fyto-cannabinoïden (fyto = plantaardig) in contact komt met een ongereguleerde cel, kan deze via
meer  gateways  dan  alleen  de  CB 1/2-receptoren  signalen  naar  de  kankercel  sturen.  Dit  is  hoe  een  fyto-
cannabinoïde slaagt waar een endogene cannabinoïde faalt.

Hier zijn enkele opmerkingen over het proces van hoe cannabinoïden kankercellen reguleren: Kanker

1) Kanker is een ongereguleerde cel. 
2) Apoptose induceren Reguleert de kankercel. 
3) Cannabinoïden induceren apoptose in cellen. 

Kanker wordt gedefinieerd als "een brede groep van verschillende ziekten, ALLEMAAL met ongereguleerde
celgroei." https://en.wikipedia.org/wiki/Kanker

Vraag: Hoe reguleren we cellen? A: Via apoptose. Apoptosis: http://en.wikipedia.org/ wiki/Apoptosis#Process
“Apoptosis (pron.: /ˌæpəˈtoʊsɪs/ ook pron.: /ˌeɪpɔːpˈtoʊsɪs/)[2][3] is het proces van geprogrammeerde celdood
(PCD)  die  kunnen  voorkomen  in  meercellige  organismen.  [4]  Biochemische  gebeurtenissen  leiden  tot
karakteristieke celveranderingen (morfologie) en dood.”

"Het proces van apoptose wordt gecontroleerd door een breed scala aan celsignalen, die ofwel extracellulair
(extrinsieke  inductoren)  of  intracellulair  (intrinsieke  inductoren)  kunnen  ontstaan.  Extracellulaire  signalen
kunnen toxines,  [13] hormonen, groeifactoren,  stikstofmonoxide [14] of cytokinen omvatten,  die  ofwel  het
plasmamembraan moeten passeren of transduceren om een  reactie te bewerkstelligen. Deze signalen kunnen
positief (dwz trigger) of negatief (dwz onderdrukken, remmen of dempen) apoptose beïnvloeden."

Hoe laten we een kankercel door apoptose gaan?

We hebben cannabinoïden/endocannabinoïden nodig om signalen naar cannabinoïde receptoren (CB1R, CB2R)
te sturen om apoptose te induceren (lang werd vermoed dat er meer dan 2 receptoren zijn):

Wat is een CBR? (cannabinoïde receptor):

“Cannabinoïde-receptoren  worden  geactiveerd  door  drie  hoofdgroepen  van  liganden,  endocannabinoïden
(geproduceerd door het lichaam van zoogdieren), plantaardige cannabinoïden (zoals THC, geproduceerd door
de  cannabisplant)  en  synthetische  cannabinoïden  (zoals  HU-210).  Alle  endocannabinoïden  en  plantaardige
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cannabinoïden  zijn  lipofiele,  dat  wil  zeggen  in  vet  oplosbare  verbindingen.”
http://en.wikipedia.org/wiki/Cannabinoïde_receptor

Kunnen cannabinoïden een signaal naar een CBR sturen om apoptose te induceren?

"Studies  naar  deze  ziektemodellen  en  veel  in  vitro-experimenten  tonen  aan  dat  cannabinoïden  hun
immunosuppressieve  eigenschappen  op  vier  manieren  uitoefenen:  (1)  inductie  van  apoptose,"
http://www.ncbi.nlm.nih.gov/pmc/articles/ PMC3005548/

Autofagie - Corrigeer me als ik het niet juist heb, maar van wat ik begrijp:

Autofagie  is  een  proces  waarbij  een  cel  kan  worden gerepareerd  of  gerecycled.  Meestal  zijn  kankercellen
gewoon geprogrammeerd om te sterven, maar autofagie kan nog steeds een rol spelen in dit proces.

Het is alsof je een recyclecontainer en een afvalcontainer hebt en je verzamelt verschillende soorten afval en
organiseert het in de 2 containers. Soms moet je recyclen, soms moet je gewoon iets weggooien.” Scott

“In de nieuwe studie ontdekten Chen en zijn team dat behandeling met Δ9-THC een verhoging veroorzaakte
van het enzym cyclo-oxygenase-2 (COX-2) in de hippocampus van de muis, een hersengebied dat betrokken is
bij leren en geheugen. Geneesmiddelen of genetische technieken die de COX-2-spiegels bij muizen verlaagden,
voorkwamen geheugenproblemen en neuronale afwijkingen veroorzaakt door herhaalde blootstelling aan Δ9-
THC.  Omdat  COX-2  wordt  geremd  door  vrij  verkrijgbare  pijnstillers  zoals  ibuprofen,  suggereren  de
bevindingen een gemakkelijke strategie om de bijwerkingen van marihuana te voorkomen.

De onderzoekers ontdekten ook dat behandeling met Δ9-THC neuronale schade verminderde in een muismodel
van de ziekte van Alzheimer, en dit gunstige effect hield aan wanneer de dieren gelijktijdig werden behandeld
met een COX-2-remmer. "Er zijn momenteel geen effectieve medicijnen beschikbaar voor het voorkomen en
behandelen van de ziekte van Alzheimer of het stoppen van ziekteprogressie",  zegt Chen. "Onze resultaten
suggereren dat de ongewenste bijwerkingen van cannabis  kunnen worden geëlimineerd of verminderd,  met
behoud  van  de  gunstige  effecten,  door  een  COX-2-remmer  samen  met  Δ9-THC  toe  te  dienen  voor  de
behandeling  van  hardnekkige  medische  aandoeningen  zoals  de  ziekte  van  Alzheimer."
http://www.eurekalert.org/pub_releases/2013-11/cp-pmm111413.php

“Nieuw  door  de  overheid  gefinancierd  onderzoek  naar  cannabis/kanker  SCHOKT  wetenschappelijke
gemeenschap...

THC,  het  belangrijkste  psychoactieve  ingrediënt  van  cannabis,  kan  de  menselijke  genetische  code  zelfs
veranderen om kanker en ontstekingsziekten te voorkomen. Wat?!!!! Wat wat!!!????

Rick Simpson en zijn Chief Elf, de Tsjechische activist Jindřich Bayer, zeggen dit al vele maanden, en ik was
beleefd  maar  in  het  geheim bespotte  het  idee,  omdat  het  voor  mij  klonk als  een stelletje  hocus-pocus (en
vanwege andere kleine technische meningsverschillen die ik heb gehad met hun perspectief). . . Medicijnen
kunnen DNA niet veranderen, toch? FOUT, blijkbaar! HEILIG [BLEEP]!” Alan Gordon

"Achtergrond: Cannabinoïden induceren in vivo krachtige van myeloïde afgeleide suppressorcellen (MDSC).
Resultaten:  Functionele  MDSC  geïnduceerd  door  THC  vertoont  een  duidelijk  miRNA-expressiepatroon.
Conclusie: Specifiek miRNA kan een belangrijke rol spelen bij de ontwikkeling en functie van MDSC door het
reguleren van doelgenen die  betrokken zijn  bij  myeloïde  celdifferentiatie.  Betekenis:  geselecteerde miRNA
kunnen  belangrijke  moleculaire  doelen  zijn  om  MDSC-activiteit  bij  kanker  en  ontstekingsziekten  te
manipuleren."
http://www.jbc.org/content/early/2013/11/07/jbc.M113.503037.short#ref-list-1

--  OK,  wat  dit  ook  betekent,  dit  valt  buiten  mijn  expertisegebied.  Het  zegt  waarschijnlijk  zoiets  als
cannabinoïden kanker kunnen genezen, en ze doen het op de een of andere manier via genmodificatie. En dat er
meer onderzoek nodig is, zoals altijd.

Alles wat ik zeg is dat de gedachte aan een materie het kleinste deeltje van de materie is en de olie kan ook
gedachten fixeren. Genen zijn nog te groot. Het onderzoek moet zich richten op wat cannabinoïden doen met de
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kleinste deeltjes van ons lichaam, atomen, quarks, strings enz. Daar beginnen de problemen,  in de kleinste
deeltjes, dat is wat je moet oplossen als je de problemen echt wilt oplossen. JB

Informatie over genezing van andere ziekten Huidaandoeningen

“Uit mijn ervaring met mijn momenteel verboden hennepcosmetica, waarin we olie van industriële 
henneptoppen gebruikten, die veel zwakker is in vergelijking met de olie die je maakt, ontdekten we dat 
hennep in feite een wondermiddel is omdat het op bijna elke voorwaarde. Kunt u dit bevestigen?

De geschiedenis noemt hennep een wondermiddel,  wat wondermiddel betekent en in het verleden werd het
gebruikt om een  breed scala aan medische problemen te behandelen. Vanuit mijn ervaring met het zien van
hennepolie  die  wordt  gebruikt  voor  verschillende  medische  aandoeningen,  noem  ik  hennep  ook  een
wondermiddel. Hennep is nuttig bij de behandeling van vrijwel elke ziekte of aandoening; het bevordert de
genezing van het hele lichaam zonder schade aan te richten. Dus voor mij en vele anderen is dit het ultieme
medicijn geworden en ik ben er vast van overtuigd dat er niets beters is.

In de wereld waarin we tegenwoordig leven, zijn velen zelfs bang om in de zon te gaan, maar dit medicijn
mengt goed met dingen als huidcrèmes en zonnebrandcrème, dus waarom verstoppen in het donker? Zou het
niet heerlijk zijn om weer naar buiten te gaan in de zon en te genieten van het leven zonder je zorgen te maken
over zaken als huidkanker? Reken maar dat het dat zou doen en nu kan deze prachtige substantie dit allemaal
mogelijk maken.” Rick Simpson, hennep: de meest medicinale plant

brandwonden

“Ik weet uit persoonlijke ervaring dat er geen betere behandeling is voor ernstige brandwonden dan hennepolie.
Als er olie op een brandwond wordt aangebracht, neemt het de pijn binnen enkele minuten weg en versnelt het
het genezingsproces enorm. Als ziekenhuizen hennepolie zouden gebruiken in hun brandwondenafdelingen, zou
het menselijk lijden aanzienlijk kunnen worden verminderd.

Toen ik voor het eerst de olie begon te produceren, slikte ik veel schadelijke medicijnen die door artsen waren
voorgeschreven  en  die  mijn  redeneervermogen  aantasten,  dus  mijn  denken  was  niet  erg  duidelijk.  Deze
veranderde toestand zorgde ervoor dat ik enigszins onvoorzichtig was en dit resulteerde in een explosie en
brand, waardoor mijn rechterhand ernstige derdegraads brandwonden opliep.

Als ik ernstig zeg, dan bedoel ik ernstig, driekwart van mijn rechterhand was letterlijk gesmolten en hing nu in
klodders. Mijn vriendin Leah kwam naar beneden en nadat ze naar de brandwond had gekeken, pakte ze een
schaar en sneed al het dode vlees af. Ik weet dat dit gruwelijk klinkt, maar wat ze verwijderde was dood, dus in
werkelijkheid voelde ik niets.

In elf dagen was mijn hand volledig genezen, zonder littekens. De enige manier waarop je kon zien dat ik zelfs
maar een blessure had opgelopen, was de aanwezigheid van alle nieuwe roze huid die zichtbaar was en zelfs de
haarzakjes groeiden terug.

Kijk nu eens wat er  gebeurt  in deze brandwondenafdelingen die ons medische systeem biedt.  Kinderen en
volwassenen die ernstige brandwonden hebben opgelopen, zullen merken dat brandwondenkamers niet veel
meer zijn dan martelkamers, die geen einde lijken te maken aan het lijden. Deze patiënten zijn onderhevig aan
infecties, veel pijnlijke operaties met huidtransplantaten en uiteindelijk hebben ze meestal nog steeds ernstige
littekens.

De etherische olie van de hennepplant is een natuurlijke verdoving en een natuurlijk antibioticum. Wanneer je
de  olie  van  de hennepplant  recht  op  een  brandwond doet,  is  binnen 5 minuten  de  pijn  weg en  begint  de
genezing. Afgaande op wat ik deze stof heb zien doen om de brandwond te genezen die ik heb opgelopen en
anderen  die  soortgelijke  verwondingen  hebben  opgelopen,  ben  ik  er  vast  van  overtuigd  dat  dit
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verbazingwekkende medicijn het gezicht of andere delen van het lichaam mogelijk opnieuw kan laten groeien
voor degenen die een ernstige brandwond.

Als de olie mijn hand opnieuw kan laten groeien en geen littekens achterlaat, waarom dan geen voet of zelfs een
gezicht? Dus als degenen die brandwondenafdelingen runnen hun patiënten echt willen helpen en hun lijden
willen verlichten, wordt het misschien hoog tijd dat ze iets gaan gebruiken dat werkt.” Rick Simpson, hennep:
de meest medicinale plant

“Op zondagochtend  kreeg ik  3e  graads  kokende oliebrandwonden  aan  mijn  vingers.  Grote  blaren  en  zeer
pijnlijk.  Ik  herinnerde  me dat  het  lezen van RSO geweldig is  voor het  genezen van brandwonden, dus  ik
probeerde het. OMG mensen, de verbranding is in slechts 40 uur helemaal weg. Helemaal geen teken van. Ik
heb een grotere hoeveelheid RSO op de blaren aangebracht, een filet verse Aloë Vera en een verband. 12 uur
later herhaald. De 3e aanvraag is niet nodig.” Bobbi

"Mijn schoondochter was varkenskoteletten aan het frituren en doopte haar vingers in de kokend hete olie tot
aan de eerste knokkel en ze werden wit als gekookte kip. We deden er RSO op en de pijn was na ongeveer een
minuut weg, ze smeerde ze 2 x per dag in met de RSO. Ze genas heel snel in slechts een paar dagen en er was
helemaal geen huidverlies of littekens.  Het is verbazingwekkend dat we nu een beetje in de koelkast in de
keuken bewaren, dus als iemand zich verbrandt (vooral de kinderen), zullen we de RSO onmiddellijk toepassen,
het is niet nodig om dat soort pijn te voelen als we een natuurlijke plant hebben die ervoor zal zorgen .” Debra

“Gebruikte het bij ernstige zonnebrand. Werkte geweldig, ik heb het een meswond in minder dan een week zien
genezen. Het geneest ook halitose. Ik gebruik het nu ongeveer zes maanden en kwam volledig van de medicatie
voor aanvallen af. Toen ik wegliep, kreeg ik een lichte aanval. Ik heb het geluk dat ik zulke medicijnen kan
krijgen, ik raad het aan voor zenuwpijn. Jack

"Ik gebruik een houtkachel voor warmte, dus brandwonden aan mijn pols hebben me veel koudere maanden
vergezeld. Heb afgelopen herfst een diepe broei gehad, ben nog niet wakker. Ik kreeg eerder RSO-olie, dus
bracht  een schar aan,  bedekte de brandwond en binnen twee dagen was het gebied een roze,  schone vlek,
helemaal geen blaar of brandwond! Ik ben 100% verkocht!” Janine

Littekens

“Ik  heb brandwonden zien  genezen  met  het  gebruik  van deze  olie  die  vreselijke  littekens  hadden  moeten
achterlaten. Maar daarna bleef alleen een gezonde roze huid over en volgens het medische systeem zou zoiets
niet mogelijk moeten zijn. Door de geschiedenis heen heeft hennep altijd de reputatie gehad wonden te helen en
daarna weinig of geen littekens achter te laten.

Ik  heb  deze  olie  aan  veel  mensen  geleverd  met  een  slechte  huidskleur  en  littekens  op  hun  gezicht.  Na
behandeling met de olie was de verbetering van hun teint verbazingwekkend. Zelfs littekens die er al jaren zijn,
kunnen volledig of grotendeels worden verwijderd door het aangetaste gebied met olie te behandelen.

Dit kan op vrijwel dezelfde manier worden bereikt als bij de behandeling van huidkanker: breng gewoon de olie
aan op het litteken en bedek het met een verband. Blijf dit herhalen totdat het litteken vervaagt en na verloop
van tijd zal het behandelde gebied opgaan in het omringende weefsel.

Ik kwam in contact met een man in Tsjechië die een afschuwelijk litteken op zijn gezicht had dat eruitzag alsof
het door een zwaard was veroorzaakt. Nadat hij het gebied met olie had behandeld, had ik het heel moeilijk om
zelfs  maar  te  vertellen  waar  het  litteken  was  geweest.  Vanuit  mijn  perspectief  kunnen  degenen  die  door
schrikken misvormd zijn geholpen worden en is de behandeling pijnloos, dus als je een lelijk litteken hebt, weet
je nu hoe je ermee om moet gaan.” Rick Simpson, hennep: de meest medicinale plant
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Zweren, wratten, moedervlekken

"Maagzweren in het lichaam kunnen worden genezen door de olie in te nemen. Ongezonde zweren, wratten en
moedervlekken op het lichaam kunnen worden verwijderd door simpelweg olie  aan te brengen en ze af te
dekken met een verband. De olie gaat achter ongezonde of muterende cellen aan en vernietigt ze in de meeste
gevallen pijnloos. Heel vaak kunnen wratten en moedervlekken ongezond worden, waarna ze meestal donkerder
van kleur worden en beginnen te groeien. Als je zoiets hebt om mee om te gaan, kunnen artsen het probleem
vaak wegnemen, maar in veel gevallen komt het gewoon terug. Probeer dit medicijn eens om het lichaam op
een verstandige manier van dergelijke dingen te ontdoen.

In het verleden heb ik zelfs mensen behandeld die last hadden van plantaire wratten op hun voeten en dit type
wrat ontwikkelt wortels, die meestal alleen kunnen worden uitgeroeid door een uitgebreide operatie. In plaats
van het medische systeem uw voeten tot linten te laten snijden, brengt u gewoon een druppel olie aan op de kop
van de wrat en bedekt u deze met een verband. Probeer het verband ongeveer drie dagen op zijn plaats te
houden, breng dan de olie en nog een verband opnieuw aan. Meestal zijn de wortels van de wrat na drie tot vier
keer  doen vernietigd  en valt  de kop van de wrat  er  gewoon af.  Wanneer  de olie  wordt  gebruikt  om deze
aandoening te behandelen, gebeurt dit allemaal pijnloos, dus als je last hebt van planterwratten, waarom zou je
dan de martelingen  ondergaan die  het  medische  systeem voor je  in  gedachten  heeft,  genees  jezelf  op een
verstandige manier.” Rick Simpson, hennep: de meest medicinale plant

“Mijn gewrichten flitsen op mijn vingers en voila, wrijf wat olie op, de pijn is weg. Ik heb mezelf vorige week
verbrand aan het brandvat, 10 cm zwarte, borrelende huid aan de binnenkant van mijn pols. Kleine hoeveelheid
olie, verband, twee dagen later, geweldige roze huid. Opnieuw toegepast, hetzelfde, twee dagen later en het was
genezen... UP of Mi. ~ Bedankt!!!!!” Janine

“Ik heb olie in RSO-stijl gebruikt op een heksenwrat op mijn gezicht. 2 applicaties bedekt met een pleister en
het is bijna op!” Leslie

“Ik heb met cannabis doordrenkte olijfolie gebruikt bij brandwonden en snijwonden en ze genezen binnen een
paar dagen. Nog nooit zoiets gezien. Ik weet dat de RSO zelfs beter zou zijn. Cannabis werd gebruikt om alles
te behandelen voordat onze regering hebzuchtig werd.” David

"Ik  heb  mezelf  redelijk  goed  verbrand  aan  een  uitlaatpijp  en  ik  deed  wat  cannabisolie  doordrenkt  met
druivenpitextract en het genas in minder dan een week en nauwelijks pijn of irritatie en GEEN LITTEKENS!"
Daniël

"Ik heb veel schrik van een huidaandoening waarvoor ik bijna 6 maanden vreselijke medicijnen heb gekregen.
O verrassing! Een paar weken na de behandeling is mijn huid weer slecht. Dit is goed om te weten. Ik was
afschuwelijk over die medicijnen, humeurig, droge schilferige huid, zweten, mijn god, het was verschrikkelijk.
Ik zal de dokter niet meer zien." Nikki

"Geachte heer, ik ben een oude hippie uit de jaren 60 en woon in No. Calif.  Ik heb 8-9 jaar verschillende
soorten Train Wreck en White Widow gehybertiseerd met uitstekende resultaten. Ik zag dat Rick White Widow
ook heeft gebruikt.

Ik help momenteel een Hospice-patiënt in herstel, wie was/is? sterven aan de laatste stadia van MRSA zoals
voorgeschreven door mijn oude dokter Dr. Ronald Sand... Ik begon hem met tincturen die ik heb gemaakt en het
geven van koekjes van zowel water tot budderextractie en alleen boterextracties vier maanden geleden.

Een andere bevriende kweker met wie ik Unity Church bijwoon, bracht me nu pas drie weken geleden op uw
website. Ben Jason begonnen met 'JOY GREASE' en hij is door zijn eerste tube gegaan en zit nu aan zijn
tweede. Iets meer dan een maand geleden waren zijn ballen zo groot als een zeer grote meloen groter dan een
softbal... Sinds hij mijn gebakken goederen heeft gegeten en nu rechtstreeks van de "Magic Grease", wordt hij
elke dag beter en zijn zijn geslachtsklieren zijn bijna verdwenen terug naar normale grootte... Ze zeggen dat er
geen remedie is voor MRSA???
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Jason heeft erge grote doorligwonden op zijn rug gehad omdat hij niet op zijn zij of buik kan liggen. Hij vertelt
me nu dat ze aan het afnemen zijn en toen onze dokter opdook met een ander team op sleeptouw, konden ze
allemaal niet begrijpen waarom hij niet dood was of waarom hij beter werd. Ik heb de dokter nog niet verteld
over mijn/onze hennepoliebehandeling, maar zal binnenkort elke dag... Ik wil echt toestemming van de dokter
om zijn zweren nu plaatselijk met de olie te behandelen, vind je niet??? Als we MRSA kunnen stoppen bij een
patiënt die nog maar enkele maanden te leven heeft, denk dan eens na over wat dit zou kunnen of zou moeten
zeggen tegen de medische gemeenschap. Vrede en respect, Craig”

"Mijn man had een litteken van 30 jaar door een brandwond waarvoor een huidtransplantatie nodig was ... Dus
ik dacht, aha, nog een plek om te experimenteren met dit geweldige product. Nou, hij geloofde niet dat het iets
zou  doen...  Na een  paar  toepassingen  is  het  aan  het  veranderen,  hij  heeft  nu  pigment  waar  er  geen was.
Haargroei waar er in 30 jaar nog geen is gegroeid.” Rebecca

“Ik had tweedegraads brandwonden over mijn hele gezicht en armen door een huisbrand. Ik heb een maand lang
RSO gemengd met cacaoboter en je kunt nauwelijks zien dat ik me ooit heb verbrand. Het is verbazingwekkend
hoe snel het werkt en het is de beste pijnstiller die ik ooit heb gehad.” Amerikaans

“Ik had een moedervlek op mijn hoofdhuid die onlangs begon te jeuken. Ik heb een paar dagen één keer per dag
een schar aangebracht en de moedervlek begon echt te krimpen! Over geweldig gesproken." Amanda

"Ik ben een gelovige ... lost jicht op ... het moet de yin en yang in balans brengen, want ik dacht eerder dat ik
gelukkig was, maar de laatste tijd merk ik dat er een gevoel van geluk van diep van binnen komt ... Bedankt
Rick Simpson." Irving

“Sinds mijn 11e (ik ben nu bijna 30) krijg ik een soort schimmel op mijn huid, vooral rond mijn nek, borst en
rug.  Deze  rode  ronde  vlekken  verschijnen  elk  jaar  op  mijn  huid  en  ik  heb  er  alles  aan  gedaan  om mijn
huidaandoening te behandelen. De medicijnen die de dermatologen voorschrijven, hebben 5-6 dagen nodig om
deze vlekken weg te nemen en nog eens 5 dagen om ze volledig te verwijderen.

Laatst  merkte ik dat deze plekjes weer zichtbaar begonnen te worden, MAAR deze keer besloot ik er wat
cannabisolie op te doen... en het was echt magisch!!! Ik heb het maar 2 keer aangebracht en de vlekken zijn
ALLEMAAL weg. Ik kon mijn ogen niet geloven! Geen pillen en crèmes en speciale shampoos meer voor mij!
Nu heb ik kokosolie gemaakt doordrenkt met cannabisolie en ik zal het nog een week of zo blijven aanbrengen
om ervoor te zorgen dat de vlekken niet opnieuw verschijnen. Heel erg bedankt RS & JB voor alle hulp en
informatie, ik zal je eeuwig dankbaar zijn.” Ioanna

“In 2002 heb ik een vreselijk ongeluk gehad. Ik had overal snijwonden en verloor een deel van een bot in mijn
arm. Na huid- en bottransplantaties  was ik  bijna genezen en kreeg ik  een infectie  in mijn arm.  Bleek een
botontsteking  te  zijn  en  moest  helemaal  opnieuw  beginnen.  Daarom raakten  ze  altijd  geïnfecteerd  als  ik
snijwonden / brandwonden kreeg (ik ben een lasser). Het afgelopen jaar kreeg ik een vreselijke brandwond van
een stoomleiding op het werk op mijn maag. Door het schoon te houden en de olie te gebruiken, was het in
slechts een WEEK genezen! Mijn kleine lasbrandwonden kunnen 4-6 weken aanhouden. Niet meer met mijn
olie. Schroef Neosporin, ik gebruik OLIE!” Chris

"Poison Ivy op mijn arm...  Huiduitslag en brandwonden verdwenen binnen 5 minuten...  Geen bultjes, geen
uitslag,  geen pijn...  Ik gebruikte  een korrel  RSO met een beetje  kokosolie...  GEGAAN in vijf  minuten!!!"
Estelle

“Ik kreeg gifeik op mijn gezicht, na de tweede dag was het van mijn voorhoofd tot mijn nek, grote jeukende
vlekken, rauw en wat bloedend van het krabben. Ik heb wat olie gemengd met een beetje kokosolie om het
makkelijk uit te smeren. Ik deed het aan en onmiddellijke verlichting van jeuk en pijn, binnen een uur was de
rauwheid en ontsteking verdwenen, de volgende ochtend was het niet zichtbaar tenzij je echt keek. Het deed
zeker wat wenkbrauwen fronsen en eindelijk kregen een paar sceptici te zien waar ik het altijd over heb. De
genezende kracht van cannabis!” Cindy-lee

"Artritis psoriasis in minder dan een maand ... J" Giulliana
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"Mijn psoriasis verdween nadat ik de olie begon te eten... Alleen het plaatselijk gebruiken van de olie hielp de
mijne niet zo veel - verdween niet volledig totdat ik het oraal begon te gebruiken. Het is nog niet teruggekeerd.
Ik heb nu een onderhoudsdosis, dus ik HOOP dat dat genoeg is om de psoriasis weg te houden. Ik heb er al
bijna 4 maanden geen tekenen van gehad. De doktoren vertelden me dat het nooit helemaal weg zou gaan, en
dat de enige keer dat het zou 'opklaren' was toen ik echt ziek was en mijn immuunsysteem andere dingen te
bestrijden had. Nou... ik voel me niet ziek, en de rotzooi is weg!" Lindsay

“Ook van peesontsteking in een paar dagen genezen. Zelfs een blessure van 7 maanden oud. Wrijf gewoon een
keer  per  dag  een  beetje  potboter  of  RSO op  de  pijnlijke  plek.  Verbazingwekkende  shit.  Ik  heb  de  RSO
afgelopen zondag-dinsdag gebruikt  bij  een 3e graads brandwond, geen teken van de brandwond na 40 uur
behandeling.  Ik wou dat  ik het  had gebruikt  zodra het gebeurde.  Het zou me uren van pijn  en ijs  hebben
bespaard.” Bobbi

“Wat  kan  het  niet  helpen?  Door  mijn  studie  zijn  de  mogelijkheden  eindeloos.  Ik  heb  een  cyste  aan  de
rechterkant van mijn wang op mijn gezicht. Vijf dagen na het innemen van de olie (inname) kromp de cyste
snel. De olie was gemaakt van ijzige bladeren en een kleine knop die altijd helder was gedrenkt. Het mengsel
bleef  2  weken  staan.  De  eerste  nacht  van  de  olie  had  mijn  cyste  een  tintelend  gevoel.  Vijf  dagen  later
verdwenen. De olie werkt. Er is veel te veel bewijs en de wetenschap erachter is verbazingwekkend. Er zijn
chemische verbindingen die op al onze receptoren in het zenuwstelsel reageren. Het is een werk van de natuur.
Het verbazingwekkende is dat het allemaal in één plant te vinden is. HENNEP. Het is tijd om te zien hoe ver
mensen kunnen gaan. Het is tijd om te evolueren. Dr. Dank” Jeremy

“De eerste keer dat ik de olie maakte (doordrenkt met kokosolie) was voor de plaatselijke behandeling van de
rug van een oudere buurman. Ze had overal zweren die erg jeukten. Bedwantsen zijn uitgesloten, net als schurft,
vlooien, slijmvliezen en dergelijke omdat ze nergens anders last had dan haar rug en er geen tekenen zijn van
activiteit  van  beestjes  op  haar  bed.  Weet  je  wat  haar  zoon  deed???  Hij  besproeide  de  matras  zwaar  met
chemicaliën om zich te ontdoen van insecten die niet bestonden. Ik heb haar een nieuw matras gegeven met de
expliciete instructie dat het NIET gespoten mag worden. Ze moest naar het ziekenhuis voor bloedende zweren
en terwijl ze daar was, zei ze dat ze last had van haar rug en weet je wat de dokters haar zeiden te doen??? Was
haar haar en lichaam op luizen, ze heeft geen luizen. Dus naar wie denk je dat ik ga luisteren om haar te helpen?
De doktoren? NEE. Ik heb de olie gemaakt, haar rug ermee behandeld en er is verbetering en genezing gaande.”
Michele

“Morgen Scot, sprak gisteravond met mijn zus en ze zegt dat ze helemaal genezen is!!!!! Het medicijn genas
haar gordelroos :) Ze zegt dat ze zich geweldig voelt. Ik wilde het gewoon 100% zeker weten voordat ik je
schreef. Hartelijk bedankt voor uw hulp."

“Het meisje met de gordelroos had iets anders met haar en ze heeft de familie nooit verteld wat er aan de hand
was. Hier is het, ze stuurde het me net:

“Hallo, ik kwam er gisteren achter dat mijn zus een jaar geleden een gezwel op haar schildklier had, maar ze
heeft  het niet aan onze familie verteld.  Blijkbaar had de dokter haar gezegd dat ze het in de gaten zouden
houden en dat als het groeide, ze zouden opereren. Het was niet groot genoeg om er een biopsie van te krijgen.
Hoe dan ook, ze had de afgelopen week een afspraak met haar arts en ontdekte dat de tumor niet meer groeide.
Ze gelooft dat het medicijn de groei stopte. Is dat geen geweldig nieuws? Ze blijft het nemen in de hoop dat
haar volgende afspraak zal bewijzen dat de olie tumoren doodt. Ik laat je meer weten als dat gebeurt." Schots

“Gisteren heb ik een vrouw laten beginnen met het medicijn. Dit is haar verslag van de eerste dag. Gewoon
geweldig! Hier is mijn dag één verslag:

Ik werd gisterochtend wakker met eczeem op mijn lip en smeerde er wat olie op. Het steken stopte na ongeveer
10 minuten. De pijn was binnen 30 minuten weg. De zwelling was binnen een paar uur afgenomen. Blaren op
mijn lip zijn vandaag ongeveer voor de helft verdwenen - het duurt normaal gesproken 2 weken voordat ze
genezen zijn. Adem de dampen van de olie op mijn lip in. Merkte op dat de pijn die al een aantal weken in mijn
rechter sinus zit, is gestopt en mijn neus stopte met lopen. Ik heb sinds gisteren maar één keer geniesd. Merkte
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dat mijn vermoeidheid niet zo diep was als gewoonlijk. Merkte dat ik me ontspannen voelde en dat angstige
randje weg was. Verminderde lichaamspijn 's avonds - Normaal heb ik 's avonds zoveel lichaamspijn dat ik niet
stil  kan  zitten  (pijn  aan  de  enkelzenuw  en  spieren,  knie/schouder/elleboog/polsen/duimpijn  aanzienlijk
verminderd).

Ook krijg ik bij elke dosis een heel lichte gloed. Ik heb geen problemen met werken of focussen en zou niet
aarzelen om te rijden. Ik ben heel helder in mijn hoofd, ook al ben ik vanmorgen vergeten Citicoline in te
nemen. Ik doe het equivalent van ongeveer een halve korrel olie op een Craisen en neem het op die manier."

V. Hallo JB! Ik wilde je iets vragen, ik vroeg me af of RSO zou helpen bij de brandwonden van mijn moeder
door straling? Ze besloot door te gaan met de "conventionele" behandeling en nu heeft ze haar borst, bij gebrek
aan andere woorden, verknald. Het doet pijn om er alleen maar naar te kijken. Ik herinner me dat jij of Rick ooit
een brandwond hebben gehad, denk ik tijdens het voorbereiden van RSO, en ik heb foto's laten zien van hoe de
olie ook werkt bij brandwonden. Dus, zou het haar goed doen?

A. Hallo Enrique, natuurlijk, wrijf de olie of een hennepzalf op haar borst en rug. Natuurlijk moet ze de olie
eten en uit de buurt blijven van artsen en alle andere dergelijke vormen van onnodige schade. JB

"Mijn moeder (72) heeft al ongeveer 2 jaar een pijnlijke, gebarsten huid op de meeste van haar vingertoppen...
erg pijnlijk. Dokter zegt: "Ja, dat komt met de jaren." Dufus!!! We hebben een heel kleine hoeveelheid van de
olie  gemengd met  aquaphor...  één  behandeling,  's  nachts...  weg!  Haar  pijnlijke  scheurtjes  zijn  genezen  en
blijven nu al meer dan een week goed! VERBAZINGWEKKEND!" Dolly

“Ik gebruikte de olie op een verse open operatiewond. In september 2012 heb ik 2 basaalcelcarcinoomtumoren
uit mijn gezicht laten verwijderen. De ene was groot en was de voedingstumor die hem verspreidde. Ook werd
er een inwendige tumor in mijn wang geschraapt voor een biopsie. Toen ik thuiskwam en mijn wond onthulde,
had ik een krater in mijn gezicht.

De eerste 4 dagen heb ik Sheaboter en olie gemengd en aangebracht. Ik ben toen overgestapt op gewone olie en
ben niet meer gestopt. Toen ik voor mijn postoperatieve afspraak ging, was de dokter die dacht dat ik plastische
chirurgie zou ondergaan verbaasd over mijn genezing. Ik besloot haar de waarheid te vertellen, dat ik het recept
niet had gebruikt, dat ik het had genezen met cannabisolie. Ze had gehoord van Rick Simpson & Phoenix Tears,
ze oordeelde niet over mij en zei dat ze zo door moest gaan met het goede werk.

Over een maand ga ik voor mijn tweede operatie, plan van aanpak om deze wond te genezen...

Cannabis olie. Zal ik het deze chirurg vertellen? Op mijn Post op afspraak! In liefde en licht.” Patti-Jo

-- Patti, er is geen operatie nodig als je doorgaat met de olie. Of stel indien nodig nog eens 60 gram uit, maar
blijf indien mogelijk uit de buurt van operaties en artsen. Het is in veel gevallen een trieste voorwaarde voor het
succes van de behandeling. JB

"RSO heeft mijn psoriasis bijna onbestaande gemaakt. Ik gebruik nu al drie jaar een onderhoudsdosis en mijn
huid is helder, mijn geest is helder en ik ben nog nooit zo gezond geweest.” Erica

"Ik heb iemand in mijn omgeving Rick's olie zien gebruiken op een slechte brandwond die een lelijk litteken
zou hebben achtergelaten en binnen een week na het aanbrengen van de olie was het verdwenen en geen teken
van een litteken of dat het verbrand was." Janice

“We hebben mijn dochter nu aan de olie. Ze heeft psoriasis op beide ellebogen, onderarmen en één knie. Bij het
begin foto's gemaakt. Tot nu toe zijn de droge schilferige gebieden verdwenen. De huid is rood, maar glad in
plaats van verheven en ontstoken. Kleinere gebieden aan de buitenkant zijn volledig vrijgemaakt. We zijn ervan
overtuigd dat dit gaat lukken. We maken om de dag foto's of wanneer er merkbare verbetering is. Dit alles in
minder dan een week met plaatselijk gebruik van de olie. Heel erg bedankt voor het bewust maken van dit
medicijn dat uiteindelijk de naties Rick en JB zal genezen. Ik deel elke dag berichten en vertel het aan iedereen
die wil luisteren. Het begint door te dringen." Ron

V. Werken deze mengsels bij acne? 
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A. Jennifer, de olie werkt voor "allerlei huidaandoeningen". Dat betekent inclusief acne. Beste wensen, JB

"(Ik vond over de olie) 3 maanden geleden op zoek op internet naar een remedie voor acne en rosacea. Dat loste
het meteen op! Ik voeg iso-olie toe aan kokosolie om het eenmaal per dag op mijn gezicht en hals te gebruiken.
Mijn man zegt dat ik er 15 jaar jonger uitzie! Heel erg bedankt voor het delen van deze informatie. God zegene
u allen. Ga zo door." Toni

"Het werkt ook voor ingegroeide haartjes in het gezicht. Ik gebruikte het op mijn 23-jarige zoon met succes in 2
toepassingen. EEN LIEFDE." Patti-Jo

'Charlie loopt. Geen pijnmedicatie. Hij staat hoog. Zijn passen zijn recht en breed. Hij kan rennen, springen en
spelen. Zijn nek is voor bijna 90 procent genezen. Zo heeft het er in twee jaar niet uitgezien. Hij at gisteren een
banaan, pizza, een half broodje, gebakken rijst, yoghurt en meer. Hij heeft NOOIT zoveel gegeten. (…)

Charlie's  rechterknie was het ergst.  Het is ongeveer 50 procent beter. De linker is bijna helemaal genezen,
behalve het feit dat hij gisteravond jeuk had en er weer blaren op kreeg. Maar niets belangrijks... De grootste
verandering is de wond in zijn nek en onder zijn oksels. De nek is zo goed als geheel genezen evenals zijn
oksels.

Ik gebruik een kleine druppel olie in zijn g-tube voor het baden. Het heeft ook geholpen bij kniepijn. Als zijn
knieën pijn doen, krijgt hij die druppel. Ik voeg geen tylenol of ibuprofen toe. Het doet de truc. Ik maak ook
mijn eigen zalf.  Ik heb een watermachine die water filtert en alkalisch water scheidt van zuur. Omdat zuur
zuurstofrijk water zo goed is voor de huid en ook nog eens antibacterieel is, neem ik zuur water in en meng het
met methocelullose om een zalf te maken.

Ik voeg het concentraat toe om een zalf te maken die lijkt op de consistentie van vaseline. Ik smeer zijn verband
hiermee  en gebruik  het  op  zijn  wonden.  DIT alleen  maakt  een  ongelooflijk  verschil  met  de  pijn,  jeuk en
genezing. Ik zal je binnenkort foto's sturen. Ik heb ze elke verandering genomen. Ik denk dat de olie nog een
maand meegaat, maar aangezien dit de eerste keer is dat ik dit ooit heb gedaan, weet ik het niet zeker. Ik ben
opgewonden. Zijn eetlust is nog nooit zo goed geweest. Hij heeft gisteren meer gegeten dan het hele jaar.”
Trisha

"Hallo Rick en vrienden, ik heb een vriend die deze zweer (ongeveer 2 inch bij 4 inch in diameter) op zijn
linkerschouderblad nu 4 jaar heeft gehad, een eee-infectie, zonder korstje op de plaats, alleen een puur ruwe
opening, onder het oppervlak kon je een harde klont ter grootte van een honkbal voelen die gevoelig is voor
aanraking.

Hij  heeft  de olie  8 keer in 7 maanden plaatselijk  aangebracht  met  ook ongeveer  2 weekenden voor intern
gebruik.

Het korstje en de littekens zijn verdwenen, de open wond is bedekt met littekens en mijn vriend voelt zich
gezegend dat hij de kans heeft gehad om de olie te gebruiken.” Rebecca

“Gisteren sneed ik op het werk mijn vinger aan een blender. Om 3 uur 's nachts werd ik wakker met een
bonzende vinger dat ik ijs, peroxide, neosporine probeerde. Niets werkte. Klopte nog steeds. Ik herinnerde me
toen dat het horen van olie de celregeneratie zou helpen en pijn stopte en littekens en huidproblemen genas, dus
waarom zou je het niet proberen. Dus nam ik een druppel en spreidde het rond de hele top van mijn vinger.
Binnen 1 minuut was de pijn voor 80% verdwenen. Binnen 30 min. Ik was in staat om met mijn vinger te
bewegen met slechts een beetje pijn, maar geen echte pijn. Ik ben verkocht. 12 uur later heb ik me opnieuw
aangemeld en sindsdien heb ik geen pijn meer.” Rebecca

“Hey Rick, ik wil mijn naam geheim houden als je dit toevallig plaatst (wat ik niet erg vind). Mijn vriendin
heeft  een  heel  ruwe opvoeding gehad en  nam haar  toevlucht  tot  het  doorsnijden  van haar  polsen  toen  ze
depressief werd. Dit probleem ligt al jaren achter ons, maar er zijn nog steeds een paar behoorlijk vervelende
littekens  op haar  pols.  Ze  zijn  extreem zichtbaar  en borrelen  nogal  uit,  het  is  het  eerste  wat  veel  mensen
opmerken als ze haar voor het eerst ontmoeten, ze zou niets liever willen dan ervan af zijn.
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Dus mijn vraag is of de olie helpt om van de littekens af te komen? Of in ieder geval helpen ze minder zichtbaar
te maken? Ik hou van wat je doet en ik wou dat ik wist van de olie toen mijn grootvader ziek werd met kanker,
je bent een held voor alle levens die je hebt helpen redden!”

-- Beste XXX, begin met het plaatselijk aanbrengen van de olie op de littekens, ze zullen hoogstwaarschijnlijk
binnen weken of maanden verdwijnen. Ik zou haar ook olie geven, het zal helpen bij haar PTSS door al die
herinneringen aan wat ze heeft meegemaakt, het zal ook de kwaliteit van haar slaap verbeteren. Maak foto's en
video's als je het niet erg vindt, het litteken zal echt verdwijnen - of helemaal of ze zullen nauwelijks zichtbaar
zijn. Beste wensen, Jindrich Bayer

'Hé Rand, ik heb hetzelfde probleem met de zweren in mijn benen. Ten eerste omdat ik pre-diabetisch was.
Maar ik ontdekte dat ik zeer gevoelig ben voor insecten en muggenbeten. Ik smeer ze in met olie en doe er een
nacht een pleister op en de beten zijn genezen.” Michelle

-- Wat de olie kan doen voor muggen- of tekenbeten is gewoon verbazingwekkend. Probeer het eens en u zult
zien waarom we zeggen dat niemand zijn huis mag verlaten tenzij hij de olie bij zich heeft. De olie heeft zoveel
toepassingen dat het onverantwoord is om zonder te proberen te leven. JB

"Eet de olie... Ik slik de olie al twee maanden, mijn psoriasis is voor bijna 80% verdwenen en ik hoef helemaal
geen medicijnen te gebruiken... En nam ook mijn artritis weg..." Giuliana

“Ik heb een mix van cannabis-olijfolie gebruikt en binnen een week begon mijn psoriasis te verdwijnen. Helaas
had ik net een beetje en ik had niet genoeg om het meer te nemen, zowel intern als extern. OBSERVEER, ik
had niet eens echte RSO, maar een cannabisolie gemaakt op olijfolie.” Teemu

-- Laten we hopen dat je snel wat meer olie krijgt, Teemu. Het is het beste om het plaatselijk te gebruiken om de
symptomen onder controle te houden en ook om de olie te eten, je wilt ook de onderliggende oorzaak van het
probleem wegnemen. Beste wensen, JB

“Het werkt ook goed bij muggenbeten en tandpijn. Mijn dochter werd gebeten, geen grapje, minstens 50 keer
door  muggen  in  15  minuten  MET UIT!  Deep Woods  insectenspray  erop.  Ik  probeerde  een  bananenschil,
deodorant, aloë vera, dermaplast & hydro-cortison. Niets van dat alles bracht de zwelling naar beneden (ze is
allergisch voor muggenbeten, ze zwellen erg op) of gaf haar verlichting. In wanhoop schraapte ik de hars uit een
verdamper,  mengde  het  met  slechts  een  beetje  kokosolie  zodat  het  zich  gemakkelijker  zou  verspreiden  &
"smeerde" haar benen ermee in. Binnen ongeveer een half uur was alle zwelling verdwenen en terwijl ze nog
steeds rode stippen had waar de beten waren, stoorden ze haar niet, ik vermeed haar Benedryl te geven.

Ik had een abces in mijn mond en ik stopte de hars van de damp rond de aangetaste tand en opnieuw binnen
ongeveer een half uur ging de zwelling weg en ik was in staat om het te genezen, sindsdien geen problemen
meer mee. Ik heb het wel twee dagen ingepakt om zeker te zijn. Nu kan ik zeggen dat het inpakken van de hars
(als  je  een  Vapir  No2  in  de  kegel  hebt  waar  je  het  scherm  verandert,  bijna  pure  hasj  verzamelt,  ook
geconcentreerd.) rond mijn tand werd ik ongelooflijk high, waarschijnlijk hoger dan ik ooit in mijn leven ben
geweest .

Ik sms'te zelfs mijn man vanuit de woonkamer om hem om hulp te vragen om naar de slaapkamer te gaan.
Sublinguale medicijnen werken echter beter, daarom spuiten ze in de ER, als ze een hartaanval vermoeden,
nitro onder je tong. Alles is nu in orde, ik ben niet overleden aan een overdosis, ik werd niet wakker met een
vreselijke kater en het beste van alles... Ik hoefde geen grote hoeveelheden Tylenol of Advil te nemen en nog
meer schade aan mijn maag & lever.

Ik weet dat de hars niet de meest effectieve manier is en ik wist niet eens zeker of het zou werken, maar het was
waar ik mee moest werken omdat ik in een illegale staat woon. Ik dacht echter dat het geen kwaad kon. Ik kan
niet wachten om in een staat te leven waar ik vrij  mijn eigen biologische uitgangsmateriaal van de hoogst
mogelijke kwaliteit  kan kweken, mijn eigen olie kan maken en mezelf  en mijn hele familie  kan genezen...
inclusief mijn bijna 2-jarige dochter die al het afgelopen jaar door een hel gaan omdat niemand kan achterhalen
wat er met haar aan de hand is.
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Ze denken dat ze nu een eiwitstoornis heeft, maar dat is gewoon iets anders dat ze rondslingeren omdat ze geen
idee hebben wat er in feite aan de hand is. Haar aan de olie krijgen zou haar leven kunnen redden.

Hoewel ik graag een nauwkeurige diagnose zou hebben, zodat ik weet wat ik behandel, maar het komt erop neer
dat ik gewoon wil dat mijn baby zich beter voelt en als dat betekent dat ik tegen de conventionele samenleving
inga, dan is dat wat ik zal doen. Sara

'Dank je wel is niet genoeg voor wat je hebt gedaan. Ik zit hier met olie op mijn gifeik. Ik zou het NOOIT
geprobeerd hebben zonder jou. Het duurde meer dan 2 maanden en raakte vorig jaar bijna 100% van mijn
lichaam aan omdat iemand een bosbrand begon, dus ik zal het nu overal krijgen en erger zeggen ze, want we
bouwen hier geen immuniteit voor op.

Een dag geleden dook het op. Dus de olie van gisteravond heeft de jeuk helemaal niet gestopt. Maar ik zie het
dagelijks littekens genezen, dus ik heb vertrouwen. Vanmorgen, 24 uur na de eerste keer aanbrengen, zie ik dat
het werkt en elke beschadigde huid geneest van mijn krabben. Dus met wat zinkoxidepasta  over mijn olie
geloof ik dat ik net het 1# hulpmiddel voor eikengif heb gevonden.

Ik kan eigenlijk niet wachten tot volgend seizoen om te zien of de olie misschien geneest om dit probleem voor
het leven te repareren. Ik laat het je weten. Zou dat niet geweldig zijn? Nogmaals bedankt voor alles wat je
doet.” Rebecca

-- De olie kan dat ook oplossen. Het is een remedie of controle voor alle medische problemen. Hoe eerder het
wordt toegepast, hoe eerder het zal repareren wat gerepareerd moet worden, dat is ongeveer alles. JB

"Ik wil dat mensen weten dat RSO een enorme blaar opruimde die mijn man op zijn hiel had gekregen terwijl
hij zo lang in bed lag, omdat hij zo ziek was. Ik deed er olie op en binnen een week was het weg. Ik was
helemaal bang dat het zou uitgroeien tot iets veel ernstigers. Het bedekte zijn hele hiel. Bedankt Rick Simpson
voor alles wat je doet.” Susan

"Als monteur heb ik de olie op behoorlijk slechte snijwonden gebruikt en je hebt 100% gelijk ... Het geneest de
huid veel sneller dan wat dan ook." Cory

"Heeft mijn HPV in twee weken genezen met slechts drie actuele toepassingen." Mijlen

“Ik ben momenteel  bezig met het behandelen van een vervelende moedervlek die zwart is geworden. Elke
ochtend breng ik een royale hoeveelheid direct op de moedervlek aan en bedek dan met een pleister. Over 3
weken kan ik visueel zien dat de moedervlek krimpt.  Het werkt. Ik eet ook elke dag een beetje...  wat een
verschil in energieniveau. MEDICINALE BLISS DOOR CANNABIS!!!!!!!” Beau

'Ik geef het toe... ik ben onhandig... ik heb de slechte gewoonte om de tanden van de hooivork in mijn voet te
steken. RSO direct ter plaatse, afdekken met pleister, pijn weg in seconden, genezen in 3 dagen.” Heide

"Ik heb gezien dat een veel minder krachtige balsemversie van de olie psoriasis in dagen vernietigt, de zwelling
van de eierstokken op de eerste dag van de menstruatie in 20 minuten vermindert en littekens en pijn voorkomt
wanneer  het onmiddellijk  op kleine brandwonden wordt aangebracht.  Ik vraag me echt af  wat de olie  zou
kunnen doen..." Beres

"Ik had een van de ergste gevallen van voetschimmel toen ik 10 was, ik wou dat ik de olie had. Maar ik heb het
nu. Alles is goed 47 jaar later. Geneest bijna alles.” Donald

"Mijn schoondochter was varkenskoteletten aan het frituren en doopte haar vingers in de kokend hete olie tot
aan de eerste knokkel en ze werden wit als gekookte kip.

We deden er RSO op en de pijn was na ongeveer een minuut weg, ze smeerde ze 2 x per dag in met de RSO. Ze
genas heel snel in slechts een paar dagen en er was helemaal geen huidverlies of littekens.

Het is  verbazingwekkend dat we nu een beetje  in de koelkast in de keuken bewaren, dus als  iemand zich
verbrandt (vooral de kinderen), zullen we de RSO onmiddellijk toepassen, het is niet nodig om dat soort pijn te
voelen als we een natuurlijke plant hebben die ervoor zal zorgen .” Debra
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“Ik had een kleine hoeveelheid knobbeltjes op mijn elleboog, behandelde ze met de olie... Een week later is
mijn elleboog glad en geen bulten... Ik denk dat het wratten waren, maar omdat ik niet in dokters geloof, kon ik
het niet' ik zeg het je niet zeker.” Carla

-- Wat er ook mis is met je huid, breng gewoon de olie aan, bedek het met een pleister en breng de olie elke dag
of twee opnieuw aan of wanneer de pleister eraf valt. Brandwonden, wratten, eczeem, psoriasis - de olie maakt
het niet uit wat het is en zal het repareren, geef het gewoon tijd en olie. JB

“Mijn vriend had een cyste op zijn gezicht en nadat hij de olie een paar dagen had ingenomen, was die weg. En
hij slikte het zonder het plaatselijk te gebruiken.” Jonathan

“Ik ben geen kankerpatiënt, maar ik had een infectie op mijn hiel die niet op de behandeling reageerde. Ik heb er
zelfs een wondverzorgingstechnicus aan gehad... hij zorgde ervoor dat de infectie stopte met verspreiden, maar
het zou nog steeds niet genezen. Ik smeerde de olie erop en in EEN dag was de roodheid minder. Dag twee en
roodheid verdwenen. Dag drie en de infectie ziet er weer uit als huid! Heerlijke helende olie!” Tammie

“Ik werkte voor een zwembad- en spabedrijf... Ik heb een lichte huid en ben de hele dag buiten. Ik had een paar
gekke plekken op mijn gezicht, hoofd en arm die altijd uit het raam van de bestuurder waren. De olie heeft die
plekken in een paar  weken tijd  opgeruimd! Ik neem nu elke  dag 5 gram pure THC op om elke ziekte  te
bestrijden en mijn immuunsysteem sterk te houden. BTW geen griepprik ooit! Geen griep sinds ik een kind
was.” Jay

"Ik weet dat de jongens hier altijd zeggen dat je de pure RSO moet gebruiken, en ik ben echt een grote fan van
dat spul. Ik wil echter mensen laten weten dat een kokosolie-infusie gemaakt met de suikerbladeren, neosporin
voor ons volledig heeft vervangen, ik heb dat spul al 2 jaar niet hoeven kopen. Het werkt beter en sneller, en ik
kan het over de handen en het gezicht van mensen smeren en ik hoef me geen zorgen te maken dat ze ziek
worden als ze het per ongeluk opeten.” Tina

-- Tina, niets werkt beter en sneller dan pure RSO, maar ik weet wat je probeert te zeggen. Natuurlijk kunnen
minder krachtige vormen van cannabismedicijn ook wonderen doen. Het probleem is dat het succes niet zo
betrouwbaar is als bij onverdunde meest krachtige RSO.

Cannabiscosmetica zal de meeste momenteel beschikbare cosmetica snel vervangen, namelijk nadat vrouwen
erachter komen wat de olie voor hun schoonheid kan doen. Hennepzaadolie, kokosolie en sheaboter zijn mijn
favoriete dragers, maar je kunt alles gebruiken wat lokaal populair is waar ze wonen en de olie eraan toevoegen.
20-30% RSO in crèmes werkt  wonderen,  maar  0,01-1% kan ook van groot  nut  zijn  voor  minder  ernstige
aandoeningen en dagelijks onderhoud. JB

“Mijn vriendin is zeer allergisch voor muggenbeten en gisteravond had ze er een op haar slaap... het was enorm,
hoe dan ook, ik stelde voor om een pleister te halen en RSO die we van cannabisbladeren hadden gemaakt op de
beet te zetten. Toen we vanmorgen wakker werden, was de bult helemaal verdwenen.”

--  Dank je,  Jimmy. Ik weet  zeker  dat dit  stukje informatie  veel  mensen zal  helpen. Het  muggenseizoen is
aangebroken. En de olie werkt ook afstotend, probeer het eens. Het is altijd beter om problemen te voorkomen,
ook al is het zo gemakkelijk om ze met de olie op te lossen. De olie kan plaatselijk worden gebruikt op alles wat
jeukt,  brandt  of  pijn  doet.  Hoe eerder  u  de  olie  aanbrengt,  hoe  sneller  de  problemen  kunnen  verdwijnen.
Onthoud het. JB

V. Hoe lang gaat de olie mee? Voor altijd? Wat is de beste opslag, koelkast, vriezer, pantry? Bedankt.

A. In een spuit en indien bewaard op een donkere, koude plaats zal de olie jaren meegaan, vooral als het je lukt
om de olie te beschermen tegen bezoek en familie, namelijk vrouwen, omdat ze de olie nog liever lijken te
nemen dan mannen. 

Op het moment dat vrouwen in uw familie te weten komen over de verjongende effecten van de olie en wat het
doet met rimpels, hoeft u zich geen zorgen te maken over hoe lang de olie meegaat, het zal altijd zeer snel
worden gegeten of plaatselijk worden gebruikt. Als u uw voorraad olie wilt behouden, vertel vrouwen dan niet
dat cosmetica met 20-30% van de olie wonderen zal doen voor hun teint en ze er fysiek zo jong mogelijk uit
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zullen laten zien, anders nemen ze het gewoon van je af. het maakt niet uit wat u probeert te zeggen of te doen
en u hoeft zich geen zorgen te maken over hoe lang de olie meegaat.

Dit is niet (bedoeld als) een seksistische opmerking, ik informeer alleen over wat ik vaak heb zien gebeuren, het
is slechts een observatie en een poging om de aandacht te vestigen op wat de olie voor je huidskleur kan doen,
ongeacht het geslacht. JB

“Als vrouwen wisten dat het de veroudering van de huid omkeert en een beschadigde huid herstelt (zoals in het
geval van deze persoon), zou de ondersteuning voor de legalisering van cannabis door het dak gaan! De hele
economie bloeide dankzij de onderdrukking van dit verbazingwekkende natuurlijke medicijn en we zullen het
allemaal zien afbrokkelen naarmate meer en meer mensen geïnformeerd worden en gewoon zelf medicijnen
gaan gebruiken.” Gili

V. Breng je het op je gezicht aan voor rimpelbehandeling> of neem je het oraal of beide?” Toni

A. Beide voor de beste resultaten, maar alleen plaatselijke toepassing kan ook veel doen. JB

“Heb ik rimpels gelezen? Het helpt RIMPELS? :0” Margie

Chronische pijn

"Als je de juiste variëteiten hebt om de olie van te maken, is er niets beters voor chronische pijnverlichting dan
hennepolie. De oliën van vele soorten hennep zijn een heerlijke natuurlijke pijnstiller die niet verslavend of
schadelijk  is.  Het  medische  systeem geeft  chronische  pijnpatiënten  gevaarlijke,  verslavende  en  schadelijke
medicijnen om hun pijn onder controle te houden. Ik geef toe dat dergelijke medicijnen enigszins effectief zijn,
maar  in wezen maskeren ze alleen de pijn  terwijl  ze  geen genezend effect  hebben.  Wanneer  u hennepolie
gebruikt voor chronische pijn, vermindert het niet alleen de pijn, het gaat zelfs aan het werk om de oorzaak van
uw lijden te genezen. Voor iedereen die aan chronische pijn lijdt, is hennepolie verreweg de beste behandeling,
omdat het niet verslavend is en de rest van je lichaam niet schaadt.

Ik heb mensen met botkanker in doodsangst gezien toen morfine en alle andere pijnstillers die het medische
systeem gebruikt hun pijn niet konden doden. Maar de hennepolie bracht het binnen enkele uren onder controle
en  ze  waren  in  staat  om  zeer  snel  van  deze  schadelijke  stoffen  af  te  komen  met  weinig
ontwenningsverschijnselen. Ik heb dit medicijn ook aan veel patiënten met chronische pijn gegeven en sommige
resultaten  waren werkelijk  verbluffend.  Het  was niet  ongebruikelijk  dat  ik  de  volgende dag berichten  van
mensen ontving, die me vertelden dat ze niet langer lijden.

Zoals ik al zei, hennepolie heeft het vermogen om pijn te elimineren, maar het gaat ook werken om de oorzaak
te  genezen.  Nogmaals,  het  idee  is  om zo  snel  mogelijk  van  deze  gevaarlijke  verslavende  farmaceutische
medicijnen  af  te  komen en  ze te  vervangen door  het  gebruik  van deze  olie.  Realistisch  gezien  is  er  geen
vergelijking  tussen  hennepolie  en  geneesmiddelen.  De  meeste  pijnstillers  die  door  ons  medische  systeem
worden geleverd, zijn gevaarlijk, verslavend en dodelijk, terwijl hennepolie geen verslaving of gevaar oplevert
voor de patiënt.

Als een patiënt morfine of andere opiaten gebruikt om de pijn onder controle te houden, stel ik voor dat ze
beginnen met doses ter grootte van een stuk kortkorrelige droge rijst. Verhoog vervolgens de hoeveelheid die u
binnenkrijgt zo snel mogelijk, terwijl u uw inname van deze stoffen vermindert totdat u de geneesmiddelen
helemaal  niet  meer  nodig heeft.  Er zijn enorme aantallen mensen die medicijnen gebruiken die hun artsen
jarenlang hebben voorgeschreven en die weinig of niets hebben gedaan om te helpen. Als je wilt weten hoe het
is om je weer goed te voelen, probeer de olie dan eens en laat de waanzin van het medische systeem achter je.”
Rick Simpson, hennep: de meest medicinale plant
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Rugpijn, scoliose

Heeft u patiënten gehad die verlichting ondervonden van rugpijn of scoliose?

“De producent van onze documentaire  “Run From the Cure” Christian Laurette  leed al  jaren aan scoliose.
Ongeveer dertien jaar geleden bood het medische systeem aan om een operatie uit te voeren, maar ze zouden
Christian slechts 50/50 kans geven om weer te lopen. Met zulke kansen voelde hij dat zijn enige alternatief was
om met de pijn te leven. Bijna dagelijks stortte hij in van pijn door de scoliose en hij had zichzelf min of meer
overtuigd dat niets kon helpen. Ik voorzag hem van wat hennepolie en binnen enkele uren meldde hij dat hij
geen rugpijn meer had.

Ik legde hem uit dat hij zijn leven had geleefd met een aandoening waardoor hij niet kon trainen zoals een
normaal persoon zou moeten doen, en daarom waren zijn rugspieren erg zwak. Zoals verwacht, functioneert
Christian, nadat hij de olie heeft ingenomen zoals voorgeschreven, normaal zonder pijn, zijn rugspieren zijn
sterker geworden en hij kan nu voor langere tijd zonder de olie.  Christian is slechts een van de velen met
rugproblemen die een effectieve remedie of controle hebben gevonden met het gebruik van dit medicijn om hun
ongemak te verlichten. Naar mijn mening is het voor niemand nodig om in een constante staat van pijn door het
leven te gaan. Als je rugklachten hebt, van welke aard dan ook, ben ik er zeker van dat het gebruik van dit
medicijn van groot voordeel zal zijn voor de meesten met deze aandoeningen. Rick Simpson, hennep: de meest
medicinale plant

suikerziekte

“Diabetici die net zijn gediagnosticeerd, zijn meestal vrij eenvoudig te genezen en in een mum van tijd zijn ze
vaak vrij van de ziekte. Maar bij patiënten die deze aandoening al heel lang hebben en al jaren last hebben van
de gevolgen van de ziekte, duurt het vaak langer. Zelfs bij zwaar beschadigde patiënten, als hoogwaardige olie
op de juiste manier wordt ingenomen, hebben ze vaak binnen zes weken geen insuline meer nodig. Helaas kan
de schade die deze ziekte in ons lichaam veroorzaakt aanzienlijk langer duren om te genezen, maar na verloop
van tijd kan ook dit grotendeels worden hersteld.

De olie lijkt vaak het vermogen te hebben om de alvleesklier vrij snel te verjongen, zodat deze weer goed kan
functioneren. We konden dit voor het eerst bewijzen bij een diabetespatiënt die ik had behandeld voor kanker.
Aan het einde van zijn kankerbehandeling was hij tien dagen lang helemaal van de olie af. Tot mijn verbazing
bleef zijn bloedsuikerspiegel normaal en at hij veel dingen die diabetespatiënten niet zouden mogen eten. Deze
man was al meer dan dertig jaar diabetespatiënt en nam twee injecties insuline per dag. Dus nadat hij tien dagen
geen olie had geslikt en zijn bloedsuikerspiegel normaal bleef, werd het duidelijk dat zijn alvleesklier weer goed
moest functioneren.

Ik vertel patiënten altijd dat ik geen arts ben, maar ik denk dat het in hun eigen belang zou zijn als ze konden
afstappen  van  de  chemische  medicijnen  die  ze  voor  andere  aandoeningen  gebruiken.  Heel  vaak  kunnen
bepaalde medicijnen de effectiviteit van de oliebehandeling belemmeren en het gebruik van de olie zal deze
medicijnen meestal toch vervangen.

Ik heb meldingen gehad van patiënten die leden aan zowel type 1- als type 2-diabetes waarin stond dat de olie
hen met succes had behandeld. Ik ben bijvoorbeeld patiënten tegengekomen die al dertig jaar insuline injecteren
en na het  starten  van de olie  binnen zes  weken deze injecties  niet  meer  hoefden te  nemen.  Tegelijkertijd
verklaarden andere rapporten die ik van sommigen ontving dat ze alleen succesvol waren in het verlagen van
hun insuline-inname. Maar ze verklaarden ook dat het gebruik van de olie ook andere prachtige dingen deed die
hun algehele gezondheid verbeterden.
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Zoals ik het bekijk, van insuline afstappen en de alvleesklier weer de bloedsuikerspiegel laten controleren, is het
doel. Maar zelfs als dit niet volledig kan worden bereikt, zullen de effecten van de olie nog steeds zeer gunstig
zijn  voor  het  lichaam  van  de  patiënt.  Aangezien  deze  ziekte  problemen  met  de  bloedsomloop  en  andere
complicaties veroorzaakt, is het vaak onmogelijk om een infectie veroorzaakt door een verwonding te genezen
met behulp van de zogenaamde conventionele methoden van de medische systemen. Als een diabetespatiënt
bijvoorbeeld een infectie aan zijn voet krijgt en deze weigert goed te genezen, is het antwoord van het medische
systeem uiteindelijk om de voet te verwijderen, of in ieder geval het deel dat geïnfecteerd is geraakt.

Ik ken diabetici  persoonlijk  die dit  hebben laten doen en in een mum van tijd moeten er meer verwijderd
worden omdat de infectie zich blijft voordoen. Wat een vreselijk vooruitzicht voor een diabeticus om het hoofd
te bieden en wat het nog erger maakt, is het feit dat deze operaties volkomen onnodig.

Op dat moment wist ik niets over de helende vermogens van de hennepplant en het enige wat ik kon doen was
de pijn zien die deze patiënten moesten doormaken; maar sindsdien heb ik eindelijk de waarheid leren kennen.
Als de olie uitwendig wordt gebruikt, geneest het diabetische zweren in een zeer korte tijd, dus u kunt zich
voorstellen welke voordelen een diabeticus krijgt wanneer deze stof wordt ingenomen. Ik maak deze informatie
al jaren beschikbaar, maar nog steeds kiezen artsen ervoor om het gebruik van dit medicijn te negeren en hun
patiënten te blijven verminken. Dit is een van de redenen dat ik geen zin heb in het medische systeem en al die
zogenaamde dokters die zich voeden met ons lijden.

Na het nemen van de oliebehandeling gedragen veel diabetici die al jaren een beperkt dieet volgen zich als een
kind in een snoepwinkel. Plotseling kunnen ze weer voedsel eten dat een diabetespatiënt niet zou moeten eten
en sommige patiënten zullen de neiging hebben zichzelf te veel te eten. Naarmate de tijd verstrijkt, kan de olie
schade aan het lichaam van diabetici ongedaan maken, zoals een slechte bloedsomloop, enz. De olie zal ook die
vervelende infecties genezen waar diabetici op een verstandige manier mee te maken hebben, en van wat we
hebben Getuige is dat hoogwaardige hennepolie effectief is bij de behandeling van alle soorten diabetes.” Rick
Simpson, hennep: de meest medicinale plant

“De olie verjongt de alvleesklier en, geloof het of niet, begint het dan vaak insuline te produceren, zelfs na jaren
van inactiviteit. Veel patiënten kunnen stoppen met het spuiten van insuline na enkele weken op de olie. De olie
helpt ook bij het genezen of beheersen van alle andere diabetesgerelateerde problemen in het lichaam.

Ik zou de olie opeten en/of in een zetpil gebruiken. Roken of verdampen kan ook helpen de bloedsuikerspiegel
te verlagen, maar de effecten zijn zeer beperkt in vergelijking met het innemen van de olie. Ik zou de olie
topisch gebruiken voor diabetische zweren, gewoon de olie aanbrengen, bedekken met een verband en dit elke
drie dagen herhalen totdat de zweer is genezen. Ik zou hennepzaadolie mengen met het extract en het gebruiken
voor massages, wat de bloedcirculatie bevordert en zwelling en andere ongemakken helpt voorkomen. Ik zou
ook hennepzaden en hennepzaadolie in mijn dieet opnemen.” JB

Hart, bloeddruk

Heeft u positieve berichten gehad over hennepolie en hartaandoeningen?

"Voor degenen met hartproblemen die beginnen met de behandeling met de olie, moeten ze zich ervan bewust
zijn dat de olie vaak de hartslag van een patiënt kan verhogen, totdat ze vertrouwd raken met het gebruik ervan.
De toename van de hartslag is meestal maar licht, maar ik vind dat de patiënt moet weten dat dit kan gebeuren.

Dit medicijn is effectief om het cholesterolgehalte te verlagen en verbetert de bloedcirculatie, wat op zich al een
groot voordeel zou zijn voor het hart van de patiënt. Het hart is zeker een vitaal orgaan en uit onze ervaring kan
hennepolie vitale organen verjongen. Hoewel ik mensen nooit heb verteld om te stoppen met het innemen van
hun hartmedicatie,  hebben velen dat gedaan zonder nadelige effecten.  Ik heb het gevoel dat het effect  van
hennepolie op hartaandoeningen meer onderzoek vereist, maar van wat we hebben gezien, lijkt dit medicijn zeer
gunstig te zijn voor het hart.
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Kan de olie de bloeddruk reguleren?

Hennepolie kan inderdaad de bloeddruk reguleren. Ik gebruik het zelf om me te helpen slapen en om mijn eigen
bloeddruk te reguleren. Als ik begin met een behandeling met hennepolie, vertel ik patiënten die al medicijnen
gebruiken voor deze aandoening om hun bloeddruk goed in de gaten te houden. De meesten die geneesmiddelen
gebruikten om hun bloeddruk onder controle te houden, hebben deze niet langer nodig bij het begin van de
behandeling met hennepolie.

Omdat  hennepolie  de bloeddruk verlaagt,  zal  iedereen die  probeert  door te  gaan met  het  gebruik van hun
farmaceutische bloeddrukmedicatie, waarschijnlijk merken dat de combinatie van beide hun bloeddruk te laag
zal  maken.  Het  is  een  goed  idee  om  deze  situatie  te  vermijden  en  met  het  gebruik  van  draagbare
bloeddrukmeters die tegenwoordig beschikbaar zijn, kan dit gemakkelijk worden bereikt.

Kan het helpen bij andere inwendige orgaanziekten?

Van  wat  ik  heb  gezien  met  het  gebruik  van  hennepolie,  kunnen  veel  interne  orgaanaandoeningen  en
bijbehorende problemen worden gecontroleerd of genezen. Wanneer een inwendig orgaan verjongd en genezen
is, kan het zijn taken in ons lichaam weer hervatten. Persoonlijk denk ik dat het veel logischer is om onze eigen
vitale organen te verjongen met het gebruik van deze olie, in plaats van een orgaantransplantatie te ondergaan
met alle bijbehorende gevaren en dan de rest van je leven medicijnen te slikken zodat het orgaan niet afgewezen
worden. In sommige gevallen is een orgaantransplantatie misschien de enige oplossing, maar als dit medicijn op
de juiste manier zou worden gebruikt om vitale organen te verjongen, denk ik dat er veel minder behoefte aan
transplantaties zou zijn.” Rick Simpson, hennep: de meest medicinale plant

“Het hart is een inwendig orgaan en de olie verjongt vitale organen. Wanneer patiënten de olie beginnen te
gebruiken, verminderen ze gewoonlijk hun dosis van hun hartmedicatie tot de helft, en de meesten stoppen met
het gebruik van de medicijnen zodra ze denken dat ze kunnen stoppen met het gebruik ervan. De olie is zeer
gunstig voor het hart.

De  olie  kan  de  bloeddruk  en  aritmie  heel  gemakkelijk  reguleren.  Het  verlaagt  meestal  de  bloeddruk,  dus
degenen die bloeddrukmedicatie gebruiken, moeten voorzichtig zijn met het gebruik van de olie totdat ze eraan
wennen. Een combinatie van bloeddrukmedicatie en de olie kan de druk veel te laag maken, en daarom is het
een goed idee om de bloeddruk te controleren met een bloeddrukmeter. In veel gevallen verhoogt de olie de
hartslag enigszins.

Dit gebied vereist veel meer onderzoek, dus patiënten moeten hun gezond verstand volgen wanneer ze met de
olie beginnen, maar ze moeten ook in contact blijven met hun arts om ervoor te zorgen dat het hart.

Hartpatiënten moeten de elektrische bedrading in hun huis of werk controleren.

Het  hart  werkt  op  elektromagnetische  impulsen  en  daarom  moeten  ze  zo  veel  mogelijk  vermijden  in
elektromagnetische velden te verblijven.

Ik zou de olie eten en ik zou het ook in zetpillen gebruiken. Wat betreft plaatselijke toepassing, het doet nooit
pijn,  maar  ik kan niet  zeggen hoe heilzaam het op dit  moment echt is.  Zoals altijd  zou ik hennep op alle
mogelijke manieren gebruiken. Ik zou ook hennepzaden en hennepzaadolie in mijn dieet opnemen, van zowel
zaden als de olie is bekend dat ze zeer gunstige effecten hebben op veel hartaandoeningen.

Als ik een arts was en een hartoperatie of transplantatie, enz. zou uitvoeren,  zou ik proberen het orgaan te
verjongen met ten minste 60 g olie. Als 60 g de patiënt niet in een voldoende gezondheidstoestand zou brengen,
zou ik ze toch de olie blijven geven. JB

Astma
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“Zelfs wiet roken is gunstig voor veel astmapatiënten, maar het innemen van de olie of het verdampen is een
veel  effectievere  en  medicinale  manier  om  deze  aandoening  te  behandelen.  Het  gebruik  van  de  olie  in
zetpilvorm is ook zeer effectief voor mensen met ademhalingsproblemen, en dus kan deze methode ook nuttig
zijn. We kennen veel mensen met astma die geholpen zijn met het gebruik van dit medicijn en ik kan eerlijk
zeggen dat ik me niet bewust ben van een behandeling voor deze aandoening die effectiever is. Zelfs degenen
die lijden aan zaken als COPD zijn getuige geweest van verbazingwekkende verbeteringen in hun vermogen om
goed te ademen met het gebruik van dit medicijn. Als je ademhalingsproblemen hebt, probeer de olie dan eens
en ik weet zeker dat je er geen spijt van zult krijgen.” Rick Simpson, hennep: de meest medicinale plant

“Je  zou  verwachten  dat  het  verdampen  van  de  olie  de  beste  behandeling  is  voor  astma  of
ademhalingsproblemen. Verrassend genoeg ontdekten we dat zetpillen van hennepolie uiterst efficiënt zijn in
het  openen  van  luchtwegen.  Gewoonlijk  melden  ze  binnen  30 minuten  nadat  een  patiënt  een  zetpil  heeft
ingenomen dat ze het gevoel hebben dat hun longen opengaan en dat ze veel gemakkelijker kunnen ademen.
Natuurlijk, zoals bij elke andere ziekte, zou ik een standaarddosis van 60 g gedurende drie maanden innemen en
dan zou ik op een gram per dag blijven totdat ik me volledig gezond zou voelen. Dan zou ik natuurlijk de rest
van mijn leven op een onderhoudsdosis blijven. Ik zou de olie oraal, plaatselijk op mijn keel en borst en in
zetpilvorm gebruiken.” JB

Kinderen en de olie

Vooral moeders zullen zich zorgen maken of het veilig is om kinderen olie te geven. Is het dan veilig?

“Ik beschouw hennepolie als volkomen veilig bij de behandeling van kinderen in alle leeftijdsgroepen die lijden
aan kanker en andere ziekten.  Ik weet echt  niet  hoe artsen die kleine kinderen in  oncologische afdelingen
behandelen,  met  zichzelf  kunnen leven.  Weten  ze  niet  welke schade ze deze  kleintjes  aanrichten  met  hun
bestraling, chemo en andere schadelijke, giftige chemicaliën?

Iedereen die ooit geneeskunde heeft gestudeerd, kent de effecten van dergelijke behandelingen en is zich bewust
van het feit dat ze veel meer kans hebben om de dood te veroorzaken met het gebruik van deze behandelingen,
dan dat ze genezen. Als ouders de tijd zouden nemen om volledig te begrijpen wat het medische systeem van
plan  is  met  hun kinderen  te  doen,  weet  ik  zeker  dat  de  meesten  hen liever  zouden laten  behandelen  met
hennepolie, omdat het een natuurlijke stof is die veilig te gebruiken is en geen schade toebrengen aan het kind.

Wetende wat ik doe met het medische systeem, zou ik ze nooit een kind van mij in handen laten krijgen. In het
geval  dat  iemand me zou proberen te  dwingen iets  anders  te  doen,  zou de situatie  onmiddellijk  erg lelijk
worden.

Ik denk dat het niet meer dan normaal is dat elke ouder zijn kinderen wil beschermen en hen buiten gevaar wil
houden. Als ik dacht dat het medische systeem een gevaar vormde als ouder van het kind, zou ik vinden dat ik
het recht zou hebben om andere behandelmethoden te kiezen. Onlangs zijn er in de VS en Canada gevallen
geweest  waarin de autoriteiten  kinderen hebben meegenomen en hen gedwongen chemotherapie  te  nemen,
zowel tegen de wil van het kind als van de ouders zelf. Het lijkt erop dat we als volwassenen het recht hebben
om hun krankzinnige behandelingen af te wijzen, maar onze kinderen niet. Aangezien chemotherapie gewoon
vergif  is,  zou  als  iemand  tegen  mijn  wil  in  zou  gaan  en  zoiets  aan  een  kind  van  mij  zou  toedienen,
waarschijnlijk kunnen worden gezegd dat ze geen erg mooie toekomst zouden hebben.

Naar mijn mening is iedereen die zoiets zou doen zonder de toestemming van de ouders schuldig aan poging tot
moord en als het kind zou overlijden, zou hij verantwoordelijk zijn voor zijn dood. Het kan me niet schelen hoe
je ernaar kijkt, vergif is vergif, en als een dokter deze middelen toedient, zijn ze net zo schuldig als ik zou zijn
als ik hetzelfde zou doen. Alleen omdat artsen witte jassen dragen, wil nog niet zeggen dat ze het recht hebben
om hun patiënten kwaad te doen; in feite druist het in tegen hun eigen eed van Hippocrates. Als ik hen was, zou
ik de geneeskunde op de juiste manier gaan beoefenen voordat iemand die verbonden is met de patiënten die ze
hebben geschaad, besluit om vergelding tegen hen te zoeken.

105



GENEZING VOOR KANKER: HET RICK SIMPSON-PROTOCOL

Hoe kan hennepolie worden gebruikt bij ziektepreventie? Nogmaals, zou het ook veilig zijn om de olie aan 
kinderen te geven?

Ik ken niets beters dan hennepolie om ziekten te voorkomen en ik beschouw dit medicijn ook als volkomen
veilig bij de behandeling van kinderen. Ik heb vaak gezegd dat als kinderen kleine doses hennepolie zouden
krijgen,  ziekten  zoals  diabetes,  MS,  kanker  en  vele  andere  in  de  meeste  gevallen  zouden  kunnen worden
voorkomen.

Als minuscule doses olie aan kinderen worden gegeven, zullen THC en de bijbehorende cannabinoïden zich in
hun systemen ophopen en ziekten voorkomen. Ik heb het niet over het high krijgen van kinderen; het gaat erom
kinderen  of  mensen  van  elke  leeftijd  een  onschadelijk,  niet-verslavend  medicijn  te  geven  om  medische
problemen in de toekomst te voorkomen.

Er is geen logische reden waarom we zouden moeten worden verhinderd om ons eigen medicijn te kweken en te
produceren om degenen van wie we houden te behandelen. Moeten onze kinderen of zelfs wijzelf lijden en
sterven omdat farmaceutische bedrijven meer geld willen verdienen? Wanneer is er een natuurlijke medicatie
beschikbaar om onze medische problemen te verlichten die de meeste mensen weinig moeite hebben om te
produceren? Het is tijd om de farmaceutische bedrijven vaarwel te zeggen en erachter te komen wat Moeder
Natuur kan bieden om onszelf en onze kinderen gezond te houden.

Hoe hennepolie voor kinderen doseren?

Wat betreft doses, kinderen zijn niet anders dan volwassenen en ze hebben allemaal verschillende toleranties
voor dit medicijn.  Om ziektes bij kinderen te voorkomen, zouden slechts minuscule doses eenmaal per dag
ongeveer een uur voor het slapengaan nodig zijn, dus de kans om een kind high te krijgen, zou zeer klein zijn.
Nogmaals, hennepolie veroorzaakt geen schade, dus ik weet niet waarom iemand zou aarzelen om het aan hun
kinderen  te  geven.  Stel  je  daarnaast  alle  alledaagse  verwondingen  voor  die  we  nu  zelf  zouden  kunnen
behandelen als de olie beschikbaar was. Dingen zoals brandwonden, snijwonden, schrammen, zweren, infecties,
insectenbeten, enz. kunnen zo gemakkelijk en effectief worden behandeld met het plaatselijke gebruik van deze
olie.

Na mijn ervaringen met dit medicijn zou het het eerste zijn dat ik mijn kind zou geven voor interne en externe
aandoeningen. Toch zou ik zeker aarzelen en twee keer nadenken voordat ik ze zou toestaan  om chemische
medicijnen in te nemen. Sterker nog, wetende wat ik doe met de medische industrie, zou ik zoiets niet eens
overwegen.

Er is ervaring nodig met de helende effecten van hennepolie om tot deze manier van denken te komen, maar als
je hebt gezien wat het kan doen, zul je ongetwijfeld ook bekeerd raken. Ik ben er vast van overtuigd dat als
kinderen en mensen van alle leeftijden regelmatig kleine doses van deze olie zouden nemen, ze allemaal langer
zouden kunnen leven en veel gezonder zouden zijn.” Rick Simpson, hennep: de meest medicinale plant

V. Is er een leeftijd waarop ze hiermee kunnen beginnen? Mijn zoon is 3 en heeft erg eczeem en het is hier een
groot deel van het jaar verkouden.” Roxanne

A. Roxanne, het is absoluut veilig om de olie aan kinderen te geven, zelfs aan pasgeborenen, vooral als het
plaatselijk  wordt gebruikt  in  een mengsel  met  hennepzaadolie  of sheaboter.  Het is  een goede strategie  om
hennepzaadolie met de olie te mengen (1% olie is voldoende, maar 20-30% zou ideaal zijn) en voeg dan elke
dag een paar druppels toe aan het bad. Het laat een dunne film achter op het hele lichaam en dat is meestal alles
wat nodig is (of in ieder geval voor onderhoud). Maak foto's en video's, de verbetering zal heel erg snel zijn. De
jeuk en irritatie zullen binnen enkele seconden of minuten verdwijnen en het eczeem zou gewoon binnen een
week of langer moeten verdwijnen. Beste wensen, JB
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"Die rook is NIET gezond voor kinderen of mama's... stomme mama's en wat vertel je je kinderen? Olie of
nada! Zeker voor kinderen!” Naia

-- Ik zou niet zo radicaal zijn, roken of verdampen heeft ook gunstige effecten, bijvoorbeeld tegen misselijkheid
bij zwangere vrouwen. Het zal het kind geen kwaad doen. JB

'Rook is niet zo geweldig... vooral als je neigingen hebt tot allergieën... zeg maar. Ik kan niet tegen rook! Ook
zijn kinderen niet in staat om te weten wanneer ze moeten stoppen... of het nu suiker, cafeïne, eten, enz. is. Je
moet  hun gids zijn.  Ik denk niet  dat het een geweldig idee is voor tieners om cannabis te roken. Gewoon
zeggen. Gewoon mijn mening van wat ik heb gezien. Kan ook afleiden van schoolwerk en belangrijke zaken.”
Naia

-- Ik werd ook altijd afgeleid van schoolwerk en belangrijke zaken, en we hadden helemaal geen cannabis tot
onze beschikking. Het enige wat ik nodig had, was om ergens in de buurt een goed uitziend meisje te zien en
dat was het voor schoolwerk en zaken die belangrijk waren voor anderen, maar niet voor mij.

Als je bepaalt hoeveel thee je kinderen drinken, moet je natuurlijk zelf bepalen hoeveel cannabis ze gaan nemen
of inslikken. Succes daarmee. Het is een vergeefse poging, maar ik weet zeker dat het veel mensen de komende
jaren bezig zal houden totdat ze beseffen hoe veilig cannabis is en dat het echt praktisch onmogelijk is om er
een dodelijke overdosis van te krijgen.

Dus wat maakt het uit hoeveel iemand ervan binnenkrijgt? Ik niet. Het kan me niet eens schelen hoeveel kopjes
thee of koffie mensen per dag drinken, stel je voor. Waarom zou ik? Het zijn mijn zaken niet.  En het gaat
niemand iets aan hoeveel van dit levensreddende en preventieve medicijn iemand inneemt.

Hoe meer olie je in je hebt en hoe vaker hoe beter voor je gezondheid. Dat is de enige regel die echt van
toepassing is. Voor mensen van alle leeftijden, inclusief kinderen en zwangere moeders. Als je dit idee niet leuk
vindt, kom er dan overheen, leer ermee leven, dat is het beste wat je kunt doen. Geen enkele regulering van
cannabis  zal  werken,  het  kan gewoonweg niet  gereguleerd worden. Bovendien is  er  geen reden om het  te
reguleren. JB

“Ik ben zo blij dat ik eindelijk kan aankondigen dat mijn lieve zoontje cannabis gebruikt om de bijwerkingen
van chemo en bestraling te bestrijden EN om ervoor te zorgen dat hij geen nieuwe tumoren krijgt! Dit medicijn
heeft hem enorm geholpen. Voordat hij dit medicijn kreeg, moest hij constant overgeven, hij wilde niet eten, hij
was erg lusteloos en chagrijnig... nu eet hij, hij houdt zijn eten laag, hij komt aan en iedereen die om hem heen
is geweest weet hoe absoluut gelukkig is hij.“

-- Nou, zonder het gif in zijn lichaam zou de jongen het veel beter doen. Het heeft echt geen zin om chemo en
bestraling samen met de olie te gebruiken, het is alsof je de patiënt een tegengif geeft terwijl je gif in hun aderen
pompt. Alleen olie voor het beste resultaat. Artsen zouden dit moeten weten, het is niet zo moeilijk te begrijpen
dat het geen goed idee is om kinderen vergif te geven als het niet nodig is. JB

V. “Ik ben een alleenstaande moeder van 29 jaar. Mijn zoon is nu 8 jaar oud en leeft met matig autisme. Ik zou
mijn mini me voor niets in deze wereld willen ruilen, behalve om zijn leven een beetje makkelijker te maken. Ik
vroeg me af of er nog andere ouders naar je toe kwamen met vragen over de olie? Of succesverhalen met
autisme/Asperger? Als ik zou besluiten om deze route te gaan, naar wat voor soort dosering zou ik dan kijken?
Ik waardeer alle info! Bedankt. Van een gefrustreerde mama & kleine jongen.”

A.  "De  olie  is  ongeveer  het  enige  dat  zou  kunnen  werken",  zei  Rick  toen  ik  hem  dit  voorlas.
Doseringsinstructies en andere informatie over het produceren en gebruiken van de olie staan op onze site en in
Rick's e-book. Ik heb in het verleden nogal wat autistische kinderen geholpen en dit medicijn doet wonderen
voor hen.

Kinderen vinden het heerlijk om dit medicijn te nemen, ze zijn niet bevooroordeeld, ze weten niet dat ze “iets
verkeerd doen”, en ouders vinden het erg leuk als ze wat tijd voor zichzelf hebben. Voor de beste resultaten zou
ik, zoals altijd, beginnen met een standaardbehandeling van 60 g, geen pillen, en dan zou ik het kind voor de
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rest van zijn lange en vredige leven op een onderhoudsdosis houden in een hoeveelheid naar keuze. En de
jongen uit de video zou precies hetzelfde moeten doen, als dat al mogelijk is. Beste wensen, JB

V. Mijn vrouw heeft ernstige pijn in de onderrug omdat ze 7 maanden zwanger is, ze beschrijft het als een
zenuwtrekking die buitengewoon pijnlijk is. Ik heb geprobeerd rond te kijken op je site en hier. Zal RSO de pijn
drastisch helpen? Heb je een link naar een eerder onderwerp over dit onderwerp? Ik ben bezorgd als ze haar op
codeïne zetten, het de baby zal schaden

A. Ik zou haar een kleine dosis olie laten inslikken en de olie topisch op haar rug aanbrengen. Geef haar een
massage met een mix van de olie en hennepzaadolie. Ja, er is een goede kans dat codeïne de baby kan schaden.
De olie kan en zal de baby op geen enkele manier schaden. JB

“Wat  is  de  jongste  persoon  waarvan  u  weet  dat  hij  met  RSO  is  behandeld?  Is  er  een  pediatrisch
behandelprotocol? Hoewel we er tot nu toe niet in zijn geslaagd om de mening van oma te beïnvloeden en opa
te kunnen genezen.  Ik heb een 2-jarige  met  onbekende maagproblemen (ja,  ze  is  al  meer  dan een jaar  in
"medische" behandeling en alle pillen, crèmes, lotions en Big Pharma-drankjes zijn niet succesvol geweest. Ze
neigen nu naar een eiwitsyndroom. Duidelijk een Een kind van 25 pond kan niet dezelfde dosering aan als een
man van 175 pond, dus raad je het überhaupt aan voor pediatrische toepassingen?” Sara

-- Zwangere moeders moeten de olie gebruiken en vervolgens de dosis verhogen wanneer ze bevallen. Na de
geboorte  moeten  moeders  kleine  doses  van  de  olie  eten  om ervoor  te  zorgen  dat  het  kind  zich  optimaal
ontwikkelt.

Dus, als je het mij vraagt, mijn jongste patiënt was min acht maanden oud en doet het nog steeds uitstekend, hij
is het best ontwikkelde kind op zijn kleuterschool en begon eerder te praten dan de meeste anderen. Zijn moeder
gebruikte de olie voordat ze hem baarde, en het kind kreeg de olie ook na vaccinatie met een hexavaccin om
ervoor te zorgen dat de gevaarlijke chemicaliën zo snel mogelijk uit zijn lichaam worden gespoeld.

Cannabisolie is een veilig medicijn voor mensen van alle leeftijden. Als je problemen hebt om dit te begrijpen,
kijk dan wat de olie doet bij eczeem of luieruitslag en kom dan terug en vertel me dat je nooit cannabis aan je
kind zou geven. Het enige wat je van me zou horen, is dat een ouder die zijn kind geen cannabis als medicijn
zou geven, ofwel slecht geïnformeerd is, of dat het psychopathische sadisten zijn die ervan genieten anderen te
zien lijden.

Weet jij  hoe effectief de olie is tegen tandpijn? Zou je het kind de olie geven om de pijn te bestrijden die
gepaard gaat met het groeien van tanden? Ik zou. Zonder enige aarzeling.

Dosering voor kinderen is in principe hetzelfde als voor volwassenen, wanneer u iets ernstigs behandelt. Begin
met driemaal daags een minuscule dosis, laat de patiënt eraan wennen, verhoog de dosis om de vier dagen of zo
vaak als het u uitkomt, en probeer altijd zoveel mogelijk geneesmiddel bij de patiënt te krijgen zo snel als
redelijkerwijs mogelijk is, terwijl u ervoor zorgt dat ze blijven in hun comfortzone. JB

"Een vriend van een verpleegster gebruikte het op fase 3 luieruitslag, 's nachts verdwenen!" Alice

-- Voor degenen die vinden dat kinderen geen cannabis mogen gebruiken. Welk ander medicijn zou je ze willen
geven, zo niet  dit  oudste,  veiligste  natuurlijke medicijn  dat al  duizenden jaren wordt gebruikt? Of ga je je
kinderen zonder reden zien lijden aan al die eczeem en huiduitslag? Dat is niet leuk om te doen, zou ik zeggen.
Zeker als er zo'n simpele oplossing is voor al deze huidproblemen.

Is het oké om je kinderen te zien schreeuwen van de pijn als je ze gewoon een druppel olie zou kunnen geven en
ze zouden pijnvrij zijn? Hmm? JB

"De neurochirurg bekeek Spencer's meest recente MRI en zei: "De grote tumor, op de pijnappelklier, en er is
GEEN twijfel  dat  het  een grote  TUMOR was,  is  GEGAAN!!!!"  Hij  ging toen verder  met  te  zeggen:  "De
hersenstamtumor is volledig verkalkt!! Het is zeer onwaarschijnlijk dat het ooit zal groeien!” Vervolgens zei
hij: "Ik geloof NIET dat hij ENIGE tumoren op zijn ruggengraat heeft, deze kleine lichtvlekken zien er voor mij
NIET uit als tumoren."
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Ik ontdekte dat de reden waarom Spencer's mentale toestand zo drastisch is verbeterd, is dat de pijnappelklier
GENOEG is!!! De neuro probeerde te zeggen dat het de chemo was, maar ik wees erop dat die tumor nog steeds
totaal onveranderd was, 30 dagen NADAT we gestopt waren met chemo!! Zijn reactie? "Nou, ik denk dat hij
een gelukkig kind is, wiens tumor op MAGISCHE wijze is verdwenen!!!"

Magie? Nee. Chemo? NEE, en dat kunnen we bewijzen. Ik heb cannabisolie niet genoemd. Hij stond ERG erop
dat we onmiddellijk nog een MRI zouden doen om zijn mening te bevestigen. Hij zei dat we zijn kantoor
moesten bellen zodra we de afspraak voor de MRI hadden gemaakt. Zo, daar heb je het mensen! Neuroloog
bevestigd, CANNABIS DOODT KANKER KANKER KLOKKEN!” Corrie

"Kan de beheerder alstublieft adviseren wat voor soort dosering moet worden gegeven aan een 8-jarige die naar
huis is gestuurd om te sterven?" Ricardo

-- Begin met een kleine dosis, kijk hoe het kind reageert en verhoog de dosis zo snel als het kind het kan
innemen. Drie keer per dag. Meestal zitten ze vol pillen als ze naar huis worden gestuurd om te sterven, dus je
wilt ze eerst ontgiften omdat je niet weet wat de interactie zal doen, meestal is het niet erg leuk wat de interactie
met die dodelijke chemicaliën doet. Maar het is omdat de olie de tafel probeert schoon te maken, zodat deze zou
kunnen beginnen te werken.

Of, als u niets te verliezen heeft,  kunt u ook beginnen met een grote hoeveelheid olie en de patiënt op die
manier in een gecontroleerde coma brengen. Dat zou ik waarschijnlijk ook doen, maar het is aan de ouders
welke behandelrichting zij kiezen.

Ik weet alleen dat agressieve ziekten agressief moeten worden behandeld. En ik weet ook dat, in het algemeen,
hoe meer olie je bij de patiënt weet te krijgen en hoe sneller  je het doet, hoe groter de kans op succes en
overleving. Maar ik weet ook dat de doseringsinstructies niet voor niets worden genoemd.

Als het mijn kind was, zou ik hem vol met olie vullen, dat weet ik zeker. Het kind zou erin zwemmen en ik zou
hoogstwaarschijnlijk geen dokter bij hem of haar laten komen. Maar dat ben ik en ik weet wat ik moet doen.
Beste wensen, JB

zetpillen

Zetpillen met de Rick Simpson Oil (RSO) zijn een zegen voor alle vrouwen met PMS-gerelateerde problemen
en voor iedereen met aambeien, Crohn, darm- en darmproblemen enz. Ze zijn ook geweldig voor de ademhaling
en voor longaandoeningen, om nog maar te zwijgen van griep controle. Ze zorgen voor een zeer aangenaam
langdurig gevoel in het lichaam. Ik heb nog niemand gezien die het niet leuk vond om ze te nemen nadat ze hun
aanvankelijke aarzelingen hadden overwonnen." JB

HOE MAAK JE SUPPOSITOREN?

Smelt  cacaoboter,  voeg olie  toe,  ongeveer  1-2g olie  per  100g gesmolten  cacaoboter  om mee te  beginnen.
Verhoog vervolgens de dosis om de vier dagen totdat de patiënt ongeveer 0,33 g van de olie in elke zetpil heeft
gebruikt.

Zetpillen van 1 g (totaalgewicht) voor kinderen, 2 g voor volwassenen, 3 g (ballen) voor vaginale problemen.

0,01-0,02 g olie per zetpil zal goed werken voor beginners. Als je iemand begint met 0,05 g in een suppo, zullen
ze het waarschijnlijk ook niet veel voelen, maar het is beter om met een kleine dosis te beginnen (voor degenen
die in het verleden nog nooit  hennep hebben geprobeerd etc.).  Doses tot  0,005 g THC worden gewoonlijk
getolereerd zonder of nauwelijks symptomen.

De echte RSO is erg krachtig en je weet nooit  hoe een patiënt precies zal reageren (bloeddruk enz.),  maar
zetpillen zouden een goede manier zijn om mensen aan de olie te laten wennen.
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Het interessante aan zetpillen is hoe ze de longen lijken te openen en het ademen binnen pakweg 20 minuten
veel gemakkelijker maken - een droom die uitkomt voor velen met COPD of astma enz. Patiënten hebben ze
ook gebruikt om psoriasis, hoge bloeddruk, de ziekte van Crohn, PMS-krampen enz.

Je kunt ook andere natuurlijke oliën aan de zetpillen toevoegen, het hangt ervan af waar je ze voor wilt hebben
en wat het doel is. Ga gewoon naar enkele natuurlijke geneeswijzen en lees wat verschillende essentiële oliën
doen en je kunt zoveel experimenteren als je nodig acht.

Zetpillen zijn ook een geweldige manier om patiënten te behandelen die de olie niet kunnen eten of om de een
of andere reden niet in hun maag kunnen houden.

Wat mij betreft, afgaand op de effecten, is het nemen van de olie in zetpillen de beste en prettigste manier om
hennep te gebruiken. Het klinkt en ziet er op het eerste gezicht grappig uit, dat geef ik toe, maar degenen die het
hebben geprobeerd, zijn het daarmee eens. Misschien opent het de chakra's van onder naar boven, wie weet,
maar het voelt zeker geweldig.

Vrouwen  zouden  graag  zetpillen  nemen  -  ze  helpen  ook  bij  allerlei  bacteriële  en  virale  infecties,
"partneruitwisselingen van microbiologische informatie", allergieën voor condooms en de smeermiddelen die
erop  worden  gebruikt,  enz.  Had  ik  al  gezegd  hoe  goed  de  olie  zorgt  voor  (  niveaus)  hormonale
onevenwichtigheden? Beste wensen, Jindrich Bayer

“Zetpillen  met  de RSO kunnen ook worden gebruikt  voor  allerlei  vaginale  problemen,  inclusief  maar  niet
beperkt tot schimmelinfecties, HPV, condylomata, herpes en vele andere ziekten of infecties waar je niet per se
aan hoeft te lijden. Zeker als ze met het gebruik van de olie zo gemakkelijk te verzorgen zijn.” JB

“Kun je me advies geven of hennepolie veilig is om te gebruiken tijdens de zwangerschap? Er is niet veel
informatie die ik kan vinden. Mijn vriendin heeft net te horen gekregen dat ze een navelstrengcyste heeft die
bloedstolsels kan veroorzaken waardoor haar baby sterft. Ik heb de effecten van hennepolie gezien en het goede
dat het kan doen, ik weet alleen niet zeker of het veilig is tijdens de zwangerschap. Christine

-- Beste Christine, natuurlijk is het veilig om het te gebruiken, hennep wordt al eeuwenlang gebruikt tijdens de
zwangerschap en ook voor weeën. Ik raad aan dat ze zetpillen maakt met elk 0,01-0,06 g olie (begin met 1-2 g
olie per 100 g cacaoboter). De cyste zal binnen enkele weken verdwijnen, of meestal wel. Drie keer per dag, en
geen zorgen, de olie is niet schadelijk voor de baby. Beste wensen, JB

“JB, ik ben het eens met de zetpil, maar wat voor soort cacaoboter gebruik je? Moet ik ongeraffineerde pure
ongebleekte cacaoboter krijgen? Werkt kokosolie ook als zetpilbasis?” Sara

--  Nou,  het  is  aan  jou  voor  welk  merk  of  type  cacaoboter  je  gaat.  Kokosolie  is  misschien  te  vloeibaar.
Cacaoboter werkt beter als zetpilbasis. JB

“Heeft iemand een idee hoe je de hennepolie aan iemand kan geven via een voedingssonde? Ik heb het gemengd
met olijfolie om het niet zo dik te maken, maar ik ben nog steeds bang dat het de buis verstopt. Enig idee?”
Steven Havre

-- Steven, het is altijd het beste om een  manier te vinden om onverdunde olie toe te dienen, dat is de beste
manier om te gaan. Als je geen manier kunt vinden, kun je het mengen met het voedsel van de patiënt en ze het
op die manier laten eten.  Ja, het kan de buis verstoppen, namelijk als  de olie een dikke consistentie heeft.
Sommige oliën zijn dik, andere zijn meer vloeibaar. Maar als je ze op lichaamstemperatuur opwarmt, moeten ze
vloeibaar genoeg zijn om de buis niet te verstoppen.

Een andere manier is om het aan patiënten te geven in zetpillen met cacaoboter. Toch is het eten van de olie de
voorkeursmanier om dit geneesmiddel in te nemen, indien mogelijk. Er zijn veel manieren om de olie toe te
dienen en het is vaak erg individueel, dus probeer een manier te vinden die het beste bij de patiënt past. Beste
wensen, JB

"Precies! Ik behandel mijn moeder, ze heeft keelkanker en heb het achtereenvolgens via haar voedingssonde
toegediend, een beetje opgewarmd en ik meng het met kokosolie! Nooit de buis verstopt!” Steve
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"Ik geef het aan mijn zoon via zijn voedingssonde als hij het niet wil doorslikken - ik giet heel heet water op de
olie in een kopje, dan verdwijnt het, dan voeg ik wat koeler water toe (niet te veel) zodat het water niet te heet,
giet het dan in de buis. Het heeft redelijk goed gewerkt, hoewel olie soms een beetje langs de buis loopt, maar
het is nooit geblokkeerd. Het geheim om het naar beneden te gieten terwijl het nog erg warm is.” Angela

“Ik weet dat het vreselijk klinkt,  maar een beetje coca-cola door het buisje om het door te spoelen na het
toedienen van stroperige dingen, of gewoon om klompen schoon te maken in het algemeen werkt goed. Een
oude RN-standby.” Ellen

Operatie of olie?

"Je zou nooit mijn tieten nemen, als ik RSO kan inslikken !!" Chloe

“Het  idee  dat  borstkanker  een  “procentrisico”  is,  is  een  complete  leugen.  In  werkelijkheid  heeft  iedereen
microtumoren van kanker in hun lichaam, inclusief ikzelf. Kanker is geen ziekte die je zomaar "krijgt", alsof je
willekeurig door de bliksem wordt getroffen. Het is iets dat je van dag tot dag moet 'beheren' of 'voorkomen',
maaltijd voor maaltijd, door een levensstijlkeuze die vitamine D-suppletie, voeding, superfoods, groentesappen
en het vermijden van kankerverwekkende chemicaliën en straling omvat. Dus als een dokter zegt dat je een
"kans" hebt om kanker te krijgen, bedoelt hij dat je geen controle hebt over kanker, en dat is een regelrechte
leugen. Kanker kwakzalverij, met andere woorden.”

-- Als je een "kans" hebt om kanker te krijgen,  ga dan gewoon aan de olie.  Het is een veel gezondere en
veiligere optie.” JB

“Kijk naar kanker of een andere ernstige ziekte alsof het een brand is. Hoe groter het vuur, hoe meer kracht je
nodig hebt om het te blussen.

Dus, gebruik je liever honderd emmers water (RSO) of een glas water (andere soorten olie) als je eigen huis in
brand staat? Of ziet u graag dat professionele brandweermannen u daarbij komen helpen? Dat zou ik het liefste
hebben,  maar  de  huidige  brandweermannen,  oftewel  dokters,  mogen  niet  eens  water  gebruiken  om al  die
branden te  blussen en weten niet  eens hoe ze het  moeten  gebruiken na al  die  decennia  van indoctrineren,
hersenspoelen en het niet gebruiken van cannabis in medicijn.

Vindt u het logisch dat iemand deskundige brandweermannen naar een grote brand in de stad stuurt en hen geen
water laat gebruiken, dat wil zeggen de meest elementaire en traditionele vorm van vuurbestrijding? Niet voor
mij. Maar toch, dat is precies wat de machthebbers deden met het medische systeem dat we vandaag hebben.

Veel branden, geen water, dus veel extra werk voor brandweermannen/artsen die hun werk niet zo goed kunnen
doen. Zo hoort het niet te zijn, vind ik. Ze moeten de beste uitrusting en het beste gereedschap hebben voor hun
werk, nietwaar? Dat zou ik doen als ik hun manager/overheid was. Is er iets mis mee om er zo naar te kijken? Ik
denk het niet." JB
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PMS, menopauze

“Dit is iets waarvoor hennep en hennepolie in het bijzonder de beste is die er is, zonder uitzondering. Je zult
gewoon niets vinden dat beter zou kunnen of zou kunnen helpen dan hennep. Het zal helpen de hormonale
balans  te  herstellen  en  de  agressie,  stemmingswisselingen,  enz.  te  verminderen.  Het  zal  ook  helpen  om
premenstruele pijn en krampen, ongemakkelijke gevoelens, angst, enz.

Als  ik  zag  dat  een  vrouw  zich  vreemd  begon  te  gedragen  vanwege  PMS-gerelateerde  hormonale
onevenwichtigheden in haar lichaam, zou ik haar onmiddellijk hennep geven op alle mogelijke manieren of
vormen of vormen. Ik zie geen reden waarom iemand nodeloos zou moeten lijden. Om nog maar te zwijgen van
het feit dat wanneer iemand lijdt, iedereen om hen heen ook lijdt, zoals iedereen die te maken heeft gehad met
een premenstruele vrouw kan bevestigen. Ik zou haar de olie laten eten, het in een zetpil laten gebruiken en ik
zou het plaatselijke gebruik op haar buik en rug niet verwaarlozen. Ze zal het leuk vinden omdat het de pijn
wegneemt en haar huid op die delen verbetert. Ik zou ook wat olie met haar roken, zodat ze wist dat ze "niet
alleen" is en dat iemand om haar geeft.

Met hennep hoeft menstruatie geen frustrerende en onaangename ervaring te zijn voor alle betrokkenen.“ JB

V. Verdomme, JB... ze deed het geweldig, TOTDAT de anti-oestrogeen injecties. Ze maken haar doodziek.

A. Verrassing, verrassing, Valerie. "Blijf uit de buurt van dokters" is momenteel de regel van het spel. We
zeggen het niet uit plezier, het is de realiteit. De patiënten doen het meestal goed met de olie totdat medische
experts  ingrijpen en het verknoeien met een aantal  onnodige, zeer alternatieve en experimentele  chemische
medicijnen. Dus totdat artsen leren hoe ze dit medicijn op de juiste manier moeten gebruiken, is het echt het
veiligst om bij hen uit de buurt te blijven (als de omstandigheden het toelaten natuurlijk). Ze heeft de injecties
niet nodig, ze moet zo snel mogelijk zoveel olie binnenkrijgen als ze kan om de schade van eerdere medische
behandelingen ongedaan te maken en haar toestand onder controle te krijgen.  Als de olie niet  helpt,  is het
hoogst onwaarschijnlijk dat iets anders dat wel zou doen. JB

Lichaamsgewichtregeling

“Hennepolie is een geweldige ontgifter en het is niet ongebruikelijk dat mensen met overgewicht veel kilo's
verliezen tijdens hun behandeling. Het is bijna alsof de olie weet wat je moet wegen en na verloop van tijd zal
het je lichaam op dat niveau brengen. In mijn eigen geval kostte de olie me ongeveer 30 pond, maar ik heb veel
mensen veel meer zien verliezen.

Als je hennepolie binnenkrijgt, is het niet alsof je op dieet bent. Je kunt zoveel eten als je wilt en wat je wilt. De
olie lijkt van nature de eetlust van een persoon met overgewicht te beteugelen en ik ken geen betere of veiligere
manier om af te vallen. Bovendien kan het de eetlust stimuleren van een persoon die moet aankomen.

Het is precies zoals ik al zei, de olie wil je lichaam weer op een gezond gewicht brengen, of je nu ondergewicht
of overgewicht hebt. Als je een bepaald dieet wilt volgen, is dat jouw keuze, maar ik zou liever niet de hele tijd
konijnenvoer eten.

Daarnaast vind ik het op mijn leeftijd echt niet  leuk om allerlei  oefeningen te doen, dus als  ik zou willen
afvallen zou dit geen optie zijn. Als ik een paar kilootjes wil kwijtraken, weet ik hoe ik dat moet doen zonder
diëten of sporten en nu weet je ook hoe je dit zelf kunt bereiken. Zodra deze prachtige olie meer beschikbaar
komt, zullen degenen die nu te zwaar of te licht zijn, dat waarschijnlijk niet lang meer blijven. Overgewicht kan
een vroege dood veroorzaken, dus als je een paar kilo extra bij je hebt, weet je nu hoe je het probleem moet
aanpakken.
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Meen je het serieus dat het overtollig gewicht kan afnemen zonder te sporten?

Ja, hennepolie kan afvallen zonder te sporten en ik ben het levende bewijs. Als ik mijn shirt uittrek, zie ik eruit
als iemand die veel heeft gesport en mijn lichaam heeft het juiste gewicht voor een man van mijn lengte.

Toen ik jonger was, heb ik veel gezwommen, maar sinds ik het overtollige gewicht dat ik met me meedroeg ben
kwijtgeraakt, kun je al mijn buikspieren weer zien. Ik heb niet eens lovehandles, alleen een spierband aan elke
kant en ik doe geen oefeningen. Als je hetzelfde wilt ervaren, hoef je alleen maar mijn voorbeeld te volgen en je
lichaam begint er binnenkort uit te zien zoals het hoort." Rick Simpson, hennep: de meest medicinale plant

“Mijn zoon gebruikt Simpson-olie voor de ziekte van Crohn, maar ik heb gehoord dat het kan helpen om af te
vallen. Zo ja, hoe?" Kristal

-- Ja, dat kan, eet de olie en je zult afvallen als je te zwaar bent en aankomen als je ondergewicht hebt. Vraag
me niet waarom, vraag me niet hoe het mogelijk is, ik weet het antwoord niet. Het gebeurt gewoon. Ik verloor
zelf 50 kilo aan de olie en geloof me, ik heb mijn best gedaan om Rick te weerleggen. Maar ik faalde en de olie
herstelde ook mijn spieren. Het was vreemd en moeilijk te geloven, dat geef ik toe. Maar ik vind het niet erg dat
ik  al  dat  gewicht  ben kwijtgeraakt  zonder  een druppel  zweet  en zonder  te  sporten.  Eigenlijk  was het  best
plezierig en ik vond de goede nachtrust niet erg als de enige opvallende bijwerking van het gebruik van de olie.
JB

Angst, Paranoia

“Ik denk dat angst en paranoia met  het  gebruik van dit  medicijn  sterk kunnen worden verminderd als  het
systeem zou stoppen met het arresteren van mensen voor het gebruik ervan. Wanneer ik met de behandeling met
de olie begin, zeg ik tegen patiënten: "Als de olie je slaperig maakt, vecht er dan niet tegen."

Sommige  mensen kunnen angstig  worden terwijl  ze  proberen  het  ontspannende effect  van dit  medicijn  te
overwinnen, terwijl ze eigenlijk gewoon moeten ontspannen en niet tegen deze effecten moeten vechten. Veel
hennepsoorten hebben een zeer laag potentieel om angst te veroorzaken, maar er zijn enkele soorten die dat wel
doen. Als patiënten zich ongemakkelijk voelen bij de olie die ze in dergelijke gevallen proberen te gebruiken,
raad ik ze vaak aan om het medicijn te maken van een soort die minder problemen geeft.

Als het gebruik van dit  medicijn alleen legaal zou zijn,  ben ik er zeker van dat het veel van de angst zou
wegnemen die gepaard gaat met het gebruik ervan. Sommige soorten kunnen ook meer angst veroorzaken dan
andere, dus als je dergelijke gevoelens ervaart, kan het probleem eenvoudig worden opgelost door van soort te
wisselen. Veel mensen vinden het gebruik van stoffen als pure chocolade en cayennepeper heel effectief om
hun angst te verminderen en hun hartslag te verlagen. Het belangrijkste om te onthouden bij het gebruik van dit
medicijn is om te onthouden dat het het veiligste medicijn op aarde is.

Het gebruik van deze stof kan geen kwaad en als de patiënt angst ervaart, wordt dit vrij vaak veroorzaakt door
de patiënten zelf omdat ze zich zonder reden helemaal opwinden. Of vaak kunnen farmaceutische medicijnen
die een patiënt onnodig probeert in te nemen een probleem vormen dat hen symptomen van angst kan geven.
Maar  dit  kan  in  de  meeste  gevallen  gemakkelijk  worden verholpen  door  simpelweg  van deze  schadelijke
chemische  medicijnen  af  te  komen.  Daarnaast  is  er  ook  een  natuurlijke  stof  die  ons  lichaam  produceert,
citicoline  genaamd,  die  ook  effectief  zou  zijn  om  angst  te  behandelen.  Er  is  mij  verteld  dat  citicoline
beschikbaar is in 70 landen, dus als je gewoon op internet gaat, zou je weinig moeite moeten hebben om te
vinden wat je nodig hebt.

Het duurt even voordat je gewend bent aan de effecten van hennepolie en beginners kunnen enige angst ervaren.
Maar in korte tijd zullen de meesten zich op hun gemak voelen met het gebruik ervan en zal de angst gewoon
verdwijnen. Als patiënten eenmaal gewend zijn geraakt aan de effecten van de olie, lachen ze vaak om de
manier waarop ze in het begin zo bang waren geweest.
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Heel vaak word ik nog steeds benaderd door patiënten die probeerden een sativa-soort te gebruiken om hun
medicatie  te  produceren  en  vaak  kunnen  de  effecten  van  een  sterke  sativa  angst  veroorzaken.  Dit  blijft
gebeuren, ook al heb ik vaak gezegd dat dergelijke soorten niet gebruikt mogen worden omdat ze te energiek
zijn.

Je wilt niet dat een patiënt energie krijgt, je moet een sterk kalmerende indica gebruiken om hem of haar te
helpen ontspannen en genezen tijdens het slapen. Ik haat het om te zien dat mensen hun tijd en geld verspillen
aan  het  proberen  olie  te  produceren  van  de  verkeerde  soorten,  maar  dat  is  vaak  wat  er  gebeurt  als  onze
instructies niet worden opgevolgd. Ik weet zeker dat we met een beetje inspanning goede medicinale variëteiten
kunnen ontwikkelen die helemaal geen angst veroorzaken. Maar dit kan niet op de juiste manier worden bereikt
totdat we de vrijheid hebben om het eenvoudige onderzoek te doen dat nodig is.” Rick Simpson, hennep: de
meest medicinale plant

Depressie

“Ik  heb ontdekt  dat  zowel  sativa-  als  indica-soorten  effectief  zijn  bij  de  behandeling  van depressie.  Toch
gebruik ik  zelden sativa-soorten om mensen te  behandelen  vanwege hun stimulerende effecten.  De meeste
patiënten die bij mij komen hebben een ernstige ziekte en ik wil niet dat ze tijdens het genezingsproces energie
krijgen.

Ik vind de slaap en rust  die  een goede indica-olie  biedt,  het  gunstigst  voor  de overgrote  meerderheid  van
medische aandoeningen. Olie van een goede indica-variëteit is zeer effectief bij de behandeling van depressie en
kan dit probleem vaak in zeer korte tijd verhelpen. De meesten die bij mij kwamen waren in een depressieve
toestand vanwege andere aandoeningen waaraan ze leden. Wanneer de aandoening is genezen of onder controle
is  gebracht,  verdwijnt  de  depressieve  toestand die  ze ervoeren  gewoon.” Rick  Simpson,  hennep:  de meest
medicinale plant

Multiple Sclerose (MS)

Wat zijn jouw ervaringen met het genezen van multiple sclerose? Veel mensen weten al dat hennep kan 
helpen, maar weten niet hoe ze het moeten gebruiken.

“Onlangs ontvingen we een melding van een  dame met  MS die  een  jaar  geleden twee ons  hoogwaardige
hennepolie had ingenomen voor haar aandoening. Het effect van de oliebehandeling was zeer succesvol en
hoewel ze het afgelopen jaar geen olie heeft ingenomen, blijft ze in goede gezondheid. Mijn ervaring is dat
multiple sclerose vaak te genezen is, maar voor mensen die al jaren aan deze aandoening lijden, zal het tijd
kosten om de schade die de ziekte heeft veroorzaakt ongedaan te maken. Veel MS-patiënten roken hennep voor
verlichting,  maar  het  gebruik  van  hennep  op  deze  manier  zal  hen  niet  genezen  en  de  ziekte  zal  blijven
voortschrijden.

De enige manier die ik ken om MS en de schade die met deze ziekte gepaard gaat, effectief te behandelen, is
door de olie regelmatig in te nemen totdat deze is genezen of onder controle is gebracht. Als u MS heeft, doe
uzelf dan een plezier en probeer dit medicijn eens. Het leven hoort te gaan over leven, niet over lijden, dus
waarom zou een patiënt toestaan dat deze aandoening zijn leven verpest als het op een effectieve manier kan
worden behandeld? Ik ken patiënten met deze aandoening die niet meer goed konden lopen, maar na slechts een
paar  weken van het  innemen van de olie,  konden ze  weer  normaal  lopen.  MS is  slechts  een van de vele
aandoeningen waarvan artsen zeggen dat ze niet te genezen zijn, in plaats daarvan vertellen ze ons dat ze alleen
de symptomen kunnen beheersen, terwijl de ziekte zelf zijn tol blijft eisen. Als u wilt bewijzen dat uw arts
ongelijk heeft, probeer de olie dan eens en begin voor de verandering te leven en wanneer u dat doet, Ik weet
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zeker dat je je realiseert dat de man in de witte jas niet altijd alle antwoorden heeft.” Rick Simpson, hennep: de
meest medicinale plant

Verslavingen

"Ik heb zeer  recent  gezien  dat  een terminaal  zieke morfineafhankelijke  kankerpatiënt  van morfine "COLD
TURKEY" ging. Toen ze eenmaal van de morfine af was, raakte ze uitgehongerd; was niet langer verstopt; sliep
heel goed en haar pijn was veel beter onder controle.

Ze wordt ook weer coherent.  VERBAZINGWEKKEND. Als ik deze 180 graden verandering zelf  niet  had
gezien, had ik het NOOIT geloofd. Ik ben nog nooit pro-marihuana geweest, maar deze persoonlijke observatie
maakte me een gelovige.” Janice

"Eén ding is me opgevallen nu ik RSO nu 3 maanden gebruik, het was bijna van mijn verlangen naar alcohol af.
Vroeger dronk ik elke avond een drankje of 2 maar nu wil ik zelden iets drinken en als ik dat doe, drink ik niet
zoveel, ik merkte ook dat mijn broek veel losser zit. Ik ben 10 kilo afgevallen. Het enige waar ik minder van
doe, is alcohol drinken.

Ik eet nog steeds hetzelfde en knabbel nog steeds aan gemengde noten, koekjes enz. 's avonds als ik trek heb en
misschien eet ik zelfs meer dan voor de olie. Ja, de olie kan je hongerig maken.

Dus ofwel het gebrek aan alcohol of de olie heeft ervoor gezorgd dat ik in 3 maanden 10 pond ben afgevallen.
En ik was niet echt te zwaar, 5' 10 "en ongeveer 198 pond. Toen ik jonger was, woog ik altijd ongeveer 186
pond en was ik fit. Nu ben ik tot 187 pond laatste ik gecontroleerd. Hoe dan ook, de olie of het gebrek aan
alcohol zorgde ervoor dat ik afviel. Gewoon een vrolijke bijkomstigheid.” Scott

"Opiaten maken me verstopt, misselijk, het is moeilijk om de juiste dosis te krijgen voor effectieve verlichting.
Ze maken me "wazig", maken het onveilig om te rijden en maar door en door. Marihuana niet. Genoeg gezegd."
Fred

“15 jaar opiaatverslaving genezen door de olie. Ik zou het niet hebben geprobeerd als Rick er niet was geweest.
Dus  ik  moet  zeggen  dat  ik  hem mijn  leven  echt  verschuldigd  ben,  dus  ik  ben  nu  een  van  zijn  grootste
supporters. Ik had altijd gerookt, maar dat hielp nooit tegen de pijn die ik kreeg van pillen. Ik wilde gewoon zo
vaak dood omdat ik niet langer de leiding had over mijn leven. Ik kan zeggen vanwege de RSO. Ik gebruik
GEEN morfine, oxy, perc, vic of suboxine... het heeft me er allemaal van af gemaakt!!!!! En ik ben 40 en voel
me weer 20. Mijn artritis die ik elke ochtend voelde, is nu weg. Ik heb de olie 10 keer inwendig ingenomen en
mijn leven is weer begonnen. Er zijn geen woorden om uit te drukken hoe dankbaar ik ben. Als je pillen slikt,
begin dan met het innemen van je olie 's nachts, tenzij je een week hebt om gewoon te slapen, dan zou ik die
weg gaan. Pm me bij vragen.” Rebecca

"Cannabis heeft me van Benzo's af geholpen na meer dan 30 jaar verslaving, meer dan 158 jaar geleden, zonder
dat, als ik doorging zoals ik was, zou ik nu dood zijn geweest..." Phil

"Ik ben van alle pijnstillende medicijnen af en kan nu functioneren - ik wou dat meer mensen de kracht van de
natuur konden vertrouwen!" Sue

Slapen, slapeloosheid

"Wat betreft slapeloosheid, er is niets beter dan goed geproduceerde olie van een goede indica-soort om een 
persoon de slaap te geven die hij nodig heeft. De gevolgen van mijn hoofdletsel lieten me achter met wat het
beste kan worden omschreven als een gek geworden stemvork in mijn hoofd. Dit hoge geluid maakte het voor
mij onmogelijk om te slapen en ik kon niet de rust krijgen die ik nodig had. Het medische systeem gaf me veel
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verschillende  medicijnen  voor  deze  aandoening,  maar  niets  werkte.  Vaak  bleef  ik  achter  met  vreselijke
bijwerkingen van het gebruik van deze medicijnen die me meer leed veroorzaakten dan de aandoening waaraan
ik lijd.

Ik ontdekte dat alleen al het roken van hennep me meer rust gaf dan alle pillen die het medische systeem me
gaf. Toen ik hennepolie begon in te nemen, kreeg ik nog meer verlichting en het was niet ongebruikelijk dat ik
acht tot twaalf uur ononderbroken slaap kreeg.

Jarenlang voordat ik de olie nam, stond ik vermoeider op dan toen ik naar bed was gegaan en kreeg ik 's nachts
heel weinig rust. Toen ik ineens na het innemen van de olie 's morgens goed uitgerust en verfrist wakker werd.

Naarmate velen van ons ouder worden, krijgen we slaapproblemen en dit kan een zeer nadelig effect hebben op
onze algehele gezondheid en welzijn. De dokters kunnen je slaappillen geven, maar als je echt wist waar ze van
gemaakt zijn, betwijfel ik of je ze in je lichaam zou willen hebben.

Een goede nachtrust is niet iets dat gewoon leuk is om te hebben, het is een noodzaak als je actief en gezond
wilt blijven en er is niets beter dan hennepolie om je lichaam de rust te geven die je nodig hebt.” Rick Simpson,
hennep: de meest medicinale plant

“Aaryn: Ik denk dat ik iets te groot heb gegeten... maar dat is niet erg! Het is misschien tijd om te gaan slapen.

-- Hoe was de slaap, Aaryn? JB

Aaryn: Geweldig! Ik rust nog steeds! Ik merk dat het al helpt bij mijn depressie en angst. De olie maakt me aan
het lachen, lol.

Ik had hier nog een patiënt die ik liet zien hoe de olie te maken en hij heeft ook angst. Hij lachte ook. Het was
geweldig.

Ik eet de afgelopen 2 dagen 4 keer per dag een hoeveelheid ter grootte van rijst, en ik heb het medicijn minder
vaak moeten inhaleren en heb minimale pijn.“

-- Zo zou de behandeling van een ernstige ziekte eruit moeten zien, nietwaar? De patiënt slaapt, wordt verfrist
wakker, lacht veel om zichzelf en de dwaasheid van de hele situatie, ervaart geen stress, angst of bijwerkingen
van chemische medicijnen etc. Persoonlijk zou ik dit zeker heel fijn vinden.” JB

“Ik gebruik hennepolie voor een aantal aandoeningen en ik heb nog nooit zo goed geslapen of me zo goed
gevoeld... Bedankt Rick Simpson & JB voor het verspreiden van de boodschap dat deze plant wonderen doet
voor alles wat denkbaar is!! Gewoon DOEN mensen en zie voor jezelf! Het is de enige manier waarop je een
echte gelovige wordt, geloof me!!” Val

-- Dank je, Val. Het is waar dat er niets boven persoonlijke ervaring gaat met wat de olie kan doen. Als je het
eenmaal hebt geprobeerd, bijvoorbeeld op een brandwond of een muggenbeet en de jeuk en pijn zullen binnen
enkele seconden verdwijnen, kan iedereen je vertellen wat ze willen en je weet dat ze je kunnen vertellen wat ze
willen, maar de olie zal nog steeds zijn het beste medicijn dat er is. En je wilt er een emmer van in huis hebben,
voor het geval er iets gebeurt.

Je hoeft geen woord te vertrouwen dat we zeggen, maak gewoon de olie, zoek iemand met een brandwond,
huidkanker, diabetische zweer, breng het dan plaatselijk aan en kijk wat er gebeurt. Onthoud dan dat hetzelfde
in je lichaam zal gebeuren als je de olie inneemt, en dat is eigenlijk alles wat je moet weten. JB

"Sommige mensen zijn gewoon onwetend en bang ... Door Rick Simpson ben ik zelf in staat geweest om mijn
pijnmedicatie aanzienlijk  te verminderen,  ik bedoel,  ik nam 's ochtends 60 mg OxyContin 3 en 3 voor het
slapengaan en had ze ingenomen voor meer dan 8 jaar... Het was klote!

Nu sinds ik de olie start, neem ik er maar 1 in de ochtend en 1 in de middag! Over een wonder gesproken, zo zie
ik het tenminste! De dokters vertelden me dat ik nooit naar beneden zou kunnen gaan of in staat zou zijn om te
stoppen met het innemen ervan. Jongen, deed "Rick Simpson" en ik bewijs dat mijn dokters ongelijk hebben.
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Ik doe het en ik voel me beter dan toen ik die verdomde gifpillen nam! Hoewel ik zo'n hoge dosis OxyContin
had, had ik nog steeds pijn, dag in dag uit, niet slapen en niet eten...

Vandaag ben ik pijnvrij, slaap ik normaal en eet ik meer! En ik stop niet met mijn zoektocht om van deze pillen
af  te komen. Ik hoop dat tegen de tijd dat ik een maand aan de olie zit, ik er helemaal vanaf ben! Wens me
succes!“ Nancy

Ik heb eigenlijk schizofrenie en ik gebruik medicinale cannabis voor bijwerkingen die verband houden met mijn
aandoening, zoals angst en slapeloosheid. Het medicijn werkt, sinds ik vaker medicatie ben gaan geven, kan ik
slapen, wat ik voorheen niet kon.

Veel van mijn symptomen verschijnen als ik niet slaap. Ik heb nog nooit stemmen gehoord tijdens het gebruik
van cannabis, ik heb het gevoel dat het me er echt tegen beschermt...“ Jose

--  Ik  ben het  ermee eens,  Jose,  slaapgebrek  is  de  oorzaak van veel  mentale  aandoeningen.  Logischerwijs,
wanneer men niet genoeg slaap heeft gehad, voelt men zich niet zo goed als hij/zij zou voelen na tien uur
verkwikkende slaap na het eten van de olie. JB

“Hoe meer kalmerend, hoe beter. Ik gebruik het 's avonds voordat ik naar bed ga en het werkt. Ik slaap nu 8 uur
achter elkaar. Rust is voor mij het allerbeste geweest. De sterkte van 80% en hoger duurt even voordat je eraan
gewend  bent,  maar  je  komt  er  wel.  Begin  met  0,01  ml  zoals  aangegeven  en  werk  vanaf  daar  verder.  Ik
probeerde een 0,025 om te beginnen ... de volgende keer nam ik alleen de 0,01 ml. De 0,025 ml zette me 10 uur
op de bank. Wees voorzichtig, maar vergeet niet om het te nemen. Zoals ik al zei De nacht is de juiste tijd voor
mij. Kan overdag functioneren en 's nachts RUST.' John

“Ik geef de olie aan mijn verloofde (Jason) en hij krijgt niet veel en het maakt hem zo moe. Hij slaapt het
grootste deel van de dag. Ik ga hem er een dag of twee van af halen om te zien welke veranderingen het maakt...
we stootten het te snel voor hem.” Jason

-- Jason, het slaperige gevoel is oké en je wilt dat de patiënt zoveel mogelijk slaapt. Het kalmerende effect zal
na een paar weken afnemen, maar het is niet ongewenst, integendeel. Beste wensen, JB

Vraag: Vandaag wat maken voor een man van wie de witte jassen zeiden dat hij nog twee weken te leven heeft
en dat ze niets meer voor hem kunnen doen. Ik hoop snel goed nieuws voor iedereen te hebben. Proberen om
hem ook te laten stoppen met roken en zijn dieet te veranderen en meer om zijn immuunsysteem een vechtkans
te geven. Bedankt Rick en JB voor je kennis en het geven van een echte remedie.

A: Dave, laat hem roken, het maakt niet uit of hij de olie eet. Ook gaat hij veel slapen, dus hij zal toch zoveel
roken.

Wat betreft het veranderen van het dieet nu, nou, hij zou het redelijk maar niet drastisch moeten veranderen,
hem laten eten waar hij zin in heeft. Niet per se een worst, maar iets redelijks, de pH van zijn lichaam verhogen,
hem elke dag zaden van twee appels laten eten. Het belangrijkste is om zo snel mogelijk zoveel mogelijk olie in
hem te krijgen. Er is nog een kans. Combineer het eten van de olie, zetpillen, verdampen en uitwendig gebruik
voor het beste resultaat. Zelfs als hij het niet haalt, zal hij tot het einde toe een maximale kwaliteit van leven
leiden, en dat is ook heel belangrijk. Ik weet zeker dat het meer dan twee weken zal duren, maar we zullen zien.
Artsen hebben niet altijd gelijk met hun voorspellingen wanneer de olie in het spel komt. Beste wensen, JB

“Ik slaap heel goed, en langer dan normaal. Als ik eenmaal wakker ben, voel ik me heel uitgerust, niet suf zoals
bij het roken.” Terry

“Ik slaap goed en droom, maar word suf wakker. Het duurt uren om op te komen en dan duurt het een lange,
lange tijd. Ik gebruik het elke avond. Het neemt mijn artritispijn weg en laat me slapen.” Katherine

“Ik heb kanker en slaapapneu. Ik slaap niet alleen geweldig, ik word ook niet wakker van opvliegers. Het is een
zegen.” Stephanie

"Het voelt alsof je gelukkig dood bent!" Mal
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"Mijn geest zonder het is als een verkeersopstopping in New York. Hiermee - het verlicht het in een Zen-
tuinstaat terwijl het nog steeds op een normaal niveau functioneert." Andris

“Ik heb al 20 jaar een slaapstoornis, RSO-olie heeft me voor het eerst geholpen te slapen en ik ben pijnvrij bij
het ontwaken! Jaa!” Bonnie

“Ik heb een hernia die op mijn heupzenuw drukt en hevige pijn veroorzaakt die van mijn onderrug langs mijn
linkerbeen naar mijn tenen schiet. Ik nam elke vier uur 3 ibuprofen, zodat ik uit bed kon komen en kon lopen. Ik
begon de olie bijna twee weken geleden te nemen voor de pijn en ontsteking. Ik heb nu geen ibuprofen meer
nodig, ik slaap beter dan ooit, mijn collega's hebben commentaar geleverd op mijn betere humeur en algeheel
geluk. IK VOEL MIJ GOED!" Jennifer

Ik geef mijn 14-jarige Pit de olie nu 4 weken voor kanker. Ze wordt soms een beetje 'schommelig' en dronken
als ik haar te veel geef, maar als de hectiek eraf is, slaapt ze als een pup.

Ze weigerde medicijnen van de dierenarts te nemen, dus in plaats daarvan kregen we wat olie. Nog vroeg, maar
ik ben haar vorderingen aan het opnemen. Het duurde ongeveer een week voordat ze aan de olie gewend was en
weer eetlust kreeg. Ik ben jaloers, aangezien we ons in dit stadium alleen de olie voor haar kunnen veroorloven.
Hou van ieders mooie verhalen!”

“Ik heb een sociale fobie (beter aangeduid als sociale angststoornis), depressie en slapeloosheid. Ik heb de olie
nooit genomen, want ik kan het hier niet vinden waar ik woon, kan het ook niet zelf verbouwen en winnen...
maar ik heb ongeveer tien keer gerookt, wat ik voelde was dat ik na de eerste keer kon slaap nu wanneer ik me
moe voelde, ik had mijn "all-life-no-depressive-maand", nog nooit zo gelukkig gevoeld (geen depressie) en met
al  die  vitaliteit  zelfs  de krachtigste  medicijnen  nemend (die  me tot  andere  gezondheidsproblemen  leiden )
daarvoor nam ook mijn sociale angst (fobie) veel af en ik hoefde niet "high" te zijn om dat te voelen, als ik 1 of
zelfs 2 dagen had gerookt voordat ik naar buiten moest om met andere mensen te praten , blijf op een openbare
plaats (wat deze aandoening onmogelijk maakt), NU KON IK DAT DOEN, voelde me weer levend als een
“normaal mens”, geen medicijn deed dat. Het probleem is, vanwege wetten, voorrang van het kruid, plus sociale
vooroordelen en onwetendheid over de plant, ik kan het niet eens meer roken, wil niet "high" worden, wil
gewoon weer leven zonder die levensbeperkende problemen, er is veel anoniem mensen die net als ik leven met
een soort fobie en andere aandoeningen en ik denk dat de olie de oplossing kan zijn.” Pablo

"Je kunt het aan Rick en/of JB vragen, we hebben ontdekt dat het gebruik van een product dat voor 20-30%
sativa is, een van de beste combinaties is voor angstgerelateerde problemen." Brewster

-- We werken graag met indica dominante sativa kruisingen met 20% THC of meer, precies om deze redenen.
De  effecten  van  de  beste  oliën  zijn  extreem  krachtig  en  kalmerend,  maar  toch  euforisch  en  nog  beter
afrodisiacum. Als u een patiënt een geneesmiddel met dergelijke effecten geeft, kunt u er bijna zeker van zijn
dat ze het met plezier zullen innemen. Wie niet? Je slaapt goed, je wordt uitgerust wakker, euforisch en vol
verlangen om iemand blij te maken. Wie zou dat niet leuk vinden? JB

“Ik waardeer het om elke dag over de RSO te leren en wat het heeft gedaan voor mensen/dieren. Als deze olie
doet wat ze zeggen, moet het van de hoogste berg worden geschreeuwd - niet tot zwijgen worden gebracht. Ik
heb er geen persoonlijke ervaring mee gehad, maar dat zou ik zeker doen als ik of iemand om wie ik gaf zou
ontdekken dat we het nodig hadden.

Ondertussen lees ik zoveel mogelijk berichten. Ik moet nog een bericht lezen dat zegt: "Bedankt Rick Simpson -
ik werd helemaal stoned, het was cool, kerel."

-- Bedankt voor je steun, Debbie Nolan, ik weet zeker dat je binnenkort een bericht zult schrijven dat precies dat
zal zeggen. Het gevoel in het lichaam wanneer iemand de juiste dosis van de juiste RSO voor hen inneemt, kan
alleen maar worden omschreven als 'erg cool'. Of extreem cool. Of misschien verbazingwekkend cool. Het is
een van de meest aangename gevoelens die je kunt ervaren, het is heel natuurlijk, kalmerend en rustgevend.

Zoals we zeggen, hebben de beste oliën een zeer kalmerend, maar toch euforisch effect wanneer ze worden
ingenomen. Dus je slaapt lekker en dan word je giechelend wakker als een kind. En als je goed slaapt en
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giechelend wakker wordt, is de kans groter dat je je goed en uitgerust voelt dan wanneer je niet goed slaapt en
niet giechelend wakker wordt. En wanneer u zich goed en uitgerust voelt, zal uw lichaam logischerwijs genezen
en beter presteren. Geen rocket science, zoals altijd bij cannabismedicijnen. JB

“Hoewel  het  endocannabinoïdesysteem  een  breed  scala  aan  biologische  processen  (zoals  eetlust  en  slaap)
beïnvloedt, zijn experts van mening dat de algemene functie ervan is om de homeostase te reguleren.

Homeostase is een sleutelelement in de biologie van alle levende wezens en kan het best worden omschreven
als het vermogen om stabiele interne omstandigheden te handhaven die nodig zijn om te overleven. Ziekte is
gewoon  een  gevolg  van  een  bepaald  aspect  van  het  niet  bereiken  van  homeostase,  waardoor  het
endocannabinoïdesysteem een uniek doelwit is voor medische toepassingen.”

--Met andere woorden, het draait allemaal om de balans. Niets nieuws. JB

Glaucoom, gezichtsvermogen herstellen

"Glaucoom  en  de  effecten  ervan  kunnen  in  de  meeste  gevallen  vrij  gemakkelijk  onder  controle  worden
gebracht, omdat veel hennepvariëteiten effectief zijn in het drastisch verminderen van de oogdruk. Het is niet
ongebruikelijk dat een persoon die lijdt aan glaucoom en hennepolie gebruikt om een substantiële verbetering
van hun gezichtsvermogen te zien. Veel patiënten moeten zelfs van bril wisselen omdat hun oude lenzen op
sterkte nu te sterk zijn.

Denk je dat het logisch is dat oogartsen cannabis niet eens noemen, ook al is bekend dat het al sinds de 19e eeuw
effectief is?
Nogmaals, hennepolie gemaakt van de juiste soorten is een zeer effectieve behandeling voor glaucoom en ik
ken niets beters of veiligers om de oogdruk te verminderen. Het effect dat hennep heeft op de oogdruk is al heel
lang bekend, maar het medische systeem probeert zelfs het gebruik van hennep voor glaucoom te vermijden.
Helaas lijkt het erop dat veel artsen tegenwoordig veel meer over geld gaan dan over genezing. Ik kan niet
uitleggen hoe een oogarts daar kan zitten en een patiënt langzaam blind kan zien worden en de patiënt niet kan
vertellen  wat  hennep  voor  hun  toestand  kan  doen.  Veel  te  vaak  verliezen  patiënten  uiteindelijk  hun
gezichtsvermogen volledig omdat ze blindelings vertrouwden op het advies van hun artsen. Dat een patiënt zijn
vermogen om correct te zien verliest, lijkt voor veel oogartsen niet veel te betekenen. Nog, Ik denk dat wat ze
doen schandelijk is en ik heb veel medelijden met degenen die zonder andere reden dan hebzucht van hun visie
zijn beroofd.” Rick Simpson, hennep: de meest medicinale plant

"Ik  heb  net  een  paar  avonden  geleden  een  partij  "hennepolie"  en  een  partij  boter  gemaakt.  Ik  heb  een
hersentumorpatiënt de olie gegeven, voordat ze de olie nam was ze bijna blind, na een maand van het nemen
van de olie, is haar gezichtsvermogen bijna volledig hersteld. Je zou niet dezelfde resultaten krijgen met boter.
Je  krijgt  geneeskrachtige  resultaten  van  boter,  maar  de  olie  is  een  veel  meer  geconcentreerde  vorm van
medicijnen, en het werkt voor bijna alles, dingen zijn gewoon geweldig.“ Dion

“Oraal ingenomen herstelt het gezichtsvermogen van mijn moeder. Ze is wettelijk blind aan haar linkeroog.
Door een blessure had ze geen lens meer en na verschillende operaties kreeg ze glaucoom. Ze is nu anderhalf
jaar op de RSO en gebruikt hem dagelijks. Ze merkte nooit hoeveel gezichtsvermogen terugkeerde totdat ze wat
oogmake-up opdeed. Ze is al 40 jaar blind aan dat oog, dus ze heeft zichzelf getraind om oogmake-up aan te
brengen met haar ogen dicht. De enige manier waarop ze het op haar goede oog kon toepassen, was door haar
goede oog te sluiten en haar volledig blind te maken. Nou, de laatste keer dat ze haar goede oog sloot, begon ze
te zien en te focussen vanuit haar blinde oog. Ze draagt alleen af en toe make-up, dus ze weet niet precies hoe
lang het duurde voordat haar zicht terug begon te komen, maar na meer dan een jaar op de olie te hebben
gezeten, kan ze nu afbeeldingen, kleuren, en las zelfs bepaalde dingen uit haar slechte oog! Ik hield een zak
Lays-chips omhoog en van over de tafel kon ze lay-outs lezen. Ze denkt dat als ze een nieuwe lens had, haar
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zicht volledig zou worden hersteld. Om een  nieuwe lens te krijgen, moet ze op een orgaandonorlijst worden
gezet - ik weet niet zeker of haar verzekering zoiets dekt, dus voorlopig - Deze olie heeft haar een wonder
gegeven - een wonder van zicht waar ooit alleen duisternis was ! Dus ik zou zeggen GEEN DROPS NODIG -
Gewoon  een  constante  aanvoer!  Ga  nu  je  remedie  planten!  Oh  ja,  ze  heeft  ook  GEEN  BEWIJS  van
GLAUCOMA!' Lindsay Om een nieuwe lens te krijgen, moet ze op een orgaandonorlijst worden gezet - ik weet
niet  zeker of haar verzekering zoiets  dekt, dus voorlopig - Deze olie heeft haar een wonder gegeven - een
wonder van zicht waar ooit alleen duisternis was ! Dus ik zou zeggen GEEN DROPS NODIG - Gewoon een
constante aanvoer! Ga nu je remedie planten! Oh ja, ze heeft ook GEEN BEWIJS van GLAUCOMA!' Lindsay
Om een  nieuwe lens te krijgen, moet ze op een orgaandonorlijst  worden gezet - ik weet niet zeker of haar
verzekering zoiets dekt, dus voorlopig - Deze olie heeft haar een wonder gegeven - een wonder van zicht waar
ooit alleen duisternis was ! Dus ik zou zeggen GEEN DROPS NODIG - Gewoon een constante aanvoer! Ga nu
je remedie planten! Oh ja, ze heeft ook GEEN BEWIJS van GLAUCOMA!' Lindsay

Zeldzame of niet zo vaak voorkomende ziekten en aandoeningen

V. Hallo Rick/JB, heb je ooit gehoord van een zeldzame ziekte Porphyria? Zo ja, heeft u iemand met RSO
behandeld en wat waren de resultaten?

A. Nee, dat heb ik niet. Maar afgaande op wat ik erover heb gelezen, zie ik geen reden waarom de olie niet zou
helpen het te genezen of onder controle te brengen. Het zal zeker helpen bij symptomen van deze zeldzame en
zeker zeer onaangename aandoening.

Ik zou het protocol op onze site volgen, ik zou de olie eten en gebruiken in zetpillen (zo komt het rechtstreeks in
de bloedbaan). Ik zou de olie topisch gebruiken in een tinctuur of zalf voor huidaandoeningen/manifestaties (het
zal alle jeuk en ander ongemak wegnemen).

Ik zou in twee of drie maanden minstens 60 g eten, ik zou geen chemicaliën gebruiken, ik zou gewoon de
instructies van Rick Simpson volgen. Als 60 g het niet geneest of onder controle brengt, zou ik nog eens 120 g
eten. En als dat geen bevredigende resultaten zou opleveren, dan zou ik gewoon de olie in me gaan stampen,
één twee drie gram per dag of zelfs meer als ik het kon innemen, en ik zou gewoon zo veel mogelijk eten zo
snel mogelijk . Waarom? Want als de olie je niet helpt, is het vrij onwaarschijnlijk dat je iets anders zult vinden
dat dat wel zal doen. Ook agressieve ziekten moeten agressief worden behandeld. Beste wensen, JB

“Zo  goed  nieuws  JB  &  RICK!!!  Ik  ben  vandaag  naar  de  dokter  geweest  voor  mijn  testresultaten!  Mijn
schildklier die 22 jaar onderactief en medicinaal was, is nu overactief! Ik slik zelf nog maar een maand fulltime
RSO, ik wrijf ook een tinctuur recht in mijn keel en ik damp ook RSO! Ik ben hier zo onwijs blij mee!

Hij is een echt coole dokter die er is geweest en me door dit alles heeft ondersteund en weet heel goed dat ik IN
FEIT RSO-OLIE GEBRUIK! Omdat hij  de dokter is die hij  is,  wil hij  nog steeds een ultrageluid op mijn
schildklier doen om te controleren op knobbeltjes! Wat vind je van het ultrageluid?

Ik  zal  deze  olie  de  rest  van  mijn  dagen  altijd  met  trots  gebruiken.  Dit  voelt  goed,  dat  is  het  hele  punt!
Geneesmiddelen op recept zijn KWAAD! Ik heb ook veel gezondheidsproblemen die ik momenteel behandel
met deze heerlijke olie! Chiari Misvorming type 1 van de hersenstam ook ik heb een ernstige carpale tunnel en
nog veel meer!

Ik ben 45 jaar jong vandaag, voel me niet helemaal in elkaar geslagen en gekwetst zoals ik me vroeger voelde!
Had ik al gezegd dat ik 7 maanden geleden ook een hersenoperatie heb ondergaan en dat ik sinds mijn operatie
geen verdovende middelen meer heb gebruikt vanwege leverfalen door de medicijnen! Ik ben echt het bewijs
dat deze olie van GOD is! Dit is alles wat we zouden moeten innemen als medicijn!

Bedankt JB en Rick voor alles wat jullie doen uit de grond van mijn hart! Geen schildkliermedicatie meer,
YAY!!!!!!!!” Margene
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-- Gefeliciteerd, Margene. Wat betreft de echo, ik denk dat je het antwoord wel weet. Hoe minder scans, hoe
beter, dat is alles wat ik kan zeggen.

Persoonlijk zou ik niet in de buurt komen van iemand die me al 22 jaar niets over de olie zou vertellen, maar als
je  denkt  dat  die  mensen  je  nog  iets  te  vertellen  hebben,  praat  dan  gerust  met  ze,  namelijk  als  je  echt
geïnteresseerd bent in wat ze te zeggen hebben over geneeskunde. Maar dat is ongeveer alles wat ik ze zou laten
doen, alleen praten, op die manier kunnen ze je niet zoveel pijn doen als ze zouden doen, omdat hun praten
werd vertaald in een "behoefte" om wat pillen naar keuze in te nemen.

De beste wensen en blijf uit de buurt van degenen die 22 jaar hebben doorgebracht met het geven van verkeerd
advies. Wees blij dat je hun “behandelingen” hebt overleefd, anderen hadden minder geluk. JB

"Kan cannabisolie worden gebruikt om hondsdolheid te behandelen?" Aami

-- Aami, ja, maar het zal waarschijnlijk nodig zijn de patiënt enige tijd in coma te houden, met zeer hoge doses
van de olie, vooral in gevorderde gevallen. JB

“Mijn verzorger heeft een patiënt bij wie lupus en kwikvergiftiging door haar hele lichaam is vastgesteld. Na
ongeveer  een  jaar  tot  nu  toe  met  het  gebruik  van haar  zelfgemaakte  olie,  is  de  kwikvergiftiging  volledig
verdwenen en is de Lupus verdomd bijna verdwenen. Haarzakjes zijn elke 2 weken genomen om precies te zien
wat en hoeveel gif  er in haar lichaam zit  voor de updates van haar succes.  Echt is verbazingwekkend wat
natuurlijk kan worden genezen. Kost wat, maar is nog steeds gezonder en een leven waard!” Jesse

"Ik  kreeg  de  diagnose  primaire  myeloïde  fibrose,  kreeg  medicijnen  die  hielpen  maar  niet  tevreden  waren
vanwege toenemende pijn en geen eetlust en dalend bloedbeeld, toegenomen miltgrootte, slapeloosheid. Nadat
ik dit medicijn een jaar had ingenomen en geen echte fundamentele verandering voelde, besloot ik RSO te
proberen, slechts 1 maand op de olie, mijn pijn is niet aanwezig, de eetlust is teruggekeerd, het bloedbeeld
stijgt, ik slaap als een rots. Agua

"Ik gebruik het om mijn medische anomalie  te  behandelen...  verschillende  ziekenhuizen in mijn omgeving
zeggen dat het niet mogelijk zou moeten zijn... maar de RSO is verbazingwekkend... Ik weiger een VP-shunt in
mijn lichaam, ik heb een bindweefselziekte en verschillende andere zeldzame problemen...4 hersenoperaties in
36  dagen  en  ik  weigerde  de  verdovende  middelen  te  vullen...alleen  medische  marihuana,  RSO  en
ademhaling...Ik ben nog nooit zo snel genezen in mijn leven...zelfs zoals mijn labs laten zien mijn lichaam is zo
verknoeid dat mijn pijn eigenlijk niet zo erg is…” Katie

“Het  volgende  is  van  een  heer  die  in  1977  betrokken  was  bij  een  ernstig  auto-ongeluk.  Hij  leed  aan
gezichtsverlamming,  traankanalen  werkten niet,  hij  moest oogsmeermiddelen  gebruiken,  gedeeltelijk  verlies
van het gezichtsvermogen in één oog. Bovendien had hij een hoofdwond met als gevolg geheugenproblemen en
spraakproblemen. Hij liep met een stok en had al die jaren pijn. Dit komt uit een bericht dat hij heeft gestuurd.
== “De olie repareert me op cellulair niveau. Al het littekenweefsel aan mijn rechterkant is weg! Ik heb nu
beweging van mijn rechteroog. Ik kan zelfs glimlachen, nu de verlamming in mijn gezicht verdwijnt. Dit alles is
in de afgelopen 6 maanden gebeurd. Een keer vanwege de pijn van de tumor heb ik mijn dosering verhoogd tot
een gram en een 11/2 gram per dag gedoseerd gedurende de dag. Een paar maanden geleden was ik tv aan het
kijken en realiseerde ik me dat ik de rechterkant van mijn neus kan zien. De eerste keer dat ik dat zie sinds
1977.  Ik  begon  ermee  te  oefenen.  Ik  heb  nu  volledige  beweging.”  Cannabisolie...  niet  alleen  voor
kankerpietjes.” Corrie

Dieren - Getuigenissen

"Ik heb de tumor van mijn hond op zijn oor behandeld met RSO... Het was ENORM en nu is het weg!!!!"
Andrea

“Mijn hond heeft ostersarcoom (botkanker). Ik heb een week geleden zijn been laten amputeren en hij moet
over een week met chemo beginnen. Bij zijn kanker verspreidt het zich meestal naar de longen, 95% van de
honden sterft binnen een jaar aan longkanker. Als het jouw hond was, zou je dan nu met de olie beginnen en
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toch de chemo doen, of geen chemo en pure olie? Voor mensen begin je met een rijstkorrel, met een hond van
70 pond, zou je beginnen met een derde daarvan tweemaal daags? Bedankt voor het lezen van dit en ik wacht
met spanning op uw reactie.” Eda

'Eda, de olie heeft onze dierbare hond Sophie gered. Ze was stervende. Geef je hond zo snel mogelijk de olie...
Chemo zal haar doden. Gebeden met jou...” Brewster

“Ik heb zojuist heel goed nieuws gekregen over de hond van mijn vrienden dat ik gewoon moest delen! Een
paar maanden geleden had haar pitbull Maximus een tumor in een van zijn achterpoten die uit de hand liep. De
dierenarts vertelde mijn vriend dat ze meer dan 3 mille moest betalen om zijn been te laten amputeren, anders
zou het zich uitbreiden en zou hij binnen een jaar sterven. Dit was ongeveer 4 maanden geleden. Toen ik haar
status  over  zijn  geplande  operatie  zag,  stuurde  ik  haar  een  bericht  en  stelde  voor  hem in  plaats  daarvan
cannabisolie te geven. Ze dacht dat ze de natuurlijke behandeling zou proberen voordat ze iets drastisch en
onomkeerbaars zou doen, zoals amputatie. Gelukkig voor haar (en Maximus) had ze al een cannabiskaart sinds
ze in Californië woont. Dus ging ze naar een cannabisapotheek en haalde er wat op. Ze gaf hem tweemaal per
dag 1 druppel olie ter grootte van een erwt, bij zijn maaltijden. Ze zei meteen dat ze merkte dat hij minder pijn
had en zich veel comfortabeler voelde. Bovendien werden zijn eetgewoonten weer normaal. Na een paar weken
kon  hij  zelfs  rennen  zonder  mank  te  lopen,  dus  annuleerde  ze  zijn  operatie  en  bleef  bij  de  natuurlijke
behandeling.  Ze  is  net  thuisgekomen  van  een  dierenartscontrole  vandaag  en  ontdekte  dat  zijn  tumor
VOLLEDIG GEGEVEN is. Er is geen spoor van de tumor achtergebleven. De dierenarts was echt geschrokken
toen ze hem vertelde hoe ze hem had genezen.

Ter info: dit is de 3e hond die ik ken die is gered door cannabisolie. Ik ken ook genoeg mensen die ook gered
zijn. Als je NOG STEEDS denkt dat cannabis kanker niet geneest, dan heb je niet opgelet. Ik ken de waarheid
al jaren en ik heb nog nooit iemand gevonden, dier of mens, die cannabisolie niet heeft kunnen redden.” Lara

"Sommige Kid's lymfoom T-cel CLCT-1 kanker is GEGAAN! We gaan alleen naar de dierenarts voor tests om
de drie weken voor CBC's om de calciumspiegels te meten en FNA om het aantal rode en witte bloedcellen te
controleren op kanker-t-cellen. Ze heeft geen voorgeschreven medicijnen meer nodig, maar we zullen haar de
rest  van haar leven op de Rick Simpson Oil houden die de kanker elke dag genas. We zijn  een dankbare
familie.” Sommige kinderen hebben een wonder nodig

"Geweldig verhaal! Ik maak en neem RSO voor gezondheidsonderhoud omdat mijn familie veel kanker heeft
gehad. Ik begon het aan mijn honden te geven, omdat ze allebei kleine tumoren hebben en mijn Shetland-
herdershond heeft Discoïde Lupus, een vorm van hondenlupus. Het is ongelofelijk! In een paar weken tijd is
een van de tumoren van de hond met 70% gekrompen en de andere hond met lupus doet het geweldig! Voor het
eerst in jaren geneest haar rode, gezwollen en pijnlijke neus! Ik heb recepten, steroïden, dieet geprobeerd en
niets  heeft  geholpen.  De RSO geneest  de lupus  van mijn  hond,  ik  weet  dat  het  ook mensen kan helpen!
"Ashley"

"Mijn kat kreeg 2-3 keer per dag 1/4 -1/3 korrelrijst ter grootte van 2-3 om zijn chronische inflammatoire UTI te
behandelen en te verzachten wanneer meerdere rondes van vloeistoffen, antibiotica en medicijnen hem niet op
een rauw dieet konden zetten en hij  is  niet  hebben gehad. Voor kanker zou je natuurlijk  een hogere dosis
gebruiken. Over het algemeen probeer ik de dosis te vinden die hen niet al te veel lijkt te beïnvloeden - het zal
ze  nooit  pijn  doen,  maar  een  eigenaar  zou  slaperigheid,  incontinentie,  mogelijk  een  beetje  dronkenschap
opmerken. Natuurlijk maakt het je bij kanker niet uit - werk ze gewoon zo snel mogelijk op naar hogere doses.

Dit  is  voor  "onderhoud"  -  mijn  hond  die  bijvoorbeeld  een  oog  heeft  verwijderd  van  glaucoom  (en  het
GEWELDIG doet), loopt het risico dat haar andere oog glaucoom wordt, dus ik geef haar minstens twee keer
per dag wat olie en heb een goed gevonden dosis die de incontinentie enz. niet veroorzaakt, maar ze krijgt nog
steeds haar olie. Ik liet haar meer nemen voor het oog enuc voor pijn. Ik heb echt het gevoel dat de olie haar
meer  heeft  geholpen dan conventionele  pijnstillers  na de operatie  -  de 1e dag of 2 had ze 1-2 doses door
dierenartsen behandelde pijnstillers en toen ging ik alleen naar RSO, tegen de dag na haar operatie was ze al
wilde  weer  voetballen  en  was  & is  een  gelukkig  meisje.  Chloe  zal  de  RSO van mijn  vinger  likken  -  in
tegenstelling tot mijn kat die er een hekel aan heeft. LOL (…)

122



GENEZING VOOR KANKER: HET RICK SIMPSON-PROTOCOL

Ik vind niet dat RSO angst veroorzaakt bij dieren - gevoeligheid voor licht kan worden opgemerkt bij hogere
doses.

Ik gebruikte zelfs RSO op mijn fret - hij was erg oud en werd op een dag wakker dat hij plotseling erg zwak
was, misschien had hij een beroerte. Ik gaf hem de hele dag door kleine doses RSO om hem gewoon te laten
slapen - die avond leek hij wakker te worden - schudde zijn hoofd en gedroeg zich zoals mijn honden doen als
ze cannabis eten, ik liet hem gewoon slapen, wat zijn lichaam ook zou gaan doen hij heeft tenminste geen pijn
of lijdt - ik had een half idee dat hij goed zou wakker worden - helaas is hij overleden, maar zijn kwaliteit van
leven tot die laatste dag was geweldig, dus ik heb het gevoel dat de RSO hem de laatste dag het beste heeft
gegeven mogelijk. Ik weet dat hij geen pijn had en hij sliep heel vredig en ik weet dat het niet te veel RSO was,
omdat hij 's ochtends en vroeg in de middag een dosis had gekregen en toen niets en ik had hem die avond heel
laat gecontroleerd, hij sliep gewoon - hij kon wakker worden, maar hij wilde gewoon slapen.”

Whitney -- Beste kwaliteit van leven tot het einde, dat is ook heel belangrijk als het om olie gaat. Bedankt, JB

“Gisteren werd bij Chloe, mijn 8 jaar oude gesteriliseerde vrouwelijke Heeler foxterriër glaucoom in één oog
gediagnosticeerd. De druk was erg hoog in haar 1 oog en ze zou er permanent blind in kunnen zijn. We hebben
een spoedbehandeling gehad met IV-vloeistoffen en mannitol en ze heeft een paar medicijnen. De druk nam wat
af,  maar  niet  veel,  en  ze  geniet  momenteel  niet  van  de  aanpassing  aan  het  halfblinde  leven.  Ik  wil  haar
behandelen met de RSO omdat het ongelooflijk is geweest voor mijn vriend en mijn eigen pijn en ik geloof echt
in de olie en de verhalen die mensen hier vertellen zijn ongelooflijk. Ik wil niet dat Chloe uiteindelijk glaucoom
in het andere oog krijgt en ik wil alles genezen wat ik kan in het aangedane oog. Ik begrijp dat veel huisdieren
door de olie zijn geholpen en ik zou zo blij zijn als Chloe haar zicht of zelfs een beetje zicht in het aangedane
oog zou kunnen herstellen... Bedankt voor alle hulp of advies!

-- Whitney, geef haar gewoon de olie. Sommige oliën zijn beter voor glaucoom dan andere. De gemakkelijkste
manier om erachter te komen hoe effectief het kan zijn, is door een dosis in te nemen en 's ochtends naar uw
ogen te kijken. Als ze schoon zijn, zoek dan naar een andere soort of een combinatie van soorten, als je veel
spullen hebt om ze schoon te maken, is het hoogstwaarschijnlijk een goede soort om de intraoculaire druk te
verlagen. Beste wensen, JB

“Bedankt JB! Gisteren dacht ik dat we ongelooflijke vooruitgang boekten, het oog was helder (ik heb de hele
dag rommel eruit gehaald) en de pupil was niet volledig verwijd en hoewel het niet overeenkwam met de pupil
van het andere oog, dacht ik dat het op licht reageerde, maar vanmorgen ziet het er weer helemaal bewolkt uit.
Misschien ziet het er in het felle licht zoals gisteren beter uit... Hoeveel en hoe vaak raden jullie aan om haar te
doseren? Tot nu toe heb ik een heel erg kleine dosis ter grootte van een erwt gedaan, ze is pas 30 # en het lijkt
haar te beïnvloeden, deze hond hield er altijd van om stengels en bladeren of kakkerlakken te eten, rook te
krijgen enz.  Dus ik kan zien wanneer ze een aangetaste is door de olie ook en het lijkt  haar een beetje te
beïnvloeden alsof ze stengels eet, dat maakt me echter geen zorgen, ik heb het gevoel dat dat betekent dat het
"werkt"." Whitney

-- Whitney, ik zou het haar twee of drie keer per dag met iets goeds geven. Hoe meer je in haar krijgt en hoe
sneller,  hoe  beter.  Zelfs  zij  moest  een  dag  of  twee  slapen,  wat  maakt  het  uit.  Een  beetje  door  hennep
geïnduceerde coma kan geen kwaad. JB

"Klinkt goed! Dat zal ik vandaag doen. Ze was gisteren ook behoorlijk gezonken. Bedankt voor zo'n snelle
reactie JB!” Whitney

"Mijn  hond at  gisteren  een  deel  van  een plant  omdat  hij  wist  dat  het  zijn  maag zou helpen nadat  hij  het
overgebleven kippenvet had binnengekregen en er een bos van had gegeten, ze ijsbeerde veel en later naar
boven en rustte toen comfortabel. Raad eens wat er in haar kots zat - wietbladeren. Slimme hond.” Donna

“Hallo JB, ik geef de RSO aan mijn paarden. Sterker nog, ik had vorige week een schrik met mijn ruin die ziek
was, ik gaf hem ongeveer 1/3 gram van onze ISO-olie en hij was zo SToNED!! Hij was verdoofd. Dus... het
werkt  bij  paarden  en  als  1/3  gram  zo'n  kalmerend  middel  is  voor  een  paard,  stel  je  dan  de  helende
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eigenschappen voor. Het kostte hem ongeveer 24 uur om de effecten ervan te verwijderen. Ik heb zijn orale
dosering teruggebracht tot ongeveer een rijstkorrel voor onderhoud.” Heide

"Denk dat het in de jaren 70 was dat de FDA voor het eerst meldde dat cannabis kankercellen doodde... het
enige wat ik weet is dat de maagkanker van mijn kat verdwenen lijkt, ze eet nu goed, komt aan en rent rond als
een nieuw kitten..." Tony

“Sinds december 2011 geef ik mijn 19-jarige kat gemalen gedecarboxyleerde cannabis. Ze was erg lusteloos,
liep poep, tekenen van seniliteit bij katten... een kennis die bij een dierenarts werkte, stelde voor dat ik haar 1/4
aspirine, 1/ 4 t metamucil... deed dat een paar dagen en besloot toen de cannabis te proberen... Ik strooi om de
paar dagen een kleine hoeveelheid in haar natvoer... ze is nog steeds bij ons!!!” Lori

“JB, we hebben verschillende batches voor haar gemaakt, omdat we elke 2 maanden een nieuwe batch voor
haar maken, omdat ze 1cc per dag neemt. We hebben 2 verschillende soorten gebruikt. Ze gebruikt momenteel
dezelfde batch die de kanker van mijn kat genas. Charlie

'Ik moet je bedanken. Mijn geliefde kat van 14 jaar werd op 1 juni gediagnosticeerd met plaveiselcelcarcinoom.
Ik genas hem met de RSO in EEN WEEK! De dierenarts zegt dat het een wonder is. Ik nam hem op 8 juni mee
naar hem toe en hij vroeg me of het dezelfde kat was, omdat de tumor in zijn mond bijna weg was en hij
volledig verwachtte dat ik terug zou zijn om hem te laten inslapen. Nu is hij bijna volledig hersteld. Ik hou
zielsveel  van hem en moest  je bedanken voor het  delen hoe je het  medicijn  GRATIS op de juiste  manier
maakt!”

“Bij mijn kat werd afgelopen juni een 'snelgroeiende,  agressieve, onbehandelbare,  niet-operabele'  vorm van
kanker geconstateerd, een plaveiselcelcarcinoom in zijn septum, dat net zo lelijk is als het klinkt. Hij kreeg
maximaal 1-3 maanden, en mijn dierenarts stelde voorzichtig voor om hem nu te laten gaan. Ik huilde, dacht
erover na en besloot dat ik hem gewoon niet kon zien sterven. Ik ging online en ontdekte dat er heel veel
behandelingen voor kanker zijn. Begon hem een aantal supplementen te geven, enz. Het ging goed met hem,
maar de kanker groeide nog steeds en beïnvloedde zijn ademhaling. De tumor begon eindelijk naar de andere
kant van zijn neus te groeien en in december begon hij bergafwaarts te gaan. Ik dacht: oké, het is nu tijd.

Toen ontdekte ik cannabis en hoe het kanker kan doden. Om een lang verhaal kort te maken, Ted neemt de RSO
nu sinds december. Het was in het begin een beetje een situatie om een juiste kleine dosis te krijgen, omdat hij
een kat is. En veel kleiner dan een mens. Hij slaapt VEEL beter, zijn ademhaling is beter als hij slaapt, zijn
eetlust is terug, maar niet meer zoals het was. Dit is allemaal een reis in volle gang en ik weet niet hoe het zal
eindigen.

De tumor lijkt echter af te vlakken, zij het heel langzaam. Ik denk dat als dit niet zo'n vervelende kanker was
geweest, hij waarschijnlijk al maanden geleden genezen zou zijn. Mijn dierenarts is blij en onder de indruk van
hoe hij het doet. Dus ik bekijk het gewoon van dag tot dag en ben blij dat de meeste van die dagen goede dagen
lijken te zijn. Zijn maximale houdbaarheidsdatum was afgelopen september, dus het gaat goed met hem." Anne-
Marie Leidl

“Jaaa!!!! Ik heb ook een cannabiskat. Hoogwaardige cannabisolie bespaarde me dat ik $ 4800 moest betalen aan
de  dierenartsen  om te  slachten...  ik  bedoel  uh...  een  operatie  aan  het  oor  van mijn  kat  om een  tumor  te
verwijderen. Hoera voor Cannabis Kitties n Cannines!” LinZy

“RSO-achtige substantie redde het leven van een hond van 40 pond -- een ethyl-geëxtraheerde olie die verder
identiek is aan RSO die werd gebruikt om mijn hond te redden die de antivries van de buren had gedronken. De
dierenarts zei aan de telefoon dat ze klaar was, te laat, en de rit van 40 minuten om te worden geëuthanaseerd
waarschijnlijk niet zou overleven, en ik kreeg het advies om haar op haar gemak te stellen.

Mijn  trouwe metgezel  schuimde  op de  mond,  had  frequente  aanvallen,  was  ernstig  oververhit  en  keel  zo
gezwollen dat ze nauwelijks kon ademen, in en uit het bewustzijn vallend. -- zeker sterven, geen vraag.

In een poging haar uit deze wereld te laten ontsnappen, verhitte ik een halve gram olie in een theelepel boter en
stopte het letterlijk met mijn vinger in haar keel, waardoor een opening in haar gezwollen keel werd geduwd.
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Binnen tien minuten was ze niet meer aan het schuimen, haar koorts was gebroken, ze ademde normaal, alle
stuiptrekkingen en toevallen waren gestopt.

Ze dronk gretig  water,  ging toen 12 uur liggen om te  slapen en werd wakker in schijnbaar  perfecte  staat,
rennend en spelend binnen enkele minuten na het ontwaken. Ik vertelde het aan mijn dierenarts en vroeg haar
om het evenement in een casestudy te publiceren, maar ze weigerde en beweerde dat cannabis giftig is voor
honden!” Alan

"We gebruiken het op onze 14-jarige chihuahua die epileptische aanvallen heeft. Een paar maanden geleden
dachten we dat ze het niet lang zou volhouden, dus ik dacht: waarom probeer je niet wat olie? Binnen een dag
was ze als een hele nieuwe hond! Ze at beter en voelde zich speels en wilde spelen! Dit spul werkt echt voor
veel dingen!” Mindy

“We kregen een puppy die was vertrapt door een heel groot mens. Ze is een speelgoedchihuahua, ze had een
rand van vier bij vier inch die haar hele onderste helft bedekte. Ze werd erg slecht en begon het koud te krijgen,
dus ik besloot dat het proberen van de tranen haar niet al te veel pijn kon doen.

Toen ik haar voor het eerst doseerde, kon ze haar hoofd nauwelijks bewegen. Ik ben echter enorm blij je te
kunnen vertellen dat  ze na een week van tranen drie  keer per  dag een vrolijk,  gezond en yippy kontje is.
Bedankt Rick en JB voor het blootstellen van ons aan de waarheid. Mijn vrouw en ik geloven dat de tranen haar
hebben gered.

Laten we niet vergeten dat ik 3 keer per dag een speelgoedchihuahua doseerde die minder dan een pond was
met een gram RSO. Dat is 3 gram per dag voor een puppy die minder dan een pond woog, en op sterven na
dood was omdat er op werd gestapt door een jongen van meer dan 300 pond. Als cannabis inderdaad giftig was,
zou Kaimana niet nog steeds bij ons zijn, gek rennen en springen voor wietrook.

“Gegeven het aan onze toen 13-jarige om haar te helpen met artritis in haar achterpoten en heupen...verrassing,
we hebben niet alleen een veerkrachtige hond maar ook 4 puppy's. Ze had in geen geval nog een liter moeten
kunnen hebben, en ze zijn allemaal gezond en doen het geweldig! Hou van RSO!” Julie

“Mijn hond had een huidprobleem (uitslag waardoor hij zijn vacht uitscheurde) en een steeds terugkerende
oorontsteking. Ik had geen RSO, maar gaf hem een tinctuur die mijn vriend maakte. Zijn vacht is terug gegroeid
en de oorontsteking is verdwenen. Als de tinctuur zo goed werkte, denk ik dat ik hem met de RSO volledig kan
genezen. Dus ik zou zeggen dat ja, RSO zou net zo goed werken op de kanker van een hond als op mensen.
Zegen jou Rick en jou ook, JB.' Bette

-- Dank je, Bettie. Je denkwijze is logisch en correct. Dieren hebben een sneller metabolisme en daarom geneest
de olie ze veel sneller dan mensen. Het is een plezier om dieren met de olie te genezen, ze nemen het graag. JB

“Ik gebruik het op mijn honden. Alleen een stuk minder dan we zouden doen. Ik heb een 12-jarige die werd
overreden en haar heup moest laten verwijderen. Niet vervangen... verwijderd! 4 weken binnen...

Geen litteken van de operatie, loopt, loopt nog steeds mank maar kan prima rond en ik gebruikte de olie in
plaats  van pijnstillers...  Het werkte geweldig! (…) Ik heb een 9-jarige Rotty die hartworm heeft,  vreselijke
allergieën, zeer weinig energie en zijn haar op zijn staart verliest. Vandaag begonnen met hem... Ik heb net een
10 jaar oude chihuahua gered die 3 tumoren heeft en ik weet dat dit haar goed zal doen!!!“ Dolly Durbin

"RSO OIL Dog Biscuits en met actuele zalf op de kankerzweren op haar been was het de halve grootte van een
dollarbiljet.  Ze begon te huilen toen ze opstond en haar beven was erg. Ik wist dat RSO zou werken...  De
volgende dag stond ze zonder huilen en trillen op en een paar dagen later rende ze door de tuin met haar kleine
maatje Nugget, rattenterriër. Dat was 6 maanden geleden. Ze is nu een hond van 6 jaar, niet 12 jaar. Dat is een
van de vele verhalen die ik de afgelopen 2 jaar heb gezien.

Mijn verhaal is veel langer... RSO heeft mijn leven gered. Geen opiaten meer. En meestal heel weinig pijn.
Dank u Rick Simpson... Vrede zij met u." Ron Youngblood

125



GENEZING VOOR KANKER: HET RICK SIMPSON-PROTOCOL

V. Beste vrienden, ik hoop dat dit jullie goed zal vinden. Ik geef mijn 8-jarige hond van 40 pond RSO voor de
tumoren die aan de rechterkant  van zijn  lichaam groeien.  Vandaag is  zijn  eerste  behandelingsdag en hij  is
knock-out en slaapt. Ik gaf hem ongeveer de hoeveelheid van een rijstkorrel. Is dit te veel? Voor hoe lang en
hoe vaak zou je aanraden?

Ik geef hem u olie? Ik ben zelf aan de olie. Naarmate de tijd verstrijkt, raak ik meer en meer gewend aan de
"high". Ik moet volgende maand geopereerd worden en ik ben van plan RSO te gebruiken voor mijn pijn en
herstel. Als ik eraan kan werken, zal ik er de rest van mijn leven mee bezig zijn. Zegeningen ~ Veel dank

A. Catherine, ik zou de operatie indien mogelijk uitstellen tot je bijvoorbeeld 180 g van de olie van een gram
per dag (of meer) in drie doses eet. Geef de hond de helft daarvan als je denkt dat hij zich niet op zijn gemak
voelt met wat hij nu heeft. Slapen maakt deel uit van het genezingsproces, het is niets om je zorgen over te
maken en het is een teken dat de olie kalmerend werkt, en dat is wat je wilt. Hoe krachtiger en kalmerend, hoe
beter. Beste wensen, JB

“Ik stuur je de update van mijn hond met de diagnose botkanker. 1 juni het is zeven maanden geleden, de laatste
röntgenfoto's laten geen uitzaaiing naar de longen zien. Ze vonden wel een intacte breuk in de buurt van de
tumorplaats in het been, ze weten niet wat ze ervan moeten denken. Normaal gesproken moeten deze honden
die rust hebben, ze laten inslapen. Ze hebben geconcludeerd dat de maandelijkse infusies van het medicijn
Zometa  het  intact  houden,  dus  ze zullen  haar  in  de  proef  voortzetten  terwijl  ze  maandelijkse  infusies  van
Zometa zal krijgen. Maar geen kankerverspreiding en ze kunnen de tumor niet oppakken die er 7 maanden
geleden  was.  Ik  dacht  gewoon  dat  je  het  wel  zou  willen  weten.  Deze  agressieve  kanker  neemt  normaal
gesproken  het  leven  van  de  hond  binnen  4-6  maanden  na  diagnose.  Hier  is  ze,  7  maanden,  GEEN
kankerverspreiding. Een intacte breuk maar nog steeds lopen alsof er niets aan de hand is.” Linda

“Na 9 weken zijn de huidkankers bij mijn hond VOLLEDIG verdwenen!! Onderhoudsdosis nu voor de test van
het  leven.  Ik  voel  dat  dit  nu  niet  alleen  comfortabeler  voor  hem  zal  zijn,  maar  ook  een  langer  leven.
ZEGENINGEN RS & JB!! >;-)” Goblin

“Mijn hond had nog 3 weken te leven. Massaceltumoren over zijn hele lichaam van een raszuivere pitbull... Na
3 weken krimpen de tumoren op de ISO/RSO. Ik zweer het. Hij heeft zichzelf een paar keer geplast en een
dronkaard gedroeg, maar ik wist dat het beter was. Hij zit er nog steeds op. Zelfs als ze verdwijnen, maak ik
hem nog steeds zijn medicijn. Ik hou van jullie, JB en Rick.” Bocaj

"Ik geef mijn 14-jarige Pit nu al 4 weken de olie voor kanker. Ze wordt soms een beetje 'stuimig' en dronken als
ik haar te veel geef, maar als de hectiek eraf is, slaapt ze als een pup. Ze weigerde medicijnen van de dierenarts
te nemen, dus in plaats daarvan kregen we wat olie. Nog vroeg, maar ik ben haar vorderingen aan het opnemen.
Het duurde ongeveer een week voordat ze aan de olie gewend was en weer eetlust kreeg. Ik ben jaloers, omdat
we  ons  in  dit  stadium  alleen  de  olie  voor  haar  kunnen  veroorloven.  Geniet  van  de  mooie  verhalen  van
iedereen!” Janine

“Ik heb uit de eerste hand de effecten gezien van een hond die RSO nam... De eerste paar dagen was Ruby (een
12-jarige hond) ziek en trilde een beetje, verontrustende symptomen als je sceptisch bent over het onderwerp,
maar  ik kan je  verzekeren  je  bent  1  maand in behandeling  en de hond stuitert  vol leven rond de trap op
springend op het bed en stoelen vol energie de hele tijd weer heel speels. Ogen waren vroeger waterig en
hebben  een  grijze  bedekking,  nu  zijn  ze  weer  helemaal  normaal.  Ruby  had  een  vrij  grote  groei  aan  de
binnenkant van haar been, dat is er al jaren en nu na het eten van olie viel het er bijna af!!!

Dankzij Rick Simpson xxx zegen deze olie, het werkt echt, waarom zijn er GEEN getuigenissen om te zeggen
dat het niet ..?” Brett

“Vandaag  is  het  dag  3  voor  een  behandeling  van  mijn  hond  met  RSO  (Rick  Simpson  Oil),  een
cannabisconcentraat  voor  medicinale  behandeling  van  veel  ernstige  aandoeningen.  Ze  is  13  jaar  oud  en
ongeveer  7  maanden  geleden  kreeg  ze  iets  dat  haar  extreme  snotterigheid  veroorzaakte,  veel  slijm en  op
sommige dagen was ze lethargisch. Ik heb het online opgezocht, zei "kennelhoest of hondenverkoudheid", dus
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ik had wat antibiotica hier en begon haar op een cursus. Heeft helemaal niets geholpen, dus zijn we met haar
naar de dierenarts gegaan.

Natuurlijk  wilden  ze  bloedonderzoek,  röntgenfoto's  en  slijmonderzoek  doen.  Ongeveer  500  aan
dierenartsrekeningen, heb ik afgeslagen, dus begonnen we haar met een breed antibioticum dat het ook binnen
een maand niet aanraakte. Nam haar weer op en kreeg nog twee sterkere antibiotica, ging er een maand lang
religieus mee om. Heb het ook niet aangeraakt!

Dus toen probeerde de dierenarts een fungicide medicatie... RAAKTE HAAR ZIEKTE NOG STEEDS NIET!!
Het is moeilijk om te bepalen wat het verantwoord is om geld uit te geven aan een 13-jarige hond... Dus ik
stopte ongeveer een maand geleden met alle medicatie om haar lichaam te laten herstellen en begon haar op
RSO slechts 3 dagen geleden, in totaal 6 behandelingen en ze is een totaal nieuwe hond!

Geen  snot,  geen  gehoest,  ze  heeft  de  munchies  en  over  het  algemeen  hebben  we  een  OPMERKELIJKE
verbetering gezien. Echt niet te geloven. Uit mijn persoonlijke ervaring kan ik bevestigen dat dit een geweldig
surrealistisch medicijn is. Bedankt uit de grond van mijn hart!” Overleving

“Mijn hond is een 13-jarige Belgische herder. Een paar jaar geleden verscheen er een klein knobbeltje op zijn
zij. Het begon een paar maanden geleden plotseling in een alarmerend tempo te groeien. Helaas werd bij hem
kanker  geconstateerd...  en  niet  alleen  die  ene knobbel.  Bij  onderzoek had hij  er  veel.  Hij  had  ook andere
problemen... Voornamelijk artritis en heupdysfasie. Een operatie was geen optie omdat het twijfelachtig was dat
hij de verdoving zou overleven. Ik kon het niet verdragen hem te zien lijden... hij kon nauwelijks lopen en was
gestopt met eten. Ik besloot hem cannabisolie te geven als laatste poging om hem te helpen. Mijn partner Pat en
ik gaven hem een kleine hoeveelheid (ongeveer de grootte van een rijstkorrel) op een koekje. Het raakte hem
echt... hij stond onvast ter been en sliep urenlang.

We hebben de dosering de komende dagen aangepast en merkten dat zijn eetlust meteen verbeterde. Hij begon
ook  veel  gemakkelijker  te  bewegen  en  zijn  houding  was  veel  helderder.  Naarmate  de  dagen  vorderden,
verhoogden we langzaam zijn dosering. Het is 3 weken geleden en ik herken hem nauwelijks als dezelfde hond.
Hij is blij! Kwispelend met zijn staart, speels, etend, en het beste van alles is dat de tumor half zo groot is als
voordat we aan de olie begonnen!!!! Ik zal zijn behandeling voortzetten (we hebben het geluk dat we onze eigen
olie kunnen leveren) en hou u op de hoogte. Ik verwacht deze tumoren volledig te zien verdwijnen!!!!!!!!” Josie

“Ik heb een buurman die met succes binnen een maand tumoren bij zijn hond heeft verwijderd door haar het
medicijn te geven. Blijf doorgaan en ja, heel kleine doses, zoals Rick heeft gezegd, hun metabolisme is erg
hoog, dus ze worden veel sneller beter dan wij. Vlucht

"Ik genas onze fret van insulinoma dat pancreaskanker veroorzaakte. Zet hem op piemels, je 'harige familie'
heeft je nodig. Hier is Flower tijdens haar behandeling, ze is hier een beetje scheel en klaar voor een goede
nachtrust..!” Hempy

“Ja, ik genas mijn kat van kanker in juni, toen de dierenarts zei hem in te laten slapen. Heb hem net de olie
gegeven en binnen 10 dagen was de dodelijke tumor weg! De dierenarts zei dat het een wonder was!” Charlie

“GOD ZEGEN JB en Rick Simpson voor jullie loyaliteit aan de mensen die jullie het meest nodig hebben. Ik
zal mijn eigen maken wanneer ik kan om de mensen te helpen die ik ken die het hard nodig hebben. Mijn
dochter maakte een beetje van trim voor een tumor op haar hond. Vier dagen gebruik zei ze dat het leek alsof
het eraf zou vallen. Ik wacht nog steeds op de definitieve resultaten. GOD voor een CHEMIST!” Greg

Kwaliteit van het leven

Kan hennepolie de levensverwachting verbeteren?

“Als we allemaal regelmatig kleine doses hennepolie zouden nemen, ben ik er vast van overtuigd dat we langer
zouden leven en veel gezonder zouden zijn. Een langere levensduur zou zeer gunstig zijn voor de mensheid,
omdat het degenen met geweldige talenten in staat zou stellen zoveel meer te bereiken. Veel te vaak in de
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wereld  van  vandaag  wordt  iemand  gewoon  goed  in  wat  hij  doet  en  wordt  hij  getroffen  door  medische
problemen die een einde maken aan zijn carrière.

We kregen allemaal deze ervaring genaamd leven om onze capaciteiten en horizon te verbreden, zodat onze
soort  naar  een hoger  niveau kan evolueren.  Bovendien kregen we deze prachtige plant  om ons lichaam te
behouden en te beschermen tegen ziekten. Het is voor mij onmogelijk te begrijpen dat de mensheid het helende
potentieel van deze plant nog langer zou kunnen negeren. Nu de waarheid over de helende krachten van hennep
bekend  is,  zouden we enigszins  nalatig  zijn  in  onze  plichten  jegens  onszelf  en  onze  dierbaren  als  we dit
medicijnvrij gebruik niet onmiddellijk zouden eisen.

Als jij of iemand anders op deze aarde langer in een uitstekende gezondheid zou willen leven om het maximale
potentieel te bereiken waartoe we in staat zijn, zie ik niet in hoe iemand zou kunnen denken dat hij het recht
heeft om ons zijn wil op te leggen of te proberen om iemand te dwingen zich te onthouden van het medicinaal
gebruik van deze plant. Aangezien het leven hoort te gaan over leven en je nu een manier hebt gevonden om al
het onnodige lijden te vermijden, wens ik jullie allemaal een heel lang en gezond bestaan.

Je moet zoveel mensen hebben horen zeggen: “Dit kan niet werken, niets zal helpen. De dokter zei dat ik hier
de rest van mijn leven last van zal hebben...'

Een  groot  aantal  patiënten  is  bij  mij  gekomen  met  medische  aandoeningen  die  hun  artsen  niet  konden
behandelen en ze vonden dat hun situatie hopeloos was. Heel vaak hebben mensen niet eens een diagnose van
wat er echt mis met hen is, omdat artsen hen in werkelijkheid geen antwoord konden geven. De meeste van
deze patiënten aan wie ik olie gaf, geloofden niet dat hennep hun toestand kon helpen totdat ze de behandeling
probeerden. Ik heb contact gehad met duizenden mensen, die volledig verbaasd waren over wat dit medicijn
voor hun aandoeningen deed. Als hennepolie  uw aandoening niet  kan genezen,  zult  u hoogstwaarschijnlijk
merken dat deze olie verreweg de beste beschikbare controle is.

Artsen vertellen  ons  graag dat  veel  ziekten  en aandoeningen  ongeneeslijk  zijn,  maar  dit  medicijn  besteedt
weinig aandacht aan de mening van artsen en werkt vaak wat als medische wonderen wordt beschouwd. Als je
een medisch probleem hebt, probeer de olie dan eens en de kans is groot dat je de wonderen zult zien die het
voor jezelf kan produceren.

Heeft het zin om mensen geen op hennep gebaseerde medicijnen te verstrekken?

Het  heeft  absoluut  geen  zin  om  het  medicinaal  gebruik  van  hennep  aan  het  publiek  te  verbieden  en  in
werkelijkheid heeft niemand het recht om zoiets te doen. De enige reden dat hennep ooit verboden was, was het
feit dat het een reëel gevaar vormde voor veel grote geldzaken. Het medicinaal gebruik van de meest medicinale
plant  op  aarde  beperken  tot  degenen  die  deze  planeet  bewonen,  kan  alleen  als  een  misdaad  tegen  de
menselijkheid worden genoemd. Het lijkt erop dat regeringen op dit moment nog steeds bereid zijn om hun rijke
vrienden die eigenaar zijn van de farmaceutische bedrijven hun zin te geven, maar uiteindelijk zullen ze niet in
staat zijn om de waarheid over dit medicijn achter te houden.

Wanneer hennep terugkeert naar de reguliere geneeskunde, zal het alle corruptie vernietigen die ooit tegen het
gratis medicinaal gebruik heeft gestaan. Deze plant wordt snel weer erkend als de grootste geneeskrachtige
plant die er bestaat en medicijnen die eruit worden geproduceerd, zullen het gezicht van de geneeskunde voor
altijd  veranderen.  Binnenkort  zal  het publiek de chemicaliën en vergiften die  we tegenwoordig medicijnen
noemen afwijzen en ze zullen het gebruik van deze natuurlijke stof eisen, zodat ze zichzelf op een verstandige
manier kunnen genezen.

Denkt u dat mensen bij wetshandhavers zich niet realiseren dat ze deze medicatie vroeg of laat voor zichzelf 
nodig hebben?

Veel mensen bij wetshandhaving weten zeker dat hennepmedicijnen werken en ze zouden allemaal moeten
beseffen dat ze niet het recht hebben om zich te bemoeien met het medicinale gebruik ervan. In feite heb ik dit
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medicijn  geleverd  aan  een  groot  aantal  van  degenen  die  zelf  onze  samenleving  bewaken.  RCMP-agenten
hebben zelfs patiënten naar mij gestuurd voor behandeling, die stierven aan terminale kanker, dus veel agenten
weten dat deze natuurlijke stof werkt. De politie is niet anders dan wij als het om ziekte gaat, ook zij zijn bang
voor kanker en andere ernstige aandoeningen.

Toch  lijkt  het  de  politie  erg  moeilijk  te  begrijpen  dat  het  beleid  van  onze  regering  ten  aanzien  van
hennepmedicijnen hen en hun families doodt. De meeste politieagenten proberen hun wandaden met betrekking
tot de razzia's die ze uitvoeren tegen degenen die hennepmedicijnen gebruiken, weg te poetsen door te zeggen
dat ze gewoon hun werk doen. Maar dat is dezelfde lijn die degenen die in de vernietigingskampen van Hitler
werkten, gebruikten en het rechtvaardigde toen niet hun gedrag, evenmin als het gedrag van de politie vandaag.

Het wordt tijd dat de politie wakker wordt van de realiteit van wat ze aan het doen zijn. Denken politieagenten
dat het verkeerd is dat het publiek de meest medicinale plant op aarde kweekt om dit medicijn te produceren?
Of zouden ze zelf niet op zoek zijn naar deze olie als ze een geliefde hadden die stervende was en behandeld
moest  worden? Ik verwacht  van wel,  dus misschien wordt  het  tijd  dat  de politie  hun wapens op de echte
criminelen richt.

Het publiek het gebruik van hennepmedicijnen ontzeggen is een misdaad en de politie moet stoppen met het
handhaven van wetten die zijn ingevoerd tegen het gebruik van hennep voor medicinale doeleinden. Hennep is
gewoon een natuurlijke onschadelijke geneeskrachtige plant. Dus hoe kan de politie of iemand anders denken
dat  ze  het  recht  hebben om iemand met  een ernstig  medisch  probleem het  vrije  gebruik  van deze  stof  te
ontzeggen? Rick Simpson, hennep: de meest medicinale plant

Waarom heet het RSO?

“Rick begon het niet  RSO te noemen, anderen wel.  Het is een goede term, omdat het mensen naar Rick's
informatie over methoden en materialen leidt. Rick maakt zich terecht zorgen over mensen die olie noemen die
niet is gemaakt met zijn methoden en aanbevolen uitgangsmateriaalkwaliteiten Phoenix Tears of RSO. Hij weet
wat werkte in zijn uitgebreide ervaring met het behandelen van patiënten, en hij wil ervoor zorgen dat zeer
zieke mensen krijgen wat hij weet dat werkt, en niet iets dat "zo goed zou kunnen zijn" met dezelfde naam..."
Matthew

“Zonder Rick en zijn video had ik niet geweten dat het kanker geneest... hoewel ik al zo'n 27 jaar gebruiker en
teler  ben,  wist  ik  niet  dat  het  deze  eigenschappen  had...  nu  wel  dankzij  Rick  Simpson.  ..  en  zonder  zijn
vrijmoedigheid en openhartigheid zouden we er allemaal in het duister over leven... om die reden denk ik dat
RSO een goede naam is voor de olie... maar RSO moet worden gemaakt volgens de instructies van RS... niet
een geur idee van wat het beste is... als het niet kapot is, repareer het dan niet.” Peter

“Jack Herer begon het de Rick Simpson Oil of RSO te noemen. Rick wilde het niet zo noemen en het kostte wat
tijd om hem ervan te overtuigen dat het eigenlijk een goed idee is. De truc is dat er veel hennep-/cannabisoliën
zijn en dat er veel manieren zijn om een olie of extract te produceren en dat veel patiënten zijn misleid om oliën
of extracten van inferieure kwaliteit te kopen.

RSO  wordt  geproduceerd  met  behulp  van  een  specifieke  methode,  van  specifieke  materialen  en  op  een
specifieke  manier,  dus  het  zou  moeten  worden  genoemd  wat  het  is:  RSO.  RSO  is  geen  BHO
(butaanhoningolie), RSO is gedecarboxyleerd en zeer krachtig en kalmerend. De beste RSO is 95-98% THC, 1-
2% CBD en extreem krachtig  en kalmerend.  De meeste  andere  soorten extractie  zullen  gewoon geen olie
produceren die gedecarboxyleerd en zo krachtig is en veel extra werk vereist.  We verwerken meestal grote
hoeveelheden cannabis en de methode van Rick is zeer efficiënt en gestroomlijnd voor het verwerken van grote
hoeveelheden cannabis. Je kunt een pond cannabis verwerken en de olie produceren in minder dan twee uur,
met apparatuur die in de meeste delen van de wereld gemakkelijk te vinden is. Het gaat erom het medicijn zo
snel mogelijk te maken, zodat de patiënt niet hoeft te wachten.“ JB
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“Het kan me niet schelen hoe het heet!!! Noem het alsjeblieft wat je wilt, maar vervuil geen man als Rick die
duizenden levens heeft gered en zijn hele leven heeft gegeven om het woord te verspreiden. Het klopt gewoon
niet!!" Donna

“Ik noem het altijd “hennepolie”, want dat is het, het staat in het woordenboek, gewoon een ander woord voor
cannabis. Het is een ouderwetse term, maar niettemin een correcte term. We weten allemaal waar hij het over
heeft." Dion

“De magie zit in de bolvormige kop van de trichoom. Nergens anders komt de THC voor op de plant. De plant
produceert de THC om de voortplantingsorganen te beschermen. Hoe dichter je bij die delen komt, de toppen,
hoe meer trichomen. Daarom hebben toppen de meeste medicijnen die beschikbaar zijn. Het is wetenschap,
geen speculatie. Nogmaals bedankt Rick voor het inspireren van mij om de beste olie te maken die ik kan.
Mooie heldere amber olie.” Toni

“Zoveel als maïs? We zijn het er allemaal niet mee eens JB. Goedkoper zou leuk zijn, maar kom op nu.” Rick

--  Rick,  hoeveel  zou  je  ervoor  willen  betalen  als  er  op  duizenden  hectaren  akkers  cannabis  zou  worden
verbouwd? 20 dollar per kilo? Of minder?

Je moet echt gaan denken in tonnen cannabis in plaats van grammen. De vraag naar de olie zal zo groot zijn dat
het niet mogelijk zal zijn om alle planten alleen in “medische kassen” te kweken. De krachtigste en meest
kalmerende soorten zullen wereldwijd op miljoenen hectaren land moeten worden gekweekt.

Als dames bijvoorbeeld echt begrijpen wat de olie met de huid en rimpels kan doen, zullen ze 20-30% van de
beste olie eisen in al hun cosmetische producten en plotseling zal er vraag zijn naar miljoenen tonnen van de
beste olie alleen voor cosmetica. Voeg dan nog een paar honderd miljoen ton olie toe voor ziekenhuizen.

Je  hebt  5-8  kilo  droge  toppen  nodig  om  een  kilo  olie  te  produceren.  Een  kilo  olie  levert  5  kilo
cosmeticaproducten op -- dat zijn 100 potten met 50 gram zalf/crème/lotion/lippenstift/gezichtscrème/shampoo.
En  honderd  potjes  hennepzalven/crèmes/lotions/lippenstiften/gezichtscrèmes/shampoos  is  niets,  dat  geef  je
makkelijk in een dag weg, je vindt altijd wel iemand die ze kan gebruiken.

Dus nogmaals, begin te denken in tonnen, niet in grammen. Ik weet dat de huidige prijzen veel hoger zijn. Ik
ben er niet blij mee en ik zal er alles aan doen om de prijs van droge buitentoppen van een veld op zo'n 10-20
dollar  per kilo  te krijgen.  Want die  prijs zou miljoenen boeren wereldwijd werkgelegenheid en goed werk
opleveren. En het zou een zeer positieve verandering teweegbrengen in het leven van ons allemaal. JB

"Laat me het meeste samenvatten van wat er gebeurt rond de Rick Simpson Oil. De instructies vertellen mensen
aan A, B, C en D. Mensen lezen ze en vragen: als ik A niet doe, werken B, C en D dan nog? Als ik B niet doe,
werken A, C en D dan nog? Als ik C niet doe, zullen A, B en D dan wel werken? Wat als ik D niet doe, werken
A, B en C dan nog? En wat als ik A, B, C en D anders doe, zal het dan nog steeds het echte werk opleveren?

Het algemene antwoord is: nee, dat zal niet. Als u de RSO wilt maken, volgt u de instructies bij het woord. Als
je iets anders wilt produceren, volg dan andere instructies. Maar maak ons a.u.b. niet verantwoordelijk wanneer
u een ander type olie produceert en de behandeling faalt en leidt tot onnodig overlijden van een patiënt.

Als je A, B, C en D doet, werkt de olie op de best mogelijke manier. Daarom zijn de instructies er. Als je dat
niet doet, zal het niet of misschien niet werken. Zo simpel is het, nietwaar?

Wat zou u persoonlijk graag krijgen als u het geneesmiddel nodig had? Iets waarvan is bewezen dat het zo goed
werkt  of iets  anders,  zodat  degene die  de olie  heeft  gemaakt  zijn  hypothese of  'methode'  kan bewijzen of
weerleggen? Het is jouw leven dat op het spel staat. Dus wees voorzichtig, denk zelf na en leer van degenen die
dit pad voor u hebben bewandeld.

De beste wensen voor jou. Jindrich Bayer”
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We hopen dat dit boek je heeft geholpen. 
Nu is het jouw beurt om ons te helpen anderen te 
helpen.

Het maken van dit boek en het delen van de informatie is een werk van
liefde. Helaas betaalt liefde de rekeningen niet.

We werken eraan om dit boek in meer dan 300 talen te vertalen en nog 10
verschillende boeken over dit onderwerp te schrijven.

We rekenen op de steun van mensen zoals jij om te helpen met de kosten
van vertalingen, onderzoek, enz.

Help  nu  alstublieft  door  terug  te  gaan  naar  de  website  op
http://www.hempcures.work en  klik  op  de  knop  DONEREN  via  PayPal
hieronder en doneer wat je denkt dat het waard is aan jou en je dierbaren.

U kunt ook PayPal gebruiken om rechtstreeks een donatie te sturen naar:
DONEER@HEMPCURES.WORK of u kunt via BitCoin doneren aan: 

1D379NRXNqHGLd1dkM56vqZHbkHnisfDJm

 

We waarderen uw steun en wensen u en uw dierbaren een gezond en 
gelukkig leven met hennep.
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